

Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi
Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi
S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana

Tarixini yazan şəhər

Sumqayıt şəhərinin 65 illik yubileyinə həsr olunmuş
Bibliografik göstərici



Sumqayıt-2014

MÜNDƏRICAT

I. HEYDƏR ƏLİYEV VƏ SUMQAYIT	9
1.1. KİTABLAR	9
1.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	9
II. İLHAM ƏLİYEV VƏ SUMQAYIT	13
2.1. KİTABLAR	13
2.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	14
III. SUMQAYIT VƏ ONUN QƏSƏBƏLƏRİ	18
IV. SUMQAYITDA TƏBİƏTİ MÜHAFİZƏ VƏ EKOLOGİYA	23
V. SUMQAYITDA SƏHİYYƏ	27
5.1. KİTABLAR	27
5.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	27
VI. DEMOQRAFIYA	37
VII. SUMQAYITIN TARİXİ	37
7.1. KİTABLAR	37
7.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	37
VIII. SUMQAYITIN İQTİSADİYYATI	40
8.1. KİTABLAR	40
8.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	41
8.3. SUMQAYIT ŞƏHƏR STATİSTİKA İDARƏSİ	66
8.4. AZAD İQTİSADI ZONA	71
8.5. SAHİBKARLIQ	72
8.6. “XƏZƏR” SƏHMDAR CƏMİYYƏTİ	75
8.7. SUMQAYITDA SƏNAYE	77
8.8. “AZƏRBORU” AÇIQ SƏHMDAR CƏMİYYƏTİ	82
8.9. “ALÜMİNİUM” AÇIQ SƏHMDAR CƏMİYYƏTİ	84
8.10. “KOMPRESSORLAR” AÇIQ SƏHMDAR CƏMİYYƏTİ	85
8.11. ENERGETİKA	85
8.12. KİMYA SƏNAYESİ	88
8.13. “AŞQARLAR” AÇIQ SƏHMDAR CƏMİYYƏTİ	94
8.14. “ÜZVİ-SİNTEZ” ZAVODU	95
8.15. “SİNTEZ-KAUÇUK” ZAVODU	96
8.16. “ETİLEN-POLİTİLEN” ZAVODU	97
8.17. “SUPERFOSFAT AÇIQ SƏHMDAR CƏMİYYƏTİ”	100
8.18. TİKİNTİ	101
8.19. YEYİNTİ SƏNAYESİ	102
8.20. “BİSMAK” QIDA SƏNAYE KOMPLEKSİ	103
8.21. NƏQLİYYAT	103
8.22. RABİTƏ	104
8.23. DAXİLİ TİCARƏT İQTİSADİYYATI	107
8.24. MƏNZİL KOMMUNAL TƏSƏRRÜFATI	107
IX. SUMQAYITIN İCTİMAİ-SİYASİ HƏYATI	112
9.1. KİTABLAR	112
9.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	112
9.3. SUMQAYIT FƏCİƏSİ 1988-Cİ İL FƏVRAL	134
9.4. KİTABLAR	134
9.5. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	135
9.6. SUMQAYITLI AĞSAQQALLAR	144
9.7. QARABAĞ UĞRUNDA ŞƏHİD OLAN SUMQAYITLI DÖYÜŞÇÜLƏR	147
9.8. KİTABLAR	147

9.9. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI.....	147
9.10. QARABAĞ UĞRUNDA VURUŞAN DÖYÜŞÇÜLƏR	148
9.11. SUMQAYITIN MİLLİ QƏHRƏMANLARI	148
9.12. SUMQAYITDA QADIN HƏRƏKATI	149
9.13. GƏNCLƏR HƏRƏKATI	150
9.14. KİTABLAR	150
9.15. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	150
9.16. QARDAŞLAŞMIŞ ŞƏHƏRLƏR	152
9.17. SUMQAYIT – LÜDVİQSHAFEN	154
9.18. SUMQAYITDA DÖVLƏT HAKİMİYYƏTİ ORQANLARI	157
9.19. QEYRİ- HÖKUMƏT TƏŞKİLATLARI	165
9.20. HƏRBİ İŞ	167
9.21. SUMQAYIT ŞƏHƏR BƏLƏDİYYƏSİ	168
X. SUMQAYITDA ELM	173
XI. SUMQAYITDA TƏHSİL	175
11.1. KİTABLAR	175
11.2. DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI	176
11.3. MƏKTƏBQƏDƏR TƏRBİYƏ	185
11.4. SUMQAYITDA ORTA ÜMUMTƏHSİL MƏKTƏBLƏRİ	186
11.5. GİMNAZİYA VƏ LİSEYLƏR	191
11.6. PEŞƏ, XÜSUSİ TƏHSİL VƏ ORTA İXTİSAS MƏKTƏBLƏRİ	192
11.7. ALİ TƏHSİL OCAQLARI	196
11.8. BƏDƏN TƏRBİYƏSİ	202
XII. MƏTBUAT	206
12.1. “SUMQAYIT” QƏZETİ	206
12.2. “SUMQAYIT” QƏZETİNƏ HƏSR OLUNMUŞ ƏSƏRLƏR	212
XIII. SUMQAYITIN ƏDƏBİ HƏYATI	212
• AXUNDZADƏ, İRADƏ	214
• AĞBABA, AVTANDİL	214
• ASIMAN, ASIF	216
• MƏMMƏD, A.	217
• ASLANQIZI, MƏRYƏM	218
• AZAYOĞLU, NADİR	219
• BABAYEVA, OFELYA	219
• CAHANGİROV, XASAY	220
• CAVADLI, MƏDAXİL	221
• CƏLİL, CƏBİR	221
• CƏMALƏDDİN G/	222
• DƏMİRLİ, İLDIRIM	223
• DÜNYA, G.	223
• DƏLİDAĞLI, NAMIQ	224
• QIYAS, ƏYYUB	225
• FƏRƏCLİ, XATİRƏ	226
• FEYZULLAYEV, QULAM	228
• GÜLTAC, NAZİLƏ	228
• HƏSƏNLİ, ƏLƏSGƏR	228
• HÜSEYNLI, MÖVLAM	229
• İBRAHİM, VAQIF	230
• İDRİSOĞLU, AĞALAR	231
• İLYASLI, İBRAHİM	231
• İSRAFILZADƏ, ƏLİSAHİB	235
• QAFARLI, ZİRƏDDİN	236
• QARACALLI, FAMIL	240
• QARAYEVA, RAHİLƏ	241

• QƏDİROVA, NISƏ	241
• LƏLƏDAĞ ƏVƏZ MAHMUD	242
• MANSURZADƏ, AĞƏDDİN	247
• MEHDİ CƏLAL	249
• GÜLBALA, MEHDİ	249
• MEHDİXANLI, QƏNİRƏ	251
• MƏMMƏD İLQAR	252
• MƏMMƏD, TOFIQ	253
• MEHMANLI, ALMAZ	255
• MİR SABİR	255
• MUĞANLI, QÜDRƏT	257
• MUSTAFAYEV, FEYZİ	258
• NAMAZ MƏMMƏD	260
• NƏCƏFXANLI ƏLİ	261
• ODAY, RAFIQ	262
• XAN RƏSULOĞLU	263
• SABIROĞLU, FÜZULİ	265
• SARVAN, SABİR	265
• SAHİLƏ, ALMAZ	267
• SƏMƏD, AKIF	268
• ŞƏMS, RƏFIQƏ	271
• VARIS	272
• VEYSƏLLİ, ƏŞRƏF	273
• YUSİFOĞLU, RAFIQ	281
• YUSİFOĞLU, SABİR	285
• ZƏNGİLƏNLI Ə.	286
XIV.SUMQAYIT VƏ QƏSƏBƏLƏRİ BƏDİİ ƏDƏBİYYATDA	287
14.1.KİTABLAR	287
14.2.DÖVRİ MƏTBUAT MATERIALLARI.....	290
XV. SUMQAYITDA DİN	294
XVI. KÖMƏKÇİ GÖSTƏRİCİ	294
16.1 MÜƏLLİFLƏRİN ƏLİFBƏ GÖSTƏRİCİSİ	294
16.2 SUMQAYITIN ƏDƏBİ HƏYATI	305
16.3 SUMQAYIT YAZARLARININ ƏLİFBƏ GÖSTƏRİCİSİ	306
XVII. İSTİFADƏ OLUNAN ƏDƏBİYYAT	308

TƏRTİBÇİDƏN

“Tarixini yazan şəhər” adlı biblioqrafik göstərici sosial və demoqrafik mənzərəsinə görə "kiçik Azərbaycan" adlandırılan Sumqayıtın 65 illik yubileyinə həsr olunmuşdur.

Doğma şəhərimizin 40, 45, 50 və 60 illik yubileyləri münasibətilə Səməd Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın müvafiq şöbələri tərəfindən biblioqrafik göstəricilər tərtib edilmişdir. Oxuculara təqdim edilən yeni biblioqrafik göstərici tamamilə təkmilləşdirilmiş və əlavələr edilmişdir.

Vəsaitdə Sumqayıtın tarixi, iqtisadiyyatı, ictimai-siyasi həyatı və s. sahələri ilə bağlı kitab və dövri mətbuat materialları toplanmışdır. “Kitablar” bölməsi illər üzrə, dövri mətbuat materialları isə əks xronologiya ilə 17 bölmə və 120 yarım bölmədə qruplaşdırılmışdır.

2653 adda ədəbiyyatı özündə əks etdirən bu vəsait geniş oxucu kütləsi üçün nəzərdə tutulub.

*Arzu edirəm ki, Sumqayıt bundan sonra da
sürətlə inkişaf etsin, burada yaşayan insanların
həyat səviyyəsi yaxşılaşsın, sosial problemlər öz
həllini daha sürətlə tapsın, abadlıq, quruculuq
işləri gələcəkdə də sürətlə getsin.....*

İlham Əliyev
Azərbaycan Respublikasının Prezidenti

Adı əfsanələrlə bağlanan, mayası ilahi məhəbbətdən yoğrulan, sürətlə yeniləşən, gözəlləşən bir şəhərdir Sumqayıt.

1949-cu ildən şəhər statusu alan yurdumuzun müxtəlif yerlərindən gələn oğlan və qızların fədakar əməyi sayəsində pillə-pillə ucalıb, kərpic-kərpic hörülən Sumqayıt bu gün göylərə meydan oxuyan gözəl bir diyara, gənclik, gözəllik şəhərinə çevrilib.

Sovet dönməsinin hökm sürdüyü zamanlarda sosialist quruculuğunun xariqəsi sayılan Sumqayıt Böyük Vətən Müharibəsindən çıxmış keçmiş Sovetlər Birliyində salınmış nəhəng sənaye mərkəzlərindən biri idi.

1938-ci ildə Sumqayıt şəhərində Sintetik-kauçuk və digər kimya zavodlarının tikintisinə başlanılmışdır. İkinci Dünya Müharibəsinin başlanması ilə Sumqayıtda aparılan tikinti işlərinə ara verilmiş, 1945-ci ildən etibarən isə Sumqayıt ərazisində ardıcıl olaraq ağır sənaye müəssisələri - Kimya, Boru-Prokat, Sintetik-kauçuk, Alüminium, Superfosfat zavodları istifadəyə verilmişdir. 1966-cı ildə istifadəyə verilən Kimya kombinatı həmin dövrdə Avropada ən iri neft-kimya müəssisəsi hesab olunurdu.

70-80-ci illərdə həmin zavodlar tam gücü ilə işləmiş və keçmiş SSRİ-nin, demək olar ki, hər yerinə məhsul idxal etmişdir. Bu iqtisadi yüksəliş Sumqayıtın Azərbaycanın ən böyük şəhərlərindən birinə çevrilməsinə səbəb olmuşdur.

Lakin Sovetlər birliyinin süqutu, ictimai-siyasi formasiyanın dəyişməsi nəticəsində zəncirvari iqtisadi bağlılıq qırıldığına görə Sumqayıt da bir müddət özünün böhran mərhələsini yaşamalı olmuşdur. Müstəqillik illərində isə ulu öndərin işləyib hazırladığı inkişaf konsepsiyası zəminində gənclik şəhəri yenidən dirçəlməyə başlayıb. Hazırda Prezident İlham Əliyevin gündəlik qayğısı sayəsində Sumqayıtın infrastrukturu dinamik inkişaf etməkdədir.

Bu gün Sumqayıtın sənaye kompleksinin əsasını «Azərikimya» İstehsalat Birliyinin «Etilen Polietilen», «Üzvi sintez», «Səthi Aktiv Maddələr» və «Mexaniki Təmir» zavodları, Buxar Generator Qurğusu, «Azərboru», «Azəralüminium», «Sumqayıt Superfosfat», «Sumqayıt Intertekstil», «Sumqayıt Sənaye İstehsal» və «Sumqayıt Çörək» Açıq Səhmdar Cəmiyyətləri, «Dizayn Cenay Azərbaycan», «Azal LTD», «BASF Caspian YKS», «Az Saks Beton LTD», «Bismak» QSK və 525 MVT gücündə Sumqayıt Elektrik Stansiyası Məhdud Məsuliyyətli Cəmiyyətləri, 17 müasir texnologiyalar əsasında qurulmuş Sumqayıt Texnologiyalar Parkı və Sumqayıt Günəş Texnologiyaları Parkı, «Azərsun Holding» Şirkətlər qrupunun müasir zavodları təşkil edir. Sumqayıtda Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyasının Polimer Materialları İnstitutu, «Azərikimya» İstehsalat Birliyinin Dövlət Layihə İnstitutu və Azərbaycan Müdafiə Sənayesi Nazirliyinin «Neftqazavtomat» Elm İstehsalat Müəssisəsi fəaliyyət göstərir. Azərbaycan sənayesinin tərəqqisində unikal əhəmiyyəti artan şəhər bir növ özünün ikinci gəncliyinə qovuşur.

Yüz minlərlə adamın taleyinin şəhəri sayılan Sumqayıt bu gün təkcə Azərbaycanın deyil, bütün Cənubi Qafqazın iri addımlarla irəliləyən mühüm sənaye şəhərinə çevrilmişdir. Burada müasir şəhər infrastrukturu yaradılır, necə deyərlər, bütün cəbhə boyu abadlıq-quruculuq yürüşü davam edir. Parkların, meydanların yenidən qurulması, istehsal sahələrinin genişləndirilməsi, əhalinin həyat səviyyəsinin durmadan yaxşılaşması hər kəsi sevindirir.

Sumqayıtlılar ümummillə lider H.Əliyevin diqqət və qayğısını hər zaman hiss etmişlər. Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafında, sənaye strukturlarının formalaşmasında, elmin, təhsilin, mədəniyyətin tərəqqisində onun müstəsna əməyi vardır. Siyasi hakimiyyəti dövründə 16 dəfə Sumqayıtda olan cənab H.Əliyevin hər səfəri

şəhərin tarixində əlamətdar hadisə olmuşdur. Dahi öndərin vaxtı ilə "gənclər şəhəri" adlandırdığı, habelə müdrik qərarları ilə böyük sənaye potensialı formalaşdırdığı Sumqayıt şəhəri bu gün özünün iqtisadi tərəqqi və yüksəliş mərhələsini yaşayır.

Sumqayıtın ölkə həyatında özünəməxsus yer tutması təkcə onun yaranma tarixi, respublika iqtisadiyyatında mühüm rolu ilə kifayətlənmir. Bu şəhəri fərqləndirən əsas cəhətlərdən biri və bəlkə də başlıcası burada formalaşan təkrarsız mühitdir. Sumqayıt vətənimizin bir çox bölgəsindən təşrif buyurmuş insanların mehriban ailəsinin məskənidir. Azərbaycanın hansı yerindən gəldiyinə fərq qoymadan hər bir insanı ağışuna alan bu şəhərdə möhkəm qardaşlıq və dostluq özünün parlaq ifadəsini tapmışdır.

I. Heydər Əliyev və Sumqayıt

1.1 Kitablar

- 1. 3 aprel günəşi. I kitab** / tərt.-red. R. Oday. - Bakı : Nurlan, 2007. - 280 s.
- 2. Vəziroğlu, B.** Heydər Əliyev və Sumqayıt // Vəziroğlu B. Taleyimin şəhəri. - B.: “Nasir” nəşriyyatı, 2004. - s. 5-15.

1.2. Dövri mətbuat materialları

- 3. Sumqayıt Ulu öndər Heydər Əliyevin böyük diqqət göstərdiyi və arzularının gerçəkləşdiyi şəhər kimi ölkəmizin şanlı tarixinə düşmüşdür** : Sumqayıt - 65 // Məslək. - 2014. - 18 sentyabr. - № 11/12. - S. 4-5.
- 4. Quliyev, Sübhan.** Qəlblərdə yaşayan insan: Sumqayıtlılar Ulu öndər Heydər Əliyevin xatirəsini ehtiramla yad etdilər / S. Quliyev // Sumqayıt. – 2013. – 14 dekabr. - № 61. – S. 2.
- 5. Məlikov, Qüdrət.** Heydər Əliyevin Sumqayıta diqqəti, qayğısı və arzularının bəhrəsi / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 4 may. - № 22-23. - S. 4-5.
- 6. Məlikov, Qüdrət.** Müstəqil, demokratik Azərbaycan dövlətinin qurucusu: Azərbaycan Müəllimlər İnstitutunun Sumqayıt filialında “dəyirmi masa” / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. – 6 aprel. - № 16. - S. 2. Ümummilli lider Heydər Əliyevin 90 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir haqqında.
- 7. Muğanlı, Qüdrət.** Xalqın əbədiyaşar oğlu anılır Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2012. – 12 may. - № 23. - S. 1. - Mayın 10-da Sumqayıt şəhərində Heydər Əliyevin anım mərasimi keçirilmişdir.
- 8. Muğanlı, Qüdrət.** Daim anılacaq insan: Ümummilli lider Heydər Əliyevin xatirəsi ehtiramla yad edildi // Sumqayıt. - 2011. – 17 dekabr. – S.1.

9. **Muğanlı, Qüdrət.** Zaman-zaman anılacaq düha: Ümummilli lider Heydər Əliyevin 88-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbir // Sumqayıt. - 2011. – 11 may. – S.1.
10. **Ulu öndər Heydər Əliyevin büstü açılmışdır:** Ümummilli lider Heydər Əliyevin 88-ci ildönümü münasibəti ilə SDU-də dahi insanın büstü açılmışdır // Sumqayıt. - 2011. – 7 may. – S.1.
11. **İsmayılov, Aydın.** Heydər Əliyev və Sumqayıt / A. İsmayılov // Azad Azərbaycan. - 2010. –10 dekabr. - № 176. - S. 5. - Ulu öndərin Sumqayıta səfərləri haqqında.
12. **Azərbaycan xalqının ümummilli lideri Heydər Əliyevin 85 illik yubileyinin qeyd edilməsi haqqında Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının Sərəncamı** // Sumqayıt. - 2008. - 2 aprel.
13. **Məlikov, Q.** Heydər Əliyevin Sumqayıta diqqəti, qayğısı və arzularının bəhrəsi // Sumqayıt. - 2009. - 11 iyul.
14. **Əhədov, A.** Xalqın sədaqətli oğlu: H. Əliyev və Sumqayıt // Sumqayıt. - 2008. - 7 may. - S. 4.
15. **Əzimov, Ə.** Metalluqlara dayaq olan insan: H. Əliyev və Sumqayıt // Sumqayıt. - 2008. - 7 may. - S. 4.
16. **İmaməliyev, A.** Heydər Əliyev dünyanın ən böyük, ən fədakar azərbaycanlısı idi // Sumqayıt. - 2008. - 26 aprel.
17. **Mikayılov, Q.** Kimyaçıların ulu öndərə məhəbbəti əbədidir: H. Əliyev və Sumqayıtın kimya sənayesi // Sumqayıt. - 2008. - 23 aprel. - S. 2.
18. **Əliyev, V.** Azərbaycan xalqının ümummilli lideri Heydər Əliyevin 3 aprel 2003-cü ildə Sumqayıt şəhərinə tarixi səfərinin 5-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbirdə şəhər icra hakimiyyətinin başçısının çıxışı // Sumqayıt. - 2008. - 5 aprel.
19. **Sumqayıtlıların həyatında və taleyində yaşayan gün:** Tarixi 3 aprel müşavirəsindən 5 il ötdü //Sumqayıt. - 2008. - 5 aprel. - S. 1.
20. **Məlikov, Q.** Sumqayıtın inkişafında Heydər Əliyev dövrü və İlham Əliyev mərhələsi // Sumqayıt. - 2007. - 19 dekabr. - S. 6-7.

21. **Sumqayıtlıların ulu öndərimiz Heydər Əliyevə məhəbbət və ehtiramının yeni bir təzahürü** // Məslək. - 2006. - 11 oktyabr. - YAP-ın Sumqayıt şəhər təşkilatının mənzil qərarğahının qarşısında qoyulmuş Heydər Əliyev büstünün açılış mərasimi haqqında.
22. **Məmməd, T. Azərbaycanı varlığı qədər sevən böyük insan: H. Əliyev və Sumqayıt** // Sumqayıt. - 2006. - 2006. - 6 may. - S. 1-3.
23. **Muğanlı, Q. Ulu öndərin xatirəsi yad edilir: H. Əliyevin anadan olmasının 83- cü ildönümünə həsr olunmuş elmi-nəzəri konfrans** // Sumqayıt. - 2006. - 6 may. - S. 2.
24. **Əliyev, V. Ümumilli liderimiz Heydər Əliyevin anadan olmasının 82-ci ildönümü ilə əlaqədar keçirilən yığıncaqda Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı** // Sumqayıt.-2005.-11 may.-S. 3-4.
25. **Sumqayıtın mərkəzi prospektlərindən birinə Heydər Əliyevin adı verilmişdir** //Azərbaycan. - 2004. - 17 aprel.- S.7.
26. **Qəhrəmanov, S. Əməllərində yaşayan insan: H. Əliyevin Sumqayıta gəlişindən 1 il keçir** //Məslək. - 2004. - 15 aprel.- S.1.
27. **Əliyev, A. 3 aprellə başlayan səhər: H. Əliyevin 2003-cü il aprelin 3-də Sumqayıta səfəri** haqqında //Azərbaycan.- 2004.-3 aprel.- S. 4.
28. **Veysəlli, K. Ulu öndər sumqayıtlılara inanır və güvənirdi: Heydər Əliyev və Sumqayıt** // Sumqayıt. - 2004. - 11 dekabr.
29. **Əliyev, X. Sumqayıtın tikilib-qurulması Heydər Əliyevin fəaliyyəti ilə bağlıdır** //Azərbaycan. - 2003. 23 iyul. - S. 1.
30. **Əliyev, V. Sumqayıtda görülmüş işlər Azərbaycan prezidenti Heydər Əliyevin şəhərin qayğılarına daimi diqqətinin nəticəsidir** // Sumqayıt. - 2003. - 16 iyul. - Şəhər fəallar yığıncağında İcra Hakimiyyətinin başçısının çıxışı haqqında.
31. **Heydər Əliyev- 80: Sumqayıtda yubiley şənlikləri** // Sumqayıt. - 2003. - 14 may.
32. **Babayev, Ə. Heydər Əliyev və Sumqayıt sənayesi** // Sumqayıt. - 2003. - 8 may.
33. **İsmayılov, E. Heydər Əliyev haqqında düşünərkən: H. Əliyev və Sumqayıt sənayesi** // Sumqayıt. - 2003. - 8 may.- S. 5.

34. **Heydər Əliyev şəxsiyyəti həyat məktəbidir: Sumqayıtlılar H. Əliyevin 80 illiyi münasibətilə keçirilən tədbirlərdən danışirlar** // Sumqayıt. - 2003. - 8 may. Mül.: O. Babayeva, L. Cabbarova, N. Əhmədov və başq.
35. **Heydər Əliyev və Sumqayıt:** Respublika Prezidenti Heydər Əliyevin Sumqayıta səfərlərinin xronologiyası haqqında // Məslək. - 2003. - 8 may.
36. **Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Heydər Əliyevin Sumqayıtda ictimai- mənəvi iqlimin sağlamlaşdırılması sahəsində qarşıya qoyduğu vəzifələr dönmədən həyata keçirilir** // Sumqayıt. - 2003. - 19 aprel. - Sumqayıt şəhər fəalllarının yığıncağı haqqında.
37. **Sumqayıt şəhər fəalları yığıncağı iştirakçılarının Azərbaycan Respublikasının prezidenti zati-aliləri cənab Heydər Əliyevə müraciəti:** Müraciət Sumqayıt şəhər fəalllarının 16 aprel 2003-cü il tarixli yığıncağında qəbul edilmişdir // Sumqayıt. - 2003. - 19 aprel. (3 aprel müşavirəsindən sonra)
38. **İmanov, V.** Sumqayıtda ictimai-mənəvi iqlimin tamamilə dəyişəcəyi şəksizdir: Heydər Əliyevin Sumqayıtda keçirdiyi müşavirə ilə bağlı sumqayıtlıların fikirləri // Xalq qəzeti. - 2003. - 6 aprel. - S. 3.
39. **Əliyev, A.** Heydər Əliyev ideyaları sabaha inamla baxan sumqayıtlıların həyat amalıdır // Azərbaycan. - 2004. - 16 oktyabr. - S. 5.
40. Sumqayıtda ictimai- mənəvi iqlim tamamilə dəyişməlidir: Azərbaycan prezidentinin Sumqayıtda keçirilən geniş müşavirədə nitqi // Azərbaycan. - 2003. - 4 aprel. - S. 1-2.
41. **Veysəlli, K.** Xalqa həsr olunmuş ömrün Sumqayıt səhifələri: H. Əliyev və Sumqayıt // Sumqayıt. - 2002. - 21 dekabr. - S. 2.
42. **Azərbaycan-Yaponiya dostluq, tərəfdaşlıq əlaqələri möhkəmlənir və inkişaf edir:** Sumqayıtdakı «Etilen- polietilen» zavodunda buxar-generator qurğusunun istifadəyə verilməsi mərasimində Azərbaycan prezidentinin nitqi // Azərbaycan. - 2001. - 8 iyul. - S. 1-2.

43. **Təmali 1999-cu ildə Heydər Əliyev tərəfindən qoyulan buxar-generator qurğusu onun iştirakı ilə işə salındı** // Məslək. - 2001.- iyul.
44. **Heydər Əliyev sizin üçün kimdir?:** Suallara Sumqayıt şəhərinin ziyalıları cavab verir // Məslək. - 2001.- iyul.- S. 4-5. Q. Kərimov, N. Əsədov, A. Əhədov, S. Muradov, V. Bağırov, N. Cəfərov və başq.
45. **Muğanlı, Q.** Müdrik insanın Sumqayıta qayğısı: Respublika Prezidenti H. Əliyevin Sumqayıta və sumqayıtlılara olan qayğısı barədə // Məslək. - 2001.- iyul.- S. 6.
46. **Heydər Əliyev və Sumqayıt:** Heydər Əliyev Sumqayıt və sumqayıtlılar haqqında // Məslək. - 2001. - iyul. - S. 8.

II. İlham Əliyev və Sumqayıt

2.1 Kitablər

47. **İlham Əliyev-10 il hakimiyyətdə:** elmi-praktik konfransın materialları / Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti, Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt Şəhər Təşkilatı; ön sözün müəll. E. Ə. Əzizov; bur. məsul S. İsmayılova. - Bakı: Şərq-Qərb, 2013. - 320 s.

2.2 Dövri mətbuat materialları

48. **Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Azərbaycanın ikinci sənaye mərkəzində Mis emalı zavodu fəaliyyətə başlamışdır // Sumqayıt. - 2014. – 1 mart. - № 9-10. - S. 4.
49. **Sumqayıtda yeni sənaye müəssisələri istifadəyə verilib** // Palitra. - 2014. - 26 fevral. - № 35. - S. 3. - Prezident İlham Əliyev Kağız və karton istehsalat kombinatının açılışında iştirak edib.
50. **Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Sumqayıtdakı Nəsimi adına şəhər mədəniyyət və istirahət parkında görülmən irimiqyaslı abadlıq və yenidənqurma işlərinin gedişi ilə tanışlıq (Prezidenti İlham Əliyev fevralın 25-də tikinti işlərinin gedişi ilə tanış olmuşdur) // Xalq qəzeti. - 2014. - 26 fevral. - № 42. - S. 3.

- 51. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Azərbaycanın ikinci sənaye mərkəzində Mis emalı zavodu fəaliyyətə başlamışdır (Prezidenti İlham Əliyev fevralın 25-də Sumqayıta səfəri çərçivəsində Mis emalı zavodunun açılışında iştirak etmişdir) // Xalq qəzeti. - 2014. - 26 fevral. - № 42. - S. 2-3.
- 52. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** "Azərsun Sənaye Parkı"nda yaradılmış Sumqayıt yağ fabriki istifadəyə verilmişdir (Prezidenti İlham Əliyev fevralın 25-də Sumqayıt yağ fabrikinin açılışında iştirak etmişdir) // Xalq qəzeti. - 2014. - 26 fevral. - № 42. - S. 2.
- 53. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Prezident İlham Əliyev Azərbaycan Kağız və karton istehsalat kombinatının açılışında iştirak etmişdir (Fevralın 25-də Prezidenti İlham Əliyev Sumqayıtda "Azərsun Sənaye Parkı"nın nəzdində yaradılan açılışında iştirak etmişdir) // Xalq qəzeti. - 2014. - 26 fevral. - № 42. - S. 1.
- 54. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Ümummilli lider Heydər Əliyevin abidəsini ziyarət (25 fevral 2014-cü il) // Xalq qəzeti. - 2014. - 26 fevral. - № 42. - S. 1.
- 55. Sumqayıt Kimya Sənaye Parkının təməlqoyma mərasimi olmuşdur:** Oktyabrın 3-də Sumqayıt Kimya Sənaye Parkının təməlqoyma mərasimi olmuşdur. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev mərasimdə iştirak etmişdir // Sumqayıt. - 2013. - 5 oktyabr. - № 50-51. - S. 4-5.
- 56. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Sumqayıt Kimya Sənaye Parkı ərazisində "Azərtexnolayn" MMC-nin polad boru zavodu açılmışdır (Oktyabrın 3-də Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev açılışda iştirak etmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 4 oktyabr. - № 219. - S. 4.
- 57. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** 1 nömrəli Sumqayıt Şəhər Xəstəxanası əsaslı təmir və yenidənqurmada sonra istifadəyə verilmişdir (Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev oktyabrın 3-də 1 nömrəli Sumqayıt Şəhər Xəstəxanasında aparılan əsaslı təmir və yenidənqurma işləri ilə tanış olmuşdur) // Azərbaycan. - 2013. - 4 oktyabr. - № 219. - S. 1-2.

- 58. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:**
Sumqayıtda "Kimyaçı" Mədəniyyət Sarayının qarşısındakı meydanda aparılan yenidənqurma işləri ilə tanışlıq (Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev oktyabrın 3-də Sumqayıta səfəri çərçivəsində Dövlət Neft Şirkətinin "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin tabeliyində olan Üzeyir Hacıbəyli adına "Kimyaçı" Mədəniyyət Sarayının qarşısındakı meydanda aparılan yenidənqurma işləri ilə tanış olmuşdur) // Azərbaycan. - 2013. - 4 oktyabr. - № 219. - S. 2.
- 59. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:**
Sumqayıt Kimya Sənaye Parkının təməlqoyma mərasimi olmuşdur (Oktyabrın 3-də Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev mərasimdə iştirak etmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 4 oktyabr. - № 219. - S. 3.
- 60. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:**
Sumqayıtda "Sağlam-Qida" Aqrar-Sənaye Kompleksi istifadəyə verilmişdir (Oktyabrın 3-də Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev kompleksin açılışında iştirak etmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 4 oktyabr. - № 219. - S. 2-3.
- 61. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:**
Vətəndaşlara Xidmət və Sosial İnnovasiyalar üzrə Dövlət Agentliyinin Sumqayıt "ASAN xidmət" mərkəzi açılmışdır (Mayın 3-də Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev Vətəndaşlara Xidmət və Sosial İnnovasiyalar üzrə Dövlət Agentliyinin Sumqayıt "ASAN xidmət" mərkəzinin açılışında iştirak etmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 4 may. - № 95. - S. 2.
- 62. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:**
Prezident İlham Əliyev Sumqayıtdakı Bayraq Meydanında yaradılan şəraitlə tanış olmuşdur (3 may 2013-cü il) // Azərbaycan. - 2013. - 4 may. - № 95. - S. 2.
- 63. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:**
Sumqayıtdakı Cümə məscidində əsaslı təmirdən sonra yaradılan şəraitlə tanışlıq: (Mayın 3-də Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev Sumqayıtdakı Cümə məscidində əsaslı təmirdən sonra yaradılan

şəraitlə tanış olmuşdur) // Azərbaycan. - 2013. - 4 may. - № 95. - S. 1-2.

- 64. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Ümummilli lider Heydər Əliyevin abidəsini ziyarət (3 may 2013-cü il) // Azərbaycan. - 2013. - 4 may. - № 95. - S. 1.
- 65. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Sumqayıtda Heydər Əliyev Mərkəzi istifadəyə verilmişdir (Mayın 3-də Sumqayıta səfəri çərçivəsində Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyev Heydər Əliyev Mərkəzinin açılışında iştirak etmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 4 may. - № 95. - S. 1.
- 66. Azərbaycan yeni iqtisadi inkişaf mərhələsində:** Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıta səfəri (24 dekabr 2012-ci il) // İki sahil. - 2012. - 25 dekabr. - № 237. - S. 2-3.
- 67. Prezident İlham Əliyev Sumqayıt şəhərində səfərdə olub:** Azərbaycan Respublikası Prezidenti İlham Əliyev və xanımı Mehriban Əliyeva Sumqayıtdakı Qarabağ müharibəsi əlilləri və şəhid ailələri üçün tikilmiş yaşayış binasının açılış mərasimində iştirak ediblər (24 dekabr 2012-ci il) // Yeni Azərbaycan. - 2012. - 25 dekabr. - № 237. - S. 2.
- 68. Muğanlı, Qüdrət.** Cənab Prezidentin Sumqayıta qayğısı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 2.
- 69. Prezident İlham Əliyev Sumqayıt Texnologiyalar Parkında polimer məhsulları istehsalı zavodunun genişləndirilməsi işləri ilə tanış olmuş, ağır maşınqayırma və dəqiq emal mərkəzləri zavodlarının açılışında iştirak etmişdir (24 aprel 2012-ci il) //** Azərbaycan. - 2012. - 25 aprel. - № 89. - S. 1.
- 70. Muğanlı, Qüdrət.** Dəyərli vəsait, sabaha açılan pəncərə / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2012. - 7 yanvar. - № 1. - S. 2. - Respublika Prezidentinin Sumqayıtla bağlı fəaliyyətini özündə əks etdirən "İlham Əliyev 8 il hakimiyyətdə" kitabı haqqında.
- 71. Muğanlı, Qüdrət.** Cənab Prezidentin Sumqayıta diqqət və qayğısı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 24 dekabr. - № 65. - S. 2. - Prezident İlham Əliyevin Sumqayıta növbəti səfəri haqqında.

- 72. Prezident İlham Əliyev Sumqayıt şəhər dənizkənarı mədəniyyət və istirahət parkında görülən əsaslı yenidənqurma işlərinin gedişi ilə tanış olmuşdur (19 dekabr 2011-ci il) // Sumqayıt. - 2011. - 21 dekabr. - № 64. - S. 3.**
- 73. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Prezident İlham Əliyev Sumqayıtda Olimpiya İdman Kompleksinin açılışında iştirak etmişdir (19 dekabr 2011-ci il) // Sumqayıt. - 2011. - 21 dekabr. - № 64. - S. 1-3.
- 74. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Nəsimi adına Sumqayıt şəhər dənizkənarı parkda əsaslı yenidənqurma və abadlıq işlərinin gedişi ilə tanışlıq (7 iyul Sumqayıt şəhəri ictimaiyyətinin nümayəndələri ilə görüşdə Prezident İlham Əliyevin çıxışı) // Sumqayıt. - 2011. - 9 iyul. - № 35. - S. 1-3.
- 75. Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Nəsimi adına Sumqayıt şəhər dənizkənarı parkında əsaslı yenidənqurma və abadlıq işlərinin gedişi ilə tanışlıq (7 iyul 2011-ci il) // Azərbaycan. - 2011. - 8 iyul. - № 146. - S. 1-2.
- 76. Muğanlı, Q.** Sumqayıtın inkişafının İlham Əliyev mərhələsi // Sumqayıt. - 2008. - 20 dekabr. - S. 2.
- 77. Cəfərli, E.** Postsənaye erasının başlanğıcı...: İlham Əliyevin Sumqayıta səfəri // Yeni Azərbaycan. - 2008. -30 avqust. - S. 5.
- 78. Sumqayıt gözəl və müasir sənaye şəhərinə çevriləcəkdir:** Prezident İlham Əliyev Sumqayıta səfəri zamanı əlillərə və şəhid ailələrinə yeni mənzillərin orderlərini təqdim etmişdir //Azərbaycan. - 2008. - 29 avqust. - S. 2.
- 79.** Sumqayıt gözəl və müasir sənaye şəhərinə çevriləcək: Paralimpiya İdman Kompleksinin açılışı mərasimində Azərbaycan Respublikası prezidentinin çıxışı //Azərbaycan. - 2008. - 29 avqust. - S. 2.
- 80.** Regionda lider dövlət olan Azərbaycanın iqtisadiyyatı getdikcə güclənəcək, xalqımız firavan yaşayacaqdır: Sumqayıtda ümummilli lider Heydər Əliyevin abidə kompleksinin açılışı mərasimində Azərbaycan prezidentinin nitqi // Sumqayıt. - 2005. - 17 avqust. - S. 1-2. //Azərbaycan. - 2005. -13 avqust. - S. 1-2.

III. Sumqayıt və onun qəsəbələri

81. **Quliyev, Sübhan.** Qədim Coratın yeni həyatı: Sumqayıt - 65 / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 7 iyun. - № 25. - S. 2.
82. **Qafaroğlu, Sübhan.** Hacı Zeynalabidin qəsəbəsinin dünəni və bugünü / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2014. - 26 aprel. - № 18. - S. 3. - Qəsəbənin sosial - iqtisadi inkişafı haqqında.
83. **Quliyev, Sübhan.** Görülən işlər razılıq doğurur: Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 30 noyabr. - № 59. - S. 3. - Qəsəbənin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyətinin qəsəbə üzrə nümayəndəsi Nasir Rzayevin müsahibəsi.
84. **Sultan, Ceyran.** Coratın "Günəş"i: Məktəbəqədər tərbiyə ocaqlarımız / C. Sultan // Sumqayıt. - 2013. - 2 noyabr. - № 55. - S. 3. - Coratdakı 2 saylı "Günəş" bağçasının fəaliyyəti haqqında.
85. **Məlikov, Qüdrət.** Qəsəbədə Hacı Zeynalabdin Tağıyevin büstü açılmışdır / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 14 sentyabr. - № 47. - S. 1. - Sumqayıtın Hacı Zeynalabdin qəsəbəsində büstün açılışı münasibətilə keçirilmiş tədbir haqqında.
86. **Əliyev, Akif.** Hacı Zeynalabdin Tağıyevin büstü açıldı / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 11 sentyabr. - № 199. - S. 10. - Sumqayıtın H. Z. Tağıyev qəsəbəsində məşhur sənayeçi, böyük xeyriyyəçinin büstü açılmışdır.
87. **Orxan, Rəhman.** Necə oldu ki, "Nasoslu"ya, nəhayət ki, Hacı Zeynalabdin Tağıyevin adı verildi? / R. Orxan // 168 saat. - 2013. - 7 avqust. - № 18. - S. 8.
88. **Qafaroğlu, Sübhan.** Əhalinin rahatlığı təmin olunur: Yenidənqurmanın ünvanı: Corat qəsəbəsi /S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 20 iyul. - № 37-38. - S. 6.
89. **Quliyev, Sübhan.** Yenidənqurma ünvanı: Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi: Yeni nümunəvi məhəllə salınır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 6 iyul. - № 35. - S. 3.

- 90. Qafaroğlu, Sübhan.** Açıq diskussiya razılıqla qarşılandı: Nümunəvi məhəllənin ünvanı: Şirvan yaşayış massivi / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 3. - Hacı Zeynalabdin qəsəbəsindəki məhəllə haqqında.
- 91. Mahmudov, Tofiq.** Gördüyümüz və görüləsi işlər / T. Mahmudov // Sumqayıt. - 2012. - 18 avqust. - № 39. - S. 2. - Corat qəsəbəsi haqqında.
- 92. Quliyev, Sübhan.** Hacı Zeynalabdin: Göz oxşayan məkan / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 14 iyul. - № 34. - S. 4. - Eyniadlı qəsəbənin hazırkı vəziyyəti haqqında.
- 93. Qafaroğlu, Sübhan.** Corat: Yeniləşməyə zəmin yaranıb / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2012. - 23 iyun. - № 31. - S. 2. - Corat qəsəbəsi haqqında.
- 94. Qəsəbələr ilə yekun vururlar** / N. Rzayev // Sumqayıt. - 2012. - 4 fevral. - № 5. - S. 2. - Corat və Hacı Zeynalabdin qəsəbələrində 2011-ci ildə görülmüş işlər və qarşıda duran vəzifələrlə bağlı keçirilmiş yığıncaqda şəhər İcra hakimiyyəti başçısının qəsəbələr üzrə nümayəndələri Cəmil Quliyev və Nəsir Rzayevin məruzələrinin qısa xülasəsi.
- 95. Quliyev, S.** Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi yeni həyatını yaşayır: Sumqayıtın peykləri / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 2 iyul. - № 34. - S. 4. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi üzrə nümayəndəsi Nasir Rzayev ilə söhbət.
- 96. Məlikov, Qüdrət.** İcra başçısı coratlılarla görüşür / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2011. - 9 aprel. - № 20. - S. 1. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Eldar Əzizovun aprelin 4-də Corat qəsəbəsinin sakinləri ilə görüşü haqqında.
- 97. Muğanlı, Qüdrət.** Qəsəbələrdə çox işlər görülmüşdür: Şuranın yığıncağı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 5 fevral. - № 7. - S. 2. - Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı yanında fəaliyyət göstərən şuranın Hacı Zeynalabdin və Corat qəsəbələrində görülən işlərin müzakirəsinə həsr olunmuş yığıncağı haqqında

- 98. Sultanova, Ceyran.** Gündən-günə abadlaşan Corat: Qəsəbələrımızda / C. Sultanova // Sumqayıt. – 2010. – 4 dekabr. - № 60. - S. 3.
- 99. Muğanlı, Qüdrət.** Qəsəbələr daha da inkişaf edir / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 30 yanvar. - № 5. - S. 1-2. - Hacı Zeynalabdin Tağıyev qəsəbəsində gedən yenidənqurma işləri haqqında.
- 100. Nəcəfova, R.** Bu şəhərin uğurlarında gənclərin rolu əvəzsizdi: Sumqayıt şəhəri haqqında məlumat // Azərbaycan. – 2009. – 15 noyabr. - S. 5.
- 101. Səfərov, A.** Yeni həyatını yaşayan qəsəbə: Sumqayıt şəhərinin Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi haqqında // Sumqayıt.-2009.-18 noyabr. - S. 8.
- 102. Mədinova, N.** “Çox qədimdən binası var Coratın”: Sumqayıt şəhərinin Corat qəsəbəsi haqqında// Sumqayıt. – 2009.-18 noyabr. - S. 8.
- 103. Gülcəhan, M.** Tarixin kölgəsinə sığınmış məkan: Corat qəsəbəsinin tarixi, dünəni və bugünü haqqında // Mədəniyyət. - 2009. - 18 noyabr. - S. 8-9.
- 104. Nəcəfxanlı, Ə.** Su aydınlığına qovuşan qəsəbə: Sumqayıt şəhərinin inzibati təbəçiliyində yerləşən Hacı Zeynalabdin qəsəbəsinin fəaliyyəti və qəsəbədə görülmə işlər haqqında // Xalq qəzeti. – 2009. – 20 oktyabr. - S. 7.
- 105. Nəcəfxanlı, Əli.** Corat qəsəbəsi : dünən və bugün / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 14 oktyabr. - № 228. - S. 7. - Qəsəbədə gedən abadlıq-quruculuq işləri haqqında.
- 106. Lələdağ, Ə. M.** Yurdum- yuvamdı, taleyimdi Sumqayıt // Sumqayıt. - 2009. - 1 avqust. - S. 3. - Sumqayıt haqqında.
- 107. Əliyev, A.** Yaşlaşdıqca gəncələşən şəhər: Sumqayıt –60 // Azərbaycan. - 2009. - 21 iyul. - S. 4.
- 108. Muğanlı, Q.** Qəsəbələr inkişaf edir, böyüyür, gözəlləşir // Sumqayıt. - 2009. - 28 yanvar.- S.1-2. -Hacı Zeynalabdin və Corat qəsəbələrində görülmə işlər haqqında.

- 109. Məmməd, T.** Bura Hacı Zeynalabdin qəsəbəsidir! // Sumqayıt. - 2008. -13 avqust. - Qəsəbə haqqında.
- 110. Məmməd, T.** Qədim Coratın yeni günləri // Sumqayıt. - 2008. -26 iyul.- S.3. - Corat qəsəbəsi haqqında.
- 111. Əbədiyaşar sənətkara ümumxalq məhəbbəti** // Sumqayıt. - 2008. - 28 iyun. – S. 1. - M. Müşfiqin 100 illiyi münasibətilə Sumqayıt şəhəri Hacı Zeynalabdin qəsəbəsində şairin bareylefinin açılışı mərasimi haqqında.
- 112. Əhmədov, Q.** Corat Xəzərin sahilində canlı etnoqrafiya muzeyidir // Azərbaycan. - 2008. – 17 may. - S. 6.
- 113. Şəfiyev, S.** Günü-gündən gözəlləşən Sumqayıt // Respublika. - 2008. - 18 aprel. - S. 5.
- 114. Qəsəbələr də şəhərdə gedən inkişaf prosesindən geridə qalmamalıdır:** Sumqayıt şəhər icra hakimiyyəti başçısının Hacı Zeynalabdin və Corat qəsəbələri üzrə nümayəndələrinin hesabatları // Sumqayıt. – 2006. - 18 yanvar. - S. 4.
- 115. Hüseynoğlu, S.** Etimad, inam məsuliyyəti: H. Z. Tağıyev qəsəbəsi bu gün // Xalq qəzeti. – 2005. – 28 iyul. - S.6.
- 116. Əliyev, V.** Taleyi Heydər Əliyev ideyalarından rəvnəqlənən şəhər: Sumqayıt -55 //Azərbaycan. - 2004. - 25 dekabr. - S.1.
- 117. Sabaha inamla addımlayan şəhər:** Sumqayıt -55 // Məslək. -2004. - 29 noyabr. - S. 4.
- 118.Tofiq, M.** İnkişaf və tərəqqiyə doğru: Corat qəsəbəsi // Sumqayıt. - 2004. - 10 noyabr.
- 119. Hüseynoğlu, S.** “Tağıyev qəsəbəsi”: dəyişən təkcə ad deyil: // Xalq qəzeti.- 2004. – 11 may. -S. 3. Sumqa-yıt şəhərinin H. Z. Tağıyev qəsəbəsi haqqında.
- 120. Əliverdiyev, B.** Gündən-günə abadlaşan qəsəbə // Respublika. - 2003. - 31 avqust. - S.6. -Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi haqqında.
- 121. Gənc Sumqayıt :** Keçid dövrünün problemləri //Azərbaycan. - 2003. - 29 avqust. - S.4.

- 122. Qəhrəmanoğlu, R.** Corat məscidi haqqında // Məslək. - 2003. - 31 iyul.
- 123. Sakinlərlə görüş:** Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı V. Əliyevin kottec sakinləri ilə görüşü haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 18 iyun.
- 124. Milli qurtuluş günü Sumqayıtda yeni iş yerləri açıldı:** Hacı Zeynalabdin Tağıyev qəsəbəsində "Ceyran-saray" müştərək Türkiyə - Azərbaycan müəssisəsinin açılış mərasimi keçirilmişdir - Xalçaçılıq və Mebel İstehsalı sexi // Azad Azərbaycan. - 2003. - 17 iyun. - S. 3.
- 125. Allahyarov, R.** Xəzərin balası Corat: Corat qəsəbəsinin keçmişi, adının mənşəyi haqqında // Məslək. - 2003. - 27 may. - S. 6.
- 126. İbrahimova, S.** Sumqayıtın yeni tarixi yazılır: Sumqayıtın tarixi və iqtisadiyyatı haqqında // Xalq qəzeti. - 2003. - 30 aprel. - S. 4.
- 127. Mahmudov, Ə.** Ən çətin peşənin şərəfli nümayəndəsi: Sumqayıt şəhər 25 saylı pilot məktəbinin direktoru ilə pedaqogikanın müasir problemləri mövzusunda müsahibə / Müsahibəni apardı: N. Məmmədov // Azərbaycan müəllimi. - 2003. - 14-18 mart. - S. 3.
- 128. Məmmədov, M.** Adı və əməliyaşar insanlar: Hacı Zeynalabdin qəsəbəsinin tarixi və onun keçdiyi inkişaf yolu haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 8 yanvar. - S. 1-2.
- 129. Əliverdiyev, B.** Qəsəbənin ikinci həyatı: Müstəqilliyimizin 10 ili ərzində Hacı Zeynalabdin qəsəbəsində görülən işlər haqqında // Xalq qəzeti. - 2001. - 27 oktyabr. - S. 4.
- 130. Əliverdiyev, B.** Sumqayıt peyki: Sumqayıtın yaxınlığında yerləşən Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi haqqında // Məslək. - 2000. - 29 dekabr. - S. 3.
- 131. Sadıqov, H.** Sumqayıtın sabahı nurludur: Sumqayıt haqqında məlumat // Xalq qəzeti. - 2000. - 29 iyul. - S. 5.
- 132. XXI əsrin şəhəri:** Sumqayıt haqqında // Sumqayıt. - 2000. - 13 may. - S. 1.
- 133. 50 yaşın mübarək, Sumqayıt:** Sumqayıt şəhəri haqqında məlumat // Məslək. - 2000. - 4-10 may. - S. 1.

- 134. Ramiz.** Mənim tale şəhərim: Sumqayıt -50 // Məslək. - 2000. – 4 - 10 may. - S. 1.
- 135. Fərəcullayev, F.** Sumqayıtım mənim: A. Hacıyeva və E. Məmmədovun “Sumqayıtım mənim” kitabı haqqında // Xalq qəzeti. - 1999. - 31 dekabr. - S.5.
- 136. Mustafayev, X.** Dostluq şəhərinin ənənələri: Sumqayıt şəhəri haqqında // Mədəni–maarif işi. - 1969. - № 3. - S.10-12.

IV. Sumqayıtda təbiəti mühafizə və ekologiya

- 137. Xəzərin sahilində təmizlik aksiyası keçirilmişdir** // Sumqayıt. - 2014. - 5 iyul. - № 29. - S. 2. - İyunun 28-də Azərbaycan Prezidenti yanında Gənclər Fondunun dəstəyi ilə "Gənc ekoloq" layihəsi çərçivəsində Sumqayıtda Xəzərin sahilində geniş təmizlik aksiyası keçirilmişdir.
- 138. Ətraf mühitin mühafizəsinə diqqət** // Sumqayıt. - 2014. - 7 iyun. - № 25. - S. 1. - "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin akt zalında 5 iyun - Ümumdünya Ətraf Mühitin Mühafizəsi Günü münasibətilə tədbir keçirilmişdir.
- 139. Həsənov, Firdovsi.** Təbiətin sağlamlığı insanların sağlamlığıdır / F. Həsənov // Sumqayıt. - 2014. - 17 may. - № 22. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində gedən yaşıllaşdırma işləri haqqında.
- 140. Məmmədov, Vüsal.** Şəhərə zəhərli qazları kim buraxır? / V. Məmmədov // 168 saat. - 2014. - 19 fevral. - № 3. - S. 5. - Sumqayıt şəhərinin ekoloji vəziyyəti haqqında.
- 141. Quliyev, Sübhan.** Yaşillıq gözəllikdir, həm də sağlam həyatdır : Payız yaşıllaşdırma mövsümü / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 16 noyabr. - № 57. - S. 3. - Müsahibimiz Sumqayıt şəhər Yaşıllaşdırma İdarəsinin rəisi İlyas Həsənovdur.
- 142. Sumqayıtın ekoloji cəhətdən təmiz şəhərə çevrilməsi diqqət mərkəzindədir** // İki sahil. - 2013. - 13 noyabr. - № 213. - S. 18.
- 143. Həsənov, Firdovsi.** Ətraf mühitin sağlamlaşdırılması başlıca vəzifədir / F. Həsənov // Sumqayıt. - 2013. - 18 may. - № 27. - S. 3. - Sumqayıt şəhərinin müasir ekoloji vəziyyəti haqqında.

- 144. Quliyev, Sübhan.** Məişət tullantılarının emalı və çeşidlənməsi üzrə konsepsiya hazırlanır : "Sumqayıt şəhər Təmizlik Departamenti" MMC-nin baş direktoru Rahim Mustafayevin müsahibəsi / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 23 fevral. - № 7. - S. 8.
- 145. Quliyev, S.** Məişət tullantılarının daşınması intensivləşib / R. Mustafayev // Sumqayıt. - 2012. - 7 iyul. - № 33. - S. 3-4.
- 146. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt Dövlət Universitetində beynəlxalq konfrans / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 1 iyul. - № 143. - S. 7. - SDU-nun 50 illik yubileyilə əlaqədar keçirilmiş "Ekologiya və həyat fəaliyyətinin mühafizəsi" VII Beynəlxalq Konfransı barədə.
- 147. SDU - da beynəlxalq konfrans** // Sumqayıt. - 2012. - 30 iyun. - № 32. - S. 1. - "Ekologiya və həyat fəaliyyətinin mühafizəsi" adı altında keçirilən konfrans haqqında.
- 148. Sumqayıt kimyaçıları 5 iyun - Ümumdünya Ətraf Mühitin Mühafizəsi Günü**nü qeyd etmişlər // İki sahil. - 2012. - 7 iyun. - № 101. - S. 12.
- 149. Beynəlxalq ekologiya konfransı** // Sumqayıt. - 2011. - 10 sentyabr. - № 46. - S. 2. - Sentyabrın 6-da "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin konfrans zalında "Çıklandırılmış ərazilərdə təhlükə risklərinin qiymətləndirilməsi" mövzusunda keçirilən konfrans haqqında.
- 150. Əliyev, Nazim.** "Təmiz hava" aylığı : 2010-cu il "Ekologiya ili" dir / N. Əliyev // Sumqayıt. - 2011. - 30 iyul. - № 40. - S. 4. - Sumqayıt şəhərində avqust ayında keçirilən tədbir haqqında.
- 151. Zamanov, Rasim.** Yaşıllaşdırma aksiyasına qoşulanların sayı artır / R. Zamanov // Sumqayıt. - 2011. - 9 aprel. - № 20. - S. 2. - Sumqayıt şəhərində yaşıllaşdırma sahəsində görülən işlər haqqında.
- 152. Ekoloji layihələr həyata keçirilir:** Azərbaycan Dövlət Neft Şirkətinin "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin Sumqayıt şəhər Təhsil şöbəsi ilə birlikdə ekoloji layihələr çərçivəsində keçirdiyi tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 14 may. S. 2.
- 153. Qafaroğlu, Sübhan.** Yaşılıqların qorunmasına diqqət artırılır : Sumqayıt İxtisaslaşdırılmış Yaşıllaşdırma-Tikinti İdarəsinin rəisi

İlyas Həsənovla müsahibə / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2010. - 11 sentyabr. - № 46. - S. 6.

- 154. Məmmədli, Leyla.** Ekologiya və cəmiyyət: 2010-cu il "Ekologiya ili" dir / L. Məmmədli // Sumqayıt. - 2010. - 14 avqust. - № 42. - S. 2. - Sumqayıt şəhər 2 saylı kitabxanada "Ekologiya ili" ilə bağlı keçirilən tədbirlər haqqında.
- 155. "Ekologiya ili" çərçivəsində beynəlxalq konfrans** // Sumqayıt. - 2010. - 22 may. - № 27. - S. 3. - Sumqayıtda keçirilən "Çıkrılınmış ərazilərin idarə edilməsi-keçid iqtisadiyyatı ölkələri üçün inkişaf imkanları" adlı beynəlxalq konfrans haqqında.
- 156. Həsənov, F.** Ətraf mühitin sağlaşdırılması günün aktual məsələsidir: Sumqayıt şəhər 4 saylı ərazi Ekologiya və Təbii sərvətlər şöbəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 10 aprel.
- 157. Sumqayıt şəhərinin 2010-2013-cü illərdə ekoloji vəziyyətin yaxşılaşdırılmasına dair kompleks tədbirlər planı** // Sumqayıt. - 2010. - 6 mart. - S. 4.
- 158.** Ekoloji vəziyyətin yaxşılaşdırılması başlıca əhəmiyyət daşıyır: "Sumqayıt şəhərinin ekoloji vəziyyəti, problemlər və perspektivlər" mövzusunda keçirilən şəhər fəalları yığıncağında Sumqayıt şəhər İcra hakimiyyəti başçısının çıxışı // Sumqayıt. - 2010. - 6 mart. - S. 3-4.
- 159. Qafaroğlu, Sübhan.** Sütəmizləyici qurğu ekoloji vəziyyətin yaxşılaşdırılmasına xidmət edir: 2010-cu il "Ekologiya ili"dir / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2010. - 6 mart. - № 12. - S. 8. - Sumqayıtdakı sütəmizləyici qurğunun işi haqqında.
- 160. Quliyev, Sübhan.** Şəhərin gözəlliyi yaşıllıqdan başlayır: 2010-cu il "Ekologiya ili"dir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 6 mart. - № 11. - S. 6. - Sumqayıtda görülmə abadlıq işləri haqqında.
- 161. Quliyev, S.** Ümumşəhər iməcliyində 5 minə yaxın ağac əkildi: 2010- cu il "Ekologiya ili" dir // Sumqayıt. - 2010. - 23 yanvar. - S. 3.
- 162. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: sağlam ekoloji mühit uğrunda // Xalq qəzeti. - 2010. - 16 yanvar. - S. 4.

- 163. Məlikov, Q.** Şəhərin atmosferi təmiz olmalıdır, bu işdə laqeydliyə yol verilməməlidir: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində şəhərin ekoloji durumu ilə bağlı keçirilmiş yığıncaq haqqında // Sumqayıt. - 2007. -1 dekabr. - S.1-2.
- 164. Mirzəyev, R., Qaziyev, M.** Sumqayıt şəhərində keçirilən “Təmiz hava” aylığı nə göstərdi?: Sumqayıt şəhərində avtomobil yollarında avtomobil maşınlarının nasazlığı və ətraf mühitə vurduğu zərər haqqında // Məslək. - 2007. – 22 sentyabr. – S.4.
- 165. Dostuyev, M.** Hamı Yerə borcludur: 22 aprel - Yer günüdür: Sumqayıtda ekologiya // Sumqayıt. - 2007. - 21 aprel. – S.7.
- 166.** Ekologiyanın qorunması xalqımızın sağlamlığının, milli genefondumuzun qorunması deməkdir: Azərbaycan Prezidentinin sədrliyi ilə keçən müşavirədə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı // Sumqayıt. – 2006. – 8 iyul. – S.1.
- 167. Mirzəyev, R., Dostuyev M.** Ətraf mühit və biz: Sumqayıt şəhərinin ekologiyası haqqında // Məslək. - 2006. – 8 fevral. – S.4.
- 168. Dostuyev, M.** Mülkü Müdafiə və ətraf mühit: Sumqayıt // Sumqayıt. - 2005. – 16 mart.
- 169. Sultanov, İ.** Sumqayıtda təhlükəli tullantılar üçün poliqon tikilib: 2,5 mln.dollarlıq layihənin sonuncu hazırlıq işləri haqqında // Kaspi. – 2003. - 24 dekabr. – S. 5.
- 170. Mirzəyev, R.** Ekoloji gərginlik azalsa da...:Sumqayıt şəhərinin ekologiyası haqqında // Məslək. – 2003. – 29 oktyabr.
- 171. Vaqifoglu, İ.** Sumqayıt – gələcəyin şəhəridir: Sumqayıtın ekologiyası haqqında // İqtisadiyyat. – 2003. – 11-17 iyul. – S.6.
- 172. Qurbanov, Ə.** Sumqayıtda ekologiya və sanitariya mədəniyyəti unudulub // Mədəniyyət. – 2003. – 22 fevral. – S.6.
- 173. Məmmədov, M.** Sumqayıtda ekoloji gərginlik azalsa da, hələ görüləsi işlər çoxdur: Sumqayıt Regional Ekologiya və Təbii Sərvətlər idarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: X. Əliyev //Azərbaycan. - 2003. – 5 yanvar. – S.3.

- 174. Məmmədov, M.** Struktur dəyişiklikləri öz bəhrəsini verəcəkdir:
Sumqayıt Regional Ekologiya və Təbii Sərvətlər İdarəsinin rəisi ilə
söhbət / Söhbəti yazdı: S. Quliyev // Sumqayıt. – 2002. – 26 yanvar.
- 175. Salmanov, M.** Ekoloji böhran: Bəşəriyyətin üz-üzə dayandığı ən
dəhşətli bəla // Sumqayıt. - 2000. - 21 oktyabr, 1 noyabr; 11 noyabr.
- 176. Mirzəyev, R.** Sumqayıtı taleyin ümidinə buraxmaq olmaz: Təbiət
və biz // Sumqayıt. - 2000. – 22 yanvar. - S.4 -5.
- 177. “Ölü zona” sənədli filmi haqqında: Sumqayıt şəhəri haqqında
çəkilmiş film** // Kommunist. – 1989. - 22 aprel.

V. Sumqayıtda səhiyyə

5.1. Kitablar

- 178. Qasimov, D.** Böyük cərrahiyyənin zirvəsinə gedən uzun və çətin
yol: Kitabda müəllifin səhiyyədə qazandığı uğurlardan bəhs edilir. –
Sumqayıt, 2001. - 204 s.: şək.
- 179. Quliyev, Cəfər Əsəd oğlu.** Burdan bir loğman köçdü : xatirələr / C.
Ə. Quliyev ; red. R. Oday. - Bakı : Elm və Təhsil, 2013. -512, [56] s.

5.2. Dövri mətbuat materialları

- 180. 1 sayılı Sumqayıt Şəhər Xəstəxanasının yenidən qurulması ilə
bağlı tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin
Sərəncamı (19 aprel 2012-ci il)** // Sumqayıt. - 2012. - 21 aprel. - №
18. - S. 1.
- 181. Təcili tibbi yardım xidməti yüksək səviyyədə qurulub** //
Sumqayıt. - 2014. - 23 avqust. - № 37. - S. 3. - Təcili Tibbi Yardım
stansiyasının baş həkimi Arif Yusifovla müsahibə.
- 182. Orxan, Rəhman.** İflic olan qadın onun xalatından yapışaraq, niyə
buraxmırdı?... : Bir həkimin səlnaməsindən / R. Orxan // 168 saat. -
2014. - 2 iyul. - № 15. - S. 8. ; № 16. - S. 10. - Sumqayıtlı həkim
Vahid Məmmədov haqqında.
- 183. Sadıxova, Səkinə.** İnsanların sağlamlığı keşiyində: 17 iyun tib
işçilərinin peşə bayramıdır / S. Sadıxova // Sumqayıt. - 2014. - 14
iyun. - № 26. - S. 1.

- 184. Həsənli, S.** "Real" klinikası - sağlamlığın təminatçısı / S. Həsənli // Respublika. - 2014. - 12 iyun. - № 123. - S. 7. - Sumqayıtda yerləşən "Real" Sağlamlıq Tibb Mərkəzinin fəaliyyəti haqqında.
- 185. Sultan, Ceyran.** Nəzarət daha da gücləndiriləcək / C. Sultan // Sumqayıt. - 2014. - 19 aprel. - № 17. - S. 5. - Yaz-yay aylarında əhalinin sağlamlığına diqqətin artırılması haqqında Şəhər gigiyena və epidemiologiya mərkəzinin direktoru Rafiq Abdullayevlə müsahibə.
- 186. Sultan, Ceyran.** Əhalinin tibbi müayinəsi qayğının nəticəsidir / C. Sultan // Sumqayıt. - 2014. - 12 aprel. - № 16. - S. 1. - Sumqayıt şəhər səhiyyə şöbəsinin müdiri Ələkbər Tağıyevlə müsahibə.
- 187. Əhalinin tibbi müayinəsi davam edir** // Sumqayıt. - 2014. - 5 aprel. - № 15. - S. 1. - Kampaniyanın gedişi ilə əlaqədar olaraq aprelin 4-də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində geniş müşavirə keçirilmişdir.
- 188. Sultan, Ceyran.** Sağlamlıq kampaniyası davam edir / C. Sultan // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - № 12-13. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində yerləşən 1 nömrəli poliklinikada davam edən sağlamlıq kampaniyası haqqında.
- 189. Ağayev, Elmir.** "Bəzi idarə və müəssisələr xeyriyyə aksiyalarımıza dəstək vermirlər" / E. Ağayev // 168 saat. - 2014. - 12 mart. - № 5. - S. 7. - QAC-ın Sumqayıt şəhər təşkilatının rəhbəri Mətanət Məhərrəmovla müsahibə.
- 190. Sadıqzadə, Rüstəm.** Sumqayıt gəncləri narkomaniyaya yox deyir / R. Sadıqzadə // Sumqayıt. - 2014. - 8 mart. - № 11. - S. 4.
- 191. Sultan, Ceyran.** Müayinə vacibdir / C. Sultan // Sumqayıt. - 2014. - 22 fevral. - № 7. - S. 4. - Prezident İlham Əliyevin göstərişi ilə fevral ayının 17-dən Sumqayıtda əhalinin ambulator tibbi müayinəsi aparılır.
- 192. 1 nömrəli Sumqayıt Şəhər Xəstəxanası əsaslı təmir və yenidənqurmadan sonra istifadəyə verilmişdir** // Sumqayıt. - 2013. - 5 oktyabr. - № 50-51. - S. 3.

- 193. Profilaktiki tədbirlər davam etdirilir** // Sumqayıt. - 2013. - 29 iyun. - № 34. - S. 4. - Sumqayıt Şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru Rafiq Abdullayevin müsahibəsi.
- 194. Tağıyev, Ələkbər.** Səhiyyəimiz inkişaf və tərəqqi yolundadır: 17 iyun Tibb işçilərinin peşə bayramıdır / Ə. Tağıyev // Sumqayıt. - 2013. - 15 iyun. - № 31. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində yerləşən tibb müəssisələrində aparılan təmir və yenidənqurma işləri haqqında.
- 195. Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıt GEM-in mövsümi qayğıları artır: Sumqayıt şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru Rafiq Abdullayevlə müsahibə / S. Səfiyev // Respublika. - 2013. - 9 iyun. - № 124. - S. 8.
- 196. Sultan, Ceyran.** Dövlət səhiyyənin inkişafına hər cür qayğı göstərir / C. Sultan // Sumqayıt. - 2013. - 30 mart. - № 15. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər Uşaq Xəstəxanasının fəaliyyəti haqqında.
- 197. İnsanların sağlamlığı keşiyində** // Sumqayıt. - 2012. - 29 dekabr. - № 62. - S. 7. - 2 sayılı Sumqayıt şəhər xəstəxanasının baş həkimi Vəliəddin Gözəlovla müsahibə.
- 198. Quliyev, Sübhan.** Sanitariya nəzarəti gücləndirilir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 23 iyun. - № 31. - S. 3. - Sumqayıt şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru, baş sanitar həkim Rafiq Abdullayevlə müsahibə.
- 199. Tağıyev, Ələkbər.** İnsanların sağlamlığına diqqət və qayğı: 17 iyun - Tibb İşçiləri Günüdür / Ə. Tağıyev // Sumqayıt. - 2012. - № 29. - S. 2.
- 200. Məhərrəmov, Mətanət.** Humanitar dəyərlərə söykənən qayğı / M. Məhərrəmov // Sumqayıt. - 2012. - 10 mart. - № 11. - S. 2. - Sumqayıt şəhər Qızıl Aypara Cəmiyyəti haqqında.
- 201. Quliyev, Sübhan.** Sağlamlığın keşiyində / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 3 mart. - № 10. - S. 4. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən "Real" sağlamlıq mərkəzi haqqında.
- 202. Sadıxova, S.** Xidmət sahələri bayram günlərində gücləndirilmiş iş rejimi ilə işləyirlər: Sumqayıt şəhər Səhiyyə şöbəsinin müalicə inspektoru ilə şöbənin işi haqqında söhbət // Sumqayıt. - 2011. - 31 dekabr. - S. 4.

- 203.Quliyev, S.** Sumqayıt səhiyyəsi inkişaf yolundadır:
Müstəqilliyimizin 20 ili / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 1
oktyabr. - № 50. - S. 3. - Şəhər səhiyyə şöbəsinin müdiri Rauf
Sadıxov ilə müsahibə.
- 204.Sultanova, C.** Hər kəsin və hamımızın işi: Sumqayıt Şəhər Narkoloji
Dispanserinin baş həkimi Kamil Mehdiyevlə müsahibə / C. Sultanova
// Sumqayıt. - 2011. - 25 iyun. - № 33. - S. 3.
- 205. Sultan, C.** Yeni poliklinika fəaliyyət göstərir: Sumqayıt şəhər 4
saylı şəhər poliklinikasının baş həkimi, terapevt Cənabəy Ağayev ilə
müsahibə / C. Ağayev // Sumqayıt. - 2011. - 18 iyun. - № 32. - S. 5.
- 206.Abdullayev, Rafik.** Sanitariya nəzarəti gücləndirilmişdir: 17 İyun
Tibb İşçiləri Günüdür / R. Abdullayev // Sumqayıt. – 2011. – 11
iyun. - № 31. - S. 3. – Sumqayıt Şəhər Gigiyena və Epidemiologiya
Mərkəzinin direktoru bu sahənin işi haqqında danışır.
- 207.Sultanova, C.** Mərhəmət soracağı ilə: 10 mart Azərbaycan Qızıl
Aypara Günüdür / C. Sultanova // Sumqayıt. - 2011. - 5 mart. - №
13-14. - S. 6. - Qızıl Aypara Cəmiyyəti Sumqayıt şəhər bölməsinin
sədri Mətanət Məhərrəmovanın müsahibəsi.
- 208.Sadıxov, R.** Sumqayıt: Əhaliyə tibbi xidmətin keyfiyyəti yüksəlir //
Respublika. – 2010. – 3 noyabr. – S. 5.
- 209.Yüksəliş illəri** // Məslək. - 2010. - 8 aprel. - № 7. - S. 2. - Sumqayıt
şəhərində səhiyyənin inkişafı haqqında.
- 210.Məhərrəмова, M.** Keçilən yola bir nəzər: Qızıl Aypara Cəmiyyəti
Sumqayıt şəhər bölməsinin sədri ilə söhbət / Söhbəti apardı: Q.
Muğanlı // Sumqayıt. – 2010. – 6 mart. – S. 6.
- 211.Yusubov, Y.** Əhalinin sağlamlığı keçiyində: Sumqayıt şəhər 1 saylı
poliklinikasının baş həkimi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı:
Sultanova C. // Sumqayıt. - 2009. - 15 avqust.
- 212.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: Profilaktik tədbirlərin səmərəsi artır:
Sumqayıtda Gigiyena Epidemiologiya Mərkəzi tərəfindən aparılan
dövlət sanitariya nəzarəti haqqında // Xalq qəzeti. - 2009.– 1 avqust.
- S. 5.

- 213.Qafaroğlu, S.** Əsas məqsəd əhalinin sağlamlığının qorunmasıdır: Sumqayıtda səhiyyənin vəziyyəti haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 29 iyul.
- 214.Quliyev, S.** Estetik mərkəz açıldı: Sumqayıt şəhərində istifadəyə verilən “DİVA SPA” estetik mərkəzi haqqında //Sumqayıt. - 2009. - 11 iyul. - S. 2.
- 215.Sadıxov, R.** Keçilən yola bir nəzər: Sumqayıtda tibb işinin təşkili və vəziyyəti ilə bağlı şəhər səhiyyə şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt.– 2009.– 17 iyun.– S.3.
- 216.Məhərrəmov, M.** Xeyirxahlıq missiyası: Azərbaycan Qızıl Aypara Cəmiyyətinin Sumqayıt şəhər bölməsinin sədrinin qurumun fəaliyyəti ilə bağlı söhbəti /Söhbəti yazdı: S. Qafaroğlu //Sumqayıt.- 2009. - 7 mart. - S.6.
- 217.Abdullayev, R.** Məqsədimiz insanların sağlamlığını qorumaqdır: Sumqayıt şəhər gigiyena və emiologiya mərkəzinin direktoru, şəhərin baş sanitar həkimi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: C. Sultanova //Sumqayıt.- 2009.- 14 mart.- S.5-6
- 218.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt səhiyyəsi: 60 illik inkişaf yolu // Xalq qəzeti. – 2009.- 12 mart.-S.6.
- 219.Abdullayev, R.** Gigiyena və epidemiologiya mərkəzi sanitariya nəzarətini gücləndirib: Sumqayıt Şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibə apardı: M. Zülfüqar //Məslək.- 2009.-26 fevral.
- 220.Sultanova, C.** Təcili Tibbi Yardım Xəstəxanası fəaliyyətə başlamışdır: Təmərdən sonra // Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S.4.
- 221.Sultanova, C.**Təcili Tibbi Yardım Xəstəxanası istifadəyə hazırdır: Xəstəxana əsaslı təmir edilib //Sumqayıt .- 2008. -8 noyabr.
- 222.Sadıxov, R.** İnkişafımızın əsas istiqamətlərindən biri sağlamlığa qayğıdır: Sumqayıt səhiyyəsinin inkişafı, bugünkü vəziyyəti və gələcək perspektivləri barəsində şöbənin müdiri ilə söhbət /Söhbəti yazdı:T. Məmməd // Sumqayıt.- 2008. – 17 sentyabr. – S. 3.
- 223.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: Kompleks sanitar –gigiyenik tədbirlər səmərə verir // Xalq qəzeti. – 2008.- 3 avqust. – S.4.

- 224.Abdullayev, R.** Əsas məqsəd insan sağlamlığının qorunmasıdır: Sumqayıt şəhər gigiyena və epidemiologiya mərkəzinin direktoru ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt.- 2008.-31 may. - S.4.
- 225.Sultanova, C.** Şəhər səhiyyəsinin inkişaf xətti: Sumqayıt səhiyyəsi haqqında //Sumqayıt. - 2008. – 2 aprel. - S.4.
- 226.Abdullayev, R.** Sanitar mədəniyyəti təmizlik, sağlamlıq və gözəllik deməkdir: Sumqayıt şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru, baş sanitar ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt. - 2008.-15 mart.- S.2
- 227.Sadıqov, R.** Hər kəs bütün müayinələrdən pulsuz istifadə edə biləcəkdir: Sumqayıt şəhər səhiyyə şöbəsinin müdiri ilə söhbət /Söhbəti yazdı: C. Sultanova // Sumqayıt. – 2008. -13 fevral. – S.2.
- 228.Kərimov, İ.** Ailənin sağlamlığı öz sağlamlığımız qədər vacibdir: Sumqayıt şəhər Dəri–Zöhrəvi Dispanserinin baş həkimi ilə söhbət /Söhbəti apardı: C. Sultanova //Sumqayıt. -2007. – 25 avqust.
- 229.Muğanlı, Q.** İbrətamiz ömür: Sumqayıtlı əczaçı Məhəbbət Məhərrəmov haqqında // Sumqayıt. - 2007. – 28 iyul. – S. 3.
- 230.Əliyeva, H.** Həkim- jurnalist: Sumqayıtlı Bərxudar Məmmədov haqqında //Sumqayıt. – 2007. – 21 iyul.- S.3.
- 231.Dostuyev, M.** Sağlamlığın qənimti: 31 may- Tütünlə mübarizə günüdür // Sumqayıt.- 2007.- 26 may.- S.8.
- 232.Muğanlı, Q.** Ürək deyir yaşa hələ: Sumqayıtlı həkim Ağadadaş İbrahimov haqqında //Sumqayıt.- 2007. - 12 may. – S.6.
- 233.Sadıxov, R.** Sumqayıt səhiyyəsi inkişaf edir // Sumqayıt. - 2007. - 31 mart. - S. 2.
- 234.Məhərrəмова, M.** Mərhəmət təşkilatı: Respublika Qızıl Aypara Cəmiyyəti Sumqayıt Şəhər Komitəsinin sədri ilə söhbət /Söhbəti yazdı: T. Məmməd //Sumqayıt.- 2007. -17 mart.- S.5.
- 235.Sadıxov, R.** İnsanlara qayğının parlaq təzahürü: Sumqayıtda səhiyyə //Sumqayıt.- 2007. – 3 fevral.

- 236.Kazımov, Ə.** Sumqayıtda bir cərrah var //Sumqayıt. – 2006. – 30 sentyabr. – S.6. - Sumqayıt Onkoloji Dispanserinin baş həkimi Eldar Məmmədov haqqında.
- 237.İrzayev, C.** Qarayara xəstəliyi və onun profilaktikası: Həkim məsləhəti // Sumqayıt. – 2006.- 9 sentyabr. – S.7.
- 238.İrzayeva, C.** Malyariya: Həkim məsləhəti //Sumqayıt. – 2006. – 5 avqust.
- 239.Həsənov, R.** “Quş qripi” xəstəliyi ilə mübarizə gücləndirilir: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının müavini, “Quş qripi” ilə mübarizə məqsədilə yaradılmış komissiyanın sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt.- 2006. – 4 mart.
- 240.Əsədov, T.** Profilaktiki tədbirlər diqqət mərkəzindədir: Sumqayıt şəhər Dezinfeksiya stansiyasının baş həkimi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: S. Quliyev //Sumqayıt. – 2006. – 18 yanvar. - S.7.
- 241.Bayramova, S.** Hamının və hər kəsin etibar yeri: “Real” sağlamlıq tibb mərkəzi haqqında //Sumqayıt. – 2005. – 15 oktyabr. – S.7.
- 242.Məmmədova, M.** “Şəfa” özəldir, həm də hər bir sumqayıtlının özününküdür: “Şəfa” diaqnostika və müayinə mərkəzinin rəhbəri ilə müsahibə /Müsahibəni yazdı: S. Bayramov // Sumqayıt. – 2005. – 10 avqust. - S.3.
- 243.Məmməd, T.** Cəfər həkim, Cəfa təbib və cərrah bıçağı ilə İlahi sözün vəhdəti: Sumqayıtlı cərrah Cəfər Quliyev haqqında // Sumqayıt. – 2005. – 28 may. – S. 3.
- 244.Hüseynova, S.** Çiçək ətirli ömür: Sumqayıt şəhər Gigiyena və pidiemiologiya Mərkəzinin həkimi Cahan İrzayeva haqqında //Sumqayıt. – 2005. – 21 may.
- 245.Bayramova, S.** Ürəyiniz daim vursun: Sumqayıt şəhər 1 saylı xəstəxananın kardiologiya şöbəsinin müdiri Şamil Xələfov və şöbənin işi haqqında //Sumqayıt. – 2005. – 12 mart. –S.3.
- 246.Tofiq, M.** Anda sədaqət nümunəsi: Səhiyyəmizin veteranı, sumqayıtlı həkim Məlik Əliyev haqqında //Sumqayıt. – 2004.– 8 may. – S.7.

- 247. Tağıyev, M.** Yuxu haqqında nəyi bilmək lazımdır: Yuxunun insan orqanizmindəki rolu haqqında //Azad Azərbaycan. – 2003. – 10 dekabr. – S.7.
- 248. Tağıyev, M.** Ulu tanrıya yaxın sənətlər: Sumqayıtdakı Ruhi Əsəb Dispanserinin baş həkimi ilə müsahibə / Müsahibə apardı A. İdrisoğlu //Azad Azərbaycan. – 2003. – 19 noyabr. - S. 6.
- 249. Həcər.** Sumqayıtda pulsuz tibbi xidmət //Azad Azərbaycan. 2003. – 13 avqust.- S. 7.
- 250. Muğanlı, Q.** İmtiyazlı xəstələr unudulmamalıdır: Sumqayıtda səhiyyə xidməti haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 19 iyul.
- 251. Qarayeva, A.** Ruhlar çağırır bizi: Sumqayıtdakı 1 saylı xəstəxananın kardiologiya şöbəsinin əməkdaşı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: A. İdrisoğlu //Azad Azərbaycan. – 2003. - 15 iyul. - S.6.
- 252. Sumqayıtın tibb işçiləri peşə bayramını qeyd etdilər** //Azad Azərbaycan. - 2003. – 18 iyun.- S.2.
- 253. Bayramova, S.** Bir ünvan var...: Sumqayıt Vərəmə Qarşı Mübarizə Dispanserinin işi haqqında //Sumqayıt. - 2003. -14 iyun.
- 254. Yod çatışmazlığı pozuntuları və duzun universal yodlaşdırılması:** Sumqayıtda keçirilmiş elmi-kütləvi seminar haqqında // Sumqayıt. – 2003. –7 iyun.
- 255. Məmmədova, M.** Sonsuzluğun sonu var: Sumqayıt şəhər 2 saylı doğum evinin baş həkiminin söhbəti // Sumqayıt. – 2003. – 24 may.
- 256. Məhərrəмова, M.** Qızıl Ayparaçılar yekdil fikirdədirlər: AQAC Sumqayıt regional mərkəzinin kordinatoru ilə söhbət /Söhbəti apardı: Q. Muğanlı //Sumqayıt.- 2003. – 9 aprel.
- 257. Mirzəyev, A.** Sumqayıtda uşaq travmatizmi: Travmatizmin səviyyəsi və xarakteristikası // Sumqayıt. – 2003. – 5 fevral.
- 258. Hüseynova, S.** Hər şey nəzarətdədir: Sumqayıt şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: İ. Qasimov //Məslək. – 2002. – 27 sentyabr.

- 259. Abbasov, K.** Haqlı qürur hissi ilə: Sumqayıt şəhər səhiyyə şöbəsinin müdiri ötən ilin yekunları haqqında danışır //Sumqayıt. – 2001.-29 dekabr. – S. 3.
- 260. Hüseynova, S.** Əhalinin sağlamlığı naminə: Şəhər gigiyena və pidiemologiya mərkəzinin baş direktoru ötən ilin yekunları haqqında danışır //Sumqayıt. – 2001.- 29 dekabr. – S.4.
- 261. Quliyeva, X.** Yodlaşdırılmış duzdan istifadə edilməsi endemik zob və bir sıra yod qıtlığı xəstəliklərinin qarşısını alır //Sumqayıt. – 2001. – 15 dekabr. – S. 2.
- 262. Məhərrəmov, M.** Ümid yeri: Qırmızı Aypara Cəmiyyəti Sumqayıt şəhər Komitəsinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev // Sumqayıt . – 2001. – 1 dekabr. – S. 4 .
- 263.1 saylı stomotoloji poliklinika: Sumqayıtdakı poliklinikanın fəaliyyəti haqqında** //Sumqayıt. – 2001.- 18 avqust. – S.3.
- 264. Rəsulov, E.** Veteran tibb müəssisəsi: Sumqayıt şəhər 3 saylı poliklinikanın baş həkimi ilə söhbət /Söhbəti apardı: S. Bayramova // Sumqayıt.- 2001.- 15 iyun.
- 265. Bayramzadə, K.** Andına sadıq həkim: Sumqayıt şəhər onkoloji dispanserin şöbə müdiri, həkim Hübət Nağıyev barədə //Məslək. – 2000. – 15-28 dekabr. – S. 6.
- 266. Hüseynova, S.** Təmizkarlıq mədəniyyətdir: Sumqayıt şəhər Gigiyena və Epidemiologiya Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ə. Cabbarov // Xalq qəzeti. – 2000. –24 noyabr. – S. 5.
- 267. Abbasova, K.** Səhiyyəimiz-sağlamlığımız: Sumqayıt şəhər səhiyyə şöbəsinin müdiri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Bayramova //Sumqayıt. – 2000. –17 noyabr.

- 268.Məmmədova, M.** Dünyaya pəncərə buradan açılır: Sumqayıt şəhər 2 saylı doğum evinin baş həkimi ilə söhbət /Söhbəti apardı: S. Bayramova //Sumqayıt. – 2000 . – 21 oktyabr. – S. 3 .
- 269.Mehdiyev, Ş.** Əli yüngül həkim: Sumqayıt özəl klinikasının yaradıcısı ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: K. Bayramzadə //Məslək. - 2000. – 12 -18 oktyabr. – S.5.
- 270.Hüseynova, S.** Sanitariya xidməti düzgün təşkil olunduqda...: Sumqayıtda sanitariya işinin vəziyyəti //Respublika. – 2000. – 19 avqust. – S.3.
- 271.Şamxal Mehdiyevin özəl klinikası:**Sumqayıtda özəl klinikanın fəaliyyəti haqqında //Sumqayıt. – 2000. –12 avqust.
- 272.Bayramova, S.** Sağlam olmaq istəyirsinizsə: “Hippokrat ” elm-istehsalat özəl klinikasının təşkilatçısı, tibb elmləri namizədi Mayıl Tağıyev haqqında //Sumqayıt. – 2000. – 22 iyul. – S. 3.
- 273.Məmmədov, V.** Hippokrat andını yalnız həkimlər içirlər: Sumqayıt şəhər Bərpa-Müalicə Xəstəxanasının baş həkimi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı Ə. Cabbarov //Xalq qəzeti. – 2000. – 20 iyul. – S.3.
- 274.Məmmədova, M.** Alim Münhen səfərindən qayıdıb: 2 saylı doğum evinin baş həkimi Mədinə Məmmədovanın Almaniyanın Münhen şəhərində keçirilən II Avropa konqresində iştirakı haqqında // Sum-qayıt. – 2000. – 15 iyul. – S.2.
- 275.Məhərrəmov, M.** Möhübbət: Sumqayıtdakı 415 saylı aptekin müdiri ilə söhbət /Söhbəti apardı: S. Bayramova //Sumqayıt. – 1999. – 20 noyabr. – S. 3.
- 276.Mehdiyev, Ş.** Sumqayıtda ilk dəfə: plazmaferez: mədə-bağırsaq xəstəliklərində //Sumqayıt. – 1999.- 6 noyabr. S. 4.

VI.Demoqrafiya

- 277.Zeynalov, A.** Hazırlıq işləri başa çatmışdır: 13-22 apreldə keçiriləcək əhalinin ümumrespublika siyahıyaalınması ilə bağlı Sumqayıtda görülmə işlər haqqında şəhər icra hakimiyyəti başçısının müavini ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2009.- 11 aprel.- S. 1.
- 278.Muğanlı, Q.** Əhalinin siyahıya alınmasına ciddi hazırlaşmaq lazımdır: 2009-cu il siyahıya alınmasına hazırlıq // Sumqayıt. - 2007. - 21 fevral. - S.7.
- 279.Sumqayıtlılar neçə min nəfərdir?:** Siyahıyaalınma başa çatdı // Sumqayıt. - 1999. - 6 fevral.

VII. Sumqayıtın tarixi

7.1. Kitablar

- 280.Məmmədov, E.** 2-ci paralel: Sumqayıt tarixinin görünməyən qaranlıq səhifələri haqqında. – B : “Sumqayıt”.- 2000.- 116 s.
- 281.Məmmədov, Ramazan.** Sumqayıt: tarixdən səhifələr: 1930-2000 / R. Məmmədov, H. Sadıqov. - Bakı : Zərdabi, 2010. - 240 s.
- 282.Sumqayıt 1949-2009: fotoalbom** / red. F. Cabbarov. – Sumqayıt: Zərdabi, 2009. – 97 s.
- 283.Sumqayıt şəhərinin tarixi:** monoqrafiya / H. Ahiyev; elmi red. A. Baxşəliyev. - Bakı : Elm və Təhsil, 2011. - 544 s.

7.2. Dövri mətbuat materialları

- 284.Qədim insan məskəni və gənc şəhər** // 168 saat. - 2014. - 17 sentyabr. - № 21. - S. 5. - Sumqayıtın dünəni və bugünü.

- 285.Məmmədov, Malik.** Xuruşovun mane olduğu sənətkar, şəhərin 25 və 50 illiyini çəkən və ərəb sahibkarı təcübləndirən fotoqraf / M. Məmmədov // 168 saat. - 2014. - 25 iyun. - № 14. - S. 3. - Sumqayıt quranlardan biri İsabəy Əfəndiyev haqqında.
- 286.Sumqayıtın keçmiş icra başçısı:** "Mən bəzi icra başçıları kimi İsgəndər Həmidovdan qorxmurdum" // 168 saat. - 2014. - 4 iyun. - № 13. - S. 7-8. - Yusif Sevdimaliyevin müsahibəsi.
- 287.Sumqayıtda 70 il əvvəlin döyüşçüləri ilə görüş** // 168 saat. - 2014. - 14 may. - № 11. - S. 6. - Sumqayıt Bələdiyyəsi II Dünya müharibəsi iştirakçılarını qəbul etmişdir.
- 288.Məlikov, Qüdrət.** O qanlı 69 il ötdü: Sumqayıtda 9 May – Qələbə Günü qeyd olundu / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 10 may. - № 20-21. - S. 2.
- 289.Qurbanəliyev, Vəqif.** 90 yaşlı veteran / V. Qurbanəliyev // Sumqayıt. - 2014 - 3 may. - № 19. - S. 3. - İkinci Dünya müharibəsinin veteranı Şahverdiyev Əmiraslan Səlim oğlu haqqında.
- 290.Muğanlı, Qüdrət.** Doxsanı ötürdün, yüzə nə qaldı... / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2013. - 8 may. - № 24-25. - S. 7. - Sumqayıtda yaşayan II Dünya müharibəsi veteranı Əli Nəcəfov haqqında.
- 291.Lələdağ, Əvəz Mahmud.** Müəllifə açıq məktub /Ə. M. Lələdağ // Sumqayıt. - 2013. - 20 aprel. - № 19. - S. 4. - Sumqayıtlı ziyalı Həmid Aliyevin "Sumqayıt şəhərinin tarixi" kitabı haqqında.
- 292.Quliyev, S.** Sinəsi ordenli döyüşçü: 9 May Qələbə Günüdür / Q. Sübhan // Sumqayıt. – 2012. – 5 may. - № 21. - S. 3. – Veteran Bədir Salman Sadıxov haqqında.
- 293.Quliyev, S.** Cəbhə günlərinin xatirələri: Böyük Vətən müharibəsinin iştirakçılarının xatirələri // Sumqayıt. – 2011. – 7 may. – S. 7.

- 294. Hüseyinli, S.** Sumqayıtda 1963-cü il 7 noyabr niyə ixtişaşa çevrilib: Müsavat partiyası Nizami rayon təşkilatının sədri Zakir Məmmədzadə ilə müsahibə / Z. Məmmədzadə // Azadlıq. - 2011. - 19 yanvar. - № 14. - S. 6.
- 295. Sumqayıt hadisələrini kimlər törədib...** // Azadlıq. – 2011. – 15 yanvar. - № 10. - S. 6. – 1963-cü il noyabrın 7-də nümayiş zamanı sumqayıtlıların Xruşov əleyhinə və milli dövlət qurmaq tələbi ilə təşkil etdikləri iğtişaşlar haqqında.
- 296. Muğanlı, Qüdrət.** "Sumqayıt həqiqətləri" kitabları haqqında söz: Şəhərin tarixinə bir nəzər / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 10 iyul. - № 36. - S. 3. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin professorları Həsən Sadıqovun və Ramazan Məmmədovun Sumqayıtın tarixi ilə bağlı yazdıqları kitab haqqında.
- 297. Dadaşov, D.** Müharibə veteranlarına diqqət ildən-ilə artır: Sumqayıtlı Böyük Vətən müharibəsi iştirakçısı dövlətin veteranlara qayğısından danışır // Sumqayıt. – 2010. – 1 may. – S. 2.
- 298. Nəcəfxanlı, Ə.** Və başq. Sumqayıt: günbəgün gözəlləşən müasir şəhər: Sumqayıtın tarixi, sosial- iqtisadi inkişafı haqqında // Xalq qəzeti.- 2009. – 30 avqust.- S. 7.
- 299. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: altmış yaşlı gənclik şəhəri: Sumqayıtın tarixi və inkişafı haqqında // Xalq qəzeti.- 2009. - 15 fevral.- S. 5.
- 300. Muğanlı, Q.** Onlar Azərbaycan naminə döyüşmüşlər: Sumqayıtlı Böyük Vətən müharibəsi iştirakçıları D. Dadaşov, M. Əliyev, H. Həsənov və İ. Ağayevin xatirələri // Sumqayıt.- 2008.- 7 may.-S. 7.
- 301. Hər sənəd tarixdir:** Sumqayıtın tarixi ilə bağlı arxiv sənədləri // Sumqayıt. - 2004. - 9 oktyabr. - S.2.; 6 noyabr; 23 oktyabr. - S.8.
- 302. Həsənov, M.** Sumqayıt qiyamı: 1963-cü ildə Sumqayıtda baş verən iğtişaş haqqında // Sahilsiz dəniz.-2004.-№2.- mart-aprel.- S.44-46.

- 303.İbrahimov, S.** Sumqayıtın yeni tarixi yazılır: Sumqayıtın tarixi və bu günü haqqında ətraflı məlumat //Xalq qəzeti. -2003.- 30 aprel.- S. 4.
- 304.Məmmədova, Z.** Sumqayıtla Ceyranbatan: Əfsanə //Azərbaycan müəllimi. - 2003. -11-17 aprel. - S. 5.
- 305.İbrahimov, A.** Həqiqət ,yoxsa əfsanə?: Sumqayıt sözünün yaranma tarixi haqqında //Sumqayıt.- 1999.- 27 noyabr.-S.4.

VIII.Sumqayıtın iqtisadiyyatı

8.1. Kitablar

- 306.Qafaroğlu, S.** Ömrə düşən izlər: Kitabda Sumqayıtın sosial-iqtisadi həyatından bəhs edilir B : Nurlan. 1-ci kitab. - 2002. - 328 s. 2-ci kitab. - 2003.- 304 s.
- 307.Sumqayıt 60 il sosial-iqtisadi tərəqqi, inkişaf və nailiyyətlər:** 2009. konfrans / Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti. - Sumqayıt: [n. y.], 2009. - 196 s.
- 308.Sumqayıt: fotoalbom:** 2003-2013: hədəflər, inkişaf, nəticələr/ Azərbaycan Respublikası İqtisadi İnkişaf Nazirliyi. - Sumqayıt: n.y., 2013. - 144 s.
- 309.Sumqayıt [Elektron resurs]:** fotoalbom: 2003-2013: hədəflər, inkişaf, nəticələr / Azərbaycan Respublikası İqtisadi İnkişaf Nazirliyi. - Sumqayıt : n.y., 2013. - 144 s., 1 el. opt. disk (CD-ROM)

8.2. Dövri mətbuat materialları

- 310.** Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının sürətləndirilməsi ilə əlaqədar əlavə tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (25 fevral 2014-cü il) // Azərbaycan. - 2014. - 26 fevral. - № 42. - S. 1.
- 311.** Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının sürətləndirilməsinə dair əlavə tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (3 oktyabr 2013-cü il) // Azərbaycan. - 2013. - 4 oktyabr. - № 219. - S. 1.
- 312.** Sumqayıt şəhərində abadlıq və yenidənqurma işlərinin sürətləndirilməsi ilə əlaqədar əlavə tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (25 dekabr 2012-ci il) // Azərbaycan. - 2012. - 26 dekabr. - № 289. - S. 1.
- 313.** Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafında xidmətləri olan şəxslərə fəxri adların verilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (24 sentyabr 2012-ci il) // Xalq qəzeti. - 2012. - 25 sentyabr. - № 214. - S. 1.
- 314.** Sumqayıt şəhərində abadlıq işlərinin sürətləndirilməsi ilə əlaqədar əlavə tədbirlər haqqında Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (1 oktyabr 2009-cu il) // Xalq qəzeti. - 2009. - 2 oktyabr. - № 218. - S. 1.
- * * *
- 315.** Babayev, Muxtar. Arzuların gerçəkləşdiyi şəhər: Sumqayıt - 65 / M. Babayev // Sumqayıt. - 2014. - 20 sentyabr. - № 41. - S. 3. - Sumqayıtda iqtisadiyyatın inkişafı.
- 316.** Ağayev, Elmir. Banklara etibar edirikmi?: Sumqatılılar hansı bank filiallarının fəaliyyətindən razıdırlar? / E. Ağayev // 168 saat. - 2014. - 6-12 avqust. - № 19. - S. 7.

- 317.2014-cü ilin yanvar-iyun ayları ərzində Sumqayıtın inkişafı statistik rəqəmlərlə** // Sumqayıt. - 2014. - 9 avqust. - № 35. - S. 1.
- 318.İran nümayəndə heyəti Sumqayıtda bir sıra müəssisələrin fəaliyyəti ilə tanış olub** // Yeni Azərbaycan. - 2014. - 7 avqust. - № 139. - S. 4.
- 319.Məlikov,Qüdrət.** Bütün sahələrdə inkişaf göz qabağındadır: Sumqayıt şəhər fəallarının yığıncağı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2014. - 19 iyul. - № 31-32. - S. 1-2.
- 320.Elşən.** Saati geri işlədən sumqayıtlı saatsaz: Prezidentdən tutmuş adi vətəndaşa kimi hamı onu tanıyır / Elşən // 168 saat. - 2014. - 4 iyun. - №13. - S. 10. - Saatsaz Fətəliyev Hacı haqqında.
- 321.Əmək yarmarkası** // Sumqayıt. - 2014. - 31 may. - № 24. - S. 4. - SDU-da təşkil olunan aktiv məşğulluq tədbirindən.
- 322.Həsənov, Firdovsi.** Təbiətin sağlamlığı insanların sağlamlığıdır / F. Həsənov // Sumqayıt. - 2014. - 17 may. - № 22. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində gedən yaşıllaşdırma işləri haqqında.
- 323.Əməyin mühafizəsinə diqqət** // Sumqayıt. - 2014 - 3 may. - № 19. - S. 3. - Aprelin 28-də "Azərikimiya" İstehsalat Birliyinin akt zalında Ümumdünya Əməyin Mühafizəsi Günü ilə əlaqədar keçirilmiş tədbir haqqında.
- 324.Sumqayıt Dövlət Universitetində Dünya Bankının eksperti ilə görüş** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 18 aprel. - № 14. - S. 5.
- 325.Oday, Rafiq.** Sumqayıt: həm sevinc, həm kədəri ilə bizə doğma olan şəhər / R.Oday //168 saat. - 2014. -16-22 aprel. - № 7. - S. 3. - Sumqayıtın sosial- iqtisadi inkişaf haqqında.
- 326.Quliyev, Sübhan.** Kompleks tədbirlər səmərə verir /S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 12 aprel. - № 16. - S. 2. - Sumqayıt "Sukanal" idarəsinin rəisi Ədalət Bağirovla müsahibə.

- 327.Quliyev, Sübhan.** Yaşıl libaslı şəhər / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 29 mart. - № 14. - S. 2. - Sumqayıt şəhərinin yaz qayğıları və həyata keçirilən yenidənqurma işləri haqqında.
- 328.Səfiyev, Söhrab.** 2013-cü ildə Sumqayıtda həyata keçirilən tədbirlər nailiyyətlərə zəmin yaradıb / S. Səfiyev // Respublika. - 2014. - 6 mart. - № 49. - S. 4.
- 329.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: günün vacib məsələləri diqqət mərkəzində / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 16 fevral. - № 34. - S. 4. - Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 330.Quliyev, Sübhan.** Nəqliyyat xidmətinə diqqət artırılır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 3 may. - № 19. - S. 3. - Dövlət Avtomobil Nəqliyyat Xidmətinin Sumqayıt Regional şöbəsinin rəisi Anar Səfərli ilə müsahibə.
- 331.Günəş.** Bakı-Sumqayıt avtomobil yolu genişləndirilir / Günəş // Palitra. - 2014. - 7 mart. - № 42. - S. 5.
- 332.Deputat illik hesabat verir** // Sumqayıt. - 2014. - 25 yanvar. - № 3. - S. 2. - 41 sayılı Sumqayıt birinci seçki dairəsindən deputat seçilmiş Leyla Abdullayeva 2013-cü ildəki fəaliyyəti ilə bağlı məlumat vermişdir.
- 333.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda nümunəvi məhəllələrin sayı artır / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 21 dekabr. - № 282. - S. 8. - 12-ci mikrorayonda həyata keçirilən abadlıq işləri haqqında.
- 334.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: inkişaf sürətlənir, həyat gözəlləşir / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 6 noyabr. - № 245. - S. 7. - Yenidənqurma və abadlıq işləri haqqında.
- 335.Bütün sahələrdə inkişaf gedir** / X. Nəzərova // Sumqayıt. - 2013. - 26 oktyabr. - № 54. - S. 2-3. - Sumqayıt şəhərində gedən sosial-iqtisadi inkişaf haqqında.

- 336.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıtda həyata keçirilən tədbirlər yüksək nailiyyətlərə yol açır / S. Səfiyev // Respublika. - 2013. - 25 oktyabr. - № 234. - S. 7. - Sumqayıtda cari ilin birinci yarısının yekunları haqqında.
- 337.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda nümunəvi məhəllələrin sayı artır / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 20 sentyabr. - № 207. - S. 3. - Şəhərdə aparılan abadlıq və quruculuq işləri haqqında.
- 338.Əliyev, Akif.** Sumqayıtın xarici əlaqələri genişlənir / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 30 avqust. - № 189. - S. 6.
- 339.Ağayev, Elmir.** Eldar Əzizov: "Özüm görməsəm, inanmazdım ki..." / E. Ağayev // 168 saat. - 2013. - 7 avqust. - № 18. - S. 3. - Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı ilə bağlı "Dünya" TV-yə verdiyi müsahibə.
- 340.Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıtlıların istəyi belədir : "Daş bazarı" ərazisi qaydaya salınmalıdır / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2013. - 3 avqust. - № 40. - S. 1.
- 341.Məlikov, Qüdrət.** Uğurlu addımlar davam edir: Şəhər fəallarının yığıncağı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 27 iyul. - № 39. - S. 1-2. - Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunlarına həsr olunmuş yığıncaq haqqında.
- 342.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıtda həyata keçirilən tədbirlər yüksək nailiyyətlərə yol açır: Cari ilin birinci yarısının yekunları / S. Səfiyev // Respublika. - 2013. - 27 iyul. - № 162. - S. 4.
- 343.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda ilin yarısına yekun vuruldu / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 26 iyul. - № 162. - S. 4.
- 344.ASAN xidmət suallarınızı cavablandırır** // 168 saat. - 2013. - 10 iyul. - № 17. - S. 8. - Sumqayıtdakı ASAN xidmətin fəaliyyəti haqqında.

- 345. Sumqayıt və Gəncə şəhərləri arasında əməkdaşlığa dair niyyət memorandumu imzalanmışdır** // Azərbaycan. - 2013. - 6 iyul. - № 145. - S. 8.
- 346. Muğanlı, Qüdrət.** Əmək stajı barədə məlumat DSMF-na təqdim olunmalıdır / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2013. - 15 iyun. - № 31. - S. 7. - Dövlət Sosial Müdafiə Fondunun Sumqayıt Şöbəsinin müdiri İsmayıl İsmayılovun müsahibəsi.
- 347. Manafov, Aslan.** Yeniləşən Sumqayıt: Sürətlə paytaxt standartlarına yaxınlaşan və dinamik inkişaf mərhələsinə qədəm qoyan şəhərin sakinləri Prezident İlham Əliyevin ətrafında sıx səfərbər olub / A. Manafov // Azərbaycan. - 2013. - 12 iyun. - № 127. - S. 4.
- 348. Manafov, Aslan.** Sumqayıt bu gün yüksəliş mərhələsinə yaşayır / A. Manafov // Xalq qəzeti. – 2013. - 26 may. - № 114. - S. 4. – Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında
- 349. Manafov, Aslan.** Sumqayıtın yeni siması /A. Manafov// Azərbaycan. - 2013. - 25 may. - № 113. - S. 6. - Şəhərin iqtisadi inkişafı haqqında.
- 350. Məlikov, Qüdrət.** İlin üç ayının uğurları ürəkaçandır: Şəhər fəallarının yığıncağı /Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 27 aprel. - № 20-21. - S. 2-3. - Aprelin 26-da Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən yığıncaq haqqında.
- 351. Azərbaycan Respublikasının Nazirlər Kabineti: Qərar: "Sumqayıt Kimya Sənaye Parkı" Məhdud Məsuliyyətli Cəmiyyətinin nəzdində Peşə Tədris Mərkəzinin yaradılması haqqında** (Azərbaycan Respublikasının Nazirlər Kabinetinin 2013-cü il 19 aprel tarixli 68 nömrəli qərarı ilə təsdiq edilmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 23 aprel. - № 85. - S. 2.
- 352. Bakı, Gəncə və Sumqayıt şəhərlərində çoxmənzilli binaların lift təsərrüfatının maddi-texniki bazasının möhkəmləndirilməsi**

- 353.Rəhimov, Seyfəddin.** Bakı standartlarına yaxınlaşan şəhər -
Sumqayıt / S. Rəhimov // 168 saat. - 2013. - 3 aprel. - № 8. - S. 8,15
- 354.Qəhrəmanov, Nadir.** Sumqayıt sabaha boylanan şəhər /N.
Qəhrəmanov // Xalq qəzeti. - 2013. - 14 mart. - № 57. - S. 8. -
Yenidənqurma və abadlıq işləri haqqında
- 355.Məhəmmədqızı, İlhamə.** Sumqayıtda dinamik inkişaf geniş vüsət
alıb / İ. Məhəmmədqızı // Azad Azərbaycan. – 2013. – 13 mart. - №
37. - S. 3.
- 356.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıtda həyata keçirilən tədbirlər yüksək
nailiyyətlərə yol açır: Ötən ilin yekunları / S. Səfiyev // Respublika.
– 2013. – 6 mart. - № 51. - S. 3-4.
- 357.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: inkişafın təməlində dövlət qayğısı
dayanır / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 3 mart. - № 49. - S.
6.
- 358.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda ötən ilin sosial-iqtisadi yekunları müzakirə
edilmişdir: Ötən ilin yekunlarına və 2013-cü ildə qarşıda duran
vəzifələrə həsr edilən ümumşəhər toplantısında Eldar Əzizov çıxışı /
A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 2 mart. - № 48. - S. 5.
- 359.Məlikov, Qüdrət.** Sumqayıt Bakının standartlarına yaxınlaşır / Q.
Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 2 mart. - № 10. - S. 1-4. - 2012 - ci
ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2013-
cü ildə qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş şəhər fəalllarının
yığıncağı haqqında.
- 360.Əliyev, Mahal.** Dövlət qayğısı sayəsində gözəlləşən Sumqayıt / M.
Əliyev // Xalq qəzeti. - 2013. - 13 fevral. - № 33. - S. 9. - Sumqayıt
şəhərində həyata keçirilən abadlıq-quruculuq işləri haqqında.

- 361.Əliyev, Akif.** Tərəqqi və yüksəliş ünvanı-Sumqayıt / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 15 yanvar. - № 8. - S. 4. - Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi sahədə qazandığı nailiyyətlər haqqında.
- 362.Aliyev, Ramal.** "Aztermoizol" un uğurları, nailiyyətləri:
"Aztermoizol" ASC-nin sədri Şakir Həsənovla müsahibə / R. Aliyev // Sumqayıt. - 2013. - 12 yanvar. - № 1. - S. 3.
- 363.Abdullayeva, Leyla.** 2012-ci il Sumqayıtın inkişafında yeni bir mərhələ olmuşdur / L. Abdullayeva // Sumqayıt. - 2013. - 12 yanvar. - № 1. - S. 2.
- 364.Sumqayıtın daşınmaz əmlak kadastrının ictimai təqdimatı keçirilmişdir** // Sumqayıt. - 2012. - 8 dekabr. - № 57. - S. 1. - "Sumqayıt şəhəri üzrə daşınmaz əmlaklar haqqında elektron kadastr məlumat bazasının yaradılması və rəqəmsal kadastr xəritəsinin tərtibi" layihəsi haqqında.
- 365.Namazov, Nizami.** Gündən-günə yeniləşən Sumqayıt / N. Namazov // Respublika. - 2012. - 1 dekabr. - № 268. - S. 6. - Yenidənqurma işləri haqqında.
- 366.Gülümov, Müzəffər.** Yaşlaşdıqca gəncələşən şəhər / M. Gülümov // Sumqayıt. - 2012. - 24 noyabr. - № 54. - S. 2. - Sumqayıt şəhəri haqqında.
- 367.Məlikov, Qüdrət.** Doqquz ay uğurla yola salınmışdır / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2012. - 20 oktyabr. - № 49. - S. 1-2. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində fəallər yığıncağı keçirilmişdir.
- 368.Pensiyaçıların sosial müdafiəsi durmadan yaxşılaşır:** Dövlət Sosial Müdafiə Fondunun Sumqayıt şəhər şöbəsinin müdiri İsmayıl İsmayılovun müsahibəsi // Sumqayıt. - 2012. - 8 sentyabr. - № 42. - S. 3.
- 369.Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıt - geniş quruculuq meydanı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2012. - 1 sentyabr. - № 41. - S. 5.

- 370.Əzizov, Eldar.** “Sumqayıtda əhali öz fikrini daha açıq deyir” / E. Əzizov. // Azad Azərbaycan. – 2012. – 28 avqust. - № 125. - S. 5. – Sumqayıt şəhərinin icra başçısı ilə müsahibə.
- 371.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: inkişafın yeni mərhələsi sürətlənir / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 avqust. - № 190. - S. 6.
- 372.Əliyev, Akif.** XXI əsrin inkişaf beşiyi Sumqayıt: Bakı standartlarına yaxınlaşan şəhərin siması sürətlə dəyişir / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2012. - 23 avqust. - № 186. - S. 3.
- 373.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıt: yüksək iqtisadi və sosial göstəricilər: Cari ilin birinci yarısının yekunları / S. Səfiyev // Respublika. - 2012. - 26 iyul. - № 164. - S. 3.
- 374.Qırğızıstan Ayparaçıları QAC Sumqayıt şəhər bölməsinin qonağı oldu** // 168 saat. - 2012. - 4 iyul. - № 17. - S. 5.
- 375.Hüseynli, İxtiyar.** Prezident İlham Əliyevin təməlini qoyduğu yeni Sumqayıt Azərbaycanda tərəqqi və yüksəlişin əsas ünvanlarından birinə çevrilib / İ. Hüseynli // Azərbaycan. - 2012. - 3 iyul. - № 144. - S. 6. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Eldar Əzizovla müsahibə.
- 376.Quliyev, Sübhan.**Yeniləşən, gözəlləşən şəhər /S. Quliyev // Sumqayıt. – 2012. – 26 may. - № 25. - S. 6. – Sumqayıtda görülən təmir və yenidənqurma işləri haqqında
- 377.Asiman, Asif.** Abadlaşan Sumqayıtımız /A. Asiman // Məslək. - 2012. – 25 may. - № 17. - S. 1. - Sumqayıt şəhərində gedən abadlıq işləri haqqında
- 378.Nəqliyyat xidməti müasir səviyyədə qurulmalıdır** // Sumqayıt. - 2012. - 19 may. - № 24. - S. 3. - Dövlət Avtomobil Nəqliyyatı Xidməti Sumqayıt Regional şöbəsinin rəisi Mahir Nəbiyevlə söhbət.

- 379.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıt: 2012-ci ilin I rübü yüksək nailiyyətlərlə yekunlaşıb / S. Səfiyev // Respublika. - 2012. - 29 aprel. - № 93. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində 2012-ci ilin I rübündə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları haqqında Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Eldar Əzizovun hesabatı.
- 380.Sumqayıt şəhərində yenidənqurma və abadlıq işlərinin davam etdirilməsi ilə bağlı tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (11 aprel 2012-ci il) // Sumqayıt. - 2012. - 14 aprel. - № 17. - S. 1.**
- 381.Əsgərov, Akif.** Qüvvələrimizi səfərbərliyə alırıq /A. Əsgərov // Sumqayıt. - 2012. - 10 mart. - № 11. - S. 3. - Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağı haqqında.
- 382.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda qazanılan uğurların miqyası daha da genişləndirilir / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2012. – 2 mart. - № 50. - S. 6.
- 383.Cavadov, Mövlud.** Məşğulluğun gücləndirilməsinə xüsusi önəm verilir / M. Cavadov // Sumqayıt. – 2012. – 4 fevral. - № 5. - S. 3. – Sumqayıt şəhər Məşğulluq Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Qafaroğlu.
- 384.Qafaroğlu, S.** İqtisadiyyatın dinamik inkişafına stimul: Sumqayıt Baş Gömrük İdarəsinin rəisi Ehtiram Xəlilovun müsahibəsi / E. Xəlilov // Sumqayıt. - 2012. - 28 yanvar. - № 4. - S. 3.
- 385.Koreya şirkətləri Sumqayıt Kimya Sənaye Parkına investisiya yatırmaq istəyir // Palitra. - 2012. - 18 yanvar. - № 6. - S. 10.**
- 386.Sumqayıt azot gübrəsi-karbamid zavodunun təməlqoyma mərasimi olmuşdur: Təməlqoyma mərasimində Azərbaycan Respublikası Prezidenti iştirak etmişdir (19 dekabr 2011-ci il) // Sumqayıt. - 2011. - 10 dekabr. - № 62. - S. 4.**
- 387.Əliyev, Akif.** Sumqayıtın dinamik inkişafı yeni vüsət alır: Abadlıq və quruculuq işlərinin əsas ünvanına çevrilən şəhər daha böyük

uğurlara imza atır / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2011. - 9 dekabr. - № 272. - S. 5.

- 388.Əliyev, S.** Sumqayıt: yüksək iqtisadi və sosial göstəricilər // Respublika. – 2011. – 13 noyabr. – S. 3.
- 389.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt sürətli inkişaf yolundadır: Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında // Xalq qəzeti. 2011. – 13 noyabr. – S.5.
- 390.Muğanlı, Qüdrət.** Doqquz aylıq işə yekun vurulur: Şəhər fəallarının yığıncağı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 12 noyabr. - № 57. - S. 1-2. - Noyabrın 11-də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin keçirdiyi yığıncaq haqqında.
- 391.Muğanlı, Qüdrət.** Müstəqilliyimizin son 8 ili: 18 oktyabr Azərbaycanın Dövlət Müstəqiliyi Günüdür / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 15 oktyabr. - № 52-53. - S. 2. - Müstəqilliyin son 8 ilində Sumqayıtın iqtisadi inkişafı.
- 392.Məlikov, Qüdrət.** Daha mütəşəkkil bir görüş: Yeni ənənə davam edir / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2011. - 8 oktyabr. - № 51. - S. 1. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Eldar Əzizovun 10-cu mikrorayonun sakinləri ilə görüşü haqqında.
- 393.Cəfərli, R.** Sumqayıtda Azərbaycanın sığorta-pensiya sisteminin inkişafı ilə bağlı “dəyirmi masa” keçirilib // Azərbaycan. – 2011. – 7 oktyabr. – S. 7.
- 394.Əliyev, A.** Sumqayıt XXI əsrin xariqələr məkanına çevrilir // Azərbaycan. – 2011. – 4 oktyabr. – S. 4.
- 395.Nəcəfxanlı, Ə.** “Canlanır hər qarış yer Sumqayıtda” : Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında // Xalq qəzeti. – 2011. – 18 sentyabr. – S. 5.
- 396.Əliyev, Akif.** Sumqayıt inkişafının yeni mərhələsinə qədəm qoyur / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2011. - 16 avqust. - № 179. - S. 6.

- 397. Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıt inkişaf yoluna çıxıb: Şəhər fəallarının yığıncağı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 27 iyul. - № 39. - S. 1-2. - İyulun 22-də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən iclas haqqında.
- 398. "Biz Sumqayıtı tez bir zamanda Bakı standartlarına yaxınlaşdırmalıyıq"** // Sumqayıt. - 2011. - 23 iyul. - № 38. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Eldar Əzizovun "Azərbaycan" qəzetinə müsahibəsi.
- 399. Quliyev, S.** Sumqayıtın böyük turizm potensialı var: 2011-ci il "Turizm ili" dir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 16 iyul. - № 36-37. - S. 7.
- 400. Məlikov, Qüdrət.** Sumqayıt sabaha inamla addımlayır: Müstəqilliyimizin 20 ili / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2011. - 2 iyul. - № 34. - S. 5. - Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 401. Əliyev, Akif.** Sumqayıt sürətli inkişaf yolunda yeni uğurlara imza atır: Şəhərdə yenidənqurma işləri geniş vüsət alır / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2011. - 14 iyun. - № 127. - S. 6.
- 402. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: sabaha boylanacaq şəhər / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 27 aprel. - № 89. - S. 10. - Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 403. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt Cənubi Qafqazın sürətlə inkişaf edən gözəl şəhəridir / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 9 fevral. - № 30. - S. 4. - Şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 404. Quliyev, S.** Uğurlu start gələcək nailiyyətlərin əsasıdır: 11 fevral vergi işçilərinin peşə bayramıdır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 9 fevral. - № 8. - S. 1-2. - Sumqayıt şəhər 2 saylı ərazi vergilər idarəsinin rəisi İlqar Əhmədovla müsahibə.

- 405.Əliyev, Ş.** Problemin həlli diqqət mərkəzindədir: Sumqayıt Şəhər Məşğulluq mərkəzinin fəaliyyəti haqqında // Məslək. – 2010. – 3 noyabr. – S. 8.
- 406.Məlikov, Qüdrət.** Sumqayıtın inkişafı danılmazdır: Şəhər fəallarının yığınağı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2010. - 30 oktyabr. - № 54. - S. 1-3.
- 407.Ələkbərzadə, C.** Sumqayıtda “Əmək yarmarkası”: Sumqayıtda keçirilən “Əmək yarmarkası” haqqında // Ədalət. – 2010. – 20 oktyabr. – S. 7.
- 408.2010-cu ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları haqqında şəhər İcra hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin hesabatı (20 iyul 2010-cu il) // Sumqayıt. - 2010. - 24 iyul. - № 39. - S. 2-3.**
- 409.“Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının prioritet istiqamətləri” mövzusunda keçirilən konfrans iştirakçılarının Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyevə müraciəti // Sumqayıt. – 2010. – 26 may. – S. 4.**
- 410.“Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının prioritet istiqamətləri” mövzusunda keçirilən konfransın qətnaməsi // Sumqayıt. – 2010. – 26 may. – S. 4.**
- 411.Əliyev, V.** “Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının prioritet istiqamətləri” adlı elmi-praktik konfransda şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı // Sumqayıt. – 2010. – 26 may. – S. 4.
- 412.2010-cu ilin 1-ci rübündə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları haqqında şəhər İcra hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin hesabatı // Sumqayıt. - 2010. - 24 aprel. - № 21. - S. 2-4.**
- 413.İldırım, Ucal.** Yüksək inkişaf səviyyəsi qorunub saxlanılmışdır / U. İldırım // Məslək. - 2010. - 23 aprel. - № 8-9. - S. 1-2. - 2010-cu ilin I rübündə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunlarına

həsr olunmuş şəhər icra hakimiyyətində keçirilmiş yığıncaq haqqında.

- 414.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: I rübün yekunları nikbinlik yaradır: İqtisadi sahədə // Xalq qəzeti. – 2010. – 22 aprel. – S. 5.
- 415.Əliyev, V.** İlə yekun vurulur: 2009-cu ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2010-cu ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər fəallarının yığıncağında şəhər icra hakimiyyətinin hesabatı // Sumqayıt. – 2010. – 10 fevral. – S. 2-4.
- 416.İsmayılov, Eldar.** Sumqayıt günü-gündən inkişaf edir, abadlaşır / E. İsmayılov // Respublika. - 2009. - 24 noyabr. - № 257. - S. 6.
- 417.Əliyev,Vaqif.** Şanlı keçmişi, bu günü və parlaq gələcəyi olan həmişəcavan şəhər / V. Əliyev // Respublika. - 2009. - 21 noyabr. - № 255. - S. 4. - Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi münasibətilə.
- 418.2009-cu ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin iqtisadi və sosial inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri** // Sumqayıt. - 2009. - 8 avqust. - № 46. - S. 1-2.
- 419.Məlikov, Q.** İqtisadi inkişaf davam edir: Sumqayıtın soial-iqtisadi inkişafına həsr olunmuş müşavirə haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 29 iyul.
- 420.Əliyev, A.** Respublikada həyata keçirilən məqsədyönlü tədbirlər sosial-iqtisadi sahədə uğurlu nəticələr verir: 2009- cu ilin birinci yarısı üçün Sumqayıt şəhərinin əsas göstəriciləri haqqında // Azər-baycan. - 2009. - 29 iyul.- S. 3.
- 421.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: layihələr inkişafın sürətləndirilməsinə xidmət edir / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 28 iyul. - № 163. - S. 5. - Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 422.Məlikov, Qüdrət.** İqtisadi inkişaf davam edir /Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2009. - 25 iyul. - № 42. - S. 1. - Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.

- 423.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt: arzuların şəhəri / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 8 iyul. - № 146. - S. 5. - Sumqayıt şəhərinin 60 illiyi münasibətilə.
- 424.Əliyev, V.** Sumqayıt 60 il: sosial-iqtisadi tərəqqi, inkişaf və nailiyyətlər” mövzusunda elmi-praktik konfransda Sumqayıt şəhər icra hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt. – 2009.– 20 may. –S. 1-3.
- 425.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: sosial – iqtisadi inkişaf və nailiyyətlər // Xalq qəzeti. – 2009. – 17 may. – S.7.
- 426.Muğanlı, Q.** Dinamik sosial-iqtisadi inkişaf davam edir: Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı ilə bağlı Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyətində şəhər fəallarının iştirakı ilə keçirilən yığıncaq haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 2 may. - S. 1-2.
- 427.Quliyev, S.** Uğurlu islahatların davamı: Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında //Sumqayıt. – 2009. – 25 aprel.
- 428.Əliyev, V.** Azərbaycan xalqının ümummilli lideri Heydər Əliyevin 3 aprel 2003- cü ildə Sumqayıta tarixi səfərinin 6-cı ildönümünə həsr olunmuş tədbirdə şəhər icra hakimiyyəti başçısının çıxışı // Sumqayıt. – 2009. – 4 aprel. – S.2 – 3.
- 429.Məlikov, Q.** Tarixi gündən altı il ötdü: 2003-cü il aprelindən sonra şəhərin son altı ildə sosial-iqtisadi inkişafı haqqında //Sumqayıt. – 2009. – 1 aprel. – S. 2.
- 430.Uğurlar sevinc doğurur:**2008- ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2009- cu ildə qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş şəhər fəallarının yığıncağı haqqında //Sumqayıt. – 2009. – 14 fevral. – S.1.
- 431.Əliyev, V.** 2008 – ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial- iqtisadi inkişafının yekunları və 2009- cu ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında

şəhər icra hakimiyyətinin hesabatı //Sumqayıt. – 2009. – 14 fevral. – S.2-6.

- 432.Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Zati–aliləri Əliyev cənab-larına:** Müraciət 2008- ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2009- cu ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabatına həsr olunmuş ümumşəhər fəallarının yığıncağında qəbul olunmuşdur //Sumqayıt. – 2009. – 14 fevral. – S.6.
- 433.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: inkişaf dinamik xarakter almışdır // Xalq qəzeti. – 2009. – 12 fevral.- S. 5.
- 434.Salahov, M.** “Texnikabank”ın Sumqayıt filialı potensial imkanlarını gücləndirir: Bankın müdiri ilə söhbət/ Söhbəti yazdı: S. Quliyev //Sumqayıt. – 2009. – 7 yanvar.
- 435.Qafaroğlu, S.** “İnter tekstil” dünya bazarlarına çıxacaq: Sumqayıt üst-trikotaj fabriki tamamilə yenidən qurulur //Sumqayıt. – 2008. – 31 dekabr.
- 436.Əliyev, V.** 2008- ci ilin doqquz ayında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyəti başçısının hesabatı //Sumqayıt.- 2008. – 25 oktyabr. – S. 4-6.
- 437.Məlikov, Q.** Görülən işlər sevindiricidir: 2008-ci ilin doqquz ayında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələrlə bağlı keçirilmiş yığıncaq haqqında // Sumqayıt. - 2008. – 25 oktyabr. – S. 3.
- 438.Rəhimov, S.** Böyük yolun uğurlu davamı: Son beş ildə Sumqayıt şəhərində həyata keçirilən sosial inkişaf haqqında //Xalq qəzeti. – 2008. – 18 noyabr. – S.6.
- 439.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: görülən işlər fərəh doğurur // Xalq qəzeti. –2008.- 30 oktyabr. – S. 6. - Sumqayıtın sosial iqtisadi-inkişafı haqqında.

- 440.Zeynalov, A.** Görülmüş işlə arxayınlaşmaq olmaz: “2008-ci ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin sosial- iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr” haqqında şəhər fəallарının yığıncağında icra hakimiyyəti başçısı müavininin hesabat məruzəsi // Sumqayıt. – 2008. – 13 avqust.
- 441.Abbasov, M.**Yeniləşən, gözəlləşən Sumqayıt: Sumqayıtda quruculuq və abadlıq işləri haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 2 aprel. - S. 5.
- 442.Əliyev, V.**“Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafı: mövcud problem və perspektivlər” mövzusunda keçirilən konfransda Sumqayıt şəhər icra hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt. – 2008. – 3 may. – S.1 – 4.
- 443.“Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafı: mövcud problem və perspektivlər” mövzusunda keçirilən konfrans iştirakçılarının Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyevə müraciət** //Sumqayıt. – 2008. – 3 may. – S. 4.
- 444.Əliyev, V.** Uğurlar göz qabağındadır: 2008-ci ilin 1-ci rübündə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunlarına həsr olunmuş şəhər fəallарının yığıncağında icra hakimiyyəti başçısının hesabatı haqqında //Sumqayıt. – 2008. -23 aprel. - S.3- 4.
- 445.Məlikov, Q.** Ulu öndərin arzuları reallığa çevrilir: Sumqayıtın müasir inkişafı // Sumqayıt. – 2008. – 2 aprel. – S. 2.
- 446.Muğanlı, Q.**Təşkilat komitəsinin ilk iclası: “Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafı: mövcud problemlər və perspektivlər” mövzusunda konfrans keçirilməsi ilə bağlı //Sumqayıt. – 2008. – 27 fevral. – S.1.
- 447.Kərimov, Q.** Verilən vədlərə uğurla əməl olunur: Regionların sosial-iqtisadi inkişafının dörd ili tamam oldu // Sumqayıt. – 2008. – 13 fevral. – S.1-2.

- 448.Quliyev, S.** Dövlət Proqramında nəzərdə tutulmuş tədbirlər uğurla həyata keçirilir: Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı //Sumqayıt. – 2008. – 9 fevral – S.1.
- 449.Məmməd, T.** Əməkdaşlıq hər iki tərəfin xeyrinədir: Belarus – Azərbaycan əməkdaşlığı çərçivəsində Belarus səfirliyi əməkdaşlarının Sumqayıt müəssisələri ilə tanışlıq səfəri //Sumqayıt.- 2008. – 23 fevral. – S. 1.
- 450.Əliyev, V.** 2007 – ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2008-ci ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin başçısının hesabatı // Sumqayıt. – 2008. – 23 fevral. – S. 3- 6
- 451.Kərimov, Q.** Verilən vədlərə uğurla əməl olunur: Regionların sosial-iqtisadi inkişaf proqramı çərçivəsində Sumqayıtda görülmüş işlər barəsində //Sumqayıt. – 2008. – 13 fevral
- 452.Axundov, A.** Vətəndaşların sosial müdafiəsi dövlət siyasətinin əsas prioritetidir: Sumqayıt şəhər Əhalinin Sosial Müdafiəsi Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev // Sumqayıt. – 2008. – 23 yanvar .- S.2.
- 453.Səfiyev, S.** Sumqayıt dinamik inkişaf yolunda // Respublika. – 2008. – 7 mart. – S. 6.
- 454.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: hər sahədə uğur var // Xalq qəzeti. – 2008. – 5 mart. S. 7.

- 455.Məmməd, T.** Regionların sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Proqramı şəhərimizdə necə yerinə yetirilir: Sumqayıt şəhər icra hakimiyyətinə keçirilmiş iclas haqqında //Sumqayıt. - 2007. - 26 dekabr. -S. 1-3.
- 456.Əliyev, V.** Sumqayıt sosial–iqtisadi inkişafın yeni mərhələsində // Respublika. – 2007.- 20 noyabr. – S.8.
- 457.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: uğurlar artdıqca inam da güclənir // Xalq qəzeti. – 10 noyabr. – 2007. – S.4.
- 458.2007 – ci ilin doqquz ayında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabat məruzəsinə dair ümumşəhər fəallar yığıncağının QƏTNAMƏSİ** //Sumqayıt. – 2007. – 3 noyabr. – S. 5.
- 459.2007 – ci ilin doqquz ayı ərzində Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabatına həsr olunmuş ümumşəhər fəallar yığıncağı iştirakçılarının Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyevə müraciəti** //Sumqayıt. – 2007.– 3 noyabr.– S. 5.
- 460.Əliyev, V.** 2007- ci ilin doqquz ayı ərzində Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin hesabatı //Sumqayıt. – 2007. – 3 noyabr. – S.2 – 4.
- 461.Heç bir sahədə geriliyə yol verilməməlidir:** 2007- ci ilin doqquz ayında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş şəhər fəallarının yığıncağı haqqında //Sumqayıt. – 2007. – 3 noyabr. – S.1.
- 462.Muğanlı, Q.**“Dəyirmi masa” ətrafında işgüzar diskussiya: “Azərbaycan Respublikasının məşğulluq strategiyasının həyata keçirilməsi üzrə Dövlət Proqramının(2007- 2010- cu illər) icrasının

təmin edilməsi” mövzusunda “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətində keçirilən diskussiya haqqında // Sumqayıt. – 2007. – 29 sentyabr.

463. Səfiyev, S. Sumqayıt: dinamik inkişaf və tərəqqi yolunda // Respublika. - 2007. – 16 avqust. – S.3.

464. 2007-ci ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabat məruzəsinə dair ümumşəhər fəallar yığın-cağının Qətnaməsi // Sumqayıt. – 2007. – 15 avqust. – S.4.

465. Nəcəfxanlı, Ə. Sumqayıt: hər sahədə dinamik inkişaf var // Xalq qəzeti. – 2007. - 15 avqust. – S.3.

466. Əliyev, V. 2007 – ci ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin sosial - iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin başçısının hesabatı // Sumqayıt. – 2007. – 15 avqust. – S.2 – 3.

467. Sadıqov, Ş. Vergi ödəyiciləri, onların hüquq və vəzifələri: Sumqayıt şəhər 2 sayılı Ərazi Vergilər İdarəsi vergi ödəyicilərinin xidmət şöbəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2007. – 7 iyul. – S. 3.

468. Ələkbərov, X. Pensiyalar necə hesablanır?: Dövlət Sosial Müdafiə Fondu Sumqayıt şəhər şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2007. – 23 iyun.

469. Nəcəfxanlı, Ə. Sumqayıt: iqtisadiyyat güclənir, həyat gözəlləşir // Xalq qəzeti. – 2007. – 21 iyun. – S.5.

470. Muğanlı, Q. Onlar vətən naminə çalışmışlar: Çernobil qəzasından 21 il ötdü: Sumqayıtlı Çernobil iştirakçıları haqqında // Sumqayıt. – 2007. – 28 aprel. – S. 2.

- 471.Qafaroğlu, S.** Layiqli əməyi reallığa çevirək: Təhlükəsiz və sağlam iş yerləri : 28 Aprel - Ümumdünya Əməyin Mühafizəsi Günüdür //Sumqayıt. – 2007. – 28 aprel. – S.4.
- 472.Muğanlı, Q.** Ulu öndər Heydər Əliyevin arzuları həyata keçir: 2003-cü ilin aprelində olan dövrdə Sumqayıtın iqtisadi inkişafı // Sum-qayıt. – 2007. – 31 mart. – S. 1- 2.
- 473.Əliyev, V.** 2006- cı ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2007- ci ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyəti başçısının hesabat məruzəsi //Sumqayıt. – 2007. – 21 fevral. – S.2 – 4.
- 474.Azərbaycan Respublikasının Prezidenti Zati-aliləri cənab İlham Əliyevə:** Müraciət //Sumqayıt . – 2007. – 21 fevral. – S. 6. (Müraciət 16 fevral 2007-ci il tarixdə Sumqayıt şəhərinin 2006-cı ildə sosial–iqtisadi inkişafının yekunları və 2007 – ci ildə qarşıda duran vəzifələrə həsr olunmuş ümumşəhər fəallar yığıncağında qəbul edilmişdir)
- 475.2006-cı ildə Sumqayıt şəhərinin sosial–iqtisadi inkişafının yekunları və 2007- ci ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabat məruzəsinə dair ümumşəhər yığıncağının Qətnaməsi** //Sumqayıt. – 2007. – 21 fevral. – S.6.
- 476.Kərimov, Q.** Prezident İlham Əliyevdən Azərbaycanın sənaye kompleksinin inkişafına böyük dəstək //Azərbaycan. – 2006. – 14 dekabr. – S. 4.
- 477.Uğurlu başlanğıcın uğurlu davamı: Sumqayıt şəhər fəallarının yığıncağı** //Sumqayıt. - 2006. – 15 noyabr. - S.1-2.
- 478.2006 – cı ilin doqquz ayı ərzində Sumqayıt şəhərinin sosial–iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabat məruzəsinə dair ümumşəhər yığıncağının QƏTNAMƏSİ** //Sumqayıt. – 2006. – 15 noyabr. – S.2.

- 479.Əliyev, Ş. Məşğulluq mərkəzi: əsas vəzifələr, qayğılar və perspektivlər: Sumqayıt şəhər Məşğulluq Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə** //Sumqayıt. – 2006. – 2 sentyabr. – S. 3.
- 480.Zeynalov, A. Mübariz fəaliyyət Proqramı: Sumqayıt şəhərinin 2006- cı il üçün sosial-iqtisadi inkişafı** // Sumqayıt. – 2006. – 5 avqust. – S. 1- 2.
- 481.2006 – cı ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin hesabat məruzəsinə dair ümumşəhər yığıncağının Qətnaməsi** //Sumqayıt. - 2006. - 2 avqust. – S. 5.
- 482.Əliyev, V.** 2006 – cı ilin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və qarşıda duran vəzifələr haqqında şəhər icra hakimiyyətinin başçısı Vəqif Əliyevin hesabat məruzəsi //Sumqayıt. – 2006. – 2 avqust. – S.1 – 5.
- 483.Babayev, Ə.** XX əsrin dəhşətli faciəsi: Çernobil qəzası zamanı azərbaycanlıların göstərdikləri fədakarlıqlar haqqında Sumqayıt Şəhər Bələdiyyəsi sədrinin söhbəti //Sumqayıt. – 2006. – 29 aprel.
- 484.“Güclü sənaye potensialının yaradılmasında Sumqayıt müəssisələri-nin rolu” mövzusunda keçirilən konfrans iştirakçılarının Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyevə müraciəti** //Sum-qayıt . – 2006. – 15 aprel.
- 485.Güclü sənaye potensialının yaradılmasında Sumqayıt müəssisələrinin rolu böyükdür** //Sumqayıt. – 2006. – 15 aprel. - Kimyaçı mədəniyyət sarayında “Güclü sənaye potensialının yaradılmasında Sumqayıt müəssisələrinin rolu” mövzusunda keçirilmiş konfrans haqqında.
- 486.Axundova, A.** Ünvanlı sosial yardım öz ünvanına çatmalıdır: Sumqayıt şəhər əhalinin sosial müdafiəsi mərkəzi direktorunun ünvanlı dövlət sosial yardımının verilməsi ilə bağlı şərhli //Sum-qayıt . – 2006. – 8 aprel. – S. 3.

- 487.Vəd və konkret iş:** Sumqayıt 2003- c ü ilin aprelindən 2006- ci ilin aprelinədək //Sumqayıt. – 2006.- 1 aprel. – S. 1- 2 .
- 488.Maqsudov, R.** Aparılan quruculuq işlərində bankların da töhfəsi vardır: “Azərdəmiryolbank” Səhmdar Bankının Sumqayıt filialının fəaliyyəti haqqında //Sumqayıt. – 2006. – 1 aprel . – S.7.
- 489.Ramazanov, B.** Nailiyyətimiz möhkəmləndirilir: “Su kanal” Törəmə Səhmdar Cəmiyyətinin işi haqqında //Sumqayıt. – 2006. – 1 aprel. – S.5.
- 490.Axundov, A.** Ünvanlı sosial yardımların verilməsi prosesi başlanır: Sumqayıt şəhər əhalinin Sosial Müdafiəsi Mərkəzinin direktorunun oxucuları maraqlandıran suallara cavabları //Sumqayıt. - 2006. - 29 mart.
- 491.Bayramov, V.** Ölkəmizin şəhər və rayonlarında 2005– ci ildə görülmüş işlərin sosial–iqtisadi yekunları // Xalq qəzeti. – 2006. – 4 fevral. - Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi yekunları haqqında
- 492.Azərbaycan Respublikası regionlarının sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Proqramının (2004-2008 –ci illər) Sumqayıt şəhəri üzrə yerinə yetirilməsi ilə bağlı şəhər icra hakimiyyəti başçısının sərəncamı ilə yaradılmış komissiyanın hesabatı** //Sumqayıt . – 2006. – 18 yanvar. – S.2 – 3.
- 493.Süleymanov, M.** İqtisadiyyatın inkişafı bankların əsas fəaliyyət strategiyasıdır: “Turanbank”ın Sumqayıt filialının müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni yazdı: S. Quliyev //Sumqayıt. – 2006. – 7 yanvar. – S.3.
- 494.Davamlı və uğurlu yeniləşmə prosesi şəhərin iqtisadi-mədəni potensialının tam hərəkətə gətiriləcəyinə təminat verir:** 2005- ci ilin 9 ayının yekunlarına həsr olunmuş yığıncaq // Sumqayıt. – 2005. 12 oktyabr.
- 495.Əliyev, V.** Azərbaycanın ümummilli lideri Heydər Əliyevin başladığı və indi uğurla davam etdirilən iqtisadi islahatlar öz gözəl

bəhrəsini verir: “Azərbaycan Respublikasının sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Proqramı”nın icrasının bir illiyinə həsr olunmuş konfransda Vaqif Əliyevin məruzəsi // Sumqayıt. - 2005. -16 fevral. S. 3 – 7.

496.Quliyev, S. O, Sumqayıtla, Sumqayıt onunla öyünür //Sumqayıt. – 2004. – 1 dekabr. - Sumqayıtın əmək qəhrəmanı Dadaş Dadaşov haqqında.

497.Əliyev, A. Sumqayıtda çoxmərtəbəli binalar ucaldılır: Sumqayıt şəhər memarlıq və şəhərsalma idarəsi rəisi əvəzi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt. – 2004. – 9 oktyabr. – S.2.

498.Salamov, N. Həyatı əhəmiyyətli məsələyə laqeyd münasibət bəsləmək olmaz: Sumqayıt Regional Standartlaşdırma, Metrologiya və Patent şöbəsinin müdiri ilə söhbət //Sumqayıt. – 2004. – 28 avqust.

499.Əliyev, V. Uğurlu və perspektivli nəticələri ilə tarixə çevrilən bir il: 3 aprel müşavirəsindən sonra görülmə işlər barəsində Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt. – 2004. –7 aprel. – S. 2- 3.

500.Hüseynoğlu, S. Sumqayıt: ötən bir ilin əsas dəyişiklikləri: İqtisadi icmal. (Bütün sahələrdə) //Xalq qəzeti. - 2004. - 3 aprel. - S. 5.

501.Azərbaycan Respublikası regoinlarının sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Proqramında 2004-2008-ci illərdə Sumqayıtda görülmə işlər //Məslək. – 2004. -11 mart. – S. 2.

502.Əliyev, V. Sumqayıtın taleyi sumqayıtlıların əlindədir: 2003 – cü ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2004- ildə qarşıda duran vəzifələrin müzakirəsinə həsr olunmuş ümumşəhər yığıncağında Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının məruzəsi //Sumqayıt .- 2004. - 6 mart. - S. 3-7.

- 503. Hüseynoğlu, S.** Sumqayıt dinamik inkişafda görmək hamının arzusudur // Xalq qəzeti. – 2004. – 20 fevral. – S. 5.
- 504. Əliyev, V.** Bizim başqa yolumuz yoxdur: Bizə bir milyard dollar lazımdır: Sumqayıt şəhərinin icra başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: A. İnderski //Azərbaycan. – 2004. – 31 yanvar.
- 505. Vəd və konkret iş:** Sumqayıt şəhər təsərrüfatının 2003- cü ildə fəaliyyətinin yekunları və 2004 – cü ildə qarşıda duran vəzifələr həsr olunmuş geniş müşavirə //Sumqayıt. – 2004. – 28 yanvar.
- 506. Səfiyev, Z.** Sumqayıt heç vaxt indiki qədər gözəl və cazibədar olmamışdır: Şəhərin sosial-siyasi durumu //Respublika. - 2003. -12 oktyabr. - S.7.
- 507. İbrahimova, S.** Sumqayıt yeni inkişaf mərhələsində: Şəhərin sosial-iqtisadi durumu //Xalq qəzeti. – 2003. – 10 oktyabr. – S. 7.
- 508. Cabbarov, S.** Sumqayıt inamla və ilhamla irəliyə doğru daha uğurlu addımlar atacaq: İqtisadiyyatı və sosial həyatı //Azərbaycan. – 2003. – 8 oktyabr. –S. 7.
- 509. Pensiya islahatı həyata keçirilir:** Dövlət Sosial Müdafiə Fondunun Sumqayıt şöbəsində keçirilən mətbuat konfransı haqqında //Məslək. – 2003. – 16 sentyabr.
- 510. Əhədov, A.** “Xoşbəxtəm ki, möhtərəm prezidentimizin tövsiyəsini rəhbər tutub məktəb tikdirmişəm: Sumqayıtlı xeyriyyəçi Ağamirzə Əhədov Ucar rayonunun Çiyi kəndində tikdirdiyi məktəb haqqında danışır // Xalq qəzeti. – 2003. – sentyabr. – S. 5.
- 511. Səfiyev, S.** Sumqayıtlılar qarşıya qoyulmuş vəzifələri layiqincə yerinə yetirirlər: Şəhərdə son zamanlar görülmə abadlıq işləri haqqında //Respublika. -2003.-14 may. -S. 5.
- 512. Məmmədov, T.** Sumqayıt yüksəliş yollarında: Şəhərin müasir iqtisadi – sosial durumu // Respublika. – 2003 .– 23 fevral. – S.5. 25 fevral. – S. 5.

- 513.Məmmədov, T.** 2002- ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial–iqtisadi inkişafının yekunları və 2003- cü ildə duran vəzifələr barədə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının ümumşəhər yığıncağında məruzəsi //Sumqayıt. – 2003.- 15 fevral. – S.1 – 7.
- 514.Sumqayıtda ilə yekun vurulmuşdur: Sumqayıtın sosial həyatı** //Azad Azərbaycan. – 2003. – 11 fevral. – S.3.
- 515.Əliyev, X.** Sumqayıt iş adamlarını gözləyir: Şəhərin iqtisadi potensialı və coğrafi mövqeyi onlar üçün əlverişli şərait yaradır //Azərbaycan. – 2002. – 4 may. – S. 5.
- 516.Hüseynoğlu, T.** Sumqayıtın əmək həyatı dirçəlir //İki sahil. – 2002. – 10 aprel. – S.6.
- 517.Sumqayıt şəhər icra hakimiyyətinin hesabatına dair ümumşəhər yığıncağının Qətnaməsi:** 2001 – ci il Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2002- ci ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında //Sumqayıt. – 2002. – 16 fevral. – S.1- 3.
- 518.Əliyev, X.** Sumqayıt hərtərəfli potensiala malik şəhərdir: İqtisadi icmal //Azərbaycan. - 2002. - 12 fevral. – S.3.
- 519.Fərəcoğlu, K.** Belə qocalasan, qocalanda da ...” //Sumqayıt. - 2002. - 9 fevral. - S. 1-2. - Sumqayıtlı əmək qəhrəmanı Dadaş Dadaşovun 70 illik yubileyi haqqında.
- 520.Axundov, A.** Müavinətlərin ödənilməsi təmin ediləcəkdir: Sumqayıt şəhər əhalinin sosial müdafiə mərkəzinin direktoru ilə söhbət / Söhbət yazdı: T. Məmməd //Sumqayıt. – 2002. – 26 yanvar.
- 521.Sumqayıt şəhər icra hakimiyyətinin hesabatına dair ümumşəhər yığıncağının Qətnaməsi:** 2001-ci il Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları və 2002-ci ildə qarşıda duran vəzifələr haqqında // Sumqayıt. – 2002.- 16 fevral. - S.1-3.

- 522.Əsədov, N.** Güzəştlərin qalması sərfəlidir, yoxsa kompensasiya ödənilməsi?!: Sumqayıt şəhər maliyyə idarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: R.Tapdıq // Məslək. – 2001. –25 – 31 dekabr. – S. 2.
- 523.Əsədov, N.** Narahatçılığa əsas yoxdur: Güzəştlərin ləğvi mövzusunda şəhər maliyyə idarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı //Sumqayıt. – 2001. – 22 dekabr. – S. 2.
- 524.Büdcə vəsaitindən düzgün və səmərəli istifadə edilməlidir** // Sumqayıt. – 2001. – 9 iyun. – S.1-2.
- 525.Zeynalov, A.**“Təsərrüfat rəhbərləri sumqayıtlılar qarşısında məsuliyyət və cavabdehlik daşıdıqlarını da unutmamalıdırlar”: Şəhər icra hakimiyyəti başçısının müavini ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: K. Veysəlli // Sumqayıt. - 2001.12 may.-S.1-3.
- 526.Sumqayıt iqtisadi islahatların dərinləşməsi dövrünü yaşayır:** Sumqayıtın iqtisadi inkişafına dair Sumqayıt səlahiyyətlilərinin mülahizələri //Xalq qəzeti. -2001. -30 mart. -S.4.
- 527.Əhmədov, Q.** 80 min sumqayıtlı müavinət alır: Respublika Plan Komitəsinin Sumqayıt şəhər şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı //Sumqayıt. - 2000. - 29 iyul. - S.2.
- 528.Alovlu, X.** Reallıqlar və perspektivlər: Sumqayıtın sosial-iqtisadi həyatı haqqında //Məslək.- 2000.-21-31 iyul.- S. 2-3.

8.3.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi

- 529.2013-cü ildə şəhərin sosial-iqtisadi göstəriciləri** // Sumqayıt. – 2014. – 19 mart. - № 12-13. - S. 6. – Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi göstəriciləri haqqında Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 530.2014-cü ilin yanvar-iyun ayları ərzində Sumqayıtın inkişafı statistik rəqəmlərlə** // Sumqayıt. - 2014. - 9 avqust. - № 35. - S. 1.

- 531. Birinci rübdə şəhərin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları** // Sumqayıt. - 2014. - 17 may. - № 22. - S. 2. - Sumqayıt şəhərinin 2014-cü ilin yanvar ayından mart ayınadək olan sosial-iqtisadi statistikasısı.
- 532. 2013-cü ildə şəhərin sosial-iqtisadi göstəriciləri** // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - № 12-13. - S. 6. - Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi göstəriciləri.
- 533. İlin 9 ayı ərzində şəhərin sosial-iqtisadi göstəriciləri** // Sumqayıt. - 2013. - 16 noyabr. - № 57. - S. 3. - Sumqayıt şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 534. 2013-cü ilin birinci yarısı ərzində şəhərin sosial-iqtisadi inkişafı haqqında** // Sumqayıt. - 2013. - 17 avqust. - № 42. - S. 3. - Sumqayıt şəhərinin iqtisadi inkişafı haqqında Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 535. 2012-ci ilin yanvar-sentyabr ayları ərzində Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında** // Sumqayıt. - 2012. - 24 noyabr. - № 54. - S. 2. Sumqayıt şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 536. Doqquz aylıq işə yekun vurulur: Sumqayıt Şəhər fəallarının yığılması haqqında** // Sumqayıt. - 2011. - 12 noyabr. - S. 1-2. - Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 537. 2011-ci ilin yanvar-iyun aylarında Sumqayıtın sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında** // Sumqayıt. - 2011. - 6 avqust. - № 41. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 538. 2011-ci ilin yanvar-mart aylarında Sumqayıtın sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında** // Sumqayıt. - 2011. - 14 may. - S. 3. - Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 539. 2010-cu ilin yanvar-dekabr aylarında Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında** // Sumqayıt. - 2011. - 26 fevral. - S. 7. - Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.

- 540.Doqquz ay ərzində şəhərin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında //**
Sumqayıt. - 2010. - 6 noyabr. - № 55. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər
Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 541.2010-cu ilin yanvar-iyun ayları ərzində Sumqayıt şəhərinin
sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında //** Sumqayıt. - 2010. – 14 avqust.
- № 42. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı.
- 542.2009-cu ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti
haqqında: Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı //** Sumqayıt. -
2010. – 14 avqust. - № 42. - S. 2.
- 543.Şəhər Statistika İdarəsi. 2009- cu ilin birinci yarısında Sumqayıt
şəhərinin iqtisadi və sosial inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri
//Sumqayıt.- 2009.- 8 avqust.**
- 544.Sumqayıt şəhərinin 2009 – cu ilin I rübü ərzində sosial- iqtisadi
inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri //** Sumqayıt. – 2009. - 20
may. – S.4.
- 545.Şəhər Statistika İdarəsi. 2008 – ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial
– iqtisadi inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri //**Sumqayıt. –
2009.- 18 fevral. – S.2- 4.
- 546.2007- ci ildə Sumqayıt şəhərinin iqtisadi və sosial inkişafının
makroiqtisadi göstəriciləri //** Sumqayıt. – 2008. – 9 fevral. - S.2-3.
- 547.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. 2008- ci ilin doqquz ayında
şəhərin iqtisadi və sosial inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri //**
Sumqayıt. – 2008. – 8 noyabr.
- 548.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. 2008-ci ilin birinci yarım
ilində şəhərin iqtisadi və sosial inkişafının makroiqtisadi
göstəriciləri //**Sumqayıt. – 2008. – 6 avqust. – S.1.

- 549.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. Birinci rübü necə başa vurmuşuq** //Sumqayıt. - 2008. - 17 may. - S.2-3. - Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 550.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. 2007- ci ildə Sumqayıt şəhərinin iqtisadi və sosial inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri** //Sumqayıt. – 2008. – 9 fevral. – S.2-3.
- 551.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. İlin doqquz ayında makroiqtisadi göstəriciləri** //Sumqayıt. – 2007.- 7 noyabr. – S.3.
- 552.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. İlin birinci yarısında Sumqayıt şəhərinin iqtisadi göstəriciləri** //Sumqayıt. – 2007. – 4 avqust.
- 553.Sumqayıt Statistika İdarəsi. 2007 – ci ilin I rübündə Sumqayıt şəhərinin iqtisadi və sosial inkişafının makroiqtisadi göstəriciləri** //Sumqayıt. – 2007. – 19 may. – S. 2- 3.
- 554.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. 9 ayı necə başa vurmuşuq?: Məlumat** //Sumqayıt . – 2006. – 4 noyabr.- S.2-3.
- 555.Birinci rübü necə başa vurmuşuq : 2006-ci ilin birinci rübündə Sumqayıt şəhərinin sosial- iqtisadi göstəriciləri** //Sumqayıt .- 2006. – 3may. – S.1-3.
- 556.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi . 9 ayı necə başa vurmuşuq:2005 – ci ilin 9 ayı haqqında** //Sumqayıt .- 2005. - 2 noyabr.
- 557.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. Birinci rübü necə başa vurmuşuq:** //Sumqayıt. – 2005. – 11 may. – S.6. - Sumqayıtın sosial-iqtisadi inkişafı haqqında.
- 558.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi. İli necə başa vurmuşuq?: Şəhərin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında məlumat** // Sumqayıt. – 2005. – 2 fevral. – S.1 – 2.

- 559.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Birinci yarımili necə başa vurmuşuq? // Sumqayıt. – 2004. – 7 avqust. - Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında məlumat.
- 560.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Birinci rübu necə başa vurmuşuq? //Sumqayıt. – 2004. – 15 may. -Şəhərin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında məlumat.
- 561.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** İli necə başa vurmuşuq? //Sum-qayıt. – 2004. – 31 yanvar. -2003 – cü il ərzində Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında məlumatı.
- 562.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.**Yarım ili necə başa vurmuşuq: 2003 – cü il //Sumqayıt. – 2003. – 2 avqust.
- 563.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Rübü necə başa vurmuşuq?: //Sumqayıt. -2 003.- 7 may. - Sumqayıt şəhərinin sosial- iqtisadi vəziyyəti haqqında məlumat.
- 564.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** İli necə başa vurmuşuq //Sum-qayıt.- 2003.- 19 fevral. - 2002-ci ildə Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında məlumat.
- 565.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Doqquz ayı necə başa vurmuşuq?: //Sumqayıt.- 2002.- 2 noyabr.- S.2. -Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında təhlili məlumat.
- 566.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Birinci yarımili necə başa vurmuşuq?: Məlumat //Sumqayıt.- 2002.- 17 avqust.- S.3.
- 567.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Birinci rübü necə başa vurmuşuq?: Məlumat //Sumqayıt.- 2002.- 18 may.
- 568.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** 2001 –ci ildə Sumqayıtın sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında statistik məlumat //Sumqayıt.- 2002.- 2 mart.- S.3.

- 569.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** 9 ayı necə başa vurmuşuq?: Məlumat //Sumqayıt.- 2001.- 24 noyabr.- S. 1-2.
- 570.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Birinci yarımili necə başa vurmuşuq?: Məlumat //Sumqayıt. - 2001.- 18 avqust.- S.2.
- 571.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** Birinci rübü necə başa vurmuşuq?: Məlumat //Sumqayıt. - 2001. -19 may. - S.1-2.
- 572.2000-ci ildə Sumqayıtın sosial-iqtisadi vəziyyəti haqqında statistik məlumat** //Sumqayıt.- 2001.- 10 mart.- S. 2-3.
- 573.9 ayın yekunları nə göstərdi?:** Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı //Sumqayıt. - 2000. - 17 noyabr. - S.1-2.
- 574.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** İlin birinci yarısını necə başa vurmuşuq?: Məlumat // Sumqayıt. - 2000. - 12 avqust.
- 575.I rübü necə başa vurmuşuq:** Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı //Sumqayıt. - 2000. - 20 may. -S. 1-2.
- 576.Şəhər fəallarının yığıncağı:** Sumqayıt şəhərinin 1999-cu ilin yekunlarına görə sosial-iqtisadi vəziyyəti və 2000-ci ildə qarşıda duran vəzifələrin müzakirəsi //Sumqayıt. - 2000. - 18 mart. - S.1-2.
- 577.1999- cu ili necə başa vurmuşuq?:** Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsinin məlumatı //Sumqayıt.- 2000. - 11 mart.-S. 1.
- 578.Sumqayıt Şəhər Statistika İdarəsi.** 1999-cu ilin 9 ayı ərzində Sumqayıtın sosial-iqtisadi göstəriciləri: //Sumqayıt. - 1999. - 4 dekabr.- S.4.

8.4. Azad iqtisadi zona

- 579.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıtlı alimin sanballı araşdırması: Sumqayıtlı alim Səfa Əliyevin “Xüsusi iqtisadi zonaların təşkili problemləri və inkişaf perspektivləri” monoqrafiyası haqqında //Xalq qəzeti.- 2008.- 6 avqust. -S. 6.

- 580. "Xüsusi iqtisadi zonalar: problemlər və perspektivlər" // Sumqayıt.**
- 2008. - 2 avqust. - S. 6. - Sumqayıtlı iqtisadçı alim Şəfa Əliyevin
eyniadlı kitabı haqqında.
- 581. Kərimov, Q.** Xüsusi iqtisadi zonaya aparan yol // Sumqayıt. - 2007. -
31 mart. - S.6.
- 582. Kərimov, Q.** Sumqayıt xüsusi iqtisadi zonasının yaradılması və
inkişaf perspektivləri // Sumqayıt. - 2006. - 9 sentyabr. - S. 3.
- 583. Mustafa, M.** Sumqayıt can verir: Sumqayıtda xüsusi iqtisadi zona
niyə yaradılmalıdır?; Yaşıllıqlara sitəm edilir; Şəhərdə çörək
ticarətində vəziyyət necədir? // Ədalət. - 2000. - 22 iyul. - S. 13.
- 584. İmanov, T.** Azad iqtisadi zona nə verə bilər? // Environmental
Rehabilitation of Sumqayıt. - 1999. - № 3. - S. 22-26.

8.5. Sahibkarlıq

- 585. Məlikov, Qüdrət.** Sahibkarlığın inkişafı ölkənin inkişafı deməkdir /
Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2014. - 24 may. - № 23. - S. 3 ; № 24. - S.
3. - "Xəzər" Səhəmdar Cəmiyyətinin sədri, iqtisad elmləri doktoru
Qüdrət Kərimovla müsahibə.
- 586. Vüsal.** Sumqayıtda otel biznesi inhisara alınır?: Yüksək çinli məmur
yarımçıq tikilini 3 milyon manata alaraq otel tikdirir / Vüsal // 168
saat. - 2014. - 14 may. - № 10. - S. 5.
- 587. Məlikov, Qüdrət.** Ümummilli liderə məhəbbətin təzahürü / Q.
Məlikov // Sumqayıt. - 2012. - 12 may. - № 23. - S. 7. - "Karvan"
istehsalat-kommersiya şirkətinin rəhbəri Ağamirzə Əhmədovun
Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 89-cu ildönümü
münasibətilə Ucar rayonunun Çiyi kəndində yaradılmış Dövlət
bayrağı meydanında Ulu öndərin abidəsinin açılışında iştirakı
haqqında.

- 588.Bayramov, Vaqif.** Azərbaycanca özəl sektor iqtisadi inkişafın avanqardıdır / V. Bayramov // Xalq qəzeti. - 2014. - 3 may. - № 91. - S. 5. - "Xəzər" Səhmdar Cəmiyyətinin sədri, tanınmış sahibkar, iqtisad elmləri doktoru Qüdrət Kərimovla söhbət.
- 589.Yunusov, Seymur.** Ölkədə sahibkarlığın inkişafı iqtisadi-modernləşmənin uğurla reallaşmasına xidmət edir: Azərbaycanda sahibkarlığın inkişafı strategiyası bir model olaraq ölkənin iqtisadi yüksəlişində möhtəşəm nümunəyə çevrilir / S. Yunusov // İqtisadiyyat. - 2014. - 25 aprel - 1 may. - № 16. - S. 3. - "Xəzər" SC-nin sədri, tanınmış sahibkar Qüdrət Kərimovun müsahibəsi.
- 590.Qeydiyyatızsız sahibkarlıq fəaliyyəti ilə məşğul olanları hansı sanksiyalar gözləyir** // Sumqayıt. - 2012. - 17 mart. - № 12-13. - S. 4. -Sumqayıt şəhər 2 Saylı Ərazi Vergilər idarəsinin vergi ödəyicilərinə xidmət şöbəsinin rəisi Bayram Bayramovla müsahibə.
- 591.Kərimov, Qüdrət.** Sahibkarlığın davamlı inkişafını təmin etmiş iqtisadi strategiya /Q. Kərimov // Sumqayıt. - 2011. - 22 oktyabr. - № 54. - S. 3-4. - Sumqayıt şəhərində sahibkarlığın inkişafı haqqında.
- 592.Məlikov, Qüdrət.** Şəhərimizin inkişafı naminə: İcra hakimiyyəti başçısı sahibkarlarla görüşür /Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2011. - 16 aprel. - № 21. - S. 1. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı Eldar Əzizovun sahibkarlarla, iş adamları ilə görüşü haqqında.
- 593.Kərimov, Q.** Yüksəliş və tərəqqini təmin edən regional inkişaf strategiyası: "Xəzər" Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: V. Bayramov // Xalq qəzeti. – 2010. – 18 mart. – S. 4.
- 594.Məlikov, Q.** Yarıməsrlük layiqli əmək yolu: Sumqayıt şəhəri "Karvan" İstehsalat Kommersiya şirkətinin rəhbəri Ağamirzə Əhədov haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 18 fevral.- S.3.
- 595.Sumqayıtda dövlət-sahibkar münasibətləri sağlam və şəffaf olmalıdır** //Sumqayıt.- 2007.- 28 aprel.-S. 4. - Şəhər sahibkarlar assosiasiyasının operativ müşavirəsi haqqında.

- 596.Kərimov, Q.** Azərbaycanın uğurlu gələcəyi sahibkarlığın, regionların inkişafı ilə bağlıdır // Sumqayıt.- 2004.- 7 fevral. - İ.Əliyevin yerli sahibkarlarla görüşü zamanı “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədrinin çıxışı.
- 597.Quliyev, H.** Sumqayıtlı sahibkarlarla vergi orqanı arasında tərəfdaşlıq müqaviləsi imzalanıb: Sumqayıt Regional Sahibkarlar Assosiasiya-sının prezidenti ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: X.Əliyev //Azərbaycan.- 2003.- 28 mart.- S.5.
- 598.Quliyev, H.** Sahibkarlığın inkişafı naminə: Vergi orqanları ilə sahibkarlar arasında imzalanmış tərəfdaşlıq haqqında saziş barədə Sumqayıt Regional Sahibkarlar Assosiasiyasının prezidentinin söhbəti //Sumqayıt .- 2003.- 15 mart.
- 599.Quliyev, H.** Hərtərəfli qayğı yüksək nəticələr vəd edir // Məslək.- 2002.-25 oktyabr.- S. 2. - Sumqayıt Regional Sahibkarlar (işə götürənlər) Assosiasiyasının işi haqqında.
- 600.Məmmədov, T.** Sumqayıtda özəl müəssisələrin sayı artdıqca işsizlik azalır: Sumqayıtın icra başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: X. Əliyev //Azərbaycan .- 2002.- 25 aprel.
- 601.Rzayev, P. və başq.** Sumqayıtlı iş adamlarının arzu və təklifləri // Respublika.- 2002.- 25 aprel.- S.2.
- 602.Kərimov, Q.** Milli sahibkarlığa dövlət qayğısı: Müstəqilliyimizin 10 ili //Sumqayıt.- 2001.- 18 oktyabr.- S. 5.
- 603.Ramiz, T.** Fəhləlikdən sahibkarlığa //Məslək.- 2000.- 7-15 aprel.- S. 4. - Sahibkar Zaman İskəndərov haqqında.
- 604.Cabbarov, Ə.** Söz iş adamlarınındır //Xalq qəzeti. -1998.- 22 dekabr. - S. 4. -Sumqayıtın iqtisadiyyatı haqqında.

8.6. “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyəti

- 605. Azərbaycanın regionlarının sosial-iqtisadi inkişafında mühüm mərhələ:** Q. Kərimov Regionların sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Proqramının icrası ilə bağlı “Xalq qəzeti” redaksiyasında keçirilmiş “Dəyirmi masa” ətrafında çıxışı //Xalq qəzeti.- 2008.- 10 fevral.- S. 4-5.
- 606. Rüstəmov, C.** Sumqayıt sahibkarları beynəlxalq əlaqələrini genişləndirirlər: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin Çin şirkəti ilə bağladığı saziş bütövlükdə Azərbaycanın sənaye potensialının artmasına xidmət edəcək / /Ədalət.- 2006.- 24 noyabr.- S.12.
- 607. Kərimov, Q.** Yüksək texnologiyaya malik ölkənin şirkətləri ilə əməkdaşlıq iqtisadiyyatımızın inkişafına yeni imkanlar açacaq: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin prezidenti Tokioda keçirilən iqtisadi forumla bağlı təəssüratlarını oxucularla bölüşür //Sumqayıt.- 2006.- 18 mart.- S. 2.
- 608. Kərimov, Q.** Regionların sosial-iqtisadi inkişafının uğurlu təməli: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyəti //Respublika.- 2006.- 17 fevral.- S.3.
- 609. Kərimov, Q.** “Hamı yerli mal alsın, xeyir Vətənə qalsın” şüarı reallığa çevrilməlidir: Bunun üçün sahibkarlığın inkişafı ilə bağlı bütün layihələrin həyata keçirilməsi təmin olunmalıdır // Sumqayıt. 2005.- 17 sentyabr.- S. 6.
- 610. Kərimov, Q.** Milli istehsalın dəstəklənməsi günün tələbidir: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: V. Bayramov //Xalq qəzeti. - 2005.- 23 avqust. - S. 5.
- 611. Kərimov, Q.** Letkoşada biznes-forum: Şimali Kipr Türk Cümhuriyyətində keçirilən biznes-forum barədə “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyəti sədrinin təəssüratları //Sumqayıt.-2006.- 6 avqust.- S. 1-3.
- 612. Kərimov, Q.** Azərbaycanda azad sahibkarlığın inkişafına böyük imkanlar var: Prezident yanında Sahibkarlar Şurası sədrinin müavini,

“Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: D. Bayramova //Azərbaycan.- 2005.- 22 fevral.-S. 2.

613.Kərimov, Q. Azərbaycan tərəqqi edir, gündən-günə çiçəklənən qüdrətli bir ölkəyə çevrilir: Azərbaycan Respublikasında regionların sosial-iqtisadi inkişafı Dövlət Programının icrasının bir illiyinə həsr olunmuş konfransda “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyəti prezidentinin çıxışı //Sumqayıt. -2005. - 16 fevral. - S. 7-8.

614.Kərimov, Q. İqtisadi inkişaf yeni mərhələdə: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin prezidenti ilə müsahibə /Müsahibəni apardı : T. Qurbanova // İqtisadiyyat. - 2004.- 13 noyabr.- S. 3.

615.Kərimov, Q. Ölkəmizin milli sahibkarları “Yeni Azərbaycan Naminə” ictimai hərəkatın yaranmasını yüksək qiymətləndirdilər və bu hərəkata qoşuldular // Sumqayıt. -2003.-19 iyul. - “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyəti sədrinin çıxışı haqqında.

616.Kərimov, Q. Ölkə iqtisadiyyatının inkişafında regional prinsip: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Səfiyev //Respublika.-2002.- 17 dekabr.- S. 3.

617.Kərimov, Q. Milli müstəqil iqtisadiyyatımızın inkişafı naminə: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədrinin Respublika prezidentinin milli sahibkarlarla görüşü barəsində qeydləri // Sumqayıt. - 2002. - 25 may.- S. 5.

618.Kərimov, Q. Sumqayıt şüşəsi rəqabətdə uduzmur: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin prezidenti ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.İbrahimova //Xalq qəzeti. - 2002. - 4 aprel.- S. 4.

619.Kərimov, Q. Sumqayıt şüşəsi rəqabətə tab gətirəcəkdir: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt. - 2002. - 16 mart.

620.Kərimov, Q. Azərbaycanın müstəqilliyi əbədidir: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ş. Ələkbərzadə // Ədalət. - 2001.- 13-19 oktyabr. - S. 10.

621.Kərimov, Q. Rəqabətə tab gətirmək üçün: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: N. Cavadov //Respublika.- 2000.- 14 sentyabr.- S. 4.

8.7. Sumqayıtda sənaye

622.Sumqayıt şəhərində yenidənqurma və abadlıq işlərinin davam etdirilməsi ilə bağlı tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikasının Prezidentinin Sərəncamı (11 aprel 2012-ci il) // Azərbaycan. - 2012. - 12 aprel. - № 78. - S. 1.

623.Sumqayıt şəhərində yenidənqurma və abadlıq işlərinin davam etdirilməsi ilə bağlı tədbirlər haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (11 aprel 2012-ci il) // Sumqayıt. - 2012. - 14 aprel. - № 17. - S. 1.

* * *

624.Vahidoğlu, Orxan. Sumqayıt Cənubi Qafqazın yeni sənaye mərkəzinə çevrilməkdədir / O. Vahidoğlu // İki sahil. - 2014. - 17 sentyabr. - № 168. - S. 4-5.

625.Əliyev, Akif. Tərəqqi və inkişaf nümunəsi: Sumqayıt Cənubi Qafqazın sənaye mərkəzinə çevrilir / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2014. - 23 aprel. - № 82. - S. 4. - 2014-cü il "Sənaye ili"dir.

626.Sevinc. "Sənaye ili" çərçivəsində görülməli tədbirlər sayəsində ölkəmiz regionun sənaye mərkəzinə çevriləcək: Prezident İlham Əliyev: Texnologiyalar Parkında 13 zavod fəaliyyət göstərir, 5 zavod tikilir. Keçən il Sumqayıtda Kimya Sənaye Parkının təməli daşı qoyulmuşdur. 200 hektara yaxın ərazidə yaxın illərdə böyük bir sənaye şəhəri yaradılacaqdır / Sevinc // Yeni Azərbaycan. - 2014. - 29 mart. - № 52. - S. 2.

627.Babayev, Muxtar. Azərbaycanda 500-dən artıq yeni sənaye müəssisəsinin yaradılması nəzərdə tutulur / M. Babayev // Palitra. –

2014. – 1 mart. - № 38. - S. 7. – Sumqayıtda yeni sənaye müəssisələrinin yaradılması haqqında.

628.Sumqayıt müasir sənaye şəhəri kimi bu gün ölkəmizin sənaye potensialının inkişafında mühüm rol oynayır // İqtisadiyyat. – 2014. – 28 fevral – 6 mart. - № 8. - S. 2.

629.Xocalı soyqırımının qurbanları anıldı // Məslək. - 2014. - 28 fevral. - № 3/4. - S. 8. - Fevralın 25-də Sumqayıt Texnologiyalar Parkı kollektivində Xocalı soyqırımı ilə bağlı anım tədbiri keçirilmişdir.

630.Nigar. "Sumqayıt Texnologiyalar Parkı"nın nəzdində texniki komitə yaradılıb / Nigar // Palitra. - 2014. - 26 fevral. - № 35. - S. 11.

631.Nigar. "Sumqayıt Texnologiyalar Parkı"nın nəzdində texniki komitə yaradılıb / Nigar // Palitra. – 2014. – 26 fevral. - № 35. - S. 11.

632.Kərimov, Qüdrət. Sənaye potensialının bərpası və genişləndirilməsi uzunmüddətli sabit inkişafa təminatdır / Q. Kərimov // Sumqayıt. - 2014. - 1 fevral. - № 4. - S. 4.

633.Musayev, Şakir. Gələcək inkişafımıza təminat: 2014-cü il "Sənaye ili"dir / Ş. Musayev // Sumqayıt. - 2014. - 18 yanvar. - № 2. - S. 3. - Sumqayıtda sənayenin inkişafı.

634.Musayev, Sahib. Yeni müasir istehsal müəssisələrinə diqqət artırılır: 2014-cü il "Sənaye ili"dir / S. Musayev // Sumqayıt. - 2014. - 18 yanvar. - № 2. - S. 3. - Sumqayıtda sənayenin inkişafı haqqında.

635.Sumqayıt Alüminium zavodu yenidən qurulacaq // İqtisadiyyat. - 2013. - 27 sentyabr-3 oktyabr. - № 38. - S. 5.

636.Manafov, Aslan. Sumqayıt Cənubi Qafqazın ən güclü sənaye mərkəzlərindən birinə çevrilir / A. Manafov // Azərbaycan. - 2013. - 20 avqust. - № 180. - S. 2.

- 637.Quliyev, Sübhan.** Uğurlu yolun başlanğıcı / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 10 avqust. - № 41. - S. 2-3. - Sumqayıt şəhərində salınan "Gilan" tekstil parkı haqqında.
- 638.Qəhrəmanov, Nadir.** Sumqayıtda böyük sənaye potensialı hərəkətə gətirilib / N. Qəhrəmanov // Xalq qəzeti. - 2013. - 3 avqust. - № 169. - S. 6.
- 639.İdrisoğlu, Ağalar.** Sumqayıt Texnologiyalar Parkının böyük uğurları / A. İdrisoğlu // Azad Azərbaycan. - 2013. - 22 may. - № 72. - S. 3.
- 640.Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyevin Sumqayıt şəhərinə səfəri:** Sumqayıtda "Gilan" Tekstil Parkı açılmışdır (Mayın 3-də Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev açılışda iştirak etmişdir) // Azərbaycan. - 2013. - 4 may. - № 95. - S. 3.
- 641.İdrisoğlu, Ağalar.** Londondan Sumqayıta gətirilən yeni mükafat: Sumqayıtda fəaliyyət göstərən "Az. Termoizol" Açıq Səhmdar Cəmiyyəti London şəhərində beynəlxalq səviyyəli mükafata layiq görüldü / A. İdrisoğlu // Azad Azərbaycan. - 2013. - 28 aprel. - № 59. - S. 3. - Eyniadlı cəmiyyətin sədri Şakir Həsənovun müəssisəsinə..
- 642.Qafaroğlu, Sübhan.** Məhsulların çeşidi artırılır /S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 6 aprel. - № 16. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində fəaliyyət göstərən "İnter Textile" ASC haqqında.
- 643.Qafaroğlu, Sübhan.** Əli bərəkətli insan / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2012. - 18 avqust. - № 39. - S. 3. - "Sumqayıt-Çörək" ATSC idarə heyətinin sədri Tofiq Gülmalı oğlu Hüseynli ilə müəssisə.
- 644.Sumqayıt Texnoparkı-qeyri-neft sektorunun flaqmanı** // Azərbaycan. - 2012. - 8 iyun. - № 125. - S. 10. - Sumqayıt Texnologiyalar Parkında fəaliyyət göstərən 25 müəssisədən biri də Elektron Cihazlar Zavodudur.
- 645.İmanova, Rəna.** Avropada tanınan sumqayıtlı mühəndis / R. İmanova // Xalq qəzeti. - 2012. - 3 iyun. - № 121. - S. 6. - Tanınmış

inşaat-quraşdırma mühəndisi, “AzTermoizol” ASC-nin rəhbəri Şakir Həsənov haqqında.

- 646.Mətləboğlu, Vüsal.** Sənaye sektoruna Sumqayıt dalğası: Dövlət başçısı şəhərimizdə bir neçə sənaye müəssisəsinin açılışında iştirak edib (24 aprel 2012-ci il) / V. Mətləboğlu // 168 saat. - 2012. - 2 may. - № 12. - S. 2,5. - Azgüntex, STP-nin ağır maşınqayırma və dəqiq emal mərkəzləri zavodlarının açılışı.
- 647."Sumqayıt Texnoparkı çox gözəl təcrübədir"** // 168 saat. - 2012. - 18 aprel. - № 11. - S. 1,3. - Sumqayıtda salınmış Texnopark barədə Prezidentin fikirləri.
- 648.Quliyev, S.** "AzTermoizol" beynəlxalq aləmdə nüfuzunu artırır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 11 fevral. - № 6. - S. 3. - "AzTermoizol" ASC İdarə Heyətinin sədri Şakir Həsənovun müsahibəsi.
- 649.Quliyev, S.** Müasir texnologiyalar keyfiyyətli məhsulların istehsalına yol açır: “İnter Tekstil ASC” kimi fəaliyyət göstərən Sumqayıt Üst Trikotaj Fabrikinin fəaliyyəti haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 31 dekabr. – S. 5.
- 650.Əhmədov, C.** Sumqayıtda sənaye şəhərciyi yaradılacaq // İki sahil. – 2011. – 31 dekabr. – S. 19.
- 651.Quliyev, Sübhan.** Müasir istehsal kompleksi: Sənayemizin yeni ünvanı: Sumqayıt Texnologiya Parkı /S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 10 dekabr. - № 62. - S. 5.
- 652.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt ölkənin müasir sənaye mərkəzinə çevriləcək / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 6 mart. - № 52. - S. 4.
- 653.Bayramov, Rasim.** Şüşə sənayesinin inkişafına mane olan nədir: İqtisadçılar bu sahədə idxaldan asılılığı aradan qaldırmağın yolunu tarixi ənənələri olan istehsal müəssisələrinin işə salınmasında

göürələr / R. Bayramov // Azərbaycan. - 2011. - 18 fevral. - № 38. - S. 6. - Sumqayıt Şüşə Zavodunun fəaliyyəti haqqında.

- 654.Şəfiyev, S.** Sumqayıt: sənayeləşmə siyasəti uğurla aparılır: 2010-cı ilin doqquz ayı ərzində Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının yekunları haqqında // Respublika. – 2010. – 28 oktyabr. – S. 5.
- 655.Əliyev, A.** Sumqayıtda sənaye istehsalı artır //Azərbaycan iqtisadiyyatı. – 2010. - № 7-8. – S. 38-39.
- 656.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda sənaye istehsalı artır /A. Əliyev // Azərbaycan. - 2010. - 25 iyul. - № 159. - S. 3.
- 657.Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt-mühüm sənaye mərkəzi: Şəhərin iqtisadi inkişafı haqqında // Xalq qəzeti. – 2010. – 25 may. – S. 6.
- 658.İdrisov, A.** Taleyi Sumqayıtla bağlı insan: Azərbaycan Məişət Malları Açıq Səhmdar Cəmiyyətinin direktoru Cümşüd Kərimov haqqında // Azad Azərbaycan. – 2010. – 14 may. – S. 6
- 659.Quluyev, S.** “İntertekstil” istismara hazırlaşır //Sumqayıt.- 2009. - 1 avqust. - S. 1-2. - Sumqayıt üst trikotaj fabrikinin bazası əsasında yaradılmış “İntertekstil” ATSC haqqında.
- 660.Əliyev, Ş.** Sumqayıt sənaye kompleksində ekoloji cəhətdən rəqabət qabiliyyətli istehsal sahələrinin inkişafı məsələləri // İqtisadiyyat və həyat. - 2009. - № 6-7.- iyun-iyul.- S. 25-32.
- 661.Əliyev, Ş.** Sumqayıt sənaye mərkəzində əmək ehtiyatlarından səmərəli istifadədə iqtisadi vasitələrin tətbiqi məsələləri //Maliyyə və uçot.- 2009.- № 5(may).- S. 15-21.
- 662.Əliyev, S.** Sumqayıt şəhərində mövcud əmək ehtiyatlarından və sənaye kompleksinin potensialından effektiv istifadə məsələləri //Maliyyə və uçot.- 2008.- № 5(may).- S. 27-33.
- 663.Əhmədov, Q.** Sumqayıt sənayesinin böyük gələcəyi var //Azərbaycan. - 2008.- 12 mart.- S. 6.

664.Quliyev, S. “Azkompozit” zavodu: Oğuz-Qəbələ-Bakı su kəmərinin çəkilişinə töhfə // Sumqayıt.- 2008.- 13 fevral.- S. 3.

665.Kərimov, Q. Şüşə zavodunun istehsal texnologiyasının yenidən qurulması məqsədilə investisiya layihəsi hazırlanmışdır: Sumqayıt şüşə zavodu haqqında //Sumqayıt .- 2006. - 25 mart.

666.Axvlediani, Y. Sumqayıtın sənaye struktunun rəqabət qabiliyyəti // Dırçılış - XXI əsr. - 1998. - № 8-9. - S. 79-91.

8.8. “Azərboru” Açıq Səhmdar Cəmiyyəti

667.Quliyev, Sübhan. İnvestisiya qoyuluşu müəssisənin modernləşməsinə xidmət edəcəkdir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 25 yanvar. - № 3. - S. 3. - Müsahibimiz "Azərboru" ASC-nin baş direktoru Oktay Rəfiyevdir.

668.Nəcəfxanlı, Əli. "Azərboru"ASC ikinci həyatını yaşayır / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 8 avqust. - № 175. - S. 5.

669.Quliyev, M. İqtisadi yüksəlişə zəmin / Ə. Əzimov // Sumqayıt. - 2012. - 14 yanvar. - № 2. - S. 3. - "Azərboru" Açıq Səhmdar Cəmiyyəti İdarə Heyətinin sədri, texnika üzrə fəlsəfə doktoru Əzim Əzimov ilə müsahibə.

670.Quliyev, Sübhan. Beynəlxalq standartlara uyğun: 9 oktyabr Beynəlxalq Keyfiyyət Günüdür / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 8 oktyabr. - № 51. - S. 3. - "Azərboru" ASC-nin fəaliyyəti haqqında.

671.Quliyev, S. İstehsal artır, məhsulun çeşidi yeniləşir: “Azərboru” ASC // Sumqayıt. – 2011. – 21 may. – S. 2.

672.Qafaroğlu, S. Metallurqlarımız üçün uğurlu il /S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 19 yanvar. - № 3. - S. 3. - Sumqayıtın qocaman müəssisələrindən sayılan "Azərboru" ASC-nin baş direktoru Əzim Əzimovun müsahibəsi.

- 673.Quliyev, Sübhan.** Müəssisənin borularına maraq artır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 10 iyul. - № 36. - S. 2. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən "Azərboru" ASC haqqında.
- 674.Əzimov, Ə.** İstehsalın artım dinamikasına nail olunub: "Azərboru" Açıq Səhmdar Cəmiyyətinin baş direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt.- 2008.- 20 sentyabr.- S. 2.
- 675.Quliyev, S.** Yeni ilə yeni uğurla qədəm qoyur: "Azərboru" ASC. //Sumqayıt. - 2007. 3- 29 dekabr. - S. 5.
- 676.Əzimov, Ə.** İnvestisiya qoyuluşu istehsalın həcmnin artmasına xidmət edir: "Azərboru" ASC- nin baş direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev. //Sumqayıt.- 2007.- 26 may.- S. 5.
- 677.Əzimov, Ə.**"Azərboru"nın dirçəlməsi üçün proqram müəyyənləşdirilmiş, potensial investorlarla razılaşmalar əldə olunmuşdur: //Sumqayıt.-2006.-15 mart.- S. 3. - "Azərboru" ASC-nin işi haqqında.
- 678.Zəminə Həsən qızı Həsənova:** (1918- 006):Nekroloq //Sumqayıt.- 2006.- 25 yanvar.- S. 2.(ilk metallurq qadın. BTZ).
- 679.Əzimov, Ə.** Azərboru ASC boru istehsalına başlayır: "Azərboru" ASC-nin baş direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Yunusov // İqtisadiyyat.- 2003.- 20 sentyabr.- S.21.
- 680.Əzimov, Ə.** Metallurgiya nəhəngi qəddini düzəldir: "Azərboru" ASC-nin baş direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: İ. Qasımov //Məslək.- 2003.- 16 sentyabr.
- 681.Qafaroğlu, S.** Ölkə başçısının qayğısı metallurqlar qarşısında yeni perspektivlər açır: "Azərboru" ASC haqqında //Sumqayıt.- 2003.-8 may.-S. 3.
- 682.Əzimov, Ə.** Metallurgiya nəhəngi yenidən qaytarılır: "Azərboru" ASC- nin İdarə Heyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: İ.Qasımov //Məslək.- 2002.- 5 dekabr.

- 683.Əzimov, Ə.** Sumqayıt borusuna maraq da var, tələbat da: Sumqayıt şəhər “Azərboru” ASC idarə heyətinin sədri ilə söhbət /Söhbəti yazdı: S. Quliyev // Sumqayıt. - 2002.- 6 aprel.- S. 2.
- 684.Əliyev, X.** “Azərboru”nun keçmişi zəngin, indisi müflis-Bəs gələcəyi? //Azərbaycan .- 2000.- 21 dekabr.- S. 5.
- 685.Cavadov, N., Səfiyev, S.** Müəssisə fəaliyyətini gücləndirir //Respublika. - 2000. -2 noyabr. - S. 5. - Sumqayıt “Azərboru”nun fəaliyyəti haqqında.

8.9. “Alüminium” Açıq Səhmdar Cəmiyyəti

- 686.Əliyev, İ.** Sumqayıt “Alüminium” istehsalat sahəsində yeni elektroliz korpusları istifadəyə verilmişdir: Azərbaycan Prezidenti mərasimdə iştirak etmişdir //Azərbaycan .- 2007.- 13 iyun.- S.1.
- 687.Veysəlli, K.** Əlvan metal ustalarının yubiley şənliyi: Sumqayıt alüminium zavodu-50 //Sumqayıt. - 2005.- 12 mart. - S. 2.
- 688.Qafaroğlu, S.** Alüminium istehsalına başlanmışdır // Sumqayıt. - 2003. - 4 yanvar. - S. 1-2. - Sumqayıt alüminium zavodunun işi haqqında.
- 689.Vəliyev, R.** İnvestisiya proqramı inkişafı təmin edəcəkdir: “Azər-alüminium”ATSC idarə heyətinin sədri ilə söhbət /Söhbəti yazdı: S.Quliyev //Sumqayıt.- 2002.- 18 may.
- 690.Musayev, R.** “Azərbaycan alüminiumu” səhmdar cəmiyyəti əlvan metallurgiyamızda tezliklə dönüş yaradacaq //Azərbaycan. - 2001. - 14 iyun. - S. 4. - Sumqayıt müəssisələrində aparılan bərpa və yenidənqurma işləri haqqında.

8.10. “Kompessorlar” Açıq Səhmdar Cəmiyyəti

- 691.Məmmədov, A.** İnvestisiya qoyuluşu müəssisənin iqtisadi durumunun sağlamlaşdırılmasına və dəqiq maşınqayırma sahələrinin inkişafına xidmət edəcəkdir //Sumqayıt.- 2006.- 1 aprel.- S. 6. - “Sumqayıt kompressorları” ASC- nin işi haqqında.
- 692.Qaziyev, E.** Dirçəliş yollarında: Sumqayıt Kompessorlar zavodunun direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt. - 2000. - 2 sentyabr. - S. 1-2.

8.11.Energetika

- 693.Quliyev, Sübhan.** Energetiklər qısa ciddi hazırlaşır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 30 avqust. - № 38. - S. 1-3. - Sumqayıtda elektrik enerji sistemi yeniləşir və imkanları genişlənir.
- 694.Qafaroğlu, Sübhan.** Həyata keçirilən layihələr yüksək səmərə verir / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2014. - 8 fevral. - № 5. - S. 3. - Sumqayıt şəhərinin energetika sahəsində baş verən yeniliklər mövzusunda müsahibimiz "Sumqayıt Yüksək Gərginlikli Elektrik Şəbəkəsi" MMC-nin direktoru Xəndan Əhmədovdur.
- 695.Quliyev, Sübhan.** Kabel xətləri dəyişdirilir, avadanlıq yeniləşir: Sumqayıt Elektrik Şəbəkəsinin rəis əvəzi Tacəddin Aslanovla müsahibə / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 9 fevral. - № 5. - S. 4.
- 696.Əhmədov, Xəndan.** Elektrik enerjisi ilə təminat daha da yaxşılaşdırılır / X. Əhmədov // Sumqayıt. - 2012. - 1 dekabr. - № 56. - S. 3.
- 697.Elektrik enerjisi ilə təchizat yaxşılaşır** // Sumqayıt. - 2012. - 25 avqust. - № 40. - S. 3. - Sumqayıtda enerji təchizatı.
- 698.Avropa İttifaqının dəstəyi ilə Sumqayıtda enerji səmərəliliyi sahəsində layihə icra olunur** // 168 saat. - 2012. -4 iyul. - № 17. -S. 7.

- 699.Sumqayıt Elektrik Stansiyası proqnozu üstələyir** // Azərbaycan. - 2012. - 31 yanvar. - № 23. - S. 6. - Ölkənin ikinci sənaye şəhəri olan Sumqayıtda fəaliyyət göstərən, ümumi gücü 525 MVt olan Sumqayıt Elektrik Stansiyasının şəhərin və Abşeron yarımadasının enerji təhlükəsizliyinin möhkəmləndirilməsində əhəmiyyətli rolu haqqında.
- 700.Əhmədov, X.** Enerji sistemində dayanıqlıq təmin olunur: “Sumqayıt Yüksək Gərginlikli Elektrik Şəbəkəsi” MMS-nin direktoru ilə söhbət/ Söhbəti apardı: Qafaroğlu S. // Sumqayıt.- 2011.- 31 dekabr. - S. 6.
- 701.Qafaroğlu, Sübhan.** Elektrik enerjisi ilə təchizat yaxşılaşır, xidmət səviyyəsi yüksəlir / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 13 avqust. - № 42. - S. 3. - Sumqayıt elektrik şəbəkəsinin fəaliyyəti haqqında.
- 702.Sadıxlı, S.** İmkanlar səfərbər olunur: "Sumqayıt Regional Elektrik Şəbəkə" Məhdud Məsuliyyətli Cəmiyyətin direktoru Sədrəddin Balaşovla müsahibə / S. Sadıxlı // Sumqayıt. - 2011. - 29 yanvar. - № 6. - S. 5.
- 703.Quliyev, S.** İstehlakçıların elektrik enerjisi ilə fasiləsiz təminatı üçün mühüm işlər görülür: Sumqayıt Şəbəkə Rayonunun rəisi Tahir Məmmədovun müsahibəsi /S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 20 noyabr. - № 58. - S. 2.
- 704.Əliyev, İ.** Sumqayıt Elektrik Stansiyası istifadəyə verilmişdir: Açıls mərasimində Azərbaycan Prezidentinin çıxışı // Sumqayıt. – 2009. – 21 noyabr. – S. 1-3.
- 705.Sumqayıt Elektrik Stansiyası istifadəyə verilmişdir:** Prezident İlham Əliyev mərasimdə iştirak etmişdir (Noyabrın 19-da Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev şəhər ictimaiyyəti ilə görüşmüş və onları təbrik etmişdir) // Azərbaycan. - 2009. - 20 noyabr. - № 260. - S. 1-2.

- 706.Quliyev, S.** Beynəlxalq statuslu şəbəkə: Dünəni, bugünü və sabahı: //Sumqayıt. - 2009. - 6 iyun. - S. 3. - Sumqayıtdakı “Azərenerji” elektrik şəbəkələri müəssisəsinin fəaliyyəti haqqında.
- 707.Əhmədov, X.** Məqsəd istehlakçıları elektrik enerjisi ilə etibarlı təmin etməkdir // Sumqayıt. - 2008. - 15 mart. - S. 3.
- 708.Səfiyev, S.** Sumqayıt Elektrik Stansiyasının tikintisi başa çatmaq üzrədir //Respublika. - 2008. - 8 fevral. - S. 6.
- 709.Mehdiyev, M.** Elektrik enerjisi ilə təminata diqqət artırılıb: “Sumqayıtelektrikşəbəkə” ASC- nin işi haqqında // Sumqayıt.-2007. 10 noyabr.- S. 2- 4.
- 710.“Sumqayıtelektrikşəbəkə” Açıq Səhmdar Cəmiyyətinin və “Şəki Regional Enerji Təchizatı” Məhdud Məsuliyyətli Cəmiyyətinin idarəetməyə verilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** //Azərbaycan . - 2007.-8 sentyabr.- S. 1.
- 711.Süleymanov, T.** Uğurlar, problemlər, qayğılar: Sumqayıt şəhər elektrik təsərrüfatı // Sumqayıt. - 2003.- 26 aprel.
- 712.Qədir, A.** “Barmek” Sumqayıtda fəaliyyətə başladı //Respublika.- 2002. - 3 oktyabr. - S. 5.
- 713.İslamov, İ.** İslahatlar sürətlənir: “Sumqayıtelektrikşəbəkə” Açıq Tipli Səhmdar Cəmiyyəti idarə heyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ə. Cabbarov //Xalq qəzeti. - 2001.- 30 oktyabr. - S. 4.
- 714.İslamov, İ.** Energetikamız və inkişaf faktoru: “Sumqayıtelektrik-şəbəkə” Açıq Tipli Səhmdar Cəmiyyətinin idarə heyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: X. Niyazov //Azərbaycan. - 2001. 18 sentyabr. - S. 4.
- 715.İslamov, İ.** Elektrik təsərrüfatında qayda yaradılır: “Sumqayıt-elektrikşəbəkə” Açıq Tipli Səhmdar Cəmiyyəti idarə heyətinin sədri

ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: N.Cavadov //Respublika.- 2001.- 9 may.- S. 4.

716.Quliyev, S.Yarımstansiya fəaliyyətə başlamışdır //Sumqayıt.-2001. 10 fevral.- S. 1-2. - Sumqayıtda işə düşən “sənaye qovşağı” yarımstansiyası haqqında.

717.İslamov, İ.“Sumqayıtelektrikşəbəkə” ATSC: çətinliklər də var, məhdudiyyət də: Sumqayıtelektrikşəbəkə Açıq Tipli Səhmdar Cəmiyyətin idarə heyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: U.İldırım //Məslək.- 2001.- 2-8 fevral. - S. 2.

718.Azərbaycan Respublikası Prezidenti (1993- ...: H. Əliyev) “Sumqayıtelektrikşəbəkə” Səhmdar Cəmiyyətinin yaradılması və idarə etməyə verilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı //Azərbaycan .- 2000.- 2 iyul.- S.1. // Xalq qəzeti.- 2000.- 2 iyul.- S.1.

8.12. Kimya sənayesi

719.“Sumqayıt Kimya Sənaye Parkının fəaliyyətinin təmin edilməsi haqqında” Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı // Azərbaycan. – 2011. – 22 dekabr. – S. 3.

720.“Sumqayıt Kimya Sənaye Parkının yaradılması haqqında” Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Fərmanı //Azərbaycan. - 2011. – 22 dekabr. – S. 3.

* * *

721.ARDNŞ-nin prezidenti Rövnəq Abdullayev Sumqayıtda // 168 saat. - 2014. - 17-23 sentyabr. - № 21. - S. 1-2.

722.Bu günün təcrübəsi, sabahın karyerası // İki sahil. - 2014. - 9 avqust. - № 142. - S. 7. - "Azərikimya"İB nin Etilen -Polietilen zavodunda tələbələr nəzəri biliklərini təcrübədən uğurla keçiriblər.

- 723. Etilen-polietilen zavodunda yeni inzibati-məişət binası istifadəyə verilmişdir** // Sumqayıt. - 2014. - 26 iyul. - № 33. - S. 4.
- 724. Yunanıstan səfiri Sumqayıtda olub** // 168 saat. - 2014. - 23 iyul. - № 17. - S. 5. - İyulun 18-də ARDNŞ-nin "Azərikimya" İstehsalat Birliyində Yunanıstan Respublikasının ölkəmizdəki səfiri Dimitrios Tsounqas ilə görüş keçirilib.
- 725. Geniş müşavirə** // Sumqayıt. - 2014. - 31 may. - № 24. - S. 4. - "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin akt zalında "Etilen-Polietilen" zavodunda aparılan təmir işlərinin başa çatmasına həsr olunmuş müşavirə haqqında.
- 726. Mülki-müdafiə tədbiri** // Sumqayıt. - 2014. - 5 aprel. - № 15. - S. 2. - Martın 28-də "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin Etilen-Polietilen zavodu ərazisində FHN Sumqayıt Regional Fövqəladə Hallar və Mülki-Müdafiə şöbəsinin illik tədbirlər planına uyğun olaraq "Xəbərdarlıq və toplanış" mövzusunda həsr olunmuş mülki-müdafiə tədbiri keçirilmişdir.
- 727. Kimyaçılar mükafatlandırılmışlar:** "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin akt zalında istehsalatda fərqlənən bir qrup kimyaçının təltif olunması münasibəti ilə tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2014. - 15 fevral. - № 6. - S. 1.
- 728. Məlikov, Qüdrət.** "Azərikimya" İstehsalat Birliyində "dəyirmi masa" / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2014. - 8 fevral. - № 5. - S. 2. - Sumqayıt "Azərikimya" İB-nin yarandığı gündən bu günə kimi gördüyü işlər haqqında.
- 729. Quliyev, Sübhan.** Fədakar əməyin mükafatı / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 9 yanvar. - № 1. - S. 4. - Sumqayıtdakı "Neftqazavtomat" Elm İstehsalat Müəssisəsinin baş mühəndisi Fırad Cəfərov haqqında.
- 730. Qafaroğlu, Sübhan.** İstehsalın həcmi artır, sosial problemlər öz həllini tapır: Sənaye müəssisələrimiz: Etilen-Polietilen zavodu / S.

Qafaroğlu // Sumqayıt. – 2014. – 9 yanvar. - № 1. - S. 3. – Sumqayıtdakı Etilen-Polietilen zavodunun direktoru Oktay Niftəliyevin müsahibəsi.

731.Yeni istehsalat qurğuları: Mayın 21-də Sumqayıt şəhərində "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin Etilen-Polietilen zavodunda mühüm əhəmiyyətli iki yeni istehsalat qurğusu-Susoyutma kompleksi və Azot-oksigen qurğusu istismara verilmişdir // Sumqayıt. - 2013. - 25 may. - № 28. - S. 1

732.Ulu öndər Heydər Əliyev ötən əsrin 70-80-ci illərində neft-kimya sənayesinin bugünkü inkişafının yüksək təməlini qoymuşdur: "Azərkimya" İstehsalat Birliyinin Müşahidə Şurasının sədri, Milli Məclisinin deputatı Muxtar Babayevin [www. yap. org. az](http://www.yap.org.az) saytına müsahibəsi // Yeni Azərbaycan. – 2013. – 28 fevral. - № 38. - S. 6.

733.Belarus investorları və mütəxəssisləri "Sumqayıt Kimya Sənaye Parkı"na cəlb edilə bilər // Palitra. - 2012. -31 oktyabr.- № 120. -S. 9.

734.Orxan, Rəhman. “Xarici mütəxəssislərə dərs” verən sumqayıtlı kimyaçı / R. Orxan // Kaspi. – 2012. – 25 sentyabr. - № 390. - S. 12, 15. – Sulfanol istehsalatının rəisi Zülfü Sadıxov haqqında.

735.ARDNŞ-in prezidenti "Azərkimya"da olmuşdur // Sumqayıt. - 2012. - 22 sentyabr. - № 44. - S. 2. - Rövnəq Abdullayev Sumqayıt kimya müəssisələrində olmuşdur.

736.Rəhimzadə, Nail. Neftçilər günü ərəfəsində Sumqayıtda ARDNŞ prezidenti Rövnəq Abdullayevin iştirakı ilə bir neçə tədbir keçirilmişdir / N. Rəhimzadə // İki sahil. – 2012. – 18 sentyabr. - № 170. - S. 4-8.

737.Quliyev, Sübhan. İnzibati bina istifadəyə verilmişdir /S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 21 aprel. - № 18. - S. 2. - Sumqayıt şəhərində

"Azərikimya" İstehsalat Birliyinin Etilen-Polietilen zavodundakı EP-300 istehsalatında inzibati bina istifadəyə verilmişdir.

738.Mülki-müdafiə qüvvələri təlim keçirmişlər // Sumqayıt. - 2011. - 3 sentyabr. - № 45. - S. 2. -Etilen-Polietilen zavodunun EP-300 istehsalatı ərazisində keçirilən təlim haqqında.

739.Qafaroğlu, Sübhan. İşin səmərəliliyi artır / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 27 avqust. - № 44. - S. 5. - Etilen-Polietilen zavodunun fəaliyyəti haqqında.

740.Geniş tinglik sahəsi yaradılmışdır: "Azərikimya" İstehsalat Birliyinin gördüyü işlər haqqında // Sumqayıt. -2011. -14 may. -S. 1.

741.Qafaroğlu, Sübhan. Yeniliklərin sorağında: Etilen-Polietilen zavodu /S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 16 aprel. -№ 21. - S. 3.- Sumqayıtda fəaliyyət göstərən zavod haqqında.

742."Heydər Əliyev və Azərbaycanın neft-kimya sənayesi" muzeyi yaradılmışdır // Sumqayıt. - 2011. - 5 fevral. - № 7. - S. 3. - ARDNŞ-nin "Azərikimya" İstehsalat Birliyində Azərbaycan iqtisadiyyatının mühüm sahələrindən olan neft-kimya sənayesinin inkişaf tarixini əks etdirən yeni muzeyin yaradılması haqqında.

743.Oday, R. "Azərikimya" İstehsalat Birliyi 6 ayın işığında. 3- cü yazı // Məslək. – 2010. – 3 noyabr. – S. 4-5.

744.Oday, R. "Azərikimya" İstehsalat Birliyi 6 ayın işığında // Məslək. – 2010. – 16 oktyabr. - S. 1-2.

745.Muğanlı, Qüdrət. Sumqayıt kimyasının qaranquşu: Səthi Aktiv Maddələr Zavodu-65 / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 2 iyun. - № 30. - S. 2.

746.Kərimov, Məcid. Dövlətin diqqət və qayğısı "Azərikimya"nı iqtisadi böhrandan qorumuşdur: Bu gün şirkətdə istehsalat sahələrinin genişləndirilməsi, yeni texnologiyaların tətbiqi, keyfiyyətin yüksəldilməsi ilə bağlı məqsədyönlü tədbirlər həyata

keçirilir / M. Kərimov // Xalq qəzeti. - 2009. - 30 iyul. - № 165. - S. 4.

- 747. Muğanlı, Q.** Kimyamızın şöhrət tacı: Kimyaçı alim Təbrək Quliyev haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 22 may. – S. 5.
- 748. Kərimov, M.** “Azərikimya” yeni uğurlara doğru: “Azərikimya” Dövlət Şirkətinin Prezidenti ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: P. Sadayoglu // Yeni Azərbaycan. – 2010. – 13 fevral. – S. 7.
- 749. Sadayoglu, P.** Kimya sənayesindəki yeniliklər dövlətin bu sahəyə diqqətinin təzahürüdür: Yeni kimya komplekslərinin yaradılması Azərbaycan iqtisadiyyatının daha da güclənməsinə xidmət edir // Yeni Azərbaycan. – 2010. – 30 yanvar. – S. 8.
- 750. Əliyev, Ş.** Sumqayıt kimya və neft-kimya kompleksinin potensialında istifadə edilməsində səmərəlilik və maliyyə mənbələrinin gücləndirilməsi məsələləri // Maliyyə və uçot. – 2009. - № 8. - S. 25-35.
- 751. Kərimov, M.** Dövlətin diqqət və qayğısı “Azərkimya”-nı iqtisadi böhrandan qorumuşdur: “Azərkimya” Dövlət Şirkətinin fəaliyyəti haqqında // Xalq qəzeti. - 2009. - 30 iyul. - S. 4.
- 752. Muğanlı, Q.** Ağ saç şöhrət tacıdır: Sumqayıt ağsaqqalı, “Şöhrət” ordenli kimya istehlatçısı Abdullayev haqqında очерк // Sumqayıt. - 2009. - 1 aprel. - S. 3.
- 753. Əhmədov, Ə.** Yeni inkişaf mərhələsinin başlanğıcı: SAM zavodu // Sumqayıt. - 2007. - 22 sentyabr. - S. 3.
- 754. Axundov, F.** Kimya və neftkimya kompleksi yeni texnologiyalar əsasında qurulacaqdır: Bu layihəni İngiltərənin “Nexant” şirkəti həyata keçirəcəkdir // Sumqayıt. - 2007. - 25 avqust.

- 755.Tofiq, M.** “Dizayn Cenay Azərbaycan” MMC fəaliyyətə başlamışdır: //Sumqayıt.- 2007.- 31 mart.- S. 3. - Polietilen və Polipropilen borular istehsal edən yeni sənaye müəssisəsi haqqında
- 756.Mikayılov, Q.** Kimya sənayesinin inkişafına Heydər Əliyev uzaqgörənliyi sayəsində nail olunmuşdur //Sumqayıt.- 2006.- 6 may.- S. 4. - Səthi Aktiv Maddələr zavodunun işi haqqında.
- 757.M. Z. Kərimovun “Azərkimya” Dövlət Şirkətinin prezidenti təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** //Azərbaycan. - 2005.- 10 dekabr.- S. 1.
- 758.Quliyev, S.** Mühəndis ömrünün akkordları //Sumqayıt. - 2005.- 18 iyun. - Səthi Aktiv Maddələr zavodunun baş mühəndisi Firudin Abdullayev haqqında.
- 759.Əliyev, İ.** Azərbaycan Respublikası “Azərkimya” Dövlət Şirkətinin Səthi Aktiv Maddələr Zavodunun Kollektivinə təbrik məktubu //Azərbaycan .- 2005.- 1 may.- S. 1.
- 760.İbrahimova, Ş.** Sumqayıt kimyası XXI əsrdə // Xalq qəzeti. - 2003. - 27 dekabr. - S. 7.
- 761.Sumqayıtda yeni polietilen və polipropilen borular zavodu:** Sumqayıtda tikiləcək yeni zavodun təməlqoyma mərasimi // Sumqayıt.- 2003.- 14 may.
- 762.Quliyev, T.** Qocaman müəssisə yeni həyatını yaşayır: Sumqayıt Şəhər Səthi Aktiv Maddələr zavodunun direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Qafaroglu //Sumqayıt.- 2003.- 9 aprel.
- 763.Hacıyev, R.** Kimyaçılar mənəfətlə işləyirlər: Sumqayıt Səthi Aktiv Maddələr zavodu //Sumqayıt. - 2002.- 16 noyabr.- S. 3.
- 764.Kimyanın inkişafının yeni mərhələsinin başlanğıc dövrü:** Müstəqil-liyimizin 10 ili və Sumayıt kimyası // Sumqayıt.- 2001.-18 oktyabr. - S. 4.

- 765.Sadıxov, F.** Kimya sənayemiz diqqət mərkəzindədir // Məslək. - 2001.- iyul.- S. 2.
- 766.Quluyev, T.** Çalışırıq dünya bazarına daha keyfiyyətli məhsul çıxaraq //Azərbaycan. - 2000. - 7 noyabr. - S. 5. - Səthi Aktiv Maddələr zavodunun fəaliyyəti haqqında.
- 767.Sadıqov, F.**“Mənim ən böyük amalım Sumqayıt dünya şöhrətli kimyaçılar şəhərinə çevirməkdir”: “Azərkimya” Dövlət Şirkətinin prezidenti ilə üsahibə //Sumqayıt.- 2000.- 28 oktyabr.- S. 2.
- 768.Cavadov, N.** Müəssisə tam gücü ilə işləyir //Respublika. - 2000.- 7 oktyabr. - S. 3. - Sumqayıt Səthi Aktiv Maddələr zavodu haqqında.
- 769.Şərifov, Q.** Azərbaycan kimyası haqqında düşüncələr: Keçmiş və gələcək // Вышка. - 2000. - 2-28 sentyabr. - S. 7. - Sumqayıt kimya kompleksinin vəziyyəti haqqında.
- 770.Cabbarov, Ə.** Axtarışlar bəhrə verir //Xalq qəzeti. - 2000. - 3 mart.- S. 4. - Sumqayıt Səthi Aktiv Maddələr zavodunun fəaliyyəti haqqında.
- 771.Quliyev, T.** Anbar üçün yox, bazar üçün işləmək lazımdır: Səthi Aktiv Maddələr zavodunun direktoru ilə söhbət // Sumqayıt. - 1999. - 31 dekabr. - S. 2.

8.13. “Aşqarlar” Açıq Səhmdar Cəmiyyəti

- 772.Benzelyuk, V.** Müəssisənin perspektiv inkişafı üçün iki layihə hazırlanmışdır: “Sumqayıt Aşqarlar” zavodunun işi haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 29 mart.
- 773.Quliyev, S.** İnkişaf yollarında: Sumqayıt Aşqarlar ASC //Sumqayıt. - 2004.- 6 noyabr.

- 774.İsmayılqızı, H.** Bu günün qəhrəmanı-Səid Rəşidov //Azad Azərbaycan. - 2003. - 22 iyul.- S. 6. -Sumqayıt şəhər Aşqarlar zavodunun bugünkü fəaliyyəti haqqında.
- 775.Qafaroğlu, S.** Aşqar istehlakçıları yüksək əhval-ruhiyyədədir: //Sumqayıt.- 2003.- 3 may.- S. 2. - Sumqayıt Aşqarlar zavodunun işi haqqında.
- 776.Rəşidov, S.** İqtisadi imkanlar artır: “Sumqayıtaşqarlar” Açıq Tipli Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: H.Hacıyeva //Azad Azərbaycan.- 2003.- 8 aprel.- S. 3.
- 777.Rəşidov, S.** Bərpa və yenidənqurma işləri üçün proqram hazırlanmışdır: “Sumqayıt Aşqarlar” ASC idarə heyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Quliyev //Sumqayıt.- 2003.- 8 mart.
- 778.Tapdıqov, R.** Mahir istehsalat rəhbəri: Sumqayıt Aşqarlar zavodunun direktoru, tanınmış istehsalat rəhbəri Elmurad Səfərov və zavodda görülən işlər haqqında //Məslək.- 2000.-11-18 avqust.-S. 3.

8.14. “Üzvi-sintez” zavodu

- 779.Quliyev, S.** Kadrlarına arxalanan müəssisə //Sumqayıt.- 2006.-15 noyabr.- S. 4. - Sumqayıt “Üzvi- sintez” zavodunun fəaliyyəti haqqında.
- 780.Cəmilov, R.** Müəssisənin perspektiv inkişafı üçün yeni layihələr hazırlanmışdır //Sumqayıt.- 2006.- 8 mart.- S. 4. - “Üzvi-sintez zavodu haqqında”.
- 781.Quliyev, T.** Kimyaçılar yeni ilə nikbin əhval-ruhiyyə ilə başlamışlar: Sumqayıt “Üzvi- sintez” zavodunun direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni yazdı:S. Qafaroğlu //Sumqayıt.- 2006.-18 yanvar.- S.4.
- 782.Quliyev, T.** Qarşılıqlı etimad şəraitində: Həmsöhbətimiz “Üzvi-sintez” zavodunun //Sumqayıt.- 2005.- 14 sentyabr.

- 783.Cəmilov, R.** Yeni texnologiyalar əsasında: “Üzvi-sintez” zavodunun işi haqqında //Sumqayıt. - 2005.- 24 avqust.- S. 3.
- 784.Hüseynov, O.** Texniki-iqtisadi tədbirlər və yenidənqurma işləri öz bəhrəsini verir: Sumqayıt şəhər “Üzvi-sintez” zavodunun direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt.- 2003.- 12 aprel.
- 785.Qafaroğlu, S.** Yeniliklərin sorağı ilə: “Üzvi- sintez” zavodunun işi haqqında // Sumqayıt. - 2002. -7 dekabr. - S. 3.
- 786.Məmmədov, S.** Hər şey işə münasibətdən başlayır: Sumqayıt Üzvi-sintez zavodunun direktoru ilə söhbət /Söhbəti yazdı: Q. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2001. - 11 avqust. - S. 1-2.
- 787.Cavadov, N.** Bazara yeni məhsullarla: Sumqayıt şəhər “Üzvi-sintez” İstehsal Birliyinin fəaliyyəti haqqında // Respublika. - 2000. -14 dekabr.
- 788.Məmmədov, S.** Üzvi-sintez zavodunda canlanma var: Zavodun işi haqqında // Sumqayıt.- 2000.- 23 sentyabr.

8.15. “Sintez-kauçuk” zavodu

- 789.Kəbutər.** Əcəl Zəngi. Yeni Butadien sexindəki partlayış Sumqayıtın yarısını məhv edə bilərdi // Yeni Azərbaycan. - 2007. - 10 yanvar. - S. 6.
- 790.Quliyev, S.** İqtisadi göstəricilər yaxşılaşır, sosial məsələlər həllini tapır: “Sintez- kauçuk”zavodu //Sumqayıt. - 2006.- 22 iyul.- S. 6.
- 791.Balakişiyev, E.**Yeni layihələr həyata keçirilir, istehsal qurğuları işə salınır: “Sintez-kauçuk” zavodu //Sumqayıt.- 2005.- 5 oktyabr.
- 792.Qafaroğlu, S.** Dünəni, bugünü və sabahı haqqında həqiqətlər: “Sintez-kauçuk” zavodu //Sumqayıt.- 2005.- 3 avqust.

- 793.Qafaroğlu, S.** Mənfəətlə işləməyə real imkan yaranıb /Sumqayıt.- 2003.- 19 noyabr.- S. 1-2. - “Sintez-kauçuk” zavodu haqqında.
- 794.İbrahimova, Ş.** “Sintezkauçuk” böyük uğurların astanasında: Zavodun bugünkü durumu //Xalq qəzeti.- 2003.- 19 mart.- S. 4.
- 795.İbrahimova, Ş.** “Sintezkauçuk” şöhrətini qaytarır // Xalq qəzeti.- 2002. - 29 dekabr. - S.5. - Sumqayıtdakı “Sintezkauçuk” zavodunun fəaliyyəti haqqında.
- 796.Səfiyarov, Y.** Zavod yubileyə hazırlaşır: “Sintezkauçuk-50” //Məslək.- 2002.- 13 sentyabr.- S. 2.
- 797.Cavadov, N., Səfiyev, S.** Zavodun iqtisadi və maliyyə vəziyyəti möhkəmlənir // Respublika.- 2001.- 12 dekabr.- S. 4. - Sumqayıt Sintez Kauçuk zavodunda son zamanlar görülən işlər barədə.
- 798.Cavadov, N., Səfiyev, S.** Neft-kimya məhsullarımızın xarici bazarda uğuru // Respublika.- 2000.- 21 noyabr.- S. 4. - Sumqayıt Sintez Kauçuk (SK) zavodu haqqında.
- 799.Qadirli, E.** Əlverişli investisiya mühiti: Sumqayıt “Sintezkauçuk”un təmsalında Azərbaycan iqtisadiyyatına bir baxış // Respublika. - 2001. - 3 oktyabr.- S. 4.
- 800.Quliyev, S.** Kauçuk istehsalına başlanmışdır:Sumqayıt “Sintezkauçuk” zavodunun işi haqqında //Sumqayıt.-2001.-29 sentyabr.-S.1- 2.
- 801.Əliyev, X.** Buxar generator qurğusu Sumqayıt kimyaçıların ümid çırağıdır //Azərbaycan. - 1999. - 9 dekabr.- S. 4.
- 802.Cabbarov, Ə.** “Sintezkauçuk” zavodunun ikinci həyatı...: // Xalq qəzeti. -1999. - 4 dekabr.- S. 4. - Sumqayıt “Sintezkauçuk” zavodunun fəaliyyəti haqqında.

8.16. “Etilen-politilen” zavodu

- 803.Etilen-polietilen zavodunda yeni** inzibati-məişət binası istifadəyə verilmişdir // Sumqayıt. - 2014. - 26 iyul. - № 33. - S. 4.

- 804.Qafaroğlu, Sübhan.** İstehsalın həcmi artır, sosial problemlər öz həllini tapır: Sənaye müəssisələrimiz: Etilen-Polietilen zavodu / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2014. - 9 yanvar. - № 1. - S. 3. - Sumqayıtdakı Etilen-Polietilen zavodunun direktoru Oktay Niftəliyevin müsahibəsi.
- 805.Yeni istehsalat qurğuları:** Mayın 21-də Sumqayıt şəhərində "Azəri-kimya" istehsalat Birliyinin Etilen-polietilen zavodunda mühüm əhəmiyyətli iki yeni istehsalat qurğusu-Susoyutma kompleksi və Azot-oksigen qurğusu istismara verilmişdir // Sumqayıt. - 2013. - 2 fevral. - № 4. - S. 3.
- 806.Qafaroğlu, Sübhan.**Yeniliklərin sorağında: Etilen-polietilen zavodu / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 16 aprel. - № 21. - S. 3. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən zavod haqqında.
- 807.Hüseynov, D.** Müasir kimya kompleksinin yaradılması zamanın tələbidir: "Etilen-polietilen" zavodu bugün //Sumqayıt.- 2007.- 8 sentyabr. - S. 3.
- 808.Quliyev, S.** Sənaye məhsulunun 60-65 faizini kimya müəssisələri istehsal edir: Kompleksin əsas emal qurğusu "Etilen-polietilen" zavodunda yerləşir //Azərbaycan.- 2005.- 16 sentyabr.- S. 7.
- 809.İsmayılov, N.** Xammalla təchizat yaxşılaşır, istehsalın həcmi artır, problemlər aradan qaldırılır // Sumqayıt. - 2005.- 24 avqust. - S.1-2. "Etilen-polietilen" zavodunun işi haqqında.
- 810.Pirverdiyev, E.** Sumqayıt buxar-qaz qurğusunun təməlinin qoyulması mərasimi: Mərasimdə "Azərenerji" Şəhmdar Cəmiyyəti sədrinin çıxışı //Sumqayıt.- 2005.- 17 avqust.- S. 4-5.
- 811.Əliyev, İ.** Sumqayıt buxar-qaz qurğusunun qoyulması təməlinin mərasimi: Mərasimdə Respublika Prezidentinin nitqi //Sumqayıt.- 2005.- 17 avqust.- S. 6.

- 812.Əliyev, V.** Sumqayıt buxar-qaz qurğusunun qoyulması mərasimi: Mərasimdə Sumqayıt Şəhər icra hakimiyyətinin başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2005.- 17 avqust.- S. 3- 4.
- 813.Əliyev, V.** Regionda lider dövlət olan Azərbaycanın iqtisadiyyatı getdikcə güclənəcək, xalqımız fəravan yaşayacaqdır: Sumqayıt buxar- qaz qurğusunun təməlinin qoyulması mərasimində Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının nitqi //Azərbaycan.- 2005.- 13 avqust.- S. 3.
- 814.Pirverdiyev, E.** Sumqayıt buxar-qaz qurğusunun təməlinin qoyulması mərasimində “Azərenerji” səhmdar cəmiyyətinin prezidentinin nitqi //Azərbaycan.- 2005.- 13 avqust.- S. 3.
- 815.Quliyev, S.** Mühəndislikdən alimliyə gedən yol // Sumqayıt.- 2005.- 7 may. - “Etilen-polietilen” zavodunun direktoru Əbulfəz Babayev haqqında.
- 816.Əliyev, Ş.** Müəssisənin sabit işi rentabelliyyə təminat yaradır: “Etilen - polietilen” zavodunun baş iqtisadçısı ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S.Qafaroğlu //Sumqayıt.- 2003.- 22 fevral.
- 817.Cavadov, N., Səfiyev, Z.** Kimya sənayesinin vacib müəssisəsi // Res-publika.- 2002.- 27 noyabr.- S. 5. “Etilen-polietilen” zavodunun bugünkü fəaliyyəti haqqında.
- 818.Qafaroğlu, S.** Yaradıcı mühəndis, beynəlxalq aləmdə nüfuzu olan alim //Sumqayıt.- 2002.- 14 sentyabr.- S. 2. - Sumqayıtlı alim, “Etilen-polietilen” zavodunun direktoru Əbulfəz Babayev haqqında.
- 819.Babayev, Ə.** İqtisadiyyatımızın intibah dövrü //Sumqayıt. - 2002.- 11 may. - “Etilen- polietilen” zavodunun işi haqqında.
- 820.Sumqayıt “Etilen-polietilen” zavodu yenidən işə düşdü** // İki sahil.- 2001.- 1 dekabr.- S. 11.

- 821.Babayev, Ə.** İstiqlalının əbədiyyətinə inanmaq yenilməz: Sumqayıt “Etilen-polietilen” zavodunun direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı: Ş. İbrahimova // Xalq qəzeti. - 2001.- 23 oktyabr.- S. 6.
- 822.Sadiqov, F. və başq.** Sumqayıt “Etilen-polietilen” zavodunda buxar-generator qurğusunun istifadəyə verilməsi mərasimində çıxışlar //Azərbaycan .- 2001.- 8 iyul.- S. 2-3.
- 823.Quliyev, S.** Enerji təchizatı yaxşılaşır//Sumqayıt.- 2001.-5 may.- S. 4.
- 824.** -“Etilen-polietilen” zavodunun buxar- generator qurğusu haqqında.
- 825.İmanov, Q.** Kimyanın inkişafına mühüm töhfə: “Etilen- polietilen” zavodunun direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Quliyev //Sumqayıt.- 2001.- 5 may.- S. 3-4.
- 826.Quliyev, S.** Enerji təchizatı yaxşılaşır: Sumqayıt şəhərində yeni istifadəyə verilmiş buxar-generator sənaye kompleksi barədə //Sumqayıt.- 2001.- 5 may.- S. 4.
- 827.Cavadov, N., Səfiyev, S.** İllik plan vaxtından əvvəl yerinə yetiriləcək //Respublika.- 2000.- 8 dekabr.- S. 3.- Sumqayıtda yerləşən “Etilen- polietilen” zavodunun fəaliyyəti haqqında.
- 828.Məmmədov, N.** Məqsəd aydın olduqda: “Etilen-polietilen” zavodu “Təmir quraşdırma” idarəsi: uğurları, qayğıları və problemləri ilə //Sumqayıt.- 2000.- 17 iyun.- S. 3.

8.17. “Superfosfat Açıq Səhmdar Cəmiyyəti”

- 829.Xəlil Rza.** Sonuncu və birinci olmaq şərafəti: Sumqayıt-Superfosfat” Açıq Səhmdar Cəmiyyətinin sədri Eldar İsmayılov haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 24 yanvar.- S. 4.
- 830.İsmayılov, E.** Superfosfat gübrəsinin istehsalını qısa müddətdə bərpa etmək mümkündür //Sumqayıt.- 2006.- 18 mart.- S. 3. - “Sumqayıt Superfosfat” ASC- nin işi haqqında.

831. Ağayev, S. “Sumqayıt superfosfat” açıq səhmdar cəmiyyətinin maliyyə-təsərrüfat fəaliyyətinin yaxşılaşdırılması yolları // Maliyyə və uçot.- 2005.- № 5.- S. 38-42.

8.18. Tikinti

832. Necə oldu ki, Sumqayıtı qurub-tikənə qəhrəman adı, eyni vaxtda da töhmət verildi? // 168 saat. - 2014. - 2-8 aprel. - № 6. - S. 7. - 1960-70-ci illərdə Sumqayıt şəhər 1saylı tikinti trestinin müdiri vəzifəsində çalışan Məzahir Abdullayev haqqında.

833. Axundov, Kərim Rəhim oğlu (1913-2013) // Sumqayıt. – 2013. – 9 fevral. - № 5. - S. 3. -Sumqayıtlı inşaatçı son mənzilə yola salınmışdır.

834. Məmmədov, Şahin. Sahibkarlar sosial təşəbbüslərə qoşulurlar / Ş. Məmmədov // Sumqayıt. - 2012. - 4 avqust. - № 37. - S. 2. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən “Qartal” Tikinti Firmasının fəaliyyəti haqqında.

835. Nəcəfxanlı, Ə. “Bakıya qardaşdır, durub yanaşı”: Sumqayıtda gedən tikinti və abadlıq işləri haqqında // Xalq qəzeti. – 2011. – 14 iyun. – S. 6.

836. Nəcəfxanlı, Əli. Sumqayıt: qarşıda duran vəzifələr müəyyənləşmişdir / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 25 oktyabr. - № 238. - S. 3. - Şəhərdə gedən tikinti-abadlıq işləri haqqında.

837. Quliyev, Sübhan. İnşaatçı əllərinin sığalı ilə / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2009. - 15 avqust. - № 46. - S. 3. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən "Ximekspress-2000" şirkətinin gördüyü işlər haqqında.

838. Əliyev, A. Sumqayıtın iki əmək qəhrəmanı // Azərbaycan.- 2009.-15 avqust. - S. 4. - Sumqayıt şəhərinin tikintisində və ictimai həyatında böyük xidmətləri olmuş Gülbahar və İmamverdi Vəliyevlər haqqında.

839. Quliyev, S. İnşaatçı əllərinin sığalı // Sumqayıt.- 2009.- 15 avqust. Sumqayıtda fəaliyyət göstərən “Ximekspress-2000” şirkətinin gördüyü işlər haqqında.

840.Məlikov, Q.Ulu öndərin arzuları reallığa çevrilir //Sumqayıt.- 2008.- 2 aprel.- S. 2. -Sumqayıtda tikinti quruculuq işləri haqqında.

841.“Azərbaycan Respublikasında tikinti sahəsində dövlət nəzarətinin gücləndirilməsi haqqında” Azərbaycan Respublikası Prezidentinin 30 avqust 2007-ci il tarixli fərmanından irəli gələn vəzifələr barədə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının sərəncamı //Sumqayıt.- 2007.- 8 sentyabr.- S. 1.

842.Quliyev, S. “BASF CASPIAN” MMC inşaat problemlərinin həllinə xidmət edir //Sumqayıt.- 2007.- 7 aprel.-S. 4. - Sumqayıtda yeni istehsal müəssisələri haqqında.

843.Maqsudov, M.Tikirik izimiz qalsın: Sumqayıt şəhərinin 50 illiyi ilə bağlı Sumqayıt şəhər sakini, əməkdar mühəndis M. Maqsudovla müsahibə /Müsahibəni apardı: Ə. Cabbarov // Xalq qəzeti .- 2000. - 2 may. - S. 4.

8.19. Yeyinti sənayesi

844.Hüseynli, T. Ölkəyə idxal olunan buğdanın üzərindən əlavə dəyər vergisi götürülüb: “Sumqayıt-Çörək” ATSC- nin fəaliyyəti haqqında cəmiyyətin idarə heyətinin sədri ilə söhbət /Söhbəti apardı: S.Quliyev //Sumqayıt.- 2007.- 11 avqust

845.Hüseynli, T.“Zəhmətsiz xeyir-bərəkət olmaz: Sumqayıt Çörək Səhmdar Cəmiyyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ə.Cabbarov //Sumqayıt.- 2000.- 28 oktyabr.- S. 3.

846.“Sumqayıt çörək zavodu” ATSC: Məqsəd xalqın tələbatını dolğun ödəməkdir // Məslək. - 2000.-7-15 aprel.- S. 3.

847.Hüseynov, T. Çörəkçi sənətinin qiymətini xalq verir: “Sumqayıt-çörək” ATSC- nin idarə heyətinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Quliyev //Sumqayıt.- 2000.- 22 yanvar.- S. 5.

8.20. “Bismak” Qida Sənaye Kompleksi

848.Quliyev, S. “Bismak”ın məhsulları xarici bazarlara yol açır
//Sumqayıt.- 2007.- 3 mart. - “Bismak” Qida Sənaye Kompleksinin işi haqqında.

849.Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev Sumqayıt şəhərində olmuşdur: “Azkompozit” boru zavodu və “Bismak” MMC Qida Sənaye Kompleksində olmuşdur //Sumqayıt.- 2007.- 10 yanvar.- S. 2-3.

850.Azərbaycan Prezidenti İlham Əliyev Sumqayıt şəhərində olmuşdur: “Bismak”ın açılışı ilə bağlı //Azərbaycan.- 2006.- 30 dekabr.- S. 3.

851.Xudayev, Z.“Bismak” Sumqayıtın şöhrətini hər yana yayacaq
//Sumqayıt.- 2004.- 18 dekabr. - Biskvit və makaron istehsalı ilə məşğul olacaq yeni müəssisə haqqında.

8.21. Nəqliyyat

852.Nəqliyyat xidməti müasir səviyyədə qurulmalıdır // Sumqayıt. - 2012. - 19 may. - № 24. - S. 3. - Dövlət Avtomobil Nəqliyyatı Xidməti Sumqayıt Regional şöbəsinin rəisi Mahir Nəbiyevlə söhbət.

853.Qafaroğlu, Sübhan. İqtisadi uğurların lokomotivi : 13 oktyabr dəmir yolu işçilərinin peşə bayramıdır / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 8 oktyabr. - № 51. - S. 4. - Sumqayıt Dəmir Yolu Stansiyasının fəaliyyəti haqqında.

854.Quliyev, İ. İqtisadiyyatın aparıcı qüvvəsi: Sumqayıt Dəmir yolu Stansiyasının rəisi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Qafaroğlu //Sumqayıt.- 2008.- 11 oktyabr.- S. 3.

- 855.Quliyev, İ.** İqtisadiyyatın inkişafı naminə: 13 oktyabr dəmiryolçuların peşə bayramı ərəfəsində Sumqayıt dəmir yolu stansiyası rəisinin söhbəti //Sumqayıt.- 2007.- 10 oktyabr.- S. 2.
- 856.Quliyev, S.** İşlər necə gedir?: Sumqayıt şəhər nəqliyyat departament sədrinin söhbəti //Sumqayıt.- 2002.- 23 mart.
- 857.Qarayev, S.** Sumqayıtda nəqliyyat departamenti dönüş yaradır: Sumqayıt nəqliyyat departamentinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: X.Əliyev //Azərbaycan .- 2001.- 30 mart.- S. 8.
- 858.Qarayev, S.** Nəqliyyat Departamenti fəaliyyətə başlamışdır: Sumqayıt nəqliyyat Departamentinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: T. Məmməd //Sumqayıt.- 2001.- 17 fevral.- S. 3.

8.22. Rabitə

- 859.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt rabitəçiləri xidmət səviyyəsini yaxşılaşdırırlar / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 20 iyul. - № 154. - S. 4.
- 860.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıt rabitəsində yeni texnologiyalar / S. Səfiyev // Respublika. - 2013. - 21 aprel. - № 83. - S. 8. - Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağının rəisi Akif Əsgərovla müsahibə.
- 861.Əsədov, Müşfiq.** Poçt xidmətinin səviyyəsi yüksəlir / M. Əsədov // Sumqayıt. - 2013. - 6 aprel. - № 16. - S. 3. - "Azərpoçt" MMC-nin Sumqayıt Poçt filialının fəaliyyəti haqqında.
- 862.İdrisoğlu, Ağalar.** Sumqayıt telekommunikasiyasının uğurları / A. İdrisoğlu // Azad Azərbaycan. - 2013. - 17 fevral. - № 23. - S. 3.
- 863.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt rabitəçiləri uğurlarını artırırırlar / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 mart. - № 65. - S. 6.
- 864.Qafaroğlu, Sübhan.** Ərazilər abadlaşır, kommunikasiya xətləri yeniləşir / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 2 fevral. - № 4. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində aparılan abadlıq və quruculuq işləri haqqında.

- 865.Əsgərov, Akif.** Qüvvələrimizi səfərbərliyə alırıq / A. Əsgərov // Sumqayıt. – 2012. – 10 mart. - № 11. - S. 3. -Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağı haqqında.
- 866.Məlikov, Q.** Uğurlar çoxdur, perspektivlər, planlar da genişdir / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2011. - 3 dekabr. - № 60. - S. 3. - Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağının rəisi Akif Əsgərovla müsahibə.
- 867.Muğanlı, Q.** Əhaliyə poçt-maliyyə xidmətləri genişlənir: 9 oktyabr Ümumdünya Poçt Günüdür / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 8 oktyabr. - № 51. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər Poçtamtının rəisi Müşfiq Əsədov ilə müsahibə.
- 868.Sultanova, C.** Yeni texnologiya, yüksək keyfiyyətli xidmət: 9 oktyabr Ümumdünya Poçt Günüdür / V. Siraczadə // Sumqayıt. - 2010. - 9 oktyabr. - № 51. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər Poçtamtının rəisi Vaqif Siraczadə ilə müsahibə.
- 869.Əsgərov, Akif.** Sumqayıt şəhər rabitəsi NGN texnologiyası əsasında yenidən qurulub: Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağının rəisi A. Əsgərovala müsahibə / Müsahibəni apardı: A. İdrisoğlu // Azad Azərbaycan. – 2010. – 2 iyul . - S. 6.
- 870.Siraczadə, V.** Sumqayıtda poçt rabitəsinin yaradılması və inkişafı // Məslək. - 2009.- 22 may.- S. 3.
- 871.Səfiyev, S.** Sumqayıt rabitəsinin tərəqqi yolu // Respublika.- 2009. - 20 may.- S. 5.
- 872.Siraczadə, V.** Əhaliyə poçt xidməti yaxşılaşır //Sumqayıt.- 2008.- 23 aprel.- S. 5.
- 873.Əsgərov, Ə.** Sumqayıt rabitəçilərinin bayram töhfələri: Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağının rəisi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı. //Sumqayıt.- 2008.- 19 mart.- S. 6.

- 874.Siraczadə, V.** Azərbaycan poçtunun yeni uğurları // Sumqayıt.- 2007.- 6 oktyabr.- S. 3. - Sumqayıt poçtamtının işi haqqında.
- 875.Əsgərov, A.** Sumqayıt rabitəsi inkişaf dövrünü yaşayır //Azərbaycan. - 2006.- 13 iyul.- S. 7.
- 876.Siraczadə, V.** İnkişaf yollarında: Sumqayıt poçtamtının rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2006. -18 yanvar. - S. 6.
- 877.Siraczadə, V.** Azərbaycan poçtu inkişaf yollarında: 9 oktyabr- Ümumdünya Poçt günüdür //Sumqayıt.- 2005.- 8 oktyabr.
- 878.Ömərov, M.** Layiqli töhfələrlə: Sumqayıt rabitəçilərinin qazandıqları uğurlar barəsində Telekommunikasiya qovşağının rəisi ilə söhbət /Söhbəti apardı: S.Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2003. - 28 may.
- 879.Şəhər telefon rabitəsi xidmətləri üçün tariflər:** Sumqayıt Telekommunikasiya qovşağının məlumatı // Sumqayıt. - 2003. - 18 yanvar. - S. 4.
- 880.Ömərov, M.** Uğurlu siyasətin uğurlu nəticələri: Sumqayıt şəhər telekommunikasiya qovşağının rəisi ötən ilin yekunları haqqında danışır // Sumqayıt. - 2001. - 29 dekabr. - S. 4.
- 881.Siraczadə, V.** Sürətli rabitə, mədəni xidmət, sərfəli söhbət /Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2001. - 24 noyabr. - S. 2.
- 882.Ömərov, M.** ATS işə düşüb: Sumqayıt şəhər Telekommunikasiya qovşağının rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: K.Veysəlli //Sumqayıt.- 2001.- 15 sentyabr.- S. 3.
- 883.Ömərov, M.** İnkişaf, tərəqqi yollarında: Sumqayıt şəhər telekommunikasiya qovşağının rəisi ilə müsahibə/ Müsahibəni apardı: İ.Qasimov // Məslək.- 2000.- 15-28 dekabr.- S. 2.

8.23. Daxili ticarət iqtisadiyyatı

884. Sumqayıtın sahəcə ikinci ticarət mərkəzi özəlləşdirilir // İqtisadiyyat. - 2004. - 17 fevral. - S. 3.

885. Rzayev, P. “Pioner” başlanğıc deməkdir: “Pioner” firmasının direktoru ilə söhbət / Söhbəti qələmə aldı: S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2002. - 13 iyul. - S. 3.

886. Hüseynov, N. Yüksək etimada əməli işlə cavab verəcəyik: Sumqayıt Şəhər istehlak bazarı və xidmət departamentinin sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: K. Veysəlli // Sumqayıt. - 2001. - 8 dekabr. - S. 1-2.

887. İbrahimov, İ. İstehlakçıların hüquqları pozulmamalıdır: AİB Sumqayıt filialının sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2001. - 11 avqust. - S.2.

8.24. Mənzil kommunal təsərrüfatı

888. Vüsal. Sumqayıtdakı yeni tikili sakinlərindən ciddi korrupsiya ittihamı: 130 mənzillik bina, yoxsa gecəqondu? / Vüsal // 168 saat. - 2014. - 9 iyul. - № 16. - S. 6.

889. Məmmədov, Vüsal. Şəhərin girişi genişləndirilir, dəniz sahilinə isə çıxış məhdudlaşdırılır / V. Məmmədov // 168 saat. - 2014. - 28 may. - № 12. - S. 6. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin Mənzil Kommunal Təsərrüfatı İstehsalat Birliyinin rəisi Abid Əliyevlə söhbət.

890. Sumqayıt və Naxçıvanın rəhbərliyində dəyişiklik bir gəncin tərəddüdü ilə ləngidildi // 168 saat. - 2014. - 14 may. - № 11. - S. 7. - Sumqayıt Şəhər Mənzil İstehsalat İstismar Birliyinin sədri Təvəkkül Məmmədov haqqında.

- 891.Quliyev, Sübhan.** Kompleks tədbirlər səmərə verir / S. Quliyev // Sumqayıt . – 2014. – 12 aprel. - № 16. - S. 2. – Sumqayıt “Sukanal” idarəsinin rəisi Ədalət Bağirovla müsahibə.
- 892.Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıtın təmizliyinə xidmət edən müəssisə / S. Səfiyev // Respublika. - 2013. - 4 iyun. - № 119. - S. 7. - “Sumqayıt Şəhər Təmizlik Departamenti” MMC–nin baş direktoru Rahim Mustafayevlə söhbət.
- 893.Quliyev, Sübhan.** İstiliklə təminatda irəliləyişlər də var, problemlər də / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 13 oktyabr. - № 48. - S. 4. - Sumqayıt İstilik Sistemlərinin İstismarı Sahəsinin (İSİS) rəisi Avtandil Nuriyevlə müsahibə.
- 894.Zaman, Elçin.** Sumqayıtın qaz təsərrüfatında irihəcimli təmir-tikinti işləri həyata keçirilir / E. Zaman // İki sahil. – 2012. – 17 iyul. – S. 25.
- 895.Quliyev, S.** Təmizlik işləri günün tələbləri səviyyəsində qurulur / R. Mustafayev // Sumqayıt. - 2011. - 3 sentyabr. - № 45. - S. 2. - Sumqayıt şəhər Mənzil-Kommunal Təsərrüfatı İstehsalat Birliyi "Təmizlik Departamenti" MMC-nin direktoru Rahim Mustafayevlə müsahibə.
- 896.Quliyev, Sübhan.** Yeni su xəttinin çəkilişi davam edir: Təsərrüfat qayğıları / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 30 iyul. - № 40. - S. 1. - Sumqayıt şəhərinin su təchizatı haqqında.
- 897.İdrisoğlu, A.** Sözü və əməli bütöv kişi: Sumqayıt şəhər Mənzil Kommunal Təsərrüfat Birliyinin sədri Təvəkgül Məmmədov haqqında // Azad Azərbaycan. – 2010. – 31 dekabr. – S. 6.
- 898.Quliyev, S.** Təmizlik departamenti fəaliyyətini gücləndirir / R. Mustafayev // Sumqayıt. - 2010. - 16 oktyabr. - № 52. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər "Təmizlik Departamenti" MMC-nin baş direktoru Mustafayev Rahimin müsahibəsi.

- 899.Quliyev, Sübhan.** Şəhərin su təsərrüfatı dünən, bu gün və sabah / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 17 aprel. - № 20. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində su təsərrüfatının inkişafı haqqında.
- 900.Məmmədov, T.** Yeniləşən, gözəlləşən şəhərimiz yubileyə hazırlaşır: Sumqayıtda gedən quruculuq işləri haqqında Mənzil-Kommunal İstehsal-İstismar Birliyinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Quliyev // Sumqayıt.- 2009.- 8 avqust.
- 901.İsmiyev, C.** Yeni layihələr tətbiq olunur: Sumqayıt şəhər “Lift-servis” birliyinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Qafaroglu //Sumqayıt.- 2009.- 18 mart.- S. 5.
- 902.Zeynalov, E.** Qaz təsərrüfatında profilaktiki xidmətin keçirilməsinə nəzarət gücləndirilmişdir: Sumqayıt Qaz İstismar İdarəsinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: S.Quliyev //Sumqayıt.- 2009.- 14 fevral.-S. 8.
- 903.Əsədov, M.** Su təchizatının yaxşılaşdırılması istiqamətində yeni layihələr həyata keçirilir: Sumqayıt “Su kanal” Törəmə Səhmdar Cəmiyyətinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Qafaroglu // Sumqayıt.- 2009.- 7 fevral.-S. 2.
- 904.Nağıyev, M.** Təmizlik departamenti şəhərin təmizliyinə xidmət edəcəkdir: Sumqayıt Şəhər Təmizlik Departamentinin icraçı direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Quliyev // Sumqayıt. - 2009.- 31 yanvar.-S.3.
- 905.Nəcəfxanlı, Ə.** Gənclik şəhəri qışı necə keçirir? // Xalq qəzeti. -2009. -14 yanvar. - S. 6. - Sumqayıt şəhəri haqqında.
- 906.Məmməd, T.**Təchizat yaxşılaşdırılır, itkilər azaldılır // Sumqayıt. - 2008. - 25 oktyabr.- S. 8. - Şəhərin su təchizatı haqqında.
- 907.Həsənzadə, E.** İstifadə olunan suyun haqqı vaxtında ödənilməlidir: “Azərsu” Səhmdar Cəmiyyəti suölçmə cihazlarının istismar təsərrüfatı və su satış müəssisəsinin Sumqayıt filialının rəisi ilə

müsaibə /Müsaibəni apardı: S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2008. - 7 iyun. - S. 3.

908.Zeynalov, E. İnkişaf yolunun uğurları: Sumqayıt qaz istismar idarəsi-50 // Sumqayıt.- 2008.- 30 aprel.

909.Hacıyev, T. Çox iş görülsə də...: Şəhər təsərrüfatı: uğurlar, qayğılar, vəzifələr: Sumqayıt şəhər icra hakimiyyəti başçısının müavini ilə müsahibə / Müsaibəni apardı:T.Məmməd // Sumqayıt. - 2008.- 9 fevral. - S.2-3.

910.Həsənzadə, E. Su haqları ödəməyənlərə qarşı sərt tədbirlər görülür: Azərsu SC-nin Su ölçmə Cihazlarının İstismarı Təsərrüfatı və Su Satış Müəssisəsinin Sumqayıt şəhər filialının rəisi ilə müsahibə /Müsaibəni apardı: S. Quliyev //Sumqayıt.- 2007.- 7 noyabr.- S. 3.

911.Ramazanov, B. Sumqayıtlılar su sarıdan korluq çəkməyəcəklər: //Sumqayıt.- 2007.- 18 avqust. - Sumqayıt şəhər “Su kanal” Törəmə Səhmdar Cəmiyyətinin işi haqqında.

912.Əsgərov, A. Telefon rabitəsi günün tələblərinə cavab verir: Sumqayıt Telekommunikasiya Qovşağının rəisi ilə söhbət / Söhbəti apardı:C. Sultanova //Sumqayıt. - 2007.- 28 iyul. - S. 2-3.

913.Hacıyev, T. Şəhərin istilik sistemi bərpa olunur: Bununla da Sumqayıtın ən ağır problemi öz həllini tapacaqdır] // Sumqayıt. - 2006.- 1 aprel.- S.5.

914.Sumqayıt Qaz İstismar İdarəsi. Əhali abunəçilərinə və obyektlərə satılan təbii qazın cihazlar üzrə qiymətinin (dəyişdirilmiş) razılaşdırılmış tarifi //Sumqayıt.- 2005.- 12 mart.

915.Zeynalov, A. Böyük və səmərəli yolun başlanğıcında: Sumqayıt Şəhər İcra hakimiyyətinin başçısının müavinin əhalinin kommunal problemləri ilə bağlı söhbəti //Sumqayıt. - 2004.- 8 dekabr.

- 916. Hüseynoğlu, S.** İşıqlı sabaha addımlayan şəhər: Sumqayıt şəhərində lift xidməti // Xalq qəzeti.- 2004.- 2 noyabr.- S. 5.
- 917. Əsədov, M.** Su sayğaclarının quraşdırılması tələbatçıları üçün sərfəlidir: Abşeron Regional Səhmdar Su Cəmiyyəti və Su Satış Müəssisəsinin Sumqayıt filialının rəisi ilə söhbət /Söhbəti apardı: S. Qafaroglu //Sumqayıt.- 2004.- 29 sentyabr.
- 918. İbrahimova, Ş.** Sumqayıtın su təchizatında problemlər olmayacaq // Xalq qəzeti. - 2003. - 7 dekabr. - S. 4.
- 919. İbrahimova, Ş.** Sumqayıtda əhalinin qaz təchizatı xeyli yaxşılaşıb: Rəqəmlər və faktlarla //Xalq qəzeti.- 2003.- 5 dekabr.- S.7.
- 920. İsmiyev, C.** Sumqayıtın “Lift servis” xidməti yaxşılaşdırılır: Sumqayıt “Lift servis” birliyinin direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Hüseynoğlu //Xalq qəzeti.- 2003.- 3 iyun.- S. 4.
- 921. Cəbrayılı, V.** Ödənişlər təmin olunmalı, xidmətin səviyyəsi yüksəldilməlidir // Sumqayıt. - 2003. - 30 aprel. - Sumqayıt şəhər qaz təsərrüfatı.
- 922. Səfiyev, S.** Sumqayıt mənzil təsərrüfatında işlər öz qaydasındadır // Respublika.- 2002.- 10 fevral.- S. 2.
- 923. Quliyev, C.** Mənzil təsərrüfatı işçiləri ilə sakinlər bütün məsələlərin həllində yekdil olmalıdırlar: Sumqayıt şəhər Mənzil Təsərrüfatı İstehsal İstismar Birliyinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: S. Quliyev // Sumqayıt.- 2001.- 6 oktyabr.- S.2-3.
- 924. Quliyev, C.** İşə məsuliyyətlə yanaşdıqda...: Sumqayıt İstismar Birliyinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti apardı: M. Vəliyev //Respublika. - 2000.- 6 sentyabr.- S. 4.
- 925. Quliyev, C.** Mənzil fondu qorunur: Sumqayıt şəhər MTİİB-nin rəisi ilə mənzil istismar sahəsində görülmə işlər barədə müsahibə /Müsahibəni apardı: N. Cavadov, E. Quliyev //Respublika.- 2000.- 14 iyul.- S. 7.

- 926.Məmmədov, T.** Elektrik təchizatı şəbəkəsi müəssisəsi: uğurları və qayğıları ilə: Sumqayıt -50 //Sumqayıt. -2000. - 6 may. -S. 4.
- 927.Quliyev, C.** Çətinliklərə baxmayaraq sabaha doğru gedirik: Sumqayıt şəhər Mənzil Təsərrüfatı İstehsalat İstismar Birliyinin rəisi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: R. Tapdıq // Məslək. - 2000. - 4-10 may.- S.3.
- 928.Zeynalov, A.** Hər kəs öz mənzilinin sahibidir: Özəlləşdirilmiş mənzillərin kirayə haqqı ilə əlaqədar yaranmış suallara Sumqayıt Şəhər İcra hakimiyyəti başçısının müavini cavab verir //Sumqayıt. - 2000. - 29 yanvar.- S.2.

IX. Sumqayıtın ictimai-siyasi həyatı

9.1.Kitablar

- 929.Əhmədov, Q., Bilalov, B.** Sumqayıtla birgə ucalanlar: Kitabda Sumqayıtın yaranmasında müəyyən zəhməti olmuş, özünün fədakar əməyi ilə ucalan sumqayıtlılar haqqında danışılır - B.: Zaman, 2000. - 288 s.
- 930.Əhmədov, Q.,Vəziroğlu, B.** Sumqayıt və sumqayıtlılar: Kitabda Sumqayıt, onun sadə zəhmət adamları, yaradıcı sakinləri, dünəni və bugünü haqqında söhbət açılır - B.: Zaman, - 1999. - 446 s.
- 931.Hacıyeva, A., Məmmədov, E.** Sumqayıtım mənim: Kitabda Sumqayıtın qurulmasında və inkişaf etməsində böyük əməyi olmuş ictimai xadimlərin, ziyalıların, fəhlə və qulluqçuların həyat və yaradıcılığından bəhs edilir - “Sumqayıt”, 1999. - 604 s.
- 932. İlham Aliyev-8 years in power: materials from the scientific-practical conference Sumgayit, in the year 2011 /** Executive Administration of Sumgayit city, Sumgayit city organization of Yeni Azerbaijan Party; front. word author. E. Azizov. - Bakı: "Şərq-Qərb" Publishing House, 2012. - 308 p.

933.Vəziroğlu, B. Taleyimin şəhəri: Kitabda Sumqayıtın inkişafından, ömrünü, taleyini bu şəhərə bağla insanlardan bəhs olunur - B.: Nasir, 2004, - 268 s.

9.2. Dövri mətbuat materialları

934.Şəhərin çal-çağırılı günləri: Sumqayıt - 65 // Sumqayıt. - 2014. - 20 sentyabr. - № 41. - S. 1. – Sumqayıt şəhərinin 65 illik yubileyi ilə əlaqədar keçirilən Şəhər Günü haqqında.

935.Hüseynov, Sevindik. Ümid qığılcımları sönməyib: Daha bir il qaçqınlıq həyatı / S. Hüseynov // Sumqayıt. – 2014. – 21 iyun. - № 27. – S. 2. – Dövlətqaçqınkomun Sumqayıt şəhər şöbəsinin müdirinin məqaləsi.

936.Qurtuluş Günü münasibəti ilə konsert // Sumqayıt. – 2014. – 14 iyun. - № 26. – S. 2. – Sumqayıt şəhərində təşkil olunan tədbir haqqında.

937.Məlikov, Qüdrət. Daha bir “Açıq mikrafon” günü / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 14 iyun. - № 26. – S. 1. – Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyətinin Başçısı əhali ilə görüş keçirmiştir.

938.Hüseynov, Ceyhun. Milli Qurtuluş Günü münasibəti ilə “dəyirmi masa” / C. Hüseynov // Sumqayıt. – 2014. – 14 iyun. - № 26. – S. 1. – İyunun 12-də Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti və Gənclər və İdman Baş İdarəsinin birgə təşkilatçılığı ilə təşkil olunan tədbir haqqında.

939.Muğanlı, Q. ADR-in yaranmasından 96 il ötür / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2014. – 31 may. - № 24. – S. 1. – Sumqayıt şəhərində “Heydər Əliyev Mərkəzi”nin qarşısında təşkil olunan tədbir haqqında.

940.Kitab bayramı // Sumqayıt. – 2014. – 17 may. - № 22. – S. 1. – Sumqayıtda keçirilən ümumşəhər tədbiri haqqında.

- 941.Məlikov, Qüdrət.** Məhəbbətlə, ruh yüksəkliyi ilə / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 17 may. - № 22. – S. 1. – Ümummilli lider Heydər Əliyevin 91 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir haqqında.
- 942.Sumqayıtda məktəblilərin təntənəli hərbi paradı keçirildi** // 168 saat. - 2014. - 14 may. - № 10. – S. 5. – Ümummilli lider Heydər Əliyevin 91 illik yubileyi ilə əlaqədar.
- 943.“Azərikimya”da da Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbir keçirilib** // 168 saat. – 2014. – 14 may. - № 10. – S. 5.
- 944.Sumqayıtda möhtəşəm kitab bayramı** // Mədəniyyət. – 2014. – 14 may. - № 36. – S. 4. – Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümü münasibətilə keçirilmiş tədbir haqqında.
- 945.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda kitab bayramı keçirilmişdir / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2014. – 14 may. - № 99. – S. 7. – Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümü münasibətilə keçirilmiş tədbir haqqında.
- 946.Məktəblilərin hərbi paradı** // Sumqayıt. – 2014. – 10 may. - № 20-21. – S. 1. – Sumqayıtda Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbir keçirilmişdir.
- 947.Məlikov, Qüdrət.** O qanlı olaydan 69 il ötdü: Sumqayıtda 9 May – Qələbə Günü qeyd olundu / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 10 may. - № 20-21. – S. 2.
- 948.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda parad keçirildi / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2014. – 7 may. - № 94. – S. 15. – Ümummilli lider Heydər Əliyevin 91 illik yubileyi münasibətilə keçirilən parad haqqında.
- 949.Məlikov, Qüdrət.** Şuşanın anım günü keçirilmişdir / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 3 may. - № 19. – S. 1. – H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında keçirilən tədbir haqqında.

- 950.Məlikov, Qüdrət.** Uğurlu addımlar davam edir / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 19 aprel. - № 17. – S. 1-2. – Aprelin 18- də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin iclas salonunda təşkil olunmuş Sumqayıt şəhər fəalllarının yığıncağı haqqında.
- 951.“Azərkimya” İB-nin təşkilatçılığı ilə nərd turniri keçirilmişdir** // Məslək. – 2014. – 18 aprel. - № 5/6. – S. 8. – Turnir Sumqayıt şəhərində keçirilmişdir.
- 952.Sumqayıtda kimyaçılar soyqırımı ilə bağlı tədbir keçirilib** // 168 saat. – 2014. – 2-8 aprel. - № 6. – S. 5. – “Azərkimya” İstehsalat Birliyində 31 mart – Azərbaycanlıların Soyqırımı Günü ilə əlaqədar kimyaçıların və şəhər ictimaiyyətinin nümayəndələrinin iştirakı ilə tədbir keçirilib.
- 953.Ermənilərin işğalçılıq siyasəti** // Sumqayıt. – 2014. – 5 aprel. - № 15. – S. 2. – Martın 31-də Sumqayıt Dövlət Universitetində 31 mart-soyqırımı qurbanlarının xatirəsinə həsr olunmuş konfrans keçirilmişdir.
- 954.31 mart Azərbaycanlıların Soyqırımı Günü qeyd olundu** // Sumqayıt. – 2014. – 5 aprel. - № 15. – S. 1. – Martın 31-də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin və YAP Sumqayıt şəhər təşkilatının təşkilatçılığı ilə 31 mart – Azərbaycanlıların Soyqırımı Günü münasibətilə anım mərasimi keçirilmişdir.
- 955.Şəhidlər xiyabanı kompleksi, 20 Yanvar və Xocalı abidələri layihələrinin təqdimatı** // Sumqayıt. – 2014. – 29 mart. - № 14. – S. 1. – Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilmiş tədbir haqqında.
- 956.Sumqayıtda Qarabağ tarixinə həsr olunmuş elmi-praktik konfrans keçirilib** // Azərbaycan müəllimi. – 2014. – 28 mart. - № 11. – S. 5. – Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən konfrans haqqında.
- 957.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda möhtəşəm Novruz şənliyi / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2014. – 19 mart. - № 58. – S. 5.

- 958. Muğanlı, Qüdrət.** Yurdumuza bahar gəldi / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2014. – 19 mart. - № 12-13. – S. 1-2. – Martın 18-də H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının qarşısında Novruz bayramı tədbiri keçirilmişdir.
- 959. Qarabağın tarixi öyrənilir** // Sumqayıt. – 2014. – 8 mart. - № 11. – S. 1-2. – Sumqayıt İcra Hakimiyyətinin geniş iclas salonunda sözü gedən mövzu ətrafında elmi-nəzəri konfrans keçirilmişdir.
- 960. Beynəlxalq Mülki Müdafiə Günü qeyd olundu** // Sumqayıt. – 2014. – 8 mart. - № 11. – S. 3. – SDU-da qeyd olunan əlamətdar gün ilə bağlı təlim keçirilmişdir
- 961. Sumqayıtda Qarabağ tarixinə həsr olunmuş elmi-praktik konfrans keçirilmişdir** // Azərbaycan. - 2014. - 7 mart. - № 50. - S. 3.
- 962. Sumqayıt sabaha inamla addımlayır** // Sumqayıt. – 2014. – 1 mart. - № 9-10. - S. 6. - Fevralın 28-də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin geniş iclas salonunda şəhər fəallarının yığıncağı keçirilmişdir.
- 963. Soyqırımla bağlı anım mərsimi** // Sumqayıt. – 2014. – 22 fevral. - № 7. – S. 4. – YAP Sumqayıt şəhər təşkilatında Xocalı faciəsinin 22-ci ildönümü münasibəti ilə təşkil olunmuş tədbir haqqında.
- 964. Şəhər İcra Hakimiyyətində Şuranın iclası keçirilmişdir** // Sumqayıt. – 2014. – 15 fevral. - № 6. – S. 1. – Şurada Sumqayıt şəhərinin bu günkü vəziyyəti ilə bağlı ortaya qoyulan bir sıra məsələlər müzakirə olunmuşdur.
- 965. Məlikov, Qüdrət.** Qanlı yanvardan 24 il ötdü / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2014. – 25 yanvar. - № 3. – S. 1. – Sumqayıtda 20 Yanvar şəhidlərinin xatirəsi anılmışdır.
- 966. Muğanlı, Qüdrət.** Bayramlar şərəfinə nəhəng tort: Ənənə davam edir / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2014. – 9 yanvar. - № 1. – S. 1. – Dekabrın 29-da Dünya Azərbaycanlılarının Həmrəyliyi Günü və

Yeni il bayramları münasibətilə Sumqayıtda nəhəng tort hazırlanmışdır.

- 967.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda bayram tortu kəsildi : Yeni il şənliyi / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2013. – 30 dekabr. - № 290. – S. 8.
- 968.Məlikov, Qüdrət.** Müstəqil Azərbaycanın cəfakəş lideri: “İlham Əliyev 10 il hakimiyyətdə” kitabının təqdimatı / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 28 dekabr. - № 63/64. – S. 4. – Dekabrın 23-də “Sumqayıtın tarixi muzeyi”ndə keçirilən tədbir haqqında.
- 969.Quliyev, Sübhan.** Qəlblərdə yaşayan insan: Sumqayıtlılar Ulu öndər Heydər Əliyevin xatirəsini ehtiramla yad etdilər / S. Quliyev // Sumqayıt. – 2013. – 14 dekabr. - № 61. – S. 2.
- 970.Məlikov, Qüdrət.** Vətəndaşların hüquqlarının etibarlı təminatçısı: Ədliyyə işçilərinin peşə bayramı / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 23 noyabr. - № 58. – S. 2. – Bayram münasibətilə Sumqayıtın Tarix Muzeyində təntənəli mərasim olmuşdur.
- 971.Novosibirskin nümayəndə heyəti Sumqayıtda** // Sumqayıt. – 2013. – 23 noyabr. - № 58. – S. 1. – Novosibirsk şəhərinin meri Vladimir Qorodetskiyin Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti nümayəndələri ilə görüşü.
- 972.Muğanlı, Qüdrət.** “Açıq mikrofon” 9-cu mikrorayonda: Ənənə davam edir / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2013. – 9 noyabr. - № 56. – S. 2. – Sumqayıtın icra başçısı Eldar Əziziov 9-cu mikrorayonda sakinlərlə görüşmüşdür.
- 973.Məlikov, Qüdrət.** Bayrağın, bayramın mübarək, Azərbaycan!: 9 noyabr Dövlət Bayrağı Günüdür / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 9 noyabr. - № 56. – S. 1. – Sumqayıtda ənənəyə çevrilən bir bayram – Dövlət Bayrağı Günü qeyd olunmuşdur.
- 974.Məlikov, Qüdrət.** Şənlik bizə yaraşır: Sumqayıtda “Şəhər Günü” / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 28 sentyabr. - № 49. – S. 1-3. – Hər il keçirilən ənənəvi şəhər tədbiri haqqında.

- 975.Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıtda şəhər günü təntənə ilə qeyd edildi / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2013. – 26 sentyabr. - № 212. – S. 10.
- 976.Əliyev, Akif.** Sumqayıtda “Şəhər günü” yadda qalan tədbirlərlə qeyd olundu / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2013. – 25 sentyabr. - № 211. – S. 3.
- 977.Məlikov, Qüdrət.** Daha bir “açıq mikrofon” günü / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 21 sentyabr. - № 48. – S. 1. – Sentyabrın 17-də 2-ci mikrorayon ərazisində Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Eldar Əzizovun sakinlərlə keçirdiyi kütləvi görüş haqqında.
- 978.Əliyev, Akif.** İnkişafı gələcəyə hesablanan şəhər: Sumqayıt sumqayıtlıların gözü ilə / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2013. – 15 avqust. - № 176. – S. 10.
- 979.Əliyev, Akif.** Milli Qurtuluş Günü münasibətilə Dövlət Simfonik Orkestri Sumqayıtda konsert verdi / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2013. – 14 iyun. - № 129. – S. 9.
- 980.Məlikov, Qüdrət.** YAP Sumqayıt Şəhər Təşkilatının konfransı / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 1 iyun. - № 29. – S. 2. – Tədbirdə ötən konfransdan sonra görülmüş işlər və qarşıda duran vəzifələr ətrafı təhlil olunmuşdur.
- 981.Muğanlı, Qüdrət.** 28 May-Respublika günü qeyd olundu/ Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2013. - 1 iyun. - № 29. - S. 1. - Sumqayıt şəhərində yerləşən “Heydər Əliyev Mərkəzi” önündə keçirilmiş tədbir haqqında.
- 982.Məlikov, Qüdrət.** Böyük ömrün səhifələri / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 8 may. - № 24-25. – S. 1-2. – Mayın 6-da Sumqayıt Şəhər Musiqili Dram Teatrında şəhər ictimaiyyəti nümayəndələrinin iştirakı ilə Heydər Əliyevin 90 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir keçirilmişdir.

- 983.Quliyev, Sübhan.** Məktəblilərin hərbi paradı / S. Quliyev // Sumqayıt. – 2013. – 8 may. - № 24-25. – S. 2. – Mayın 7-də Sumqayıt şəhərində Ulu öndərin abidəsi qarşısında keçirilmiş parad haqqında.
- 984.Məlikov, Qüdrət.** Müstəqil, demokratik Azərbaycan dövlətinin qurucusu: Azərbaycan Müəllimlər İnstitutunun Sumqayıt filialında “dəyirmi masa” / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2013. – 20 aprel. - № 16. – S. 2. – Ümummilli lider Heydər Əliyevin 90 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir haqqında.
- 985.Sumqayıt Dövlət Universitetində akademik Ramiz Mehdiyevin “Şah İsmayıl Səfəvi ali məramlı tarixi şəxsiyyət kimi” sərlövhəli məqaləsinin müzakirəsi keçirilib** // Yeni Azərbaycan. – 2013. – 26 yanvar. - № 15. – S. 7.
- 986.Muğanlı, Qüdrət.** Avropada ən böyük tort / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2012. – 29 dekabr. - № 62. – S. 5. – Sumqayıt şəhərində şəhər icra hakimiyyətinin təşəbbüsü ilə prezident İlham Əliyevin ad günü münasibəti ilə nəhəng tort hazırlanmışdır.
- 987.“İlham Əliyev 8 il hakimiyyətdə” ingilis dilində çıxan kitabın təqdimatı** // Sumqayıt. – 2012. – 22 dekabr. - № 59. – S. 1. – Sumqayıt Tarix Muzeyində keçirilən tədbir haqqında.
- 988.Məlikov, Qüdrət.** Qəlblərdə yaşayan insan / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2012. – 15 dekabr. - № 58. – S. 1. – Sumqayıt şəhərində xalqımızın əbədiyaşar oğlu Heydər Əliyevin xatirəsi anılmışdır.
- 989.Sumqayıt şəhər təşkilatı Yeni Azərbaycan Partiyasının nümunəvi yerli strukturları sırasındadır** // Yeni Azərbaycan. – 2012. – 23 oktyabr. - № 195. – S. 7.
- 990.Məlikov, Qüdrət.** Əfsanələşən, nağıllaşan şəhər / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2012. – 29 sentyabr. - № 46. – S. 2-3. – Sumqayıtda Şəhər Günü.

- 991.Məlikov, Qüdrət.** Qürur gətirən hadisə: Sumqayıtda Dövlət Bayrağı dalğalandı / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2012. – 22 sentyabr. - № 44. – S. 1. – Sumqayıtda Bayraq meydanının açılışı haqqında.
- 992.Ənsərov, Vəzirxan.** Tariximizin şanlı səhifəsi / V. Ənsərov // Sumqayıt. – 2012. – 20 iyun. - № 30. – S. 2. – YAP Sumqayıt şəhər təşkilatının iclas salonunda 15 İyun Milli Qurtuluş Günü münasibətilə tədbir keçirilmişdir.
- 993.Məlikov, Qüdrət.** Sumqayıtlılar Qurtuluş gününü qeyd etdilər / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2012. – 20 iyun. - № 30. – S. 1.
- 994.Muğanlı, Qüdrət.** Müstəqilliyimizin ildönümü / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2012. – 26 may. - № 25/26. – S. 1. – Sumqayıtda keçirilmiş tədbir haqqında.
- 995.Ənənəvi kitab bayramı keçirildi** // Sumqayıt. – 2012. – 12 may. - № 23. – S. 6. – Mayın 11-də Sumqayıt şəhərində Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 89-cu ildönümü münasibətilə ənənəvi Kitab bayramı keçirilmişdir.
- 996.Hər zaman anılan tarixi faciə** // Sumqayıt. – 2012. – 12 may. - № 23. – S. 2. – Mayın 9-da Sumqayıt şəhərində faşizm üzərində qələbənin 67-ci ildönümü münasibəti ilə təntənəli bayram mərasimi keçirilmişdir.
- 997.Muğanlı, Qüdrət.** Xalqın əbədiyaşar oğlu anılır / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2012. – 12 may. - № 23. – S. 1. – Mayın 10-da Sumqayıt şəhərində Heydər Əliyevin anım mərasimi keçirilmişdir.
- 998.Türkiyə Respublikası Samsun Böyükşəhər bələdiyyəsinin nümayəndə heyəti Sumqayıtda** // Sumqayıt. -2012. - 14 aprel. - № 17. - S. 1.
- 999.Məlikov, Qüdrət.** Erməni vandallarının cinayətləri: 31 mart Azərbaycanlıların Soyqırımı Günüdür / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2012. – 31 mart. - № 15. – S. 1. – Martın 29-da H. Ərəblinski adına

Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında “31 mart – Azərbaycanlıların soyqırımı günü” ilə bağlı keçirilən tədbir haqqında.

- 1000. Məlikov, Qüdrət.** YAP Sumqayıt Şəhər Təşkilatının VII konfransı olmuşdur / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2012. – 7 aprel. - № 14. – S. 1-2.
- 1001. Sadıqzadə, Rüstəm.** Gənclər günü qeyd olundu / R. Sadıqzadə // Sumqayıt. – 2012. – 4 fevral. - № 5. – S. 1. – 2 Fevral – Azərbaycan Gəncləri Günü münasibətilə keçirilən tədbir haqqında.
- 1002. “İlham Əliyev – 8 il hakimiyyətdə” kitabının təqdimatı olmuşdur** // Azərbaycan. – 2011. – 23 dekabr. - № 284. – S. 4. – Sumqayıtın Tarix Muzeyində keçirilən təqdimat mərasimindən.
- 1003. Məlikov, Qüdrət.** “Dəyirmi masa” ətrafında söhbət: 31 mart- Azərbaycanlıların soyqırımı günü / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2011. – 2 aprel. - № 19. – S. 1. – Sumqayıtın Tarix muzeyində şəhər ictimaiyyətinin iştirakı ilə keçirilən “dəyirmi masa” haqqında.
- 1004. Məlikov, Qüdrət.** Ənənə razılıq doğurur: Kitab bayramı / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2011. – 25 iyun. - № 33. – S. 1. – İyunun 21-də Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin dəstəyi və Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin təşəbbüsü ilə Sumqayıtda təşkil olunmuş kitab bayramı haqqında.
- 1005. Məlikov, Qüdrət.** İmkanlardan səmərəli istifadə olunmalıdır: Şəhər fəallarının yığıncağı / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2011. – 5 mart. - № 13-14. – S. 1. – 2010-cu ilin yekunları ilə bağlı keçirilmiş yığıncaq haqqında.
- 1006. E. Ə. Əzizovun.** Sumqayıt Şəhəri İcra Hakimiyyətinin başçısı təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (18 fevral 2011-ci il) // Azərbaycan. – 2011. – 19 fevral. - № 39. – S. 1.

- 1007. Muğanlı, Qüdrət.** Qəsəbələrdə çox işlər görülmüşdür: Şuranın yığıncağı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2011. – 5 fevral. - № 7. – S. 2. – Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı yanında fəaliyyət göstərən şuranın Hacı Zeynalabdin və Corat qəsəbələrində görülən işlərin müzakirəsinə həsr olunmuş yığıncağı haqqında.
- 1008. “Yumor Kuboku” televiziya müsabiqəsi qalibləri ilə görüş** // Sumqayıt. – 2011. – 5 fevral. - № 7. – S. 1. – Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Vəqif Əliyevin Sumqayıtın “Bravo” komandasının üzvləri ilə görüşü haqqında.
- 1009. Muğanlı, Qüdrət.** Müstəqillik günü qeyd olundu / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2011. – 22 oktyabr. - № 54. – S. 1. – Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının tövsiyələri ilə Sumqayıt Gənclər və İdman Baş İdarəsinin hazırladığı bayram şənliyi haqqında.
- 1010. Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıtda möhtəşəm “Şəhər günü” keçirildi / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2011. – 21 sentyabr. - № 48. – S. 1-3.
- 1011. Əliyev, Akif.** Sumqayıtda Şəhər Günü bayramı / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2011. – 17 sentyabr. - № 204. – S. 7. – Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin sentyabrın 16-da Sumqayıtda təşkil etdiyi tədbir haqqında.
- 1012. Muğanlı, Qüdrət.** Şəhər icra başçısı ilə görüş: Milli Mətbuatın 136 yaşı tamam oldu / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2011. – 23 iyul. - № 38. – S. 1. – “Sumqayıtın tarixi” muzeyində şəhər jurnalistləri ilə keçirilən tədbir haqqında.
- 1013. Yaşlı insanlara qayğı unudulmur:** “Ahıllar günü” qeyd olundu // Sumqayıt. – 2010. – 2 oktyabr. - № 50. – S. 3. – Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin təşəbbüsü ilə keçirilən tədbir haqqında.
- 1014. Neftçilər günü qeyd edildi** // Sumqayıt. – 2010. – 22 sentyabr. - № 48. – S. 1. – Sumqayıt şəhərində “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında keçirilən tədbir haqqında.

- 1015. Məlikov, Qüdrət.** Ənənə davam edir: Ali məktəblərə qəbul imtahanlarında 600-dən çox bal toplayan məzunlarla görüş / Q. Məlikov // Sumqayıt. – 2010. – 18 sentyabr. - № 47. – S. 4. – Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən görüş haqqında.
- 1016. Ü. Hacıbəylinin abidə kompleksi açılmışdır:** Açılış mərasimində Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin çıxışı (15 sentyabr 2010-cu il) // Sumqayıt. – 2010. – 18 sentyabr. - № 47. – S. 2-3.
- 1017. İnsan alverilə mübarizədə hər kəsin iştirakı vacibdir** // Sumqayıt. – 2010. – 31 iyul. - № 40. – S. 2. – Sumqayıt şəhər Polis İdarəsində “İnsan alverinin mahiyyəti, doğurduğu təhlükə və onunla mübarizə” mövzusunda keçirilən seminar haqqında.
- 1018. Sultanova, Ceyran.** Dünya şöhrətli yazıçı ilə görüş / C. Sultanova // Sumqayıt. – 2010. – 3 iyul. - № 35. – S. 2. – Sumqayıtda “Kimyaçı” sarayında yazıçı Çingiz Abdullayevlə keçirilən görüş haqqında.
- 1019. “Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafının prioritet istiqamətləri” adlı elmi-praktik konfransda şəhər İcra hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin çıxışı** // Sumqayıt. – 2010. – 26 may. - № 29. – S. 2-3.
- 1020. Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 87-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbirdə şəhər İcra hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin çıxışı** // Sumqayıt. – 2010. – 12 may. - № 25. – S. 2-3.
- 1021. Azərbaycan xalqının Ümummilli lideri Heydər Əliyevin 3 aprel 2003-cü ildə Sumqayıta tarixi səfərinin 7-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbirdə şəhər İcra hakimiyyəti başçısı Vaqif Əliyevin çıxışı** // Sumqayıt. – 2010. – 7 aprel. - № 18. – S. 2-3.
- 1022. Muğanlı, Qüdrət.** 20 Yanvar faciəsinin 20-ci ili: Sumqayıt Ümumxalq Hüzn Gününü qeyd etdi / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2010. – 23 yanvar. - № 4. – S. 1.

- 1023. Nəcəfxanlı, Əli.** “Baxdıqca hər yana qəlbə xoş gəlir” / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2009. – 22 noyabr. - № 262. – S. 3. – Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi ilə bağlı keçirilən bayram tədbirləri haqqında.
- 1024. Sumqayıtın 60 illiyi ilə əlaqədar bayram tədbirləri keçirilmişdir** // Respublika. – 2009. – 19 noyabr. - № 253. – S. 4.
- 1025. Əliyev, Vəqif.** Sumqayıt şanlı tarixini davam etdirir: Bu şəhər Heydər Əliyevin ideyalarından bəhrələnərək inkişaf edir / V. Əliyev // Azərbaycan. – 2009. – 18 noyabr. - № 258. – S. 3.
- 1026. Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafında xidmətləri olan şəxslərə fəxri adların verilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** (16 noyabr 2009-cu il) // Azərbaycan. – 2009. – 17 noyabr. - № 257. – S. 2.
- 1027. Sumqayıt şəhərinin sosial-iqtisadi inkişafında xidmətləri olan şəxslərin təltif edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** (16 noyabr 2009-cu il) // Azərbaycan. – 2009. – 17 noyabr. - № 257. – S. 2.
- 1028. Tapdıqlı, Vüqar.** Azərbaycan tarixinin “Difai” səhifəsi / V. Tapdıqlı // Xalq qəzeti. – 2009. – 14 noyabr. - № 255. – 8. S. – Eldar Əzizovun eyniadlı kitabı haqqında.
- 1029. Məmmədov, Təvəkkül.** Yeniləşən, gözəlləşən şəhərimiz yubileyə hazırlaşır / T. Məmmədov // Sumqayıt. – 2009. – 8 avqust. - № 46. – S. 3. – Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi haqqında.
- 1030. Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyinin keçirilməsi haqqında Azər-baycan Prezidentinin Sərəncamı** //Azərbaycan.-2009.-25aprel.- S.1.
- 1031. Sumqayıt şəhərinin inkişafında xüsusi xidmətləri olan şəxslərin təltif edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** //Azərbaycan.- 2004.- 24 dekabr.- S.1.

- 1032. V.Q.Əliyevin Sumqayıt Şəhəri İcra Hakimiyyətinin başçısı təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** //Azərbaycan.- 2003.-4 aprel.- S. 1.
- 1033. Sumqayıt şəhərində kütləvi yığıncaqların, mitinq və nümayişlərin keçirilməsi üçün yer ayrılması barədə Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti Başçısının Sərəncamı** //Sumqayıt. - 2005.- 15 iyun.
- 1034. Azərbaycan Respublikası Prezidenti.** (1993-...; H.Əliyev) Təvəkkül Yaqub oğlu Məmmədovun Sumqayıt şəhəri İcra Hakimiyyətinin başçısı təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidenti-nin Sərəncamı //Sumqayıt.- 2000.- 1 iyul.
- 1035. Məlikov, Q.** Bayram şənlikləri: 15 iyun- Milli Qurtuluş günü münasibəti ilə Sumqayıtda keçirilən ümumxalq şənlikləri haqqında // Sumqayıt.- 2009.-17 iyun. - S.1-2.
- 1036. Əliyev, V.**Ümummilli liderin “Kiçik Azərbaycan” adlandırdığı Sumqayıtın inkişafı bu gün prezident İlham Əliyevin gərgin səyi ilə davam etdirilir: Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısının www.gov.az saytına verdiyi müsahibə // Yeni Azərbaycan. - 2009. - 23 aprel. - S. 23.
- 1037. Nəcəfxanlı, Ə.** Ulu öndərin Sumqayıta tarixi səfərini şəhər sakinləri ehtiramla xatırlayırlar //Xalq qəzeti. - 2009.- 5 aprel . - S.4. -2003-cü il aprelin 3-də ulu öndər H. Əliyevin Sumqayıta gəlişinin 6-cı ildönümünə həsr olunmuş mərasim haqqında.
- 1038. Məlikov, Q.** Sumqayıt sabaha inamla irəliləyir: Ulu öndər H. Əliyevin 2003-cü ildə Sumqayıta tarixi səfərinin 6-cı ildönümü ilə bağlı tədbir haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 4 aprel. - S. 1.
- 1039. Quliyev, S.** Soyqırım qurbanları yad edildi //Sumqayıt. - 2009. - 1 aprel. - S. 1. - Sumqayıt Dövlət Universitetində 31 Mart- Azərbaycanlıların Soyqırımı günü ilə əlaqədar keçirilən ümumşəhər tədbiri haqqında.

- 1040. Tofiq, M.** Hər təzə il gələndə...: Sumqayıtda yeni il şənliyi //Sum-qayıt. - 2008. - 31 dekabr. - S. 3.
- 1041. Müfidzadə, L.** Mədəniyyətimizin qayğıkeşinə və təəssübkeşinə səs verdik: 2008-ci il 15 oktyabr Prezident seçkiləri ilə bağlı Sumqayıt şəhər Bülbül adına uşaq incəsənət məktəbinin direktorunun təəs-süratı // Sumqayıt.- 2008.- 25 oktyabr.- S. 7.
- 1042. Rəhimov, S.** Heydər Əliyev xalqın həyatında və taleyində: 15 iyun Milli Qurtuluş günü münasibətilə Sumqayıt şəhər İcra hakimiyyəti-nin başçısı aparatı ictimai təşkilatlar, siyasi partiyalarla iş şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı //Sumqayıt.- 2008.- 14 iyun.- S. 3.
- 1043. Tariximizin qəhrəmanlıq səhifəsi** // Sumqayıt.- 2009.- 24 yanvar.- S. 2. - 20 Yanvar faciəsinin 19-cu ildönümünə həsr olunmuş ümumşəhər tədbiri haqqında.
- 1044. Sultanova, C.** Sumqayıtda Qanlı Yanvar faciəsinin 19-cu ildönümü qeyd edildi //Sumqayıt.- 2009.- 24 yanvar.- S. 1.
- 1045. Muğanlı, Q.** Əbədiyaşar şəhidlər: Sumqayıt 20 Yanvar faciəsinin ildönümünü qeyd edir //Sumqayıt.- 2009.- 17 yanvar.- S. 2.
- 1046. Xoş gəlmisən, təzə il!** //Sumqayıt.- 2009.- 7 yanvar.- S. 3. - N. Nərimanov adına mədəniyyət evində keçirilən yeni il şənliyi haqqında.
- 1047. Əliyev, V.** Sumqayıtlılar böyük insana öz ehtiramlarını göstərdilər: Heydər Əliyevin xatirə gününə həsr olunmuş tədbirdə şəhər icra başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2008.- 13 dekabr.- S.1-2.
- 1048. Vəlibəyov, R.** Sumqayıtlılar gələcəyə-İlham Əliyevə səs verəcəklər // Yeni Azərbaycan.- 2008.- 8 oktyabr.- S. 9. - Sumqayıt şəhər sakinləri ilə keçirilən görüşlərdə davamlı olaraq səs-lənən fikirlər haqqında.

- 1049. Quliyev, S.** Təmir- bərpa işləri yüksək zövqlə, müasir səviyyədə aparılmalıdır: Şəhər icra hakimiyyətinin başçısı V.Əliyev təmir-bərpa işləri ilə yaxından tanış olmaq üçün S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanaya, Tarix Muzeyinə, Uşaqların və yeniyetmələrin yaradıcılıq mərkəzinə baş çəkmişdir //Sumqayıt.- 2008.- 4 oktyabr.
- 1050. Qayğının bəhrəsi, zəhmətin nəticəsi: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində ali məktəblərə qəbul imtahanlarında fərqlənən sumqayıtlı məzunlarla görüş** // Sumqayıt.- 2008.- 13 sentyabr.- S.1.
- 1051. Mükərrəmoğlu, M.** Sumqayıtda məskunlaşan Qubadlının məcburi köçkünləri dövlət qayğısından razıdırlar //Xalq qəzeti.- 2008.- 13 avqust.- S. 4. - “Azərkimya” Dövlət Şirkəti Sumqayıtda məskunlaşan qubadlılara məxsus 43 obyektə təmir-tikinti işləri aparır.
- 1052. Əliyev, V.** Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 85 illik yubileyi münasibətilə keçirilən ümumşəhər tədbirində Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2008.- 14 may.- S. 2-3.
- 1053. Muğanlı, Q.** “Heydər Əliyev. Şəxsiyyət və zaman” kitabının təqdimat mərasimi // Sumqayıt. - 2008. - 3 may.- S.1. - Sumqayıt Kimyaçılar sarayında Elmira Axundovanın eyniadlı kitabının təqdimatı haqqında.
- 1054. Əliyev, V.** Ulu öndərimiz Heydər Əliyevin anadan olmasının 85-ci ildönümü münasibətilə keçirilən elmi-nəzəri konfransda Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısının çıxışı //Sumqayıt. - 2008. - 30 aprel.
- 1055. Muğanlı, Q.** Yurdumuza bahar gəlir: Sumqayıtda Novruz şənlikləri //Sumqayıt.- 2008.- 19mart.- S. 1-2.
- 1056. ABŞ beynəlxalq İnkişaf Agentliyinin nümayəndə heyəti ilə görüş** //Sumqayıt.- 2008.- 12 yanvar.- S.1. -Yanvarın 9-da Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı aparatında keçirilən görüş haqqında.

- 1057. Muğanlı, Q.** Şəhər icra hakimiyyətində görüş // Sumqayıt.- 2007.- 17 noyabr.- S. 1-2. - Şəhər icra hakimiyyəti başçısı aparatında Sumqayıtın ümumtəhsil məktəblərini bitirib Prezident təqaüdü alan tələbələrle keçirilmiş görüş haqqında.
- 1058. Muğanlı, Q.** Amerika səfəri Sumqayıtda: Amerika Birləşmiş Ştatları-nın Azərbaycandakı fəvqəladə səfirinin Sumqayıt Şəhər İcra hakimiyyəti başçısı ilə görüşü //Sumqayıt.- 2007.- 15 sentyabr.- S.1.
- 1059. Əliyev, V.** Əbədi yaşayacaq insan: Heydər Əliyevin anadan olmasının 84-cü ildönümü ilə əlaqədar keçirilən toplantıda Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı // Sumqayıt. - 2007. - 12 may. - S. 1-3.
- 1060. Əliyev, V.** Heç vaxt unudulmayacaq gün: Heydər Əliyevin 3 aprel 2003-cü ildə Sumqayıt şəhərinə tarixi səfərinin 4-cü ildönümünə həsr olunmuş tədbirdə şəhər icra hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2007.- 7 aprel.- S. 1-3.
- 1061. Kərimov, Q.** Ən böyük sərvətimiz //Respublika.- 2006.- 15 iyun.- S. 5. - Milli Qurtuluş günü ilə bağlı.
- 1062. Rəhimov, S.** Tarixi qayıdış: 15 iyun-Milli Qurtuluş günü ilə bağlı Sumqayıt şəhər siyasi partiyalarla iş şöbəsinin müdiri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Q.Muğanlı //Sumqayıt.- 2006.- 14 iyun.- S. 4.
- 1063. Məmməd, T.** Azərbaycan poeziyasının sönməz günəşi //Sumqayıt.- 2006.- 3 iyun.- S. 3. - S.Vurğunun 100 illik yubileyi münasibətilə Sumqayıtda keçirilən ümumşəhər yubiley tədbiri haqqında.
- 1064. Əliyev, V.** Sumqayıtda bayram tədbirləri: 28 may- Respublika gününə həsr olunmuş yığıncaqda Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2006.- 31 may.- S. 1-2.
- 1065. Əliyev, V.** Ümumilli liderimiz Heydər Əliyevin anadan olmasının 83-cü ildönümü ilə əlaqədar keçirilən toplantıda Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2006.- 13 may.- S. 2-3.

- 1066. Əliyev, V.** Sumqayıt kiçik bir Azərbaycan kimidir: Sumqayıt bu gün //Azərbaycan.- 2006.- 4 aprel.- S. 3.
- 1067. Muğanlı, Q.** “Göy yerə aşiq olar bayram axşamlarında” //Sumqayıt.- 2006.- 25 mart. - Sumqayıtda Novruz şənlikləri haqqında.
- 1068. Muğanlı, Q.** Əbədiyaşar şəhidlər: Sumqayıtda 20 Yanvar şəhidlərini anma mərasimi //Sumqayıt.- 2006.- 18yanvar.- S. 5.
- 1069. Əliyev, V.** Sumqayıtda bayram tədbirləri: 18 Oktyabr- Dövlət Müstəqilliyi gününə həsr olunmuş tədbirdə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt. - 2005.- 22 oktyabr.- S. 2-3.
- 1070. Şəmsivari, İ. və başq.** Xalq xilaskarını tapdı: 15 İyun-Milli Qurtuluş günü münasibətilə Sumqayıt ziyalılarının ürək sözləri //Sumqayıt.- 2005.- 15 iyun.- S. 6.
- 1071. Köçərli, M.** Azərbaycanı xilas etmiş böyük qayıdış: 15 İyun-Milli Qurtuluş günüdür //Sumqayıt.- 2005.- 15 iyun.- S.5.
- 1072. Əliyev, V.** Sumqayıt Heydər Əliyev ideyalarının canlı salnaməsidir: Bu gün şəhərin hər bir vətəndaşı bununla fəxr edir //Sumqayıt.- 2005.- 15 iyun.- S. 2.
- 1073. Əliyev, V.** 28 may-Respublika gününə həsr olunmuş yığıncaqda Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2005.- 1 iyun.- S. 2.
- 1074. Veysəlli, K.** “Sumqayıt” Sumqayıtı bütün dünyaya tanıdacaq: “Sumqayıt” kitabının təqdimat mərasimi //Sumqayıt.- 2005.- 19 mart.
- 1075. Hüseynov, S.** Mənim doğma şəhərim //Məslək- 2005.-10 fevral.- Sumqayıt şəhəri, onun ictimai-siyasi həyatı, fəaliyyəti haqqında.
- 1076. Əliyev, V.** Sumqayıtda quruculuq və yenidənqurma işləri: Nəticələr uğurlu və perspektivlidir: Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: K.Veysəlli //Sumqayıt.- 2005.- 9 fevral.- S. 1-3.

- 1077. 25 dekabr 2004-cü ildə Sumqayıt şəhərinin 55 illik yubileyi ilə əlaqədar “Kimyaçılar” sarayında keçirilmiş təntənəli yığıncaq iştirakçılarının Azərbaycan Respublikasının Prezidenti cənab İlham Əliyevə müraciəti // Sumqayıt.- 2004.-29 dekabr.**
- 1078. Veysəlli, K.** Təntənəli yubiley tədbirləri: Sumqayıtın 55 illik yubileyi münasibətilə //Sumqayıt.- 2004.- 29 dekabr.
- 1079. Əliyev, V.** Sumqayıt şəhərinin 55 illik yubileyinə həsr olunmuş təntənəli yığıncaqda Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2004.- 29 dekabr.
- 1080. Muğanlı, Q.** Novruz, qədəmlərin mübarək //Sumqayıt.- 2004.- 27 mart.- S. 2. - Sumqayıtda bayram tədbirləri.
- 1081. Muğanlı, Q.** Yurdumuza bahar gəlir //Sumqayıt.- 2004.- 20 mart. Sumqayıtda bayram tədbirləri.
- 1082. Hüseynoğlu, S.** Sumqayıtlı şəhid və əlil ailələri də Heydər Əliyevi andılar //Xalq qəzeti.- 2004.- 20 yanvar.- S. 6.
- 1083. Sumqayıtda şəhid ailələri və Qarabağ müharibəsi əlilləri üçün yeni yaşayış evi istifadəyə verilmişdir // Azərbaycan. - 2003.- 28 dekabr. - S. 9.**
- 1084. Sumqayıt seçkilərə nə ilə gedir?:** Sənaye və tibb sahəsində görülmə işlər. Faktlar və rəqəmlər //Məslək.- 2003.- 30 avqust.
- 1085. İdrisoğlu, A.** Sumqayıt-həqiqətlər, böhtanlar //Azad Azərbaycan.- 2003.- 24 avqust.- S. 6. -Sumqayıt şəhərində son illərdə aparılan işlər haqqında.
- 1086. Əliyev, V.** Sumqayıtı və sumqayıtlıları dəyişdirən yüz gün: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ə. Rzayeva //Xalq qəzeti.- 2003.- 25 iyul.- S.4.
- 1087. Hənifəyev, Ə.** Sumqayıtda ictimai-mənəvi iqlim nəinki qismən, hətta kifayət qədər dəyişib: Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti ərazi

idarə-etmə orqanları ilə iş şöbəsinin müdiri ilə müsahibə
/Müsahibəni apardı: H. İsmayılqızı //Azad Azərbaycan.- 2003.- 23
iyul.- S. 6.

- 1088. Sumqayıtda görüşlər:** Birləşmiş Millətlər Təşkilatının Qaçqınlar üzrə Ali Komissarının müavini Kamel Morcanın Sumqayıta səfəri haqqında //İki sahil.- 2003.- 8 iyul.- S. 7.
- 1089. Uşaqların sağlamlığının qorunması, məktəblilər və çağırış yaşlı gənclərin vətənpərvərlik ruhunda tərbiyəsi ümumdövlət əhəmiyyətli işdir** //Sumqayıt.- 2003.- 25 iyun. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilmiş iclas haqqında.
- 1090. Görüşlər davam edir:** Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının Kimyaçılar və İnşaatçılar yaşayış massivlərinin sakinləri ilə görüşləri haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 21 iyun.
- 1091. Əliyev, V.** Sumqayıtda bayram şənlikləri: Milli Qurtuluş günü münasibətilə “Heydər bağı” parkında keçirilən tədbirdə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2003.- 18 iyun.
- 1092. Rəhimov, S.** Xalqın təkidi ilə: Qurtuluş günü ərəfəsində Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı aparatı ictimai təşkilatlar şöbəsinin müdiri ilə söhbət / Söhbəti apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2003. 14 iyun.
- 1093. Bayramova, S.** Vətən üçün döyünən ürək // Sumqayıt. - 2003.- 7 iyun. - Sumqayıtın ictimai-siyasi həyatında fəal iştirak edən Tirmə Qurbanova haqqında.
- 1094. Əliyev, V.** “Heydər bağı” parkında bayram şənlikləri: 28 may- Respublika gününə həsr olunmuş tədbirdə Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısının çıxışı //Sumqayıt.- 2009.-31 may.- S.1-2.
- 1095. Bayram, H.** Sumqayıtda zona müşavirəsi //Azərbaycan müəllimi. - 2003. - 23-29 may. - S. 6. -Sumqayıt şəhərində “Uşaq-gənclər idman məktəbləri” mövzusunda keçirilmiş zona müşavirəsi haqqında.

- 1096. Müstəqilliyimiz əbədidir:** 28 May -Respublika günü münasibətilə bir qrup sumqayıtlı ziyalının söhbəti /Söhbəti qələmə aldı:Q. Muğanlı //Sumqayıt. - 2003.-28 may.
- 1097. Sumqayıtlılar prezidentin yubileyini qeyd etdilər** //Azad Azərbaycan.- 2003.- 14 may.- S. 3.
- 1098. Hüseynoğlu, S.** Qubadlılar deyirlər: biz nikbinik //Xalq qəzeti.- 2003.- 6 may- S.6. - Sumqayıtda məskunlaşan Qubadlı qaçqınlarının vəziyyəti haqqında.
- 1099. Vəzifə borcu, məsuliyyət və cavabdehlik hissi vəhdət təşkil etməlidir** //Sumqayıt.- 2003.- 3 may. -“Şəhid ailələrinin sosial problemlərinin həlli sahəsində görülən işlər və qarşıda duran vəzifələr barədə” Sumqayıt şəhər şurasının iclası haqqında.
- 1100. Veysəlli, K.** “Canlanır hər qarış yer Sumqayıtda...” // Sumqayıt.- 2003.- 23 aprel. - Ümumşəhər iməciliyi haqqında.
- 1101. Əliyev, X.** Onlar köməyə gedirdilər: 1988-ci ildə Spitak zəlzələsində ermənilərə köməyə gedən İL-76 təyyarəsinin həlak olmuş sərnəşini sumqayıtlı Mahmudov Sanil Hasil oğlu haqqında // Azərbaycan. - 2003.- 16yanvar.-S. 7.
- 1102. Hacıyev, T.** Sumqayıtın abadlığına və gözəlliyinə qayğı: Şəhər təsərrüfatı ilə bağlı Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının müavini ilə söhbət /Söhbəti apardı: T. Məmməd // Sumqayıt. -2002. - 3 avqust. - S. 1-2.
- 1103. Muğanlı, Q.** Yaxşı adam: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Təvəkkül Məmmədovun gördüyü işlər haqqında //Məslək.- 2002.- 14-20 iyun.- S. 1-2.
- 1104. Vacib və təxirəsalınmaz vəzifə borcu:** Sumqayıt şəhərində fəaliyyət göstərən qeyri-hökumət humanitar təşkilatlarının qaçqın və məcburi köçkünlərin sosial problemlərinin həlli sahəsində gördükləri

işlər və qarşıda duran vəzifələr barədə //Sumqayıt.- 2002.- 8 iyun.- S. 1-2.

- 1105. Məmmədov, T.** Sumqayıtın inkişafı özümüzdən asılıdır. İlin yekunları: problemlər, vəzifələr: Sumqayıt şəhər icra hakimiyyətinin başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: L. Hacıyeva // Respublika.- 2002.- 19 fevral.- S.4.
- 1106. Hüseynov, T.** Böyük qələbənin milli istiqlaldan başlanan yolu: Sumqayıtlı millət vəkili ilə müstəqilliyimizin 10 illik yubileyi münasibətilə söhbət /Söhbəti apardı: Ş. İbrahimova // Xalq qəzeti. - 2001.- 25 oktyabr.- S. 4.
- 1107. Məmmədov, T.** Gələcəyə böyük inamla: Müstəqilliyimizin 10 ili və əldə edilən nailiyyətlər barədə Sumqayıt şəhər icra hakimiyyəti başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: K. Veysəlli // Sumqayıt. 2001.-18 oktyabr.- S. 1-3.
- 1108. Turan, S., Tarıverdiyev, S.** Müstəqilliyimiz ən böyük nemətdir. //Respublika.- 2001.-16 sentyabr. - S. 3.
- 1109. Məmmədov, T.** Şəhərimizi sevin: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: U. İldırım, R. Tapdıq //Məslək.- 2001.- iyul.
- 1110. Muğanlı, Q.** Yaxşı adam: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Təvəkkül Məmmədov haqqında //Məslək.- 2001.- 14-20 iyun.- S. 1-2.
- 1111. Hüseynov, T.** Yolumuzdan dönməyəcəyik //Xalq qəzeti.- 2001.-14 iyun. - S. 4. - Sumqayıtın ictimai-siyasi problemləri haqqında.
- 1112. Ağayev, N.** Şəhərə yad-ögey münasibətə son qoyulmalıdır: İcra hakimiyyəti şəhər təsərrüfatı şöbəsinin müdiri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: K. Veysəlli //Sumqayıt.-2001.- 17 fevral.- S. 1.

1113. Cabbarov, Ə. Diqqət: Vətəndaşdan məktub gəlib: “Vətəndaşların müraciətlərinə baxılması haqqında” qanunun Sumqayıt şəhərində həyata keçirilməsi barədə //Xalq qəzeti.-1999.- 17 dekabr.- S. 4.

1114. Sadıqova, F. Əhalinin sosial müdafiəsi gücləndirilir: Sumqayıt şəhərində 36 Qarabağ əlili və şəhid ailələri üçün tikilmiş binanın təntənəli açılışı barədə //Azərbaycan.- 1999.- 14 noyabr.- S. 6.

9.3. Sumqayıt faciəsi 1988-ci il fevral

9.4. Kitablar

1115. Armenian provocation- Sumqait events=Erməni fitnəsi- Sumqayıt hadisələri.- B.: Nurlan, 2008.- 96 s.

1116. Azayev, Əlisəfa. Vahimə: povest / Ə. Azayev; red. M. Mustafayev. - Bakı: Təknur nəşriyyatı, 2010. - 243 s.

1117. İsmayılov, Aslan Ziyəddin oğlu. Sumqayıt-SSRİ-nin süqutunun başlanğıcı /A. Z.İsmayılov. - III nəşri. - Bakı: Çarşıoğlu, 2011.- 204 s.

1118. Məmmədov, Eyruz. Ermənilərin Sumqayıtda qanlı aksiyası: Sumqayıt-1988 / E. Məmmədov; red. R. Oday. - Bakı: Dərələyəz-M, 2010. - 168 s.

1119. Məmmədov, Eyruz Surxay oğlu. Sumqayıt 1988: Cinayət və cəza: faktlar, hadisələr, şərhlər /E. S. Məmmədov, R. Məmmədov; red. A. Hacıyeva. - Bakı: Nurlar, 2014. - 384 s.; [15] s.

1120. Mammadov, Eyruz Surxay oğlu. Sumqayıt, 1988: Crime and punishment: facts, events, comments / E. S. Mammadov, R. Mammadov; edit. A. Hacıyeva. - Baku: Nurlar, 2014. - 384 p.; [15] p.

1121. Məmmədov, E. 28-dən 29-na keçən gecə: Kitabda 1988-ci ilin fevral ayında erməni millətçilərinin xaricdə yaşayan havadarlarının əli ilə Sumqayıtda törətdikləri qanlı hadisələrdən bəhs edilir // Sumqayıt. - 1998. - 144 s.

- 1122. Məmmədov, Ramazan.** Sumqayıt hadisələri Dağlıq Qarabağ 135ournal kontekstində / R. Məmmədov. - Sumqayıt: Zərdabi, 2010. - 128 s.
- 1123. Lələdağ Mahmud Əvəz.** Sumqayıtda hadisə: 1988-ci il 27-29 fevral hadisələri haqqında // Lələdağ Mahmud Ə. Yaddan çıxmaz günlərim.- B.: Təfəkkür, 2002.- s.119-121.
- 1124. Sadıqov, H., Məmmədov, R.** Sumqayıt: Milli əsarət, ya milli səxavət?: Kitabda millətçi erməni ideoloqlarının çirkin əməllərindən, 27-29 fevral 1988-ci il tarixində Sumqayıt şəhərində törətdikləri faciəli hadisələrdən danışılır // Sumqayıt. - 2004.- 160 s.
- 1125. Sadıqov, H., Məmmədov, R.** 1988-ci il fevral hadisələri günlərində milli əsarətin izləri //Sadıqov H., Məmmədov R. Sumqayıt: Milli əsarət ya milli səxavət? // Sumqayıt.- 2004.- S. 149-157
- 1126. Sumqayıt vətəndaşları!:** 29 fevral 1988-ci il şəhərdə baş vermiş fəvqəladə vəziyyətlə əlaqədar olaraq qarnizonun rəisi general – leytenant V. Krayevin sumqayıtlılara müraciəti //Q.Əhmədov. Partiyalar, Liderlər, cərəyanlar.- B.: “Siyasət” nəşriyyatı,1998.- s.41.

9.5. Dövri mətbuat materialları

- 1127. Qalib, Qadir.** Bu kitabı oxuyun! Ermənilərin Sumqayıt yalanlarına tutarlı cavab / Q. Qalib // Kəsp. - 2014. - 3 sentyabr. - № 140. - S. 8. - Eyruz Məmmədov və Ramazan Məmmədovun "Sumqayıt 1988: Cinayət və cəza" adlı kitabı haqqında.
- 1128. Sumqayıt hadisələri litvalı jurnalistin araşdırmasında** // 168 saat. – 2014. – 14 may. - № 11. – S. 6. – Tanınmış 135ournalist Gintaras Visotskasın 1988-ci ilin fevralında şəhərdə baş verən hadisələrdən bəhs edən” Sumqayıt detektivi” məqaləsi haqqında.

- 1129. Rəhman, Orxan.** Sumqayıt hadisələrinin Stepanakert detonatoru: B. Kevorkovun “siqnal”ına Sovet rəhbəri L. Brejnevın laqeydliyi və Sumqayıtda 1988-ci ilin erməni-daşnak təxribatları / O. Rəhman // 168 saat. - 2014. - 12 mart. - № 5. - S. 7. ; № 6. - S. 10.
- 1130. Məmmədov, Mais.** Sumqayıt hadisələrinə dair şok detallar /M. Məmmədov //Azad Azərbaycan. - 2014. -2 mart. - № 30. - S. 4. - 1988-ci il fevralında Sumqayıtda baş vermiş iğtişaşlar haqqında.
- 1131. Sumqayıt hadisələri şahidlərin gözü ilə** // Azərbaycan. - 2014. - 1 mart. - № 45. - S. 5. -1988-ci il fevral-Sumqayıt hadisələrinin başlanmasından 26 il keçir.
- 1132. “Sumqayıt 1988: Cinayət və cəza”** kitabında ermənilərin Azərbaycanın bu şəhərində törətdikləri kütləvi iğtişaşların səbəb və nəticələri əksini tapıb // Yeni Azərbaycan. - 2014. - 1 mart. - № 38. - S. 5. - Fevralın 28-də Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyasının (AMEA) Rəyasət Heyətinin binasında Azərbaycan Respublikası Prokurorluğunun təşkilatçılığı ilə hazırlanmış “Sumqayıt 1988: Cinayət və cəza” kitabının təqdimatı keçirilib.
- 1133. Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıt hadisələri ilə bağlı “dəyirmi masa” / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2014. - 1 mart. - № 9-10. - S. 8. - Sumqayıt İcra Hakimiyyəti ilə Gənclər və İdman Baş İdarəsinin birgə təşkil etdikləri tədbir haqqında.
- 1134. Kəngərli, Rauf.** Sumqayıt hadisələri-erməni fitnəkarlığı / R. Kəngərli // Xalq qəzeti. – 2014. – 28 fevral. - № 44. – S. 3. – 1988-ci il fevral hadisələri.
- 1135. Cavanşir.** Sumqayıt hadisələri yeni prosesin başlanğıcı olub / Cavanşir // Azad Azərbaycan. – 2014. – 28 fevral. - № 29. – S. 2. – 1988-ci il fevral hadisələri.
- 1136. Sumqayıt hadisəsi: əsil mahiyyət nədir?** // Azərbaycan. – 2014. – 28 fevral. - № 44. – S. 9. – 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələrindən 26 il keçir.

- 1137. Strateji Araşdırmalar Mərkəzində Sumqayıt hadisələrinin 26-cı ildönümü ilə bağlı “dəyirmi masa” keçirilmişdir** // Azərbaycan. – 2014. – 28 fevral. - № 44. – S. 8. – 1988-ci il fevral hadisələri.
- 1138. Məlikov, Qüdrət.** Düşünülmüş erməni fitnəkarlığı / F. İsmayılov // Sumqayıt. – 2014. – 22 fevral. - № 7. – S. 4. – 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1139. Hüseynova, M.** Arxiv materialları dili ilə / M. Hüseynova // Sumqayıt. – 2013. – 9 mart. - № 11. – S. 3. – Azərbaycan Respublikası Dövlət Arxivinin Sumqayıt filialında “Sumqayıt hadisələri – 1988-ci il” başlığı altında təşkil olunmuş sərgi haqqında.
- 1140. Sadayovlu, Pərviz.** 1988-ci il Sumqayıt hadisələri SSRİ rəhbərliyinin və erməni terror təşkilatlarının əvvəlcədən hazırladığı plan əsasında həyata keçirilmişdi: Həmin vaxt şəhərdə törədilən təxribat xarakterli iğtişaslara “Krunk” terror təşkilatının üzvü Eduard Qriqoryan rəhbərlik edib / P. Sadayovlu // Yeni Azərbaycan. – 2013. – 2 mart. - № 40. – S. 7.
- 1141. Məmmədov, Eyruz.** Sumqayıt 25 il əvvəl: fevralın 28-dən 29-na keçən gecə / E. Məmmədov // Xalq qəzeti. – 2013. – 28 fevral. - № 46. – S. 7. ; № 47. – S. 7. ; № 48. – S. 5. ; № 49. – S. 3. ; № 78. – S. 8. – 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1142. Babayev, Əbülfəz.** Sumqayıt hadisələri 25 ildən sonra / Ə. Babayev // Respublika. – 2013. – 28 fevral. - № 46. – S. 9. – 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1143. Erməni təxribatının “Sumqayıt ssenarisi”** // Azərbaycan. – 2013. – 27 fevral. - № 45. – S. 6. ; № 46. – S. 10. ; № 47. – S. 10. ; № 48. – S. 5. – 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1144. Xəlilov, E.** Azərbaycanlılara qarşı təxribat / E. Xəlilov // Sumqayıt. – 2013. – 23 fevral. - № 7. – S. 7. – 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında.

- 1145. Muğanlı, Qüdrət.** Düşünülmüş erməni fitnəkarlığı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2013. – 23 fevral. - № 7. – S. 4-5. – 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1146. Əroğul, Əlisahib.** Sumqayıt hadisələrini ermənilər zərgər dəqiqliyi ilə hazırlamışdılar / Ə. Əroğul // Xalq qəzeti. – 2012. – 11 avqust. - № 178. – S. 4.
- 1147. Əliyev, Akif.** Sumqayıt hadisələri – erməni təxribatını qanlı fəsadları / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2012. – 6 mart. - № 53. – S. 5. – 1988-ci il fevral hadisələri.
- 1148. Əliyev, Akif.** Sumqayıt hadisələri – erməni təxribatını qanlı fəsadları / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2012. – 6 mart. - № 53. – S. 5. – 1988-ci il fevral hadisələri.
- 1149. Sumqayıt hadisələri - erməni cinayətkarlığının növbəti təsdiqi** // Yeni Azərbaycan. - 2012. - 2 mart. - № 40. - S. 6. - 1988-ci il fevral hadisələri haqqında.
- 1150. Qələndərli, Nurlan.** Sumqayıtda baş vermiş hadisələr ermənilərin qabaqcadan planlaşdırdıqları aksiyadır / N. Qələndərli // Yeni Azərbaycan. - 2012. - 1 mart. - № 39. - S. 6. - 1988-ci il fevral hadisələri.
- 1151. Kəngərli, Rauf.** Erməni hiyləsinin növbəti ünvanı – Sumqayıt / R. Kəngərli // Xalq qəzeti. - 2012. - 1 mart. - № 49. - S. 6. - 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1152. Məmmədli, Hülya.** Sumqayıt hadisələri erməni təxribatının tipik nümunəsidir / H. Məmmədli // Yeni Azərbaycan. - 2012. - 29 fevral. - № 38. - S. 4.
- 1153. Sumqayıt hadisələri ilə bağlı təzələnmiş istintaqın gedişində əsil təqsirkarlar aşkar olunacaq** // Azərbaycan. - 2012. - 29 fevral. - № 48. - S. 6. - Azərbaycan Respublikası Prezidenti Administrasiyasının

Hüquq-mühafizə orqanları ilə iş şöbəsinin müdiri Fuad Ələsgərovun müsahibəsi.

- 1154. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt hadisələri erməni təbliğatının əyri güzgüsündə / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 29 fevral. - № 48. - S. 9. - “Exo Sumqaita” qəzetinin baş redaktoru Eyruz Məmmədovla müsahibə.
- 1155. Qasımov, Elxan.** Sumqayıt hadisələrinin isti-isti izi ilə / E. Qasımov // Azad Azərbaycan. - 2012. - 29 fevral. - № 32. - S. 5. - Baş ədliyyə müşaviri general N. S. Buxarinin Sumqayıt hadisələri haqqında fikirləri.
- 1156. İsmayılqızı, Xuraman.** Sumqayıt hadisələri, Qaradağlı, Malıbəyli qırğını, Xocalı soyqırımını... / X. İsmayılqızı // İki sahil. - 2012. - 29 fevral. - № 38. - S. 17.
- 1157. İsmayılov, Rufik.** Sumqayıt hadisələrinin həqiqi mahiyyəti : Bu qanlı təxribatla Dağlıq Qarabağın Azərbaycandan qoparılmasının əsası qoyulub / R. İsmayılov // Kaspi. - 2012. - 28 fevral. - № 257. - S. 12.
- 1158. Erməni təxribatının “Sumqayıt ssenarisi”** // Azərbaycan. - 2012. - 28 fevral. - № 47. - S. 9. ; № 49. - S. 6. ; № 50. - S. 7. - Sumqayıtda 1988-ci ilin fevralında törədilən hadisələr haqqında.
- 1159. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt hadisələri: Aysberqin görünən və görünməyən tərəfləri : Erməni təxribatçılarının və onların havadarlarının bu şəhərdə törətdikləri qanlı olaylardan 24 il ötür / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 28 fevral. - № 47. - S. 7.
- 1160. Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıtda hadisələr “Sumqayıt”ın səhifələrində / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2012. - 25 fevral. - № 8. - S. 5. - 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1161. Hüseynbala, Surxay.** Cahangir Müslümzadəni kimlər qurban verdi... : Sumqayıt, 1988-ci il / S. Hüseynbala, A. Hüseynbala //

Azadlıq. - 2011. - 5 mart. - № 52. - S. 12. - Sumqayıt hadisələri haqqında.

- 1162. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt hadisələri erməni təxribatının tərkib hissəsi idi: Düşmənlərimiz hələ də bu “kart”dan bəhrələnmək istəyirlər / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 2 mart. - № 48. - S. 8. - 1988-ci ilin fevralında Sumqayıtda baş vermiş hadisələr haqqında.
- 1163. Cəfərli, R.** Sumqayıt hadisələri sovet rəhbərliyinin və erməni dairələrinin Azərbaycan xalqına qarşı təxribatı idi: Milli Məclisin deputatı, tarixçi alim Musa Qasımlının müsahibəsi / R. Cəfərli // Azərbaycan. - 2011. - 2 mart. - № 48. - S. 7-8. - 1988-ci ilin fevral ayında erməni əli ilə törədilən hadisələr haqqında.
- 1164. Əliyev, Akif.** Həqiqəti gizlətmək mümkün deyil / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2011. - 27 fevral. - № 46. - S. 6. - 1988-ci ilin fevralında Sumqayıtda baş vermiş hadisələr haqqında.
- 1165. Məmmədov, Eyruz.** Erməni və ermənipərəst qüvvələr Sumqayıt hadisələrinin kökünü 1963-cü ildə axtarmağa çalışırlar: Sumqayıt hadisələrindən 23 il keçir / E. Məmmədov // Azərbaycan. - 2011. - 27 fevral. - № 46. - S. 6. - 1988-ci il fevral ayında erməni əli ilə törədilən hadisələr haqqında.
- 1166. İsmayilov, Rufik.** “Sumqayıt - SSRİ-nin süqutunun başlanğıcı”: Vəkil Aslan İsmayilovun eyniadlı kitabının təqdimatı keçirildi / R. İsmayilov // 525-ci qəzet. - 2011. - 25 fevral. - № 36. - S. 5. - 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1167. Cabbarlı, Akif.** SSRİ rəhbərliyi Sumqayıt hadisələrinin qarşısının alınması üçün heç bir tədbir görməmişdir : Sumqayıt hadisələrindən 23 il keçir / A. Cabbarlı, B. Şərifli // Azərbaycan. - 2011. - 25 fevral. - № 44. - S. 8. - 1988-ci ilin fevralında ermənilərin əli ilə törədilən qanlı hadisələr haqqında.

- 1168. Məmədov, Eyrüz.** Sumqayıtda törədilən iğtişaşlar mətbuat səhifələrində: Sumqayıt hadisələrindən 23 il keçir / E. Məmədov // Azərbaycan. - 2011. - 23 fevral. - № 42. - S. 6. - 1988-ci ilin fevralında ermənilərin əli ilə törədilən qanlı hadisələr haqqında.
- 1169. Hüseynli, Surxay.** “Melkumyanlara və qukasyanlara dedim ki, evdən çıxmasınlar” : Üç saat gecikmiş qoşunlar və 23 il gecikmiş Sumqayıt həqiqəti / S. Hüseynli // Azadlıq. - 2011. - 19 fevral. - № 40. - S. 5. - Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1170. Cabbarlı, Akif.** SSRİ-nin milli münaqişələr zəminində dağıdılması ssenarisinin müəllifləri antierməni iğtişaşlarının ünvanı kimi Sumqayıtı seçmişdilər: Sumqayıt hadisələrindən 23 il keçir / A. Cabbarlı, B. Şərifli // Azərbaycan. - 2011. - 19 fevral. - № 39. - S. 6. - 1988-ci il fevral ayında erməni əli ilə törədilən hadisələr haqqında.
- 1171. Hüseynli, Surxay.** Afaq Bəşirqızının güllələnməsini tələb edirdilər : “Dərzi Qarik məni bağ evinə dəvət edəcəyini dedi” / S. Hüseynli // Azadlıq. - 2011. - 16 fevral. - № 37. - S. 5. - 1988-ci il fevral ayında Sumqayıtda erməni əli ilə törədilən hadisələr haqqında.
- 1172. Hüseynli, Surxay.** Sumqayıt hadisələri zamanı Afaq Bəşirqızına pul təklif etdilər / S. Hüseynli // Azadlıq. - 2011. - 15 fevral. - № 36. - S. 6. - 1988-ci il fevral ayında erməni əli ilə törədilən hadisələr haqqında.
- 1173. Cabbarlı, Akif.** Ermənilər öz məkrli niyyətlərini siyasi-ideoloji müstəvidən açıq təxribata məhz bu şəhərdə keçirdilər: Sumqayıt hadisələrindən 23 il keçir / A. Cabbarlı // Azərbaycan. - 2011. - 8 fevral. - № 29. - S. 5. - 1988-ci ilin fevralın 28-də baş verən hadisələr haqqında.
- 1174. Hüseynli, S.** Afaq Bəşirqızını Sumqayıt hadisələrinə görə tutmaq istəyirdilər / İ. İsmayılov // Azadlıq. - 2011. - 29 yanvar. - № 22. - S. 10. - Ədalət Partiyasının sədri İlyas İsmayılov ilə 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında müsahibə.

- 1175. Hüseynli, Surxay.** Sumqayıt hadisəsi Qorbaçovu və onun həyata keçirmək istədiyi yenidənqurmanı beşiyində boğmağa yönəlmişdi? / S. Hüseynli, A. Hüseynbala // Azadlıq. - 2011. - 22 yanvar. - № 16. - S. 6. - 1988-ci ilin fevralında baş verən Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1176. Hüseynli, Surxay.** Ölümə məhkum edilmiş Əhmədovun son sözü / S. Hüseynli, A. Hüseynbala // Azadlıq. - 2011. - 20-21 yanvar. - № 15. - S. 6. - 1988-ci ilin fevralında Sumqayıtda baş verən hadisələrin iştirakçısı, günahsız yerə güllələnməyə məhkum olunmuş Əhməd Əhmədov haqqında.
- 1177. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt həqiqətləri ingilis dilində / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2011. - 9 yanvar. - № 5. - S. 5. - Əməkdar jurnalist Eyrüz Məmmədovun 1988-ci ilin fevralında Sumqayıtda baş verən hadisələrdən bəhs edən “Secrets of Sumgait tragedy in 1988...” (“1988-ci il Sumqayıt faciəsinin sirləri...”) adlı kitabı haqqında.
- 1178. İsmayılov, Rufik.** Sovet imperiyasının gizlinləri : Qriqoryanın işi / R. İsmayılov // 525-ci qəzet. - 2011. - 27 aprel. - № 73. - S. 4-5. - 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1179. Sumqayıt hadisələrinin planını cızanlar və icraçılar kimlər olub :** “Azərbaycan” qəzeti redaksiyası ilə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin birgə keçirdiyi “dəyirmi masa”da 22 il əvvəl baş verənlərin şahidləri nələri danışdılar // Sumqayıt. - 2010. - 3 aprel. - № 17.- S. 3-5. - 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1180. Cəfərli, Rəşad.** Sumqayıt hadisələri SSRİ rəhbərliyinin “xeyir-duası” ilə ermənilərin həyata keçirdiyi təxribatdır / R. Cəfərli // Azərbaycan. - 2010. - 12 mart. - № 56. - S. 6. - 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.
- 1181. Əliyev, Akif.** Sumqayıt erməni məkrinin növbəti qurbanı idi: 22 il əvvəl baş vermiş təxribatın ibrət dərsləri / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2010. - 28 fevral. - № 47. - S. 7. - 1988-ci il fevral Sumqayıt hadisələri haqqında.

- 1182. Əliyeva, A.** Sumqayıt: baş tutmayan “genosid” planı: Ermənilər təxribat üçün 1988-ci ilin fevralında bu şəhəri seçmişdilər // Azərbaycan. - 2009. - 28 fevral. - S. 7.
- 1183. Səfiyev, S.** Sumqayıt hadisələri əvvəlcədən hazırlanmış təxribat idi: 1988-ci il fevral // Respublika. - 2009. - 28 fevral. - S. 12.
- 1184. Sadıqov, H., Məmmədov, R.** Sumqayıt hadisələri erməni terrorizmi kontekstində: 1988-ci il fevral // Sumqayıt. - 2009. - 28 fevral. - S. 4-5.
- 1185. Məmmədov, R.** Sumqayıt hadisələri: 27-29 fevral - 1 mart 1988-ci il: 21 illik tarixi məsafədən qərəzsiz baxış // Məslək. - 2009. - 26 fevral. - S.1-3.
- 1186. Məmmədov, E.** Azərbaycan həqiqətləri dünya ictimaiyyətinə çatdırılmalıdır: Sumqayıt hadisələri xüsusi xidmət orqanlarının və ermənilərin birgə hazırladığı təxribat aksiyası idi // Xalq qəzeti. - 2008. - 14 mart. - S. 5.
- 1187. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt hadisələri xarici dillərdə buraxılan kitablarda: 1988-ci il, fevral // Xalq qəzeti. - 2008. - 14 mart. - S. 5.
- 1188. Muğanlı, Q.** “Erməni fitnəsi-Sumqayıt hadisələri”: Sumqayıt hadisələrinin 20 illiyinə həsr olunmuş yığıncaq // Sumqayıt. - 2008. - 1 mart. - S. 1.
- 1189. Rəhimov, F.** Sumqayıt hadisələri erməni təxribatının növbəti səhifəsi idi: 1988-ci il, fevral // Azərbaycan. - 2008. - 29 fevral. - S. 6.
- 1190. Əliyev, A.** Hadisələrə hazır olmayan şəhər: 1988-ci il Sumqayıt hadisələri haqqında // Azərbaycan. - 2008. - 29 fevral. - S. 6.
- 1191. Məmmədov, E.** Zamanın dərsi, yoxsa dərsin zamanı?: Sumqayıt hadisələrindən 20 il keçir // Azərbaycan. - 2008. - 28 fevral. - S. 6.

- 1192. Elmar, X.** Sumqayıt hadisələrini ermənilər törətmişdi: 1988-ci il, fevral // Məslək. - 2008. - 28 fevral. - S. 5.
- 1193. Babayev, Ə.** Sumqayıt hadisələri ermənilərin əvvəlcədən düşüncələri məkrli planın tərkib hissəsi idi: 1988-ci il, fevral // Respublika. - 2008. - 28 fevral. - S. 4.
- 1194. Məmmədov, E.** Səbəbkarlar kimlər idi?: 1988-ci il 28-29 fevral Sumqayıt hadisələri // Sumqayıt. - 2008. - 23 fevral. - S. 8.
- 1195. Məmmədov, E.** Sumqayıt: arxadan vurulan zərbə: İyirmi il əvvəl Azərbaycanın bu gənc şəhəri düşmən təxribatına hədəf oldu // Xalq qəzeti. - 2008. - 23 fevral. - S. 5; 28 fevral. - S. 5; 29 fevral. - S. 5.
- 1196. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt hadisələri: Planlı təxribatın görünən və görünməyən tərəfləri: 1988, fevral // Xalq qəzeti. - 2008. - 16 fevral. - S. 5.
- 1197. İmanov, İ., Məmmədov, E.** Sumqayıt hadisələrini kim törədib: Ermənilər, azərbaycanlılar, yoxsa?...: Sumqayıt hadisələri haqqında filmin yaradıcı qrupunun müsahibəsi / Müsahibəni apardı: B. Səfəroğlu // Ülfət. - 1992. - 29 fevral.

9.6. Sumqayıtlı ağsaqqallar

- 1198. Təntənəli yubiley tədbirləri** // Sumqayıt. - 2014. - 23 avqust. - № 37. - S. 1. Sumqayıtın tikilməsinə, qurulmasına və sosial mədəni həyatının tərəqqisinə ömür qoymuş Müzəffər Gülümovun 80 illik yubileyi.
- 1199. Muğanlı, Qüdrət.** Səsin 100 yaşın zirvəsindən gəlsin / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2014. - 16 avqust. - № 36. - S. 3. - Müzəffər Gülümovun 80 illik yubileyi ilə bağlı.
- 1200. Məlikov, Q.** Veteran döyüşçülərə medallar verilmişdir / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2014. - 28 iyun. - № 28. - S. 1. - Səfərbərlik və Hərbi Xidmətə Çağırış üzrə Dövlət Xidmətinin Sumqayıt şəhər idarəsində İkinci Dünya müharibəsi iştirakçıları ilə görüş keçirilmişdir.

- 1201.3 əsrdə yaşayan Sumqayıtın fəxri vətəndaşını tanıyaq** // 168 saat.
- 2014. - 16-22 aprel. - № 7. - S. 10. - 100 ildən artıq yaşamış Əli Mustafayev haqqında.
- 1202. Ağsaqqallar şurasının hesabat-seçki konfransı** // Sumqayıt. - 2012. - 29 dekabr. - № 62. - S. 7. - Sumqayıt şəhər Ağsaqqallar şurasının VI hesabat-seçki konfransının keçirilməsi haqqında.
- 1203. Ceyran, Sultan.** Mədəniyyətimizin ağsaqqalı / S. Ceyran // Sumqayıt. - 2011. - 25 iyun. - № 33. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər Corat Mədəniyyət evinin rəhbəri, şəhər ağsaqqallar şurasının üzvü Zakir Balamiyev haqqında.
- 1204. Qafaroğlu, Sübhan.** Şərəfli ömrün silinməz izləri : Müasirlərimiz / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2010. - 9 oktyabr. - № 51. - S. 2. - Sumqayıtlı əmək veteranı Təbiət Qafaroğlu haqqında.
- 1205. Dadaşov, Dadaş.** Müharibə veteranlarına diqqət ildən-ilə artır / D. Dadaşov // Sumqayıt. - 2010. - 1 may. - № 22. - S. 2. - Faşizm üzərində qələbənin 65 illiyi ilə əlaqədar sumqayıtlı veteranlara göstərilən qayğı haqqında.
- 1206. Qafaroğlu, S.** Ağsaqqalların ağsaqqalı: Sumqayıtlı Müzəffər Gülümov haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 29 avqust. - S. 2.
- 1207. Muğanlı, Q.** Ağsaqqallar evi istifadəyə verildi: Sumqayıtda ağsaqqallar evinin açılışı haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 4 aprel. - S.4.
- 1208. Muğanlı, Q.** Bir ömrün dolanbacları: Prezident təqaüdcüsü, ağsaqqal Natiq Qulubəyov haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 21 fevral. - S.3.
- 1209. Quliyev, S.** Ömrün müdriklik zirvəsi: Sumqayıt şəhər ağsaqqallar şurasının fəal üzvü Mirzəəğa İsgəndərov haqqında // Sumqayıt. - 2008. - 12 noyabr.

- 1210. İlyaslı, İ.** Şair xislətli Şaban baba: Şəhərimizin ağsaqqalları // Sumqayıt. - 2008. - 15 mart. - S. 3.
- 1211. Evrika R.** El ağsaqqalı: Şıxbaba Rzayev haqqında // Məslək. - 2008. - 28 fevral. - S. 7.
- 1212. Surxay Bayram oğlu Məmmədov (1922-2007):** Nekroloq // Sumqayıt. - 2007. - 1 dekabr. - S. 3. (Prezident təqaüdçüsü, müharibə və əmək veteranı)
- 1213. Kərimov, Y.** “Şuşa”, yoxsa “Şüşə”? : Şəxsi rəy tribunası // Sumqayıt. - 2007. - 7 aprel. - S. 7; 14 aprel. - S. 7.
- 1214. Bayramova, S.** Bir dünya yaşayırdı onun ürəyində: Tanınmış ağsaqqal, geniş dünyagörüşlü, təmkinli və bilici bir insan olan Zəbi Abdullayev haqqında // Məslək. - 2005. - 25 may.
- 1215. Veysəlli, Ə.** Ürəyi nur çeşməsi olan dost: Sumqayıtın adlı- sanlı ziyalı Zəbi Abdullayev haqqında vida sözü // Sumqayıt. - 2002. - 16 noyabr. - S. 3.
- 1216. Abdullayev, Z.** Ömrün səksəninci zirvəsində: Politoloq Zəbi Abdullayevlə söhbət // Sumqayıt. - 2000. - 22 yanvar. - S. 3.
- 1217. Veysəlli, K.** Sumqayıt həm də uzunömürlülər şəhəridir: Veteranlar 80 yaşlı Zəbi Abdullayev və 100 yaşlı Əli Musatafayevin yubileyləri qeyd edildi // Sumqayıt. - 2000. - 22 yanvar. - S. 3.
- 1218. Abdullayev, Z.** Avropa Şurasında yerimiz və səsimiz // Sumqayıt. - 2000. - 15 iyul. - S. 2.
- 1219. Mansurzadə, A.** Siz onu tanıyırsınız: Sumqayıtlı Əli Mustafayev haqqında // Sumqayıt. - 2000. - 22 yanvar. - S. 4.
- 1220. İslamov, İ.** Nurlu ömür: Sumqayıtın 100 yaşlı fəxri vətəndaşı Əli Mustafayev haqqında // Sumqayıt. - 2000. - 15 yanvar. - S. 2.
- 1221. Abdullayev, Z.** Xoşməjdəli sabahımız var: Politoloqun qeydləri // Sumqayıt. - 1999. - 31 dekabr. - S. 6.

9.7. Qarabağ uğrunda şəhid olan sumqayıtlı döyüşçülər

9.8.Kitablar

- 1222.Əliyev, T.** Sumqayıtın qan yaddaşı: Kitabda Vətən uğrunda döyüşlərdə şəhidlik zirvəsinə yüksələn igid oğullarımızın şərəfli ömür yolundan bəhs edilir: 3-cü kitab.- B.: Nurlan, 2003. - 256 s.
- 1223.Əliyev, T.** Sumqayıtın qan yaddaşı: Kitabda Azərbaycanın müstəqilliyi, suverenliyi naminə canlarından keçmiş şəhidlərimizin ömür yolundan bəhs edilir : 2-ci kitab. - Sumqayıt, 2000. - 264s.
- 1224.Əliyev, T., Veysəlli, Ə.** Sumqayıtın qan yaddaşı: Kitabda Azərbaycanın suverenliyi, müstəqilliyi naminə canlarından keçmiş şəhidlərimizin ömür yolundan bəhs edilir : 1-ci kitab. - Sumqayıt, 1998. - 216 s.

9.9. Dövri mətbuat materialları

- 1225.Eyvazlı, Aida.** “Atama deyin narahat olmasın...” / A. Eyvazlı // 168 saat. - 2014. - 6-12 avqust. - № 19. - S. 8. - Sumqayıtlı şəhid Hüseyn Abdinov haqqında.
- 1226.Sumqayıt şəhidini son mənzilə belə yola saldı** // 168 saat. - 2014. - 6-12 avqust. - № 19. - S. 5.
- 1227.Torpağı vətənə çevirən oğullardan biri:** Şəhid Elvin Həsənov dəfn edildi // Azərbaycan ordusu. - 2014. - 20 mart. - № 21. - S. 3. - Martın 17-də düşmən hərbi hissələrinin atəşkəs rejimini pozması zamanı şəhid olmuş əsgərimiz haqqında.
- 1228.Məlikov, Q.** Vətən oğlu: Ölüm sevinməsin qoy / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2014. - 18 yanvar. - № 2. - S. 5. - Qarabağ döyüşlərində şəhid olmuş Sumqayıtlı gənc Pərviz Şükürov haqqında.
- 1229.Məmməd, T.** Ölümün acığına: Sumqayıtlı döyüşçü Xalıqverdi Quliyev haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 28 fevral. - S. 3.

1230. Zülfiyev, V. Kaş möcüzə olaydı: 1993-cü il Ağdam uğrunda döyüslərdə qəhrəmanlıqla həlak olmuş sumqayıtlı Elman Abbassov haqqında // Hərbi and. - 2005. - 27 mart. - S. 4

9.10. Qarabağ uğrunda vuruşan döyüşçülər

1231. Ağayev, Elmir. “Mühasirəyə düşdük, həmin gün doğum günüm idi” / E. Ağayev // 168 saat. - 2014. - 2-8 aprel. - № 6. - S. 8,15. - Qarabağ Müharibəsi Əlilləri, Veteranları və Şəhid Ailələri İctimai Birliyinin Sumqayıt şəhər şöbəsinin sədri Tərhan Hacızadə və həmin şöbənin sədr müavini Çingiz Məmmədovla döyüş yolları və veteranlara münasibət haqqında müsahibə.

1232. Eyvaz. Sumqayıtlı “Sarışın” ləqəbli qadın döyüşçünün tükürpədicisi döyüş epizodları / Eyvaz, Vüsal // 168 saat. - 2014. - 19 fevral. - № 3. - S. 6. - Dağlıq Qarabağ müharibəsinin iştirakçısı, tank sürücüsü Sevil Abbasova haqqında.

1233. Muğanlı, Q. “İçimdə bir dünya yaşayır mənim”: Hərbi xidmət zamanı şikəst (kor) olmuş sumqayıtlı İlham Zəkiyev haqqında // Sumqayıt. - 2000. - 17 noyabr. - S. 2.

1234. Əvəzoğlu, İ. İgid döyüşçü Vaqif // Sumqayıt. - 1995. - 11 noyabr.

9.11. Sumqayıtın Milli Qəhrəmanları

/Düzülüş əlifba/

1235. Ağayeva, M. Sətirlərə hopmuş xatirə: Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı sumqayıtlı Bəylər Ağayevə həsr edilmiş şeir // Sumqayıt. - 2002. - 3 avqust. - S. 4.

1236. Əliyeva, A. Səkkiz il sənsiz: Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı sumqayıtlı Vasili Əliyev haqqında // Sumqayıt. - 2000. - 21 oktyabr. - S. 2.

1237. Əliyev, T. “İgid ölər, adı qalar...” Azərbaycanın Milli Qəhrəmanı sumqayıtlı Mətləb Quliyev haqqında // Əliyev T. Sonuncu uçuş. - B., 1998. - S.51 - 53.

1238. Verdiyeva, E. Həmişə bizimləsən: Qarabağ uğrunda döyüşlərdə həlak olmuş Akif Mahmudov haqqında // Sumqayıt. - 1999. - 26 iyun. - S. 6.

9.12. Sumqayıtda qadın hərəkəti

1239. Məmməd, T., Qafaroğlu, S. Ömrümüzün günəşi: Kitabda Sumqayıtın inkişafında böyük rol oynamış qadınlar haqqında söhbət açılır - B., 2000. - 404 s.

1240. Qadınlar şəhərin şöhrət tacıdır: 8 Mart- Beynəlxalq Qadınlar günü münasibətilə Sumqayıtın ziyalı qadınları ilə söhbət / Söhbəti apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2009. - 7 mart. - S. 5.

1241. Aslanova, Ş. Sumqayıt qadınları hər sahədə fəaldırlar: Qadın Problemləri üzrə Dövlət Komitəsinin Sumqayıtdakı nümayəndəsi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: C. Sultanova // Sumqayıt. - 2008. - 8 mart. - S. 1-2.

1242. Bayramova, S. Sumqayıt qadını bu günün və sabahın qurucusudur: Qadınların II ümumşəhər konfransından qeydlər // Sumqayıt. - 2003. - 2 iyul.

1243. Hüseynova, V. Qadınlar cəmiyyətin aparıcı qüvvəsidir: Azəri- Türk Qadınlar Birliyi Sumqayıt şəhər şöbəsinin fəaliyyəti haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 15 yanvar. - S. 3.

1244. Dünyamızın özüdür, yaraşığıdır qadınlar: 8 mart - Qadınlar günü münasibətilə sumqayıtlı qadınların ürək sözləri // Sumqayıt. - 2002. - 8 mart. - S. 3.

1245. Qurbanova, T. İnsanlığın ən uca zirvəsi, həyatın bəzəyi: Beynəlxalq Qadınlar günü ərəfəsində Qadın Problemləri üzrə Dövlət Komitəsinin Sumqayıt nümayəndəsi ilə söhbət // Sumqayıt. - 2001. - 3 mart. - S. 1-2.

1246. Babayeva, O. “Sevil” sevilir, seçilir: “Sevil” Qadınlar Məclisi Sumqayıt təşkilatının hesabat- seçki konfransında təşkilatın sədrinin hesabat məruzəsi // Sumqayıt. - 2000. - 27 may. - S. 3-4.

1247. Babayeva, O. Qadınlarımıza səadət diləyirəm: Respublika “Sevil” Qadınlar Məclisi Sumqayıt şöbəsinin sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2000. - 4 mart. - S. 2.

9.13. Gənclər hərəkatı

9.14. Kitablar

1248. Sumqayıt gəncləri : 2006-2010-cu illərdə. – Bakı : Şərq-Qərb, 2011. – 96 s.

1249. Sumqayıt gənclər şəhəridir = Sumqayıt- The city of youth. - Sumqayıt, 2004. - 48 s.

* * *

9.15. Dövri mətbuat materialları

1250. Ramazanoğlu, Rəşad. Sumqayıtlı gənclər üçün yay məktəbinin açılışı olub / R. Ramazanoğlu // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 25 iyul. - № 28. - S. 5.

1251. Kimlər təltif edildi: Sumqayıtda gənclər günü qeyd edildi // 168 saat. - 2014. - 19 fevral. - № 3. - S. 8.

1252. Əliyev, Yusif. Sumqayıt gənclərinin “Yay məktəbi” öz işinə başlamışdır / Y. Əliyev // Azərbaycan müəllimi. - 2013. - 19 iyul. - № 27. - S. 4.

1253. Nəcəfxanlı, Əli. Sumqayıt gənclərinin bayram şənliyi / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2012. - 6 yanvar. - № 2. - S. 7. - Dünya Azərbaycanlılarının Həmrəylik Günü və Yeni il ərəfəsində Sumqayıtda keçirilən bayram tədbirləri haqqında.

- 1254. Sadıqzadə, Rüstəm.** Sumqayıtlı gənclər forumdan qayıtmışlar / R. Sadıqzadə // Sumqayıt. - 2011. - 29 oktyabr. - № 55. - S. 2. - Oktyabrın 25-də Bakıda Heydər Əliyev adına Sarayda keçirilən Azərbaycan Gənclərinin VI Forumu haqqında.
- 1255. Məlikov, Q.** İcra hakimiyyətində görüş: 2 Fevral Gənclər Günü qeyd olundu / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2010. - 6 fevral. - № 6. - S. 1. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində gənclərlə keçirilmiş görüş haqqında.
- 1256. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt gənclər şəhəridir: Sumqayıt- 60 // Xalq qəzeti. - 2009. - 9 iyun. - S. 5.
- 1257. Həsənov, M.** Gənclərimiz yenə nümunə göstərmişlər: Sumqayıt Şəhər Gənclər və İdman Baş idarəsinin rəisi ilə idarənin işi barəsində söhbət / Söhbəti qələmə aldı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2009. - 31 yanvar. - S. 2.
- 1258. Məlikov, Q.** Fəal və təşəbbüskar olmalı: Sumqayıt Gənclərinin V Konfransı // Sumqayıt. - 2008. - 4 oktyabr. - S.3.
- 1259. Həsənov, M.** İl bizim üçün uğurlu olmuşdur: Sumqayıt Şəhər Gənclər və İdman Baş idarəsinin rəhbəri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2008. - 2 fevral. - S. 2-3.
- 1260. Əhmədov, Q.** Sumqayıt istedadlı gənclər şəhəridir // Azərbaycan. - 2008. - 2 fevral. - S. 5.
- 1261. Həsənov, M.** Sumqayıt gəncləri “Gənclər ili”ndə // Sumqayıt. - 2007. - 3 oktyabr. - S. 2.
- 1262. Həsənov, M.** Gənclər xalqımızın, cəmiyyətimizin ən qiymətli sərvətidir: Sumqayıt Şəhər Gənclər, İdman və Turizm Baş idarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: U. İldırım, R. Tapdıq // Məslək. - 2005. - 10 fevral.

- 1263. Həsənov, M.** Gənclərlə iş sistemi haqqında: idarəsinin gənclərlə bağlı apardığı işlər haqqında // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - №3. – may - iyun. - S. 61-62.
- 1264. Məmmədov, F.** Gənclər ilə yekun vururlar: Sumqayıt şəhər gənclər, idman və turizm baş idarəsinin rəis müavini ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2004. - 31 yanvar.
- 1265. Hüseynova, A.** Gənclər H. Əliyevin ideyalarının varisidir // Məslək. - 2003. - 14 mart : SDU- nun gənclər təşkilatı
- 1266. Zeynalov, H.** Qayğının bariz nümunəsi: 2 Fevral- Gənclər günüdür. Sumqayıtda gənclik // Sumqayıt. - 2003. - 1 fevral. - S. 2.
- 1267. Həsənov, M.** Qayğının parlaq təzahürü: Sumqayıt şəhər gənclər, idman və turizm baş idarəsinin rəisi il ərzində idman və turizm sahəsində görülmüş işlərdən danışır // Sumqayıt. - 2002. - 28 dekabr. - S. 3.

9.16. Qardaşlaşmış şəhərlər

- 1268. Sumqayıt - Mogilyov:** Dostluğun təntənəsi // Sumqayıt. - 2014. - 12 iyul. - № 30. - S. 3.
- 1269. Orxan, Rəhman.** Sumqayıtla qardaşlaşmış Mogilyov: Şəhərin hitlerçilərdən azad edilməsinin 70 illiyi ilə bağlı tədbirlərdə Sovet İttifaqı Qəhrəmanı ehtiramla yad edilmişdir / R. Orxan // Kaspi. - 2014. - 3 iyul. - № 114. - S. 12. - Sovet ittifaqı Qəhrəmanı, qvardiya polkovniki Aslan Vəzirov haqqında.
- 1270. Qazaxıstanın Aktau şəhərinin nümayəndələri Sumqayıtda** // Sumqayıt. - 2013. - 20 aprel. - № 19. - S. 1.
- 1271. Məmməd, T.** Dostluq salnaməsinin daha bir səhifəsi: Sumqayıt- Moqilyov // Sumqayıt. - 2008. - 19 iyul. - S. 4.

- 1272. Belarusun Moqilyov şəhərinin nümayəndələri Sumqayıtda :**
Sum-qayıt və Moqilyov şəhərləri // Sumqayıt. - 2008. - 17 may. - S. 1.
- 1273. Əhmədov, Q.** Sumqayıt və Rustavi keçmiş əlaqələrinin bərpasına imza atdılar // Azərbaycan. - 2007. - 28 iyun. - S. 6.
- 1274. Nəcəfxanlı, Ə.** “Sumqayıtdan Rustaviyə çıx yola...” : Dostluq sərhəd tanımır // Xalq qəzeti. - 2007.- 24 iyun. - S. 5.
- 1275. Muğanlı, Q.** Dostluq əlaqələri yeni mərhələyə qədəm qoyur: Sumqayıt- Rustavi // Sumqayıt. - 2007. - 23 iyun.
- 1276. 2004-cü il mayın 21-də Bakı şəhərində imzalanmış “Sumqayıt şəhəri (Azərbaycan) və Bari şəhəri (İtaliya) arasında qardaşlaşmış şəhər münasibətlərinin yaradılması haqqında Niyət Protokolun”un təsdiq edilməsi barədə Sərəncam //**
Azərbaycan. - 2004. - 4 avqust.
- 1277. Veysəlli, K.** Əlaqələr möhkəmlənir, məqsədyönlü istiqamət alır: Sumqayıt - Çerkassi // Sumqayıt. - 2004. - 7 iyul.
- 1278. Hüseynoğlu, S.** Sumqayıtın “qardaşlıq sərhədləri” genişlənir: Sumqayıt- Bari // Xalq qəzeti. - 2004. - 12 iyun. - S. 5.
- 1279. Qardaşlaşdığımız şəhərə səfər:** Sumqayıt nümayəndə heyətinin İtaliyanın Bari şəhərinə səfəri // Sumqayıt. - 2004.- 5 iyun.
- 1280. Hacıyev, T.** Dostluq sərhəd tanımır: Sumqayıt- Çyuycou // Sum-qayıt. - 2003. - 22 noyabr.
- 1281. İbrahimova, Ş.** Dostluq əlaqələrinin yeni ünvanı: Tzyantzin- Sum-qayıt: Sumqayıt bələdiyyəsinin Çin Xalq Respublikası ilə yenicə yaradılmış əlaqələri haqqında // Xalq qəzeti. - 2003. - 3 sentyabr. - S. 5.
- 1282. Nəbiyev, N.** Çin torpağında görüşlər: Sumqayıt - Çi Cou: Dostluq meridianı ilə // Sumqayıt. - 2001. - 17 noyabr. - S. 2

1283. Veysəlli, K. Daha bir dostluğun əsası qoyuldu: Sumqayıt şəhərinin icra hakimiyyətinin başçısı T.Məmmədov və Çinin Tsyuyecjou şəhərinin xalq hakimiyyətinin rəhbəri arasında imzalanmış memorandum haqqında // Sumqayıt. - 2001. - 2 iyun. - S. 1-2.

9.17. Sumqayıt-Lüdvıqshafen

1284. Əmirova, S. Dostluğun tarixinə bir nəzər / S. Əmirova // Sumqayıt. - 2012. - 22 sentyabr. - № 44. - S. 3. - Sumqayıt-Lüdvıqshafen dostluğu haqqında.

1285. Sumqayıt və Lüdvıqshafen arasında yeni layihəyə start verildi // Sumqayıt. - 2010. - 28 avqust. - № 44. - S. 1. - Sumqayıt və Lüdvıqshafen şəhərləri arasında dostluq və partnyorluq əlaqələri haqqında.

1286. Nümayəndə heyətimiz yubiley şənliklərindən qayıdıb: Dostluq meridianı ilə. Sumqayıt-Lüdvıqshafen - 30 // Sumqayıt. - 2007. - 7 noyabr. - S. 3.

1287. Tofiq, M. Alman dili Mərkəzi: Sumqayıtda fəaliyyət göstərən mərkəzin fəaliyyəti haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 6 may. - S. 6.

1288. Quliyev, S. Sumqayıtla- Lüdvıqshafen bir-birinə layiq olan şəhərlərdir: 1977-2007 // Sumqayıt. - 2007. - 6 may. - S. 2.

1289. Həmzəyev, Q. Almanların gəlişini alqışlayıram: Sumqayıt-Lüdvıqshafen-30 // Sumqayıt. - 2007. - 6 may. - S.7.

1290. Tofiq, M. Əməkdaşlığın nəticələri göz qabağındadır: Sumqayıt-Lüdvıqshafen - 30 // Sumqayıt. - 2007. - 6 may. - S. 3.

1291. Qurbanova, T. Dostluğa sərhəd yoxdur: Sumqayıt - Lüdvıqshafen-30 // Sumqayıt. - 2007. - 6 may. - S. 5.

1292. Məlikov, Q. Dostluq əlaqələrinin yeni mərhələsi: Sumqayıt-Lüdvıqshafen // Sumqayıt. - 2007. - 5 may. - S. 3.

- 1293. Muğanlı, Q.** Dost gəlişi bayram olar: Lüdviqshafenli dostlar Sumqayıtda // Sumqayıt. - 2007. - 5 may. - S. 3.
- 1294. Lüdviqshafen sabaha addımlayır:** Sumqayıtla qardaşlaşmış şəhər haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 5 may. - S. 5.
- 1295. Rəhimov, S.** Tarixi köklərə bağlılıq: Sumqayıt- Lüdviqshafen-30 // Sumqayıt. - 2007. - 5 may. S. 3.
- 1296. Şəhər icra hakimiyyətinə görüş:** Sumqayıt- Lüdviqshafen şəhərləri arasında dostluğun və partnyorluq əlaqələrinin 20 illiyi münasibətilə keçirilən görüş haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 5 may. - S. 1.
- 1297. Tofiq, M.** Dostluq əlaqələrinin unudulmaz səhifələri: Sumqayıtla Lüdviqshafen şəhərləri arasında dostluq əlaqələrinin 30 ili tamam olur // Sumqayıt. - 2007. - 28 aprel. - S.1-3.
- 1298. İsmayıl, E.** Dost gəlişi bayram olar : Sumqayıt – Lüdviqshafen-30 // Sumqayıt. - 2007. - 21 aprel. - S. 5.
- 1299. Lazımova, Ş.** Xəzərin ləpə döyənindən Reyn sahillərində: Sumqayıt- Lüdviqshafen dostluq əlaqələrinin yaranması və inkişafı haqqında // Məslək. - 2007. - 20 aprel.
- 1300. Keçilən yola qısa ekskursiya:** Sumqayıtla -Lüdviqshafen şəhərləri arasında dostluq əlaqələrinin 30 ili tamam olur // Sumqayıt. - 2007. - 7 aprel. - S. 6; 14 aprel. - S. 3; 21 aprel. - S.3.
- 1301. Qasımzadə, L.** Dostluğa sərhəd yoxdur: Sumqayıt- Lüdviqshafen əlaqələrinin 30 yaşı var // Sumqayıt. - 2007. - 3 mart.
- 1302. Quliyev, S.** “Lüdviqshafen” parkı yenidən qurulur: Partnyor şəhərlər: Sumqayıt- Lüdviqshafen // Sumqayıt. - 2006.- 4 mart. - S. 1.

- 1303. Sumqayıtda Alman dili mərkəzi:** Dostluq və partnyorluq əlaqələrinin uğurlu nəticələri : Sumqayıt- Lüdviqshafen // Sumqayıt. - 2005. - 22 oktyabr. - S. 4.
- 1304. Həsənov, R.** Bir həftə Reyn sahilində: Sumqayıtdan Lüdviqshafenə gedən nümayəndə heyəti rəhbərinin səfər haqqında təəssüratı // Sumqayıt. - 2003. - 9 iyul.
- 1305. Fərəcov, Z.** Daha bir görüş: Sumqayıt-Lüdviqshafen dostluğunun 25 illiyi ilə bağlı Almaniyada yubiley tədbirlərində iştirak etmiş Sumqayıt Bələdiyyəsi sədrinin söhbəti // Sumqayıt. - 2002. - 21 sentyabr. - 2002. - 21 sentyabr. - S. 2.
- 1306. Veysəlli, Ə.** Reyn Xəzərə “qovuşur” : Sumqayıt-Lüdviqshafen dostluğunun 25 illiyi münasibətilə yubiley tədbirlərində iştirak etmiş şəirin səfər təəssüratı // Sumqayıt. - 2002. - 21 sentyabr. - S.3.
- 1307. İbrahimova, S.** Sumqayıt- Lüdviqshafen: qardaşlaşmış şəhərlər //Xalq qəzeti. - 2002. - 15 sentyabr. - S. 6.
- 1308. Abbasov, A.** Dostluq inkişafa xidmət edir: Sumqayıt- Lüdviqshafen dostluğunun 25 illiyi // Sumqayıt. - 2002. - 27 iyul. - S. 3.
- 1309. İbrahimova, S.** Sumqayıtda dostluq bayramı: Sumqayıtda Almaniyanın Lüdviqshafen şəhəri ilə dostluq əlaqələrinin 25 illiyinə həsr olunmuş bayram tədbirləri haqqında / / Xalq qəzeti. - 2002. - 6 iyul. - S. 5.
- 1310. Veysəlli, K.** Dost gəlişi bayram olar: Sumqayıt-Lüdviqshafen dostluğunun 25 illiyi münasibətilə almaniyalı qonaqlar Sumqayıtda // Sumqayıt. - 2002.- 6 iyul.- S. 2.
- 1311. Məmmədov, T.** Sumqayıta xoş gəlirsiniz, əziz lüdviqshafenli dostlar: Sumqayıt və Lüdviqshafen dostluğu əbədidir // Sumqayıt. - 2002. - 29 iyun. - S. 1.

- 1312. İsmayilov, E.** Şəhərimiz arasında məsafə uzaq olsa da...: Sumqayıt-Lüdvıqshafen əlaqələri tarixindən // Sumqayıt. - 2002. - 29 iyun. - S. 5.
- 1313. Muğanlı, Q.** Sumqayıtda bir ünvan var: Sumqayıt tarix muzeyində nümayiş etdirilən Sumqayıt-Lüdvıqshafen dostluğunu əks etdirən guşə haqqında // Sumqayıt. - 2002. - 29 iyun. - S. 3.
- 1314. Məmmədov, X.** Sınaqlardan çıxmış dostluq: Sumqayıt-Lüdvıqshafen dostluq əlaqələri tarixindən // Sumqayıt. - 2002. - 29 iyun. - S. 4.
- 1315. Nəbiyev, N.** Partnyorların yubiley görüşü: Sumqayıt-Lüdvıqshafen dostluğunun 25 illiyi münasibətilə keçirilmiş tədbirlər haqqında // Sumqayıt. - 2002. - 5 iyun. - S. 2.
- 1316. Məmmədov, T.** Bir həftə dost diyarda: Sumqayıt-Lüdvıqshafen: daha bir görüş. Sumqayıt şəhər icra başçısı ilə görüş barədə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2001. - 21 iyul.

9.18. Sumqayıtda dövlət hakimiyyəti orqanları

- 1317. Sumqayıt Apelyasiya Məhkəməsi hakiminin təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Milli Məclisinin qərarı (21 dekabr 2012-ci il) // Azərbaycan. - 2012. - 22 dekabr. - № 286. - S. 4.**
- 1318. Sumqayıt Apellyasiya Məhkəməsi hakimlərinin təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Milli Məclisinin Qərarı (29 iyun 2012-ci il) // Xalq qəzeti. - 2012. - 30 iyun. - № 142. - S. 4.**
- 1319. S. İ. Bəktəşinin Azərbaycan Respublikası Ali Məhkəməsinin hakimi vəzifəsindən azad edilməsi və Sumqayıt Apelyasiya Məhkəməsinin hakimi təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Milli Məclisinin Qərarı (29 may 2012-ci il) // Respublika. - 2012. - 30 may. - № 117. - S. 4.**

- 1320. Növbəti mülki müdafiə tədbiri haqqında** // Sumqayıt. - 2014. - 14 iyun. - № 26. - S. 1. - İyunun 10-da Sumqayıt Regional Mülki Müdafiə şöbəsinin təşkilatçılığı ilə baş tutan təlim haqqında.
- 1321. Mehdiyev, Kamil.** “Ağ ölüm”ə aparan yola sipər çəkməliyik : Sumqayıt şəhərində narkomaniyaya qarşı həyata keçirilən məqsədyönlü tədbirlər barədə / K. Mehdiyev // Sumqayıt. - 2014. - 28 iyun. - № 28. - S. 2.
- 1322. Əliyev, Akif.** Sumqayıtda ədliyyə işçilərinin peşə bayramı qeyd edilmişdir / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 22 noyabr. - № 257. - S. 11. - 22 noyabr Ədliyyə İşçilərinin Peşə Bayramı Günüdür.
- 1323. Cəlilova, Nazilə.** Ölümün acığına... / N. Cəlilova // Sumqayıt. - 2012. - 24 oktyabr. - № 50. - S. 4. - Vaxtilə Azərbaycan Respublikası Milli Təhlükəsizlik Nazirliyi Sumqayıt şəhər şöbəsinin rəisi işləmiş, polkovnik Malik müəllimə həsr olunmuş yazı.
- 1324. Yaqubov, Məhəmməd.** Cinayətkarlığa qarşı mübarizə gücləndirilir / M. Yaqubov // Sumqayıt. - 2012. - 25 avqust. - № 40. - S. 2. - Sumqayıt hüquq-mühafizə orqanlarının işi haqqında.
- 1325. Rzayeva, Ətrabə.** Sumqayıt şəhər Polis İdarəsinin yeni inzibati binası istifadəyə verildi / Ə. Rzayeva // 168 saat. - 2012. - 4 iyul. - № 17. - S. 3.
- 1326. Həsənova, Rəna.** İnsan hüquq və azadlıqlarının əsas təminatçısı : 12 noyabr Konstitusiyaya Günüdür / R. Həsənova // Sumqayıt. - 2011. - 12 noyabr. - № 57. - S. 3.
- 1327. Muğanlı, Qüdrət.** Asayişin sayıq keşikçiləri : 2 iyul Azərbaycan Polisi günüdür / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 2 iyul. - № 34. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər Polis idarəsinin rəisi Əkbər İsmayılovun mü sahibəsi.
- 1328. Quliyev, Sübhan.** Uşaqların alimentə deyil, valideyn qayğısına ehtiyacı var : Məhkəmə həyatı : Sumqayıt Şəhər Məhkəməsinin

- 1329. Sumqayıt Apelyasiya Məhkəməsi hakimlərinin təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Milli Məclisinin Qərarı** // Azərbaycan. - 2008. - 14 iyun. - S. 2.
- 1330. İ.H. Kərimovun Sumqayıt Apelyasiya Məhkəməsinin sədri təyin edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikasının Prezidentinin Sərəncamı** // Sumqayıt. - 2007. - 23 iyun.
- 1331. Şəhərdə istehsal və məişət tullantıları ilə bağlı idarəetmənin təkmilləşdirilməsi haqqında Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının sərəncamı** // Sumqayıt. - 2008. - 12 noyabr.
- 1332. Sumqayıt şəhər İcra hakimiyyətinin başçısının Sumqayıt şəhərində “Yeni ailə quramlar günü”nün qeyd edilməsi haqqında sərəncamı** // Sumqayıt. - 2008. - 26 iyul. - S. 1.
- 1333. Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin daimi fəaliyyət göstərən qərargahının yaradılması haqqında Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının sərəncamı** // Sumqayıt. - 2008. - 26 yanvar. - S. 1.
- 1334. Qanunsuz tikililərin qarşısının alınması sahəsində yol verilmiş nöqsanlar və onların aradan qaldırılması barədə Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının sərəncamı** // Sumqayıt. - 2008. - 26 yanvar. -S. 1.
- 1335. “Şəhərin istehsal və məişət tullantılarının yığılıb daşınması sahəsin-də aparılan işlərin təkmilləşdirilməsi haqqında” Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının sərəncamı** // Sumqayıt. - 2007. - 15 sentyabr. - S. 2.
- 1336. T.Y. Məmmədovun Sumqayıt şəhər İcra hakimiyyətinin başçısı vəzifəsindən azad edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı** // Azərbaycan. - 2003. - 4 aprel. - S.1.

- 1337. Azərbaycan Respublikası Prezidenti.** (1993-... H. Əliyev) Ş. Z. Abışovun Sumqayıt Şəhəri İcra hakimiyyətinin başçısı vəzifəsindən azad edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı // Respublika. - 2000. - 29 iyun. - S.1.
- 1338. Azərbaycan Respublikası Nazirlər Kabinetinin dövlət və ictimai mənzil fondu evlərində yaşayış sahəsindən istifadə haqqı (mənzil haqqı) və mənzil kommunal xidmətlərinə görə tariflərin təsdiq edilməsi haqqında” 2000-ci il 10 mart tarixli 40 sayılı qərarının icrasının təmin edilməsi barədə Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısının sərəncamı** // Sumqayıt. - 2000. - 8 aprel.
- 1339. Yusubov, N.** Profilaktiki tədbirlər gücləndirilir: Sumqayıt şəhər Polis İdarəsi DYO şöbəsinin əməkdaşı ilə söhbət / Söhbəti apardı: S. Quliyev // Sumqayıt. - 2009. - 29 avqust. - S. 6.
- 1340. Muğanlı, Q.** Tarixi yola bir nəzər: Respublika Milli Təhlükəsizlik orqanlarının 90 illik yubileyi ilə bağlı Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən yığıncaq haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 28 mart. - S.1.
- 1341. Aslanov, B.** Şəxsiyyət vəsiqəsi vətəndaşlıq sənədidir: Sumqayıt şəhər polis idarəsi qeydiyyat və şəxsiyyət vəsiqəsi bölməsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2009. - 14 fevral. - S. 7.
- 1342. Azərbaycan Respublikası Konstitusiyasına əlavələr və dəyişikliklər edilməsi ilə bağlı keçiriləcək ümumxalq səsverməsi (referendum) üzrə 41, 42, 43, 44 sayılı dairələrinin hüduqları** // Sumqayıt. - 2009. 4 fevral.
- 1343. Əhmədov, F.** “Ağ ölüm”ün qara caynaqları: Narkomanlığa qarşı mübarizə günün tələbidir // Sumqayıt. - 2009. - 28 yanvar. - S. 3.
- 1344. Xəlilov, E.** İqtisadi təhlükəsizliyin keşiyində: Sumqayıt Gömrük İdarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S.Quliyev // Sumqayıt. - 2009. - 28 yanvar. - S. 3.

- 1345. Babayev, Z.** Təhlükəsizliyin təminatçısı: Sumqayıt Regional Fövqəladə Hallar və Mülki Müdafiə şöbəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2008. - 13 dekabr. - S. 6.
- 1346. Hümbətov, M.** Azərbaycan polisi dövlətin mənafeyinin və insanların hüquqlarının keşiyində şəərəflə dayanmışdır: Sumqayıt Şəhər Polis İdarəsinin fəaliyyəti haqqında // Xalq qəzeti. - 2008. - 1 iyul. - S. 5.
- 1347. Allahverdiyev, A.** İnsanların asayışı keşiyində: Sumqayıt Şəhər Polis İdarəsinin rəis müavini ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2008. - 28 iyun. - S. 3.
- 1348. Həsənov, R.** Ölüm kabusu: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının müavini, narkomaniya və narkotik vasitələrin qanunsuz dövriyyəsinə qarşı mübarizə üzrə komissiyasının sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: T. Məmmədov // Sumqayıt. - 2008. - 21 iyun. - S. 6.
- 1349. Hümbətov, M.** Asayışın keşiyində: Sumqayıt Şəhər Polis İdarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: S. Şəfiyev // Respublika. - 2008. - 6 aprel. - S. 4.
- 1350. Sumqayıtda Regional Apelyasiya Məhkəməsinin geniş iclası olmuşdur** // Azərbaycan. - 2008. - 13 fevral. - S. 7.
- 1351. Xəlilov, E.** Tələbkarlıq və məsuliyyət hissi uğur gətirir: Sumqayıt Gömrük idarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2008. - 26 yanvar. - S. 3.
- 1352. Baş Prokurorluğun geniş əməliyyat müşavirəsində görülmüş işlər və qarşıda duran vəzifələr müzakirə olunmuşdur** // Sumqayıt. - 2008. - 9 yanvar. - S. 3.
- 1353. Əliyev, D.** Azərbaycan Prokurorluğu öz tarixi ilə fəxr edə bilər: 1 Oktyabr - Prokurorluq işçilərinin peşə bayramıdır // Sumqayıt. - 2006. - 30 sentyabr. - S. 3.

- 1354. Əhmədov, İ.** Vətəndaşların mənafeyi naminə: Sumqayıtda məhkəmə sistemi müasirləşir // Sumqayıt. - 2006. - 15 mart. - S. 2.
- 1355. Xəlilov, İ.** Dövlətçiliyimizin iqtisadi dayaqlarının möhkəmlənməsi və onun strateji təhlükəsizliyinin təminatı naminə: Sumqayıt Gömrük İdarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: S.Quliyev // Sumqayıt. - 2006. - 28 yanvar. - S. 2.
- 1356. Zeynalov, D.** Yenilənmiş prokurorluq qanunvericiliyin etibarlı keşikçisidir: 1 Oktyabr - prokurorluq işçilərinin peşə bayramıdır // Sumqayıt. - 2005. - 1 oktyabr.
- 1357. Dostuyev, M.** Yanğına qarşı mübarizə hamının işidir // Məslək. - 2005. - 12 iyul.
- 1358. Səfərov, S.** Dövlətçiliyin və qanunçuluğun keşiyində: Sumqayıt polisi bu gün // Xalq qəzeti. - 2005. - 2 iyul. - S. 6.
- 1359. Həsənov, R.** Narkomanlığa qarşı mübarizə əlbir aparılmalıdır: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının müavini, “Narkomanlığa və narkotik vasitələrin qanunsuz dövriyyəsinə qarşı mübarizə üzrə” komissiyanın sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2005. - 8 iyun.
- 1360. Mehdiyev, K.** “Ağ ölüm”ə qarşı mübarizəni gücləndirməli: Sumqayıtda narkomaniyaya qarşı mübarizə tədbirləri haqqında // Sumqayıt. - 2005. - 1 iyun. - S. 6.
- 1361. Abdurahmanov, S.** Qanunların aliliyinə hörmət hər bir vətəndaşın müqəddəs borcudur: Sumqayıt şəhər prokurorluğunun hüquqşünasının qeydləri // Sumqayıt. - 2005. - 14 may.
- 1362. Mikayılov, A.** Birgə fəaliyyətimiz və nailiyyətlərimiz: Sumqayıt şəhər Hərbi Komissarlığının gənclərlə bağlı fəaliyyəti haqqında // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3. - may- iyun. - S. 65-66.
- 1363. Həsənov, K.** Sosial-iqtisadi inkişafın sürətləndirilməsində ədliyyə orqanlarının rolu: Sumqayıtda // Sumqayıt. - 2004. - 17 aprel. - S. 2.

- 1364. İsmayılqızı, H.** Sumqayıt seçkilərə hazırdır // Azad Azərbaycan. - 2003. - 5 oktyabr. - S.7.
- 1365. Sumqayıtda cinayətkarlıqla mübarizədə yüksək nəticələr əldə olunub:** Daxili İşlər Naziri Ramil Usubovun iştirakı ilə Sumqayıt şəhərində şəhər polisinin fəaliyyəti ilə bağlı keçirilmiş müşavirə haqqında // Yeni Azərbaycan. - 2003. - 19 iyul. - S. 3.
- 1366. Sumqayıt polisinin fəaliyyətinin yüksək göstəriciləri:** Rəqəmlər və faktlarla // Respublika. - 2003. - 19 iyul. - S. 4.
- 1367. Veysəlli, K.** Şəxsiyyət vəsiqələrinin verilməsi qanunun tələblərinə uyğun keçirilməlidir // Sumqayıt. - 2003. - 2 aprel. - S. 2.
- 1368. Neymanov, İ.** Hərbi məhkəmələr bu gün: Sumqayıt hərbi məhkəməsinin sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: H. İsmayılqızı // Azad Azərbaycan. - 2003. - 28 mart. - S. 5.
- 1369. Səfərov, S.** Sumqayıt polis idarəsinin yüksək nailiyyətləri: Sumqayıt şəhər Polis İdarəsinin rəisi, polis polkovniki ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Səfiyev // Respublika. - 2003. - 4 mart. - S. 7.
- 1370. Məmmədov, Ə.** Tələbkarlıq artır: Sumqayıt şəhər yol polisinin fəaliyyəti haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 29 yanvar. - S. 3.
- 1371. Xancanov, H.** Şəhər yatarkən...: Sumqayıt Şəhər Polis İdarəsinin şəxsi heyətlə iş üzrə rəis müavini ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: H. İsmayılqızı // Azad Azərbaycan. - 2003. - 22 yanvar. - S. 6.
- 1372. Xancanov, H.** Sumqayıt polisi: ili necə başa vurmuşuq?: Sumqayıt şəhər polis idarəsinin rəis müavini ilə söhbət / Söhbəti yazdı: S. Quliyev // Sumqayıt. - 2003. - 4 yanvar. - S. 3.
- 1373. Yusubov, N.** Yol polisi: Rəqəmlər, faktlar, hadisələr // Sumqayıt. - 2002. - 28 dekabr. - S. 6.

- 1374. Məmmədov, Z.** “Odlə oynamaq olmaz” : Sumqayıt şəhər Dövlət Yanğın Təhlükəsizliyi idarəsinin 14 saylı hərbi ləşdirimiş yanğın hissəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2002. - 7 sentyabr. - S. 3.
- 1375. Həsənov, K.** Xəq təkliflərə “Hə” dedi: Konstitusiyada edilmiş dəyişikliklərlə bağı referendüm nəticələri haqqında qeydlər // Sumqayıt. - 2002. - 7sentyabr. - S.2.
- 1376. Əliyev, X.** Sumqayıtlılar deyirlər: Konstitusiyada dəyişikliklər hüquqi, dünyəvi, dövlət quruculuğunda mühüm addımdır // Azərbaycan. - 2002. - 20 avqust. - S. 5.
- 1377. Aslanov, V.** Şəxsiyyət vəsiqəsi vətəndaşlıq sənədidir: Sumqayıt şəhər Polis İdarəsinin qeydiyyat və şəxsiyyət vəsiqəsi bölməsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2002. - 16 fevral. - S. 3.
- 1378. Həsənov, Ə.** Dövlətin mənafeyi keşiyində: Sumqayıt Gömrük-xanasının rəisi ilə söhbət / Söhbəti qələmə aldı: S. Qafaroglu // Sumqayıt. - 2002. - 26 yanvar.
- 1379. Səfərov, S.** Dövlətçiliyin keşiyində durmaq şərfli işdir: Sumqayıt Şəhər Polis İdarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: T. Əliyev, V. İmanov // Xəq qəzeti. - 2001. - 3 noyabr. - S. 4.
- 1380. Mehmanov, İ.** Hərbi lərlərin hüquqları keşiyində: Sumqayıt hərbi məhkəməsinin sədri ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2001. - 6 oktyabr. - S. 3.
- 1381. Məmmədov, N.** Milli- mənaəvi dəyərlərimiz qanunla qorunur: Sumqayıt şəhər prokurorunun müavini ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2001. - 6 oktyabr. - S. 2.
- 1382. Məmmədov, Ə.** Nəqliyyat qəzasız işləməli : Sumqayıt şəhər yol polisi şöbəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2001. - 4 avqust. - S.3.

- 1383. Neymanov, V.** Tezliklə təcrübəmizi sivil ölkələr də öyrənəcək:
Sumqayıt şəhər hərbi məhkəməsinin sədri ilə müsahibə / Müsahibəni
apardı: V. İmanov // Xalq qəzeti. - 2001. - 25 may. - S. 4.
- 1384. Süleymanlı, S.** 60 il sumqayıtlıların xidmətində: Sumqayıt şəhər
Dövlət Yanğın Təhlükəsizliyi İdarəsinin rəisi ilə müsahibə
/ Müsahibəni apardı: S. Cabbarov // Azərbaycan. - 2001. - 28 aprel. -
S. 4.
- 1385. Süleymanlı, S.** 60 il odla üz-üzə: Sumqayıt şəhər Dövlət Yanğın
Təhlükəsizliyi İdarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti apardı: T.
Məmmədov // Sumqayıt. - 2001. - 26 aprel. - S.1-3.
- 1386. Süleymanlı, S.** İnkişaf yollarında: Sumqayıt şəhər dövlət yanğın
təhlükəsizliyi idarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni qələmə aldı:
S.Quliyev // Sumqayıt. - 2000. - 13 may. - S. 6.
- 1387. Bağirov, S.** Əməli işlə: Sumqayıt gömrükxanasının rəisi ilə
müsahibə / Müsahibəni apardı : S.Quliyev // Sumqayıt. - 2000. - 29
yanvar. - S. 2.
- 1388. Xancanov, H.** Sumqayıtlıların asayışı keşiyində: Sumqayıt şəhər
polis idarəsinin rəis müavini ilə müsahibə / Müsahibəni apardı:
S.Bayramova // Sumqayıt. - 1999. - 12 noyabr. - S. 2.

9.19. Qeyri - hökumət təşkilatları

- 1389. Məlikov, Q.** Dövlətin və dövlətçiliyin dayağı: YAP Sumqayıt şəhər
təşkilatının VI konfransı // Sumqayıt. - 2008. - 5 iyul. - S. 1-2.
- 1390. Gənclik şəhəri ağsaqqallarının ali məclisi:** YAP Sumqayıt şəhər
təşkilatına keçirilən Sumqayıt Şəhər Ağsaqqallar Şurasının konfransı
haqqında // Məslək. - 2007. - 28 dekabr. - S. 7.
- 1391. Əliyev, V.** YAP-ın 15 illik yubileyinə həsr olunmuş təntənəli
yığıncaq: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı, YAP-ın idarə
heyətinin üzvünün çıxışı // Məslək. - 2007. - 20 noyabr. - S. 1-2.

- 1392. İmaməliyev, A.** Şətin və şərəfli yol: Yeni Azərbaycan Partiyasının 15 illiyinə həsr olunmuş yığıncaqda partiyanın Sumqayıt Şəhər Təşkilatı sədrinin çıxışı // Sumqayıt. - 2007. - 17 noyabr. - S. 1-2.
- 1393. YAP Sumqayıt şəhər təşkilatı hesabat verdi** // Məslək. - 2007. - 7 sentyabr. - S. 1-2.
- 1394. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti, Yeni Azərbaycan Partiyasının sədri zati-aliləri cənab İlham Əliyevə Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatı Gənclər Birliyinin V Hesabat konfransı iştirakçılarının müraciəti** // Məslək. - 2007. - 23 may. - S. 5.
- 1395. Məmmədov, C.** Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatı Gənclər Birliyi sədrinin Təşkilatın V hesabat-seçki konfransında məruzəsi // Məslək. - 2007. - 23 may. - S. 4.
- 1396. Əliyev, V.** Yeni Azərbaycan Partiyası İdarə heyətinin üzvü, Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin Yeni Azərbaycan Partiyasının III qurultayında çıxışı // Sumqayıt. - 2005. - 30 mart. - S. 1-2.
- 1397. Əliyev, V.** YAP Sumqayıt şəhər təşkilatının 11 illik yubiley yığıncağında Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının çıxışı // Sumqayıt. - 2003. - 22 noyabr.
- 1398. Rəhimov, S.** Şəhərimizdə ictimai - siyasi sabitlik hökm sürür, hər şey nəzarətdədir: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti siyasi partiyalar və ictimai təşkilatlar şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: R.Tapdıq // Məslək. - 2003. - 16 sentyabr.
- 1399. Kazımov, F.** Şərəfli on il: YAP Sumqayıt təşkilatının 10 illik yubileyi münasibəti ilə keçirilən tədbirdə idarə heyətinin üzvünün məruzəsi // Məslək. - 2003. - 26 fevral. - S. 1-2.
- 1400. YAP-ın mübariz dəstəsi:** YAP-ın 10 illik fəaliyyəti haqqında // Məslək. - 2003. - 14 fevral.

- 1401. Sumqayıt şəhər təşkilatı YAP-ın əsas dayaqlarından biridir:**
YAP-ın üzvləri və onların fəaliyyəti haqqında məlumat // Məslək. - 2003. - 14 fevral.
- 1402. Rəhimov, S.** Açıq söhbət: Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı aparatı ictimai təşkilatlar, siyasi partiyalarla iş şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı : Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2003. - 11 yanvar. - S. 2.
- 1403. YAP Sumqayıt şəhər təşkilatının şura iclasında** // Məslək. - 2001. 20-26 noyabr. - S.1.
- 1404. Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatının IV konfransı** // Məslək. – 2001. - 18-24 oktyabr. - S.2.
- 1405. Yeni Azərbaycan Partiyası Sumqayıt şəhər təşkilatının IV konfransı-nın Qətnaməsi** // Məslək. - 2001. - 18-24 oktyabr.
- 1406. Konfrans nümayəndələri seçiliblər:** YAP-ın Sumqayıt şəhər təşkilatının növbəti konfransına seçilən nümayəndələrin ürək sözləri // Məslək. - 2001. - 26 sentyabr.
- 1407. Nəbiyev, N.** Sumqayıt: Yeniləşmə prosesi davam edir: YAP-ın Sumqayıt şəhər təşkilatının fəaliyyəti haqqında // Məslək. - 2001. - 26 sentyabr.
- 1408. Alovlu, X.** Konfransdan konfransa: YAP Sumqayıt şəhər təşkilatının sədri, Milli Məclisin üzvü ilə Sumqayıt şəhər YAP-ın fəaliyyəti haqqında // Məslək. - 2001. - 26 sentyabr.

9.20. Hərbi iş

- 1409. Sadıqzadə, Rüstəm.** “İgid əsgər, möhkəm dayan!” / R. Sadıqzadə // Sumqayıt. - 2012. - 30 iyun. - № 32. - S. 4. - Sumqayıt şəhər Gənclər və İdman Baş İdarəsi Silahlı Qüvvələr günü münasibətilə N saylı hərbi hissədə eyni adlı tədbirlə çıxış ediblər.

9.21. Sumqayıt şəhər bələdiyyəsi

- 1410. Bələdiyyə həyatı** // Sumqayıt. - 2014. - 31 may. - № 24. - S. 4. - Sumqayıt bələdiyyəsinin fəaliyyəti haqqında.
- 1411. Məmmədzadə, Orxan.** Sumqayıt bələdiyyəsi hesabat verdi / O. Məmmədzadə // 168 saat. - 2014. - 19 fevral. - № 3. - S. 4. - 2013-cü ilin yekunları haqqında.
- 1412. Quliyev, Sübhan.** Sumqayıt bələdiyyəsi hesabat verdi / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 15 fevral. - № 6. - S. 1. - 2013-cü il fəaliyyəti ilə bağlı hesabat.
- 1413. Əliyev, Ə.** Sumqayıt bələdiyyəsi: uğurlar ilbəl artır // Xalq qəzeti. - 2008. - 28 fevral. - S. 6.
- 1414. Əmiraslanova, S.** İl necə başa vurulmuşdur?: Sumqayıt şəhər bələdiyyəsinin yığıncağı // Sumqayıt. - 2008. - 23 fevral. - S. 2.
- 1415. Məmməd, Tofiq.** Yerli özünüidarəetmə təkmilləşir, möhkəmlənir və inkişaf edir: Sumqayıt bələdiyyəsi // Sumqayıt. - 2007. - 29 dekabr. - S. 3-4.
- 1416. Rüstəmov, M.** Böyük alim, bacarıqlı istehsalatçı, gözəl insan: Sumqayıt şəhər bələdiyyəsinin sədri Əbülfəz Babayev haqqında // Respublika. - 2007. - 2 oktyabr.
- 1417. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt bələdiyyəsi: yarım ilin uğurlu yekunları // Xalq qəzeti. - 2007. - 1 avqust. - S. 5.
- 1418. Yerli özünüidarədə vətəndaş iştirakçılığı metodları:** Məhəllə komitələri haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 17 mart. - S. 6.
- 1419. Problemlərin həllində məhəllə komitələrinin iştirakı:** Sumqayıt bələdiyyəsi // Sumqayıt. - 2007. - 17 mart. - S. 6.

- 1420. Yerli özünüidarəetmə qurumunun yarımillik fəaliyyətinin nəticələri:** Sumqayıt şəhər bələdiyyəsi hesabat verir // Sumqayıt. - 2006. - 16 sentyabr. - S. 4-5.
- 1421. Muğanlı, Q.** Bələdiyyələrin sosial- iqtisadi inkişafı: mövcud problemlər və reallıqlar: Sumqayıt bələdiyyəsi // Sumqayıt. - 2006. - 1 aprel. - S. 3.
- 1422. Kərimov, A.** Ölkə bələdiyyələrinin Milli Assosiasiyası yaradılır: Sumqayıt şəhər bələdiyyəsi sədrinin müavini ölkə bələdiyyələrinin Milli Assosiasiyası yaradılması layihəsi və onun reallaşdırılması istiqamətində həyata keçirilən tədbirlər barədə danışır // Sumqayıt. - 2006. - 11 mart. - S. 3.
- 1423. Muğanlı, Q.** Əməkdaşlıq bəhrə verir: Sumqayıt bələdiyyəsi ilə yekun vurur // Sumqayıt. - 2006. - 8 mart. - S. 3.
- 1424. Əbülfəz İsmayıl oğlu Babayev.** Sumqayıt bələdiyyəsinin sədri: Qısa məlumat // Sumqayıt. - 2005. - 24 avqust. - S.1.
- 1425. Fərəcov, Z.** Bələdiyyə orqanlarının yaranması və inkişafı ümumilli liderimiz Heydər Əliyevin adı ilə bağlıdır: Sumqayıt şəhər Bələdiyyəsinin sədri Zakir Fərəcovun söhbəti // Sumqayıt. - 2004. - 8 dekabr.
- 1426. YAP Sumqayıt şəhər təşkilatı tərəfindən şəhər bələdiyyəsinə seçkilər üzrə namizədlikləri irəli sürülən və qeydiyyatdan keçənlər bunlardır:** Namizədlər haqqında qısa məlumat // Məslək. - 2004. - 29 noyabr.
- 1427. Sumqayıt Bələdiyyəsi haqqında nəyi bilirik :** Görülən işlər haqqında // Sumqayıt. - 2004. - 10 dekabr.
- 1428. Bələdiyyə seçkiləri üzrə seçki dairələri və seçki məntəqələrinin hüdudları:** 41 sayılı Sumqayıt birinci Seçki Dairəsi // Sumqayıt. - 2004. - 30 oktyabr. - S. 3.
- 1429. Sumqayıt Bələdiyyəsi haqqında nəyi bilirik?** // Sumqayıt. - 2004. - 30 oktyabr. - S. 2.

- 1430.41 sayılı Sumqayıt 1-ci Seçki Dairəsində bələdiyyələr üzrə qeydə alınmış bələdiyyə üzvlüyünə namizədlər haqqında məlumat:** Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi və Sumqayıt şəhəri üzrə //Sumqayıt. - 2004.- 23 oktyabr .- S. 3.
- 1431.42 sayılı Sumqayıt 2-ci Seçki Dairəsində bələdiyyə üzvlüyünə namizədlər haqqında məlumat:** Sumqayıt şəhəri üzrə // Sumqayıt. - 2004. - 23 oktyabr. - S. 4-5.
- 1432.43 sayılı Sumqayıt 3-cü Seçki Dairəsində bələdiyyə üzvlüyünə namizədlər haqqında məlumat:** Sumqayıt şəhəri üzrə // Sumqayıt.- 2004. - 23 oktyabr. - S. 5.
- 1433.44 sayılı Sumqayıt-Abşeron seçki dairəsində qeydə alınmış bələdiyyə üzvlüyünə namizədlər haqqında məlumat:** Sumqayıt şəhəri, Corat, Xirdalan , Ceyranbatan qəsəbələri üzrə // Sumqayıt. - 2004. - 23 oktyabr. - S. 6-7.
- 1434.Fərəcov, Z.** Sumqayıt Bələdiyyəsinin uğurları: Sumqayıt şəhər bələdiyyə idarəsinin rəisi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Səfiyev // Respublika. - 2004. - 27 yanvar. - S. 9.
- 1435.Fərəcov, Z.** Bir həftə Çin Xalq Respublikasında: Sumqayıt şəhər bələdiyyəsi sədrinin səfər təəssüratı // Sumqayıt. - 2003. - 30 avqust.
- 1436.Əlinağiyev, C.** Qoşa qanad: Sumqayıt bələdiyyəsi sosial məsələlər və sosial müdafiə daimi komissiyasının sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: A. İdrisoğlu // Azad Azərbaycan. - 2003. - 10 avqust.- S. 6.
- 1437.Fərəcov, Z.** İstanbulda unudulmaz görüşlər: Sumqayıt-Eminönü bələdiyyələrinin qardaşlıq əlaqələri möhkəmlənir // Sumqayıt. - 2003. - 12 iyul.
- 1438.Fərəcov, Z.** Bələdiyyələr quruculuq prosesində fəal iştirak edir: Sumqayıt bələdiyyəsinin sədri Zakir Fərəcovla müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Səfiyev // Respublika.- 2003.- 7 iyun .- S. 8.

- 1439. Fərəcov, Z.** Sumqayıt bələdiyyəsinin özünüidarəetmə orqanlarına örnək ola biləcək təcrübəsi var: Sumqayıt bələdiyyəsinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ş. İbrahimova // Xalq qəzeti.- 2003.- 16 mart. - S. 5.
- 1440. Kərimov, Ş.** Bələdiyyə qayğıları: İl ərzində şəhər bələdiyyəsinin gördüyü işlər haqqında //Sumqayıt. - 2002. - 28 dekabr.- S. 2.
- 1441. Kərimov, Ş.** Vəd və konkret iş: Sumqayıt şəhər bələdiyyəsinin sədr müavini ilə söhbət / Söhbəti yazdı: K. Fərəcov //Sumqayıt. - 2002. - 20 parel. - S. 2.
- 1442. Məmmədzaadə, Ə.** Gündəlik həyatda artıq qəsəbə bələdiyyəsinin dəst-xətti görünür //Azərbaycan. - 2002.- 27 mart. - S. 4. - Hacı Zeynalabdin Tağıyev qəsəbəsi bələdiyyəsinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: X. Əliyev.
- 1443. Bu günümüzə və gələcəyimizə qayğı:** Sumqayıt bələdiyyəsi əmək qəhrəmanlarına və müharibə veteranlarına 100000 manat təqaüd təyin edib // Sumqayıt. - 2002. - 16 fevral. - S. 1.
- 1444. Məmmədzaadə, Ə.** Mənim həyat məktəbim: Hacı Zeynalabdin bələdiyyəsinin sədri özü haqqında // Sumqayıt. - 2002. - 9 fevral. - S. 3.
- 1445. Fərəcov, Z.** Bələdiyyə sistemi beynəlxalq təcrübəyə əsaslanır: Sumqayıt şəhər bələdiyyə idarəsinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: D. Osmanoglu // Azərbaycan. - 2002. - 25 yanvar. - S. 4.
- 1446. Kərimov, Ş.** Sumqayıtda bələdiyyə bazarı: Sumqayıt şəhər bələdiyyə sədrinin müavini ilə söhbət /Söhbəti yazdı: K.Veysəlli // Sum-qayıt. - 2002. -12 yanvar. - S. 2.
- 1447. Fərəcoğlu, K.** Bələdiyyə təqaüdü təsis olunmuşdur: Sumqayıt bələdiyyəsi bir qrup gəncə təqaüd təyin etmişdir // Sumqayıt. - 2001. - 29 dekabr. - S. 2.

- 1448. Əhədov, A.** Vətəndaşlıq borcunu yerinə yetirməlisən: Sumqayıt bələdiyyəsinin üzvü ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: X. Əliyev //Azərbaycan. - 2001. - 29 noyabr. - S. 3.
- 1449. Əhədov, A.** Azad millət ruhən də güclü olur: Sumqayıt bələdiyyəsinin üzvü ilə müstəqilliyin 10 illik yubileyi münasibətilə söhbət //Xalq qəzeti. - 2001. - 23 oktyabr. - S. 7.
- 1450. Ağalarov, A.** Fəaliyyətimiz genişdir: Bələdiyyə üzvü ilə söhbət /Söhbəti qələmə aldı: Q. Muğanlı // Sumqayıt. -2000. - 19 fevral. - S. 2.
- 1451. Məmmədzaadə, Ə.** Etimadı doğruldacağıq: Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi bələdiyyəsinin sədri ilə söhbət /Söhbəti yazdı: T. Məmməd //Sumqayıt. - 2000. - 5 fevral. - S. 3.
- 1452. Corat qəsəbə bələdiyyəsi:** Üzvləri haqında qısa məlumat //Sumqayıt. - 2000. - 29 yanvar. - S. 5.
- 1453. Hacı Zeynalabdin qəsəbəsi bələdiyyəsi:** Üzvləri haqında qısa məlumat // Sumqayıt. - 2000. - 29 yanvar. - S. 4.
- 1454. Fərəcov, Z.** Etimadı doğrultmağa çalışacağıq: Sumqayıt şəhər bələdiyyəsinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: K. Veysəlli // Sumqayıt. - 2000. - 29 yanvar. - S.1.
- 1455. Onlar Sumqayıt şəhər bələdiyyə üzvlüyünə namizəddirlər:** Sumqayıt şəhər bələdiyyə üzvlüyünə namizədlər haqqında // Məslək. - 1999. - 1 dekabr. - S. 1-6. 6 səhifəlik material.
- 1456. Sumqayıt Şəhər Bələdiyyəsi üzvlüyünə namizədlər:** Zaman İsgəndərov, İslam İslamov, Fəxrəddin Rəhimov, Nəsimi Allahverdiyev, Şakir Həsənov və Seyfulla Əsədullayevin platforması //Sumqayıt. - 1999.- 27 noyabr.- S. 2.
- 1457. Bələdiyyə üzvlüyünə qeydə alınmış namizədlərin siyahısı:** Sumqayıt şəhər bələdiyyəsi // Sumqayıt. - 1999. - 20 noyabr. - S. 4.

1458. Bələdiyyə üzvlüyünə qeydə alınmış namizədlərin siyahısı: Corat qəsəbə bələdiyyəsi // Sumqayıt. - 1999. - 20 noyabr. - S. 5.

X. Sumqayıtda elm

1459. Sumqayıt Dövlət Universitetində alimin yubileyi qeyd olundu // Azərbaycan müəllimi. – 2014. – 13 iyun. - № 22. – S. 6. – Fizika-riyaziyyat elmləri namizədi Eldar Həmzə oğlu Məmmədov haqqında.

1460. Məsud, Rafiqə. Ömür vəfa etsəydi / R. Məsud // Respublika. – 2014. – 2 aprel. - № 64. – S. 7. - . – Sumqayıtda yerləşən Elmi-Tədqiqat, Xlor, Üzvi Sintez İnstitutunun əməkdaşı olmuş və 20 Yanvar hadisələrində faciəli şəkildə həlak olmuş Svetlana Məmmədova haqqında.

1461. Quliyev, Sübhan. Fədakar əməyin mükafatı / S. Quliyev // Sumqayıt. – 2014. – 9 yanvar. - № 1. – S. 4. – Sumqayıtdakı “Neftqazavtomat” Elm İstehsalat Müəssisəsinin baş mühəndisi Firad Cəfərov haqqında.

1462. Əmirov, Əli. Elmi-tədqiqat işləri yüksək səmərə verir: 10 noyabr Ümumdünya Elm Günüdür / Ə. Əmirov // Sumqayıt. – 2013. – 9 noyabr. - № 56. – S. 3. – Sumqayıt şəhər “Neftqazavtomat” EİM-in fəaliyyətində yeni texnologiyaların tətbiqi.

1463. Qafaroğlu, Sübhan. İnstitut yenidən qurulur / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. – 2012. – 6 oktyabr. - № 47. – S. 3. – Sumqayıt şəhərində yerləşən Polimer Materialları İnstitutunun bərpası haqqında.

1464. Rus alimləri ilə elmi əlaqələr genişlənir: Yeni İqtisadi Assosiasiya // Sumqayıt. – 2011. – 12 fevral. - № 9. – S. 3. – Sumqayıt Dövlət Universitetinin dosenti, iqtisad elmləri üzrə fəlsəfə doktoru Şəfa Əliyevin Rusiya Federasiyasında fəaliyyət göstərən nüfuzlu elm Assosiasiyasına üzv qəbul edilməsi haqqında.

- 1465. Bağmanov, Balakişi.** Yaratmaqla yaşayan alim: Mustafa Salahov-80 / B. Bağmanov // Sumqayıt. – 2011. – 20 avqust. - № 43. – S. 3. – Sumqayıt kimya sənayesinin inkişafında böyük xidmətləri olan tanınmış kimyaçı alim haqqında.
- 1466. Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıtlı alimin yeni uğurları / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2011. – 6 avqust. - № 41. – S. 2. – İqtisad üzrə fəlsəfə doktoru Şəfa Əliyev haqqında.
- 1467. Telman, Quliyev-70** // Məslək. – 2010. – 23 aprel. - № 8-9. – S. 4. – Sumqayıtlı kimyaçı alim haqqında.
- 1468. Ağbaba, Avtandil.** Ömrün izləri / A. Ağbaba, Q. Ramazanov // Məslək. – 2010. – 8 aprel. - № 7. – S. 4. – Sumqayıt Dövlət Universitetinin dosenti, kimya elmləri namizədi Telman Dadaş oğlu Quliyev haqqında.
- 1469. Əlizadə, Şükür.** Hər açılan sabah / Ş. Əlizadə // Respublika. – 2009. – 25 sentyabr. - № 212. – S. 6. – İqtisadçı alim Şəfa Əliyev haqqında
- 1470. Nəcəfxanlı, Əli.** Təcrübə ilə elmi təfəkkürün vəhdəti / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2009. – 17 sentyabr. - № 207. – S. 6. – Kimyaçı alim Şəfa Əliyev haqqında.
- 1471. İbrahimov, İsmayıl.** Sumqayıtda ilk ali təhsil ocağı necə yarandı / İ. İbrahimov // Sumqayıt. – 2009. – 18 iyul. - № 41. – S. 6-8. – Sumqayıt Dövlət Universitetinin yaranması haqqında.
- 1472. XV Beynəlxalq “Neft, Enerji, Qaz” müsabiqəsinin laureatı** // Sumqayıt. – 2009. – 11 iyul. - № 40. – S. 4. – Azərbaycan Dövlət İqtisad Universitetinin doktorantı və Azərbaycan Jurnalistlər Birliyinin üzvü Şəfa Əliyev haqqında.
- 1473. Salahova, Rəfiqə:** (1932-2008): Nekroloq // Sumqayıt. - 2008. - 2 aprel. - S. 7. - Sumqayıtlı kimyaçı alim.

- 1474. Quliyev, S.** Elmimizin cəfəkeşi: Sumqayıt Dövlət Universitetinin fəlsəfə kafedrasının müdiri Həsən Sadıqov haqqında // Sumqayıt. - 2008. - 28 may.
- 1475. Ayaz Əfəndiyev (1938-2007):** Nekroloq // Sumqayıt. - 2007. - 24 noyab. - S. 2. Azərbaycan EA- nın Polimer Materialları institutunun direktoru.
- 1476. Vəzirov, C.** Tanığım ən yanarlı ziyalı: Kimya elmləri doktoru, professor Ədalət Rəhimli haqqında // Yeni Azərbaycan. - 2007. - 3 aprel. - S. 8.
- 1477. Zümrüd.** Elmi nailiyyətlərin işığında: Tanınmış elm xadimi Firudin Məmmədov haqqında // Səs. - 2006. - 13 iyul. - S. 12.
- 1478. Rəhimli, Z.** Əsl ziyalı ömrü: Kimya elmləri namizədi Ədalət Rəhimli haqqında // Yeni Azərbaycan. - 2003. - 15 avqust. - S. 6.
- 1479. Dəmirov, İ.** Mustafa Salahovun elmi nailiyyətləri: Polimer Materialları institutunun laboratoriya müdiri M. Salahov haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 9 avqust.
- 1480. Dəmirli, İ.** “Fikrin yükü”nü çiyində daşıyan yazıçı: Feyzi Mustafayevin kimya elmləri doktoru Mustafa Salahova həsr etdiyi eyniadlı kitabı haqqında // Sumqayıt. - 2001. - 13 oktyabr. - S. 2.
- 1481. Onlar Sumqayıtı MEA-da təmsil edəcəklər:** Azərbaycan Milli Elmlər Akademiyasına seçkilər zamanı akademiyanın müxbir üzvü seçilmiş Ayaz Əfəndiyev, Mustafa Salahov və Yavuz Rüstəmov haqqında // Sumqayıt. - 2001. - 7 iyul. - S. 2.

XI. Sumqayıtda təhsil

11.1. Kitablər

- 1482. Prezident Sumqayıt məktəblilərinin gözü ilə** / Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti, Sumqayıt şəhər Təhsil Şöbəsi. - Bakı: Şərq-Qərb, 2011. - 216 s.

1483. Vəziroğlu, B. Sumqayıt: Təhsilimizin qabaqcıl simaları. - Sumqayıt. 2002. - 392 s.

11.2. Dövri mətbuat materialları

1484. Səfiyev, Söhrab. Sumqayıt təhsilinin uğurları ildən-ilə artır / S. Səfiyev // Respublika. - 2014. - 12 sentyabr. - № 198. - S. 6.

1485. İstedadlı uşaqlara "yaşıl işıq" // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 6 iyun. - № 21. - S. 8. - Təhsil naziri tərəfindən "Xüsusi istedadada malik uşaqların vaxtından əvvəl I sinifə qəbulu Qayadaları" barədə əmrə əsasən Sumqayıt Şəhər Təhsil Şöbəsində yaradılan komissiyanın işi haqqında.

1486. Rəhimov, Niyazi. Ən yaxşı müəllimlərimiz / N. Rəhimov // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 6 iyun. - № 21. - S. 8. - Sumqayıt məktəblərində fəaliyyət göstərən pedaqoqlar - Xalidə Nəzərova, Xudaverdi İsmayılov, Ellazov Fazil, Musayeva Esmira və Gülər Məmmədzadə haqqında.

1487. Əkbərov, V. Sumqayıt təhsil işçiləri dərs ilini uğurla başa vurdular / V. Əkbərov // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 6 iyun. - № 21. - S. 8.

1488. Ələkbərov, V. Uğurlu addımlar təhsilimizi inkişaf etdirir / V. Ələkbərov // Sumqayıt. - 2014. - 31 may. - № 24. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər Təhsil Şöbəsinin fəaliyyəti haqqında.

1489. Mənalı həyat yolu // Sumqayıt. - 2014. - 26 aprel. - № 18. - S. 4. - Sumqayıt şəhər təhsil şöbəsinin məktəbəqədər işlər üzrə aparıcı məsləhətçisi Maral xanım Abdullayeva haqqında.

1490. Muğanlı, Qüdrət. Coratın məğrur qızı: Oçerk / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2014. - 25 yanvar. - № 3. - S. 4. - Müəllim Dostuxanım Zülfüqarovanın 80 illik yubileyi münasibətilə.

- 1491. Sultan, Ceyran.** Esmira Hübət qızı Musayeva / C. Sultan, S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 14 sentyabr. - № 47. - S. 3. - Prezident İlham Əliyevin 6 avqust 2013-cü il tarixli sərəncamı ilə 2012/2013-cü tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsində qalib gəlmiş Sumqayıt şəhər 11 saylı məktəbin müəllimi haqqında.
- 1492. Sultan, Ceyran.** Aygün Nizami qızı Əhmədova / C. Sultan, S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 14 sentyabr. - № 47. - S. 3. - Prezident İlham Əliyevin 6 avqust 2013-cü il tarixli sərəncamı ilə 2012/2013-cü tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsində qalib gəlmiş Sumqayıt şəhər Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziyasının müəllimi haqqında.
- 1493. Sultan, Ceyran.** Hafiz Əbil oğlu Həmidov / C. Sultan, S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 14 sentyabr. - № 47. - S. 3. - Prezident İlham Əliyevin 6 avqust 2013-cü il tarixli sərəncamı ilə 2012/2013-cü tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsində qalib gəlmiş Sumqayıt şəhər Texniki və Təbiət Elmləri liseyinin müəllimi haqqında.
- 1494. Sultan, Ceyran.** Gülnarə Nizami qızı Əliyeva / C. Sultan, S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 14 sentyabr. - № 47. - S. 3. - Prezident İlham Əliyevin 6 avqust 2013-cü il tarixli sərəncamı ilə 2012/2013-cü tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsində qalib gəlmiş Sumqayıt şəhər Texniki və Təbiət Elmləri liseyinin müəllimi haqqında.
- 1495. Cəfərov, Şakir.** Sumqayıt üzrə 98 məzun 600-dən yuxarı bal toplamışdır / Ş. Cəfərov // Azərbaycan müəllimi. - 2013. - 13 sentyabr. - № 35. - S. 7.
- 1496. Muğanlı, Qüdrət.** 30 nömrəli tam orta məktəb / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2013. - 7 sentyabr. - № 46. - S. 7. - Prezident İlham Əliyevin 6 avqust 2013-cü il tarixli sərəncamı ilə 2012/2013-cü tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı məktəb" müsabiqəsində qalibi olmuş Sumqayıt məktəbi haqqında.

- 1497. Muğanlı, Qüdrət.** "İstedad liseyi" / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2013. - 7 sentyabr. - № 46. - S. 7. - Prezident İlham Əliyevin 6 avqust 2013-cü il tarixli sərəncamı ilə 2012/2013-cü tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı məktəb" müsabiqəsində qalib gəlmiş Sumqayıt şəhər liseyi haqqında.
- 1498. Məlikov, Qüdrət.** Təhsilə qayğı heç vaxt unudulmur : Müəllimlərin ənənəvi sentyabr konfransı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 7 sentyabr. - № 46. - S. 1-2. - Sentyabrın 6-da Sumqayıtın Tarixi Muzeyində keçirilmiş Sumqayıt müəllimlərinin konfransı haqqında.
- 1499. Məlikov, Qüdrət.** Təhsilə qayğı ön plandadır : Müəllimlərin ənənəvi sentyabr konfransı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2012. - 8 sentyabr. - № 42. - S. 1. - Sentyabrın 6-da "Sumqayıtın Tarixi Muzeyində Sumqayıt müəllimlərinin ənənəvi sentyabr konfransı keçirilmişdir.
- 1500. Ceyran, Sultan.** Müəllim ömrünün akkordları : Ziyalılarımız / S. Ceyran // Sumqayıt. - 2011. - 22 oktyabr. - № 54. - S. 5. - Həyatının yarım əsrlik dövrünü Sumqayıt məktəblilərinin təlim-tərbiyəsinə həsr etmiş tanınmış müəllim Xanış Bayram oğlu Məmmədov haqqında.
- 1501. Babayeva, Ofelya.** Nəsillərə örnək insan : Müəllimimin xatirəsi / O. Babayeva // Sumqayıt. - 2011. - 15 oktyabr. - № 52-53. - S. 8. - Tanınan və sevilən insan, uzun müddət Sumqayıt təhsil sisteminə fəaliyyət göstərmiş qabaqcıl müəllim Alim Əhmədov haqqında.
- 1502. Məlikov, Fikrət.** Təhsilə diqqət unudulmur : Müəllimlərin ənənəvi sentyabr konfransı / F. Məlikov // Sumqayıt. - 2011. - 17 sentyabr. - № 47. - S. 2-3. - Sentyabrın 12-də Sumqayıt şəhər Ü. Hacıbəyov adına "Kimyaçı" mədəniyyət sarayında keçirilən tədbir haqqında.
- 1503. "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsinin qalibləri** // Sumqayıt. - 2011. - 27 avqust. - № 44. - S. 2. - Sumqayıtlı müəllimlər - Bahar Əliyeva və Fəhruz Əhmədov haqqında.

- 1504. "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsinin qalibləri** // Sumqayıt. - 2011. - 30 iyul. - № 40. - S. 2. - Sumqayıtlı müəllimlər - Yetər Qocayeva, İradə Həsənova, Hüsniyyə İbrahimova haqqında.
- 1505. Məlikov, Qüdrət.** "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsinin qalibləri / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 27 iyul. - № 39. - S. 3. - Sumqayıtlı müəllimlər - Sevda Qədirova, Lətafət Yusifova, Nərgiz Əliyeva və Yeganə Haqverdiyeva haqqında.
- 1506. Qarayeva, Sevinc.** Sumqayıtın təhsil həyatı: uğurlar da var, yeni vəzifələr də / S. Qarayeva // 525-ci qəzet. - 2011. - 29 yanvar. - № 17. - S. 10.
- 1507. Muğanlı, Qüdrət.** Uğurlar və yeni vəzifələr / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 11 sentyabr. - № 46. - S. 1,3. - Sumqayıtın "Kimyaçı" mədəniyyət sarayında keçirilən təhsil işçilərinin əmək sentyabr konfransı haqqında.
- 1508. Məmmədov, Sabir.** Uşaqlar bizi daha yaxşı işləməyə ruhlandırır / S. Məmmədov // Məslək. - 2010. - 24 iyun. - № 12-13. - S. 6. - Sumqayıtda təhsil sisteminin vəziyyəti haqqında.
- 1509. Sumqayıtda beynəlmiləl təhsil həftəsi** // Respublika. - 2009. - 22 noyabr. - № 256. - S. 8. - ABŞ-ın Azərbaycandakı səfirliyinin təşkilatçılığı ilə Sumqayıtda keçirilən tədbir haqqında.
- 1510. Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıt : təhsildə uğurlar davamlı xarakter daşıyır / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 12 sentyabr. - № 203. - S. 4.
- 1511. Muğanlı, Qüdrət.** Məktəblilərin yay düşərgələrində / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2009. - 11 iyul. - № 40. - S. 1. - Sumqayıt şəhəri İcra Hakimiyyətinin başçısı Vəqif Əliyev Sumqayıtda yaradılmış məktəblilərin yay düşərgələrində olmuşdur.
- 1512. Əliyev Y.** Sumqayıt məktəbliləri yay istirahətlərini maraqlı keçirirlər //Azərbaycan.- 2009.- 17 iyul. - S.3.

- 1513. “Gənc informatiklər- 2009” müsabiqəsinə təntənəli mərasimlə yekun vuruldu:** Sumqayıt İnformasiya Texnologiyaları Akademiyasının rəsmi açılışı haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 27 iyun. - S. 1.
- 1514. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıt: təhsildə davamlı inkişaf //Xalq qəzeti. - 2009. - 28 aprel. - S. 7.
- 1515. Mərdanov, M.** İş təcrübəsi haqqında Azərbaycan Respublikası təhsil nazirinin əmri: Sumqayıt şəhər təhsil şöbəsinin iş təcrübəsinin yayılması haqqında //Sumqayıt. - 2009. - 11 aprel.- S. 2-3.;
//Azərbaycan məktəbi.- 2009.- №: 3.- S. 108-112.
- 1516. Əliyev, Y.** Təhsil Nazirliyinin kollegiyasında Sumqayıt şəhər Təhsil Şöbəsinin təcrübəsi müzakirə olundu // Azərbaycan müəllimi. - 2009. - 20 mart.- S. 4.
- 1517. Təhsilimizin qabaqcılları:** Fəxri adlarla təltif edilmiş sumqayıtlı pedaqoqlar haqqında //Sumqayıt. - 2008. - 1 noyabr.
- 1518. Bağirov, V.** Sumqayıt: təhsil sahəsinin uğurları artır: Təhsil şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə. Nəcəfxanlı //Xalq qəzeti. - 2008. - 16 sentyabr. - S. 5.
- 1519. Muğanlı, Q.**Təhsilə diqqət inkişafın başlıca amilidir: Müəllimlərin ənənəvi sentyabr konfransı haqqında // Sumqayıt. - 2008. - 13 sentyabr. - S. 2-3.
- 1520. Məlikov, Q.** Təhsil hər zaman diqqətdədir: Sumqayıt təhsilinin inkişafı //Sumqayıt. - 2008. - 2 aprel. - S. 4.
- 1521. Alışov, M.** Təhsildə islahatlar davam edir //Azərbaycan. - 2008. - 13 mart. - S. 6.
- 1522. Əli Nur.** Məşələ dönmüş ömrün nisgili: Sumqayıtlı pedaqoq Ömürşah müəllim haqqında //Azərbaycan. - 2008. - 15 fevral. - S. 6.

- 1523. 2007-2008-ci tədris ilinin sınaq imtahanları keçirildi:** Sumqayıt məktəblilərinin test imtahanlarında iştirakı haqqında //Azərbaycan müəllimi. - 2007. - 30 noyabr.- S. 5.
- 1524. Muğanlı, Q.** Yeni dərs ilinin vəzifələri müzakirə olunur: Müəllimlərin ənənəvi sentyabr konfransı // Sumqayıt. - 2007. - 12 sentyabr.- S. 2-3.
- 1525. Bağirov, V.** Məktəbli formasının şagirdlərin mənəvi tərbiyəsində rolu: Sumqayıt şəhər təhsil şöbəsinin müdiri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: C.Sultanova // Sumqayıt. - 2007. - 8 sentyabr. - S. 3.
- 1526. Hazırlıq yüksək səviyyədədir.** Faktlar və rəqəmlər: Yeni dərs ili qarşısında // Məslək. - 2007. - 7 sentyabr. - S. 1.
- 1527. Kərimova, S.və başq.** Sumqayıt təhsilindəki uğurların səbəbi nədir? //Azərbaycan müəllimi. -2007. -18 may. - S. 5.
- 1528. Bağirov, V.** Şərəfli illərin uğurlu nəticələri: Sumqayıt maarifi haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 31 mart. - S. 2.
- 1529. Hüseynqızı, S., Daşdəmirli, Ə.** Sumqayıtda fəaliyyət göstərən köçkün məktəblərində gördüklərimiz //Azərbaycan müəllimi. - 2007. - 16 fevral. - S. 3.
- 1530. Veysəlli, K.** Sumqayıt məktəbliləri qəbul imtahanlarında yenə də yüksək bilik nümayiş etdirmişlər: Şəhər İcra Hakimiyyətində görüş // Sumqayıt. - 2006. - 16 sentyabr. - S. 1-2.
- 1531. Bağirov, V.** Sumqayıt şəhərində təhsil həmişə ön planda olmuşdur //Azərbaycan məktəbi. - 2006. - № 4. - iyul- avqust. - S. 67-71
- 1532. Quliyeva, Z.** Uşağınız necə danışır?: Loqopedin məsləhəti // Sumqayıt. - 2006. - 1 mart.
- 1533. Muğanlı, Q.** Sumqayıt təhsilinin uğurları: Şəhər İcra Hakimiyyətində görüş // Sumqayıt. - 2005. - 10 sentyabr.

- 1534. Sumqayıtda məcburi köçkünlər üçün daha bir məktəb açılmışdır: ABŞ hökumətinin maliyyə dəstəyi ilə inşa edilmiş məktəbdə 124 şagird təhsil alacaq** // Vətən səsi. - 2005. - 4 mart. - S. 2.
- 1535. Bağırov, V.** İbtidailərin beşgünlük təlimi: Bu haqda düşünməyə dəyər // Sumqayıt. - 2004. - 4 dekabr.
- 1536. Namazov, K.** Sumqayıtın təhsil fədailəri: Sumqayıtın tanınmış təhsil işçiləri Ərəstun Abdulsalamov, Minəxatın Əhmədova, Valeh Quliyev, və Xalidə Bünyadova haqqında // Azərbaycan müəllimi. - 2004. - 22 oktyabr. - S. 4.
- 1537. Abbasov, R.** Təhsili elmi idarəetmə günün tələbidir: Sumqayıt şəhər Təhsil Şöbəsinin fəaliyyəti haqqında // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3. - may- iyun. - S. 50-53.
- 1538. Bağırov, V.** İdarəetmənin regional problemləri: Sumqayıt Şəhər Təhsil Şöbəsinin islahatlar istiqamətində əldə etdiyi nailiyyətlər haqqında // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3. - may-iyun.- S.17-43.
- 1539. Gülümov, M.** Öz vicdan borcumuzu yerinə yetiririk: Sumqayıt Şəhər Ağsaqqallar Şurasının məktəblərlə olan əlaqəsi haqqında // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3.- may- iyun. - S. 77-78.
- 1540. Qənbərov, S.** Məktəblərimizdə praktik psixoloji xidmət // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3. - may-iyun. - S. 53-55. (Sumqayıt məktəblərində).
- 1541. Quliyeva, Q.** Dayaq ixtisasartırma məntəqəsi islahatın nailiyyətidir: Sumqayıt şəhər Təhsil Şöbəsi ixtisasartırma sistemində dayaq məntəqə şəbəkəsinin fəaliyyəti haqqında // Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3.- may-iyun.- S. 59-60.
- 1542. Mahmudova, Ə.** Devizimiz aydın, fəaliyyətimiz konkretidir: Sumqayıt şəhər Uşaq və Yeniyetmələr Yaradıcılıq Mərkəzinin

fəaliyyəti haqqında //Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3.- may-iyun.- S. 67-69.

1543. Mehdiyeva, B. “Addım-addım” proqramı təhsilə yeni yanaşmanı müdafiə edir //Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3. - may-iyun. - S. 79-81. (Sumqayıtda).

1544. Səfərova, S. Gənc müəllimlərə qayğı göstərilir //Azərbaycan məktəbi. - 2004.- № 3.- may-iyun.- s. 74-76. - Sumqayıt şəhər “Gənc müəllimlər Şurası”nın fəaliyyəti haqqında.

1545. Hüseynov, Ə., Namazov, K. Sumqayıtda elmi- nəzəri konfrans //Azərbaycan müəllimi. - 2004.- 30 aprel.- S. 5. - “Azərbaycan müəllimi” qəzetinin 70 illiyi ilə bağlı Sumqayıtda 21 saylı məktəbdə keçirilən konfrans haqqında.

1546. Lələdağ, Ə. Uşaqların tərbiyəsində valideyn haqqı //Azərbaycan müəllimi. - 2003. - 2-8 may.- S. 6.

1547. Vəzifə borcu, məsuliyyət və cavabdehlik hissi vəhdət təşkil etməlidir: Ümumtəhsil məktəblərində təlim-tərbiyənin keyfiyyəti və nizam-intizamın vəziyyəti haqqında Sumqayıt şəhər şurasının iclası haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 3 may.

1548. Məmmədov, S. “Sumqayıtda məktəblərin təmirinə diqqət artırılıb”: Sumqayıt Şəhər Təhsil Şöbəsinin metodika kabinetinin müdiri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı : Ə. Behbudlu //Azərbaycan müəllimi. - 2003. - 28 mart. - 3 aprel. - S.4.

1549. Lələdağ, Ə. Müasir üsulla keçirilən dərslər səmərəli olur //Məslək. - 2003. - 17 yanvar. (Təhsil: İslahat yollarında)

1550. Bağirov, V. Təhsilimiz məktəbşünaslığın yeni mərhələsində: İli necə başa vurursunuz? //Sumqayıt. - 2002. - 28 dekabr.

1551. Məlikova, G. “Mən müstəqil Azərbaycanın gələcəyini necə görmək istəyirəm”?: Sumqayıtda keçirilən eyniadlı inşa yazı müsabiqəsinin

qalibi olmuş 7 sayılı məktəbin şagirdinin inşa yazısı //Sumqayıt. - 2002. - 9 noyabr. - S. 2.

1552. Lələdağ, Ə. İnteraktiv təlimlə işləmək bugünün tələbidir //Məslək. - 2002. - 11 oktyabr. - Təhsildə islahat sistemi haqqında.

1553. Paşayev, Ə. Sumqayıt: Təhsilimizin qabaqcıl simaları // Məslək. - 2002. - 16 avqust.

1554. Məmmədov, N. Ənənələr davam etdirilir: Sumqayıt Şəhər Texniki Yaradıcılıq Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S.Qafaroğlu //Sumqayıt. - 2002. - 9 fevral. - S. 2.

1555. Gəncəliyeva, T. Tanış olun: “Tələbə” Hazırlıq Mərkəzi //Məslək. - 2001. - 25-31 dekabr.- S.2. - Sumqayıt şəhər “Tələbə” Hazırlıq Mərkəzinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: M. Əliyeva.

1556. Kərimova, S. Sumqayıt təhsil işçilərinin axtarışları və uğurları: Seminardan qeydlər //Azərbaycan müəllimi. - 2001. - 20-26 dekabr. - S. 2.

1557. Mahmudova, Ə. Uşaq və Yeniyetmələrin Yaradıcılıq Mərkəzi: Mərkəzin direktoru ilə söhbət /Söhbəti qələmə aldı: S.Qafaroğlu //Sumqayıt. - 2001. - 1 dekabr. - S. 3.

1558. Sumqayıtlı abituriyentlərin uğuru //Azərbaycan müəllimi.- 2001.- 29 noyabr. - 5 dekabr. - S. 3. - Ali məktəblərə Tələbə Qəbulu üzrə Dövlət Komissiyasının yekunları haqqında.

1559. Bağirov, V. Təhsilimiz-biliyimiz-dəyərimiz: Sumqayıt Şəhər Təhsil Şöbəsinin müdiri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı:T. Ramiz //Məslək. - 2000. - 29 dekabr. - S. 2-3.

11.3. Məktəbəqədər tərbiyə

- 1560. Sultan, Ceyran.** "Günəş"də günəşli bir gün: Məktəbəqədər uşaq tərbiyə müəssisələrimiz / C. Sultan // Sumqayıt. - 2013. - 20 iyul. - № 37-38. - S. 7. - 11 sayılı "Günəş" uşaq bağçası - körpələr evi haqqında.
- 1561. Sultanova, Ceyran.** "Göyərçin"in fidanları: Məktəbəqədər tərbiyə müəssisələrimiz / C. Sultanova // Sumqayıt. - 2010. - 28 avqust. - № 44. - S. 5. - Sumqayıtdakı "Göyərçin" uşaq baxçası haqqında.
- 1562. Sultanova, C.** "Göy qurşağı"nın rəngli günləri // Sumqayıt. - 2009. - 29 avqust. - S. 5. - Sumqayıtdakı 20 sayılı körpələr evi- uşaq bağçası haqqında.
- 1563. Sultanova, C.** "Lalə"nin lalələri: Sumqayıtda fəaliyyət göstərən "Lalə" körpələr evi uşaq bağçası haqqında //Sumqayıt. - 2009. - 11 aprel. - S. 5.
- 1564. Məmməd, T.** "Heyranın övladları": Sumqayıt şəhər təhsil şöbəsinin 71 sayılı körpələr evi- uşaq bağçasının fəaliyyəti haqqında //Sumqayıt. - 2009. - 18 mart.- S. 7.
- 1565. Məktəbəqədər tərbiyə ocaqları rəhbərləri ilə görüş:** Şəhər İcra Hakimiyyətində // Sumqayıt. - 2006. - 12 avqust. - S.2.
- 1566. Bayramova, S.** Görəsən nə boydadır sözün ürəyi? //Sumqayıt.- 2005.- 19 noyabr. - Şəhər Təhsil Şöbəsinin 40 sayılı körpələr evi- uşaq bağçası haqqında.
- 1567. Qəhrəmanova, B.** Beynəlxalq dəyərlərə istiqamətlənmiş fəaliyyətimiz //Azərbaycan məktəbi. - 2004. - № 3.- may-iyun.- S.69-71.
- 1568. Xəlilova, G.** Məktəbəqədər tərbiyənin təşkili barədə: Sumqayıt şəhərində məktəbəqədər tərbiyənin təşkili və görüləcək işlər haqqında //Azərbaycan məktəbi. - 2004.- № 3.- may-iyun.- S. 56-58.

- 1569. Bayramova, S.** “Giləmeyvə”də şirin- şəkərdir balalar // Sumqayıt. - 2003.- 2 aprel. - Sumqayıt şəhər 47 saylı körpələr evi- uşaq bağçası haqqında.
- 1570. Bayramova, S.** Çiçəklər // Sumqayıt. - 2002. - 9 noyabr. - S. 3. - Sumqayıtdakı 30 saylı uşaq bağçasının fəaliyyəti haqqında.
- 1571. Əliyev, Y.** Möhkəm özül və qayğı olarsa....: Sumqayıtda fəaliyyət göstərən 47 və 55 saylı körpələr evi- uşaq bağçaları haqqında //Azərbaycan müəllimi. - 2002. - 27 sentyabr. - 3 oktyabr. - S. 7.

11.4. Sumqayıtda orta ümumtəhsil məktəbləri

- 1572. Sumqayıt şəhərindəki Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziyanın 67-ci buraxılışı olmuşdur** // Sumqayıt. - 2014. - 7 iyun. - № 25. - S. 1.
- 1573. Fənn aylıqları sağlam rəqabət yaradır** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 6 iyun. - № 21. - S. 8. - Sumqayıt şəhər ümumtəhsil məktəblərində həyata keçirilən fənn aylıqlarının nəticələri.
- 1574. Sumqayıt məktəbləri ekskursiyada** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 6 iyun. - № 21. - S. 8.
- 1575. Hərbi peşəyə maraq artır** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 6 iyun. - № 21. - S. 8. - Sumqayıt məktəblərində vətənpərvərlik tərbiyəsi haqqında.
- 1576. Ağayev, Elmir.** Ölkə üzrə ilk üçlükdə olan Sumqayıt məktəbi / E. Ağayev // 168 saat. - 2014. - 28 may. - № 12. - S. 7. - Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziya haqqında.
- 1577. Ağayev, Elmir.** Sumqayıtın ən yaxşı orta məktəbləri hansılardır? / E. Ağayev // 168 saat. - 2014. - 16--22 aprel. - № 7. - S. 3.
- 1578. Məlikov, Qüdrət.** Texniki və Təbiət Elmləri Liseyi / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 31 avqust. - № 45. - S. 5. - 2012/2013-cü tədris

ilində "Ən yaxşı məktəb" müsabiqəsinin qalib olmuş təhsil ocağı haqqında.

- 1579. Məlikov, Qüdrət.** Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziya / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2013. - 31 avqust. - № 45. - S. 5. - 2012/2013-cü tədris ilində "Ən yaxşı məktəb" müsabiqəsinin qalibi olmuş təhsil ocağı haqqında.
- 1580. Həsənlı, S.** Mükafat bizi təhsildə yeni nailiyyətlərə ruhlandırır: Sumqayıt şəhəri Y. Məmmədəliyev adına 31 nömrəli tam orta məktəbin direktoru Xanım Əhmədova ilə söhbət / S. Həsənlı // Respublika. - 2013. - 23 avqust. - № 182. - S. 6.
- 1581. Sultan, Ceyran.** Cəfəkeş, qayğıkeş qadınlarımız / C. Sultan // Sumqayıt. - 2013. - 9 mart. - № 11. - S. 2. - Sumqayıt şəhər 24 sayılı orta məktəbin direktoru Mehriban Nəcəfova haqqında.
- 1582. Sultan, Ceyran.** 2011-2012 - ci tədris ilində keçirilmiş "Ən yaxşı ümumtəhsil müəssisəsi" müsabiqəsinin qalibləri olan 24 və 14 sayılı tam orta məktəbin fəaliyyəti haqqında / C. Sultan // Sumqayıt. - 2012. - 30 iyun. - № 32. - S. 3.
- 1583. Mahmudov, Əvəz.** Təhsil sistemimiz möhkəm əsaslara malikdir / Ə. Mahmudov // Azərbaycan məktəbi. - 2011. - № 1. - S. 24-27. - Sumqayıt şəhəri 25 nömrəli orta məktəb haqqında.
- 1584. Sultanova, C.** Öz ənənələri olan ocaq: Sumqayıt şəhər 14 sayılı orta məktəbin direktoru Xanım Həsənovanın məktəbin fəaliyyəti ilə bağlı müsahibəsi / C. Sultanova // Sumqayıt. - 2010. - 20 noyabr. - № 58. - S.3.
- 1585. Sultanova, C.** Müəllim əməyi şərəflidir: 5 oktyabr Beynəlxalq Müəllim Günüdür / C. Sultanova // Sumqayıt. - 2010. - 2 oktyabr. - № 50. - S. 3. - Sumqayıt şəhər 23 sayılı məktəbin direktoru Fikrət Qasımovla söhbət.
- 1586. Muğanlı, Qüdrət.** "Ən yaxşı müəllim" müsabiqəsinin qalibləri / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 7 avqust. - № 41. - S. 3. - Sumqayıt

şəhəri orta ümumtəhsil məktəblərinin müsabiqədə qalib gələn müəllimləri haqqında.

- 1587. Sultanova, Ceyran.** Təhsil konsepsiyası həyata keçirilir / C. Sultanova // Sumqayıt. - 2010. - 15 may. - № 26. - S. 3. - Sumqayıt şəhər 21 saylı məktəbin direktoru, Əməkdar müəllim Zakir Əliyevin mü sahibəsi.
- 1588. Sultanova, C.** İrəliləyiş göz qabağındadır // Sumqayıt. - 2008. - 12 aprel. - Sumqayıt şəhər 18 saylı orta məktəbin işi haqqında.
- 1589. Sultanova, C.** Təhsilin keyfiyyəti daha da yüksəldilməlidir // Sumqayıt. - 2007. - 18 avqust. - Sumqayıt şəhər 1 saylı fars-ingilis dili təmayüllü orta internat məktəbi haqqında.
- 1590. Quliyev, S.** “AMMA LTD” təqdim edir: “Mənim məktəbim” // Sumqayıt. - 2007. - 10 yanvar. - Sumqayıt şəhər 3 saylı məktəbi haqqında.
- 1591. Bağırov, V.** Yekunlar və vəzifələr // Məslək. - 2006. - 13 sentyabr. - S.1-2. - Sumqayıt şəhər təhsilinin vəziyyəti haqqında.
- 1592. Məmmədov, X.** “Məktəbli şirkətlər” layihəsinin mükafatçısı // Sumqayıt. - 2006. - 6 may. - S. 5. - Sumqayıt şəhər 15 saylı orta məktəbin direktoru məktəbin nailiyyətləri barədə danışır.
- 1593. Həsənova, X.** Təhsil ocağına diqqət uğur qazandırır // Sumqayıt. - 2006. - 18 mart. - S.6. - Sumqayıt şəhər 14 saylı orta məktəbin direktoru ilə məktəbin fəaliyyəti haqqında söhbət / Söhbəti apardı: Q. Muğanlı.
- 1594. Namazov, K.** Qabaqcıl təhsil ocağı // Məslək. - 2005. - 21 oktyabr. - S.3. - Sumqayıt şəhərindəki 25 saylı orta ümumtəhsil məktəbinin fəaliyyəti haqqında.

- 1595. Məmmədov, S.** Təhsildə keyfiyyət əsas şərtidir //Məslək.- 2004.- 26 avqust. - Sumqayıt şəhər orta ümumtəhsil məktəblərində həyata keçirilən təhsilin keyfiyyəti haqqında.
- 1596. İsmayılov, A.** Məktəbimiz islahat yollarında //Azərbaycan məktəbi. - 2004.- № 3.- may-iyun.- S. 43-45. - Sumqayıt şəhər 16 saylı məktəb haqqında.
- 1597. İsmayılova, S.** Müəllim olmağımla fəxr edirəm //Azərbaycan məktəbi. - 2004.- № 3. - may-iyun.- S. 62-64. - Sumqayıt şəhər 23 saylı orta məktəbdə görülən işlər haqqında.
- 1598. Məmmədov, Ə.** Məktəbi idarəetmə fəaliyyətimizi yenidən qururuq //Azərbaycan məktəbi.- 2004.- № 3.- may-iyun.-S. 46-49. - Sumqayıt şəhər 27saylı məktəbin fəaliyyəti haqqında.
- 1599. Eldəniz.** “Ən yaxşı məktəb veb- saytları”: BMT-nin İnkişaf Proqramının “Azərbaycanın İKT üzrə Milli Strategiyası və onun ilkin mərhələdə həyata keçirilməsi” layihəsi çərçivəsində keçirdiyi “Ən yaxşı məktəb veb-saytları” müsabiqəsi və müsabiqənin qalibi olmuş Sumqayıtdakı 11 saylı məktəb haqqında //Kaspi. - 2003.- 31 dekabr. - 5 yanvar. - S. 5.
- 1600. Aliyev, A.** Dərslərdə qruplarla iş //Azərbaycan müəllimi. - 2003. - 8-14 avqust. - S.4. - Sumqayıtın 25 saylı məktəbində yaradılan qruplarla iş haqqında.
- 1601. Lələdağ, Ə.M.** Müasir üsulla keçirilən dərslər səmərəli olur //Sumqayıt.- 2003.- 18 yanvar.- S. 3. - Sumqayıtakı 25 saylı orta məktəb haqqında.
- 1602. Səfiyev, S.**Təhsilə diqqət və qayğı // Respublika. -2002. - 2 oktyabr. - S. 5. - Sumqayıt məktəbləri haqqında.
- 1603. Muğanlı, Q.**Təhsil işçilərinin ümumrespublika seminarı // Sumqayıt. -2002.- 11 may. - Sumqayıtdakı 25 saylı pilot məktəbin işi haqqında.

- 1604. Muğanlı, Q.** Təhsildə interaktiv metodlar // Sumqayıt.- 2002.- 20 aprel. - S.3. - Sumqayıt şəhər 25 saylı orta məktəb haqqında.
- 1605. Səfiyev, S.** “Abad kənd tüstüsündən bəllidir” // Respublika. - 2000. - 13 dekabr.- S. 6. - Sumqayıt şəhər İsmət Qayıbov adına 1saylı məktəb haqqında.
- 1606. Əliyev, Y.** Tədris ocağının yay qayğıları //Azərbaycan müəllimi. - 2000.- 27 iyul.- 2 avqust.- S.1. – Sumqayıt şəhər 43 saylı orta məktəb haqqında.
- 1607. Əliyeva, M.** Dərs ili başa çatır: Uğurlar, yekunlar // Məslək. - 2000. - 26 may.- 1iyun.- S. 4. - Sumqayıtda yerləşən 5 saylı məktəb haqqında.
- 1608. “Sumqayıt” 18 saylı məktəbdə** // Sumqayıt. - 2000. - 22 aprel. - “Sumqayıt” qəzetinin 18 saylı məktəbin müəllim və şagird kollektivi ilə hesabat görüşü haqqında.
- 1609. Sevil, B.** Təki Vətən yaşasın // Sumqayıt. - 2000.- 19 fevral.- S.3. - İ. Qayıbov adına 1saylı məktəbdə hərbi- vətənpərvərlik mövzusunda keçirilmiş “Dəyirmi masa “arxasında söhbətdən qeydlər.
- 1610. Oxucular “Sumqayıt”ı necə görmək istəyirlər?:** 5 saylı orta məktəbin şagird və müəllimlərinin iştirakı ilə Sumqayıtın 50 illik yubileyi münasibətilə oxucu konfransı //Sumqayıt. - 2000.- 12 fevral. - S. 3.
- 1611. Kamilova, S.** Birgə söylə: Uğurlar qazanılır, qayğı və problemlər həll olunur //Sumqayıt. - 1999.- 11 dekabr.- S. 3. - 9 saylı məktəbin direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı:S. Quliyeva .
- 1612. Bayramova, S.**12 saylı məktəb //Sumqayıt.- 1999.- 4 dekabr. - Məktəbin 40 illik yubileyi münasibətilə keçirilən tədbir haqqında.

11.5. Gimnaziya və liseylər

- 1613. Quliyev, Sübhan.** Uğurları ilə öyünən təhsil ocağı / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 4 sentyabr. - № 45. - S. 2. - Sumqayıt şəhərindəki Nizami Gəncəvi adına Təbiət və Texniki Elmlər Liseyi haqqında.
- 1614. Mirzə, N., Novruzov, M.** Sumqayıtda istedadlı şagirdlər üçün yeni lisey // Azərbaycan müəllimi. - 2009.- 10 aprel.- S.4. - Sum qayıtda fəaliyyət göstərən məktəb-lisey haqqında.
- 1615. Cabbarov, Ə.** “İdrak” xüsusi istedadlı uşaqlar yetişdirir // Azərbaycan. - 2009. - 5 fevral. - S.8. - Sumqayıtdakı “İdrak” məktəb-liseyi haqqında.
- 1616. Quliyev, S.** Elmin zirvəsinə gedən yol: Sumqayıt “İstedad” liseyi. //Sumqayıt. - 2008.- 30 avqust.
- 1617. Tahirova, M.** Mənim məhəbbət şəhərim: Sumqayıt Şəhər Təbiət və Texniki Elmlər Liseyinin direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı: S.Bayramova //Sumqayıt. - 2004.- 18 dekabr.
- 1618. Məmmədov, N.** “Minarə müəllimin məktəbi”nin nailiyyətləri //Azərbaycan müəllimi.- 2004.- 27 avqust.- S.4. - Sumqayıt Şəhər Təbiət və Texniki Elmlər Liseyinin fəaliyyəti haqqında.
- 1619. Nəcəfova, Z.** Məktəbimizdə valideyn qayğısı şərəf işidir //Azərbaycan məktəbi.- 2004.- № 3.- may-iyun.- S.72-74. - N.Gəncəvi adına Texniki vəTəbiət Elmlər Liseyinin Valideyn Komitəsinin fəaliyyəti haqqında.
- 1620. Əhmədov, N.** Gimnaziya –istedadların məktəbidir // Sumqayıt. - 2003.- 15 noyabr. - Sumqayıt Şəhər Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziya haqqında.
- 1621. Bayramova, S.** Könlüm keçir bu məbədghandan //Sumqayıt.- 2003.- 8 noyabr. - Sumqayıt Texniki və Təbiət Elmləri Liseyi haqqında.

- 1622. İbrahimova, Ş.** “Şagirdlərim məni sevdiyi üçün xoşbəxtəm” //Xalq qəzeti.- 2001.- 20 sentyabr.- S. 6. - Sumqayıt Şəhər Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziyanın ibtidai sinif müəllimi Aybəniz İbrahimova haqqında.
- 1623. Tahirova, M.** Tanış olun: N Gəncəvi adına Texniki və Təbiət Elmləri Liseyi //Sumqayıt.- 2000.- 4 noyabr.- S. 2-3. - Liseyin direktoru ilə müsahibə.
- 1624. Ünvər, H.** Uğurlu yolda // Sumqayıt. - 2000. - 16 sentyabr. - S. 3. Turqut Özal adına Sumqayıt Özəl Türk Liseyinin fəaliyyəti haqqında.
- 1625. Qasimov, U.**TETK: Yüksəliş yollarında // Məslək. - 2000. - 26 may. - 1 iyun. - S. 3. - Sumqayıt şəhər Təbiət Elmləri Təmayüllü Gimnaziya haqqında.
- 1626. Yusifov, N.**“Şərq” liseyi: V. İbrahimov adına Xarici Dillər və Dəqiq Elmlər Təmayüllü “Şərq” Liseyinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: T. Məmməd //Sumqayıt.- 2000.- 29 aprel.-S. 4.
- 1627. Şirinov, Ə.** Fars- ingilis ili təmayüllü orta internat məktəbi: Məktəbin direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı: S. Bayramova // Sumqayıt. 1999.- 27 noyabr.- S.3.

11.6. Peşə, xüsusi təhsil və orta ixtisas məktəbləri

- 1628. Burada ixtisaslı tibb işçiləri hazırlanır** // Sumqayıt. - 2014. - 6 sentyabr. - № 38. - S. 3. - Tibb Kollecinin direktoru Rəfayil Eymazovla müsahibə.
- 1629. Oday, Rafiq.** Təlim, Tədris Mərkəzində buraxılış imtahanı / R. Oday // Sumqayıt. - 2014. - 16 avqust. - № 36. - S. 3. - Sumqayıt Təlim, Tədris Mərkəzində 10 aylıq təhsildən sonra buraxılış imtahanları keçirilmişdir.

- 1630. Oday, Rafiq.** ARDNŞ-nın Təlim, Tədris və Sertifikatlaşdırma İdarəsinin Sumqayıt Təlim-Tədris Mərkəzi : Sabaha açılan pəncərə / R. Oday // Məslək. - 2014. - 25 yanvar. - № 1/2. - S. 6.
- 1631. Sabaha açılan pəncərə:** ARDNŞ-in Təlim, Tədris və Sertifikatlaşdırma İdarəsinin Sumqayıt Təlim-Tədris Mərkəzi // İki sahil. - 2013. - 29 noyabr. - № 225. - S. 14. - Tədris mərkəzində təhsil alan bir neçə tələbənin Təlim Mərkəzi haqqında fikirləri.
- 1632. Sultan, Ceyran.** Şərəfli peşənin başlanğıcında: Sumqayıt Tibb Kolleci / C. Sultan // Sumqayıt. - 2013. - 21 sentyabr. - № 48. - S. 3. - Kollecin direktoru Rafael Eyvazovun müsahibəsi.
- 1633. Quliyev, S.** Təlim-Tədris Mərkəzi ilə tanışlıq / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2013. - 2 fevral. - № 4. - S. 2. - Sumqayıt şəhərində "Azərkimya" İstehsalat birliyinin təşəbbüsü ilə fəaliyyətə başlamış ARDNŞ-in Təlim-Tədris Mərkəzi haqqında.
- 1634. Səfiyev, Söhrab.** Sumqayıt Tibb Kolleci qabaqcıl tədris müəssisəsidir / S. Səfiyev // Respublika. - 2012. - 19 iyun. - № 133. - S. 4. - Fəaliyyəti haqqında.
- 1635. Quliyev, Sübhan.** Nəzəri hazırlıqla istehsalat təcrübəsi vəhdət təşkil etməlidir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 28 aprel. - № 19. - S. 7. - 3 nömrəli Sumqayıt Peşə Liseyinin direktoru Nərgiz Əsədova ilə söhbət.
- 1636. Quliyev, S.** Texniki peşə təhsilinin müasir formada qurulması kadr hazırlığına geniş imkanlar açır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 19 noyabr. - № 58. - S. 3. - Sumqayıt şəhər 1 №-li peşə liseyinin direktoru Hafiz Rzayev ilə müsahibə.
- 1637. Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıt Dövlət Texniki Kolleci: Müstəqilliyimizin 20 ili/Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 3 sentyabr. - № 45. - S. 3.

- 1638. İmanova, Rəna.** Müəllim ömrü : 70 yaşın astanasında / R. İmanova // Sumqayıt. - 2011. - 13 avqust. - № 42. - S. 4. - Sumqayıt Dövlət Texniki Kollecinin müəllimi Zakir Məmmədov haqqında.
- 1639. Quliyev, S.** Görülmüş işlər, mövcud problemlər : Texniki peşə təhsili / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 23 oktyabr. - № 53. - S. 2. - Sumqayıt şəhərindəki 1 saylı texniki-peşə liseyinin direktoru Hafiz Rzayevin müsahibəsi.
- 1640. Adın şərəflidir sənin, ey qadın!** // Məslək. - 2010. - 24 iyun. - № 12-13. - S. 5. - Sumqayıt şəhərinin fəal ictimaiyyətçisi, “Sağlamlıq imkanları məhdud uşaqların təhsil aldığı internat” məktəbinin direktoru Ayət Kərimova haqqında.
- 1641. Muğanlı, Qüdrət.** Keçilən yola bir nəzər / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 16 yanvar. - № 2. - S. 3. - Sumqayıt Musiqi texnikumunun direktoru Rasim Quliyevin müsahibəsi.
- 1642. Pirquliyeva, Mətanət.** Sumqayıt Dövlət Texniki Kolleci / M. Pirquliyeva // Respublika. - 2009. - 21 oktyabr. - № 229. - S. 6. - Kollecin fəaliyyəti haqqında.
- 1643. Muğanlı, Q.** Texnikumun bugünü və sabahı // Sumqayıt. - 2009. - 18 aprel. - S. 2. - Sumqayıt şəhərinin 60 illik yubileyi münasibətilə keçirilmiş “Sumqayıt Musiqi Texnikumunun bugünü və sabahı” adlı tədbir haqqında.
- 1644. Qafaroğlu, S.** Xüsusi internat məktəbinin yeni binası istifadəyə verildi // Sumqayıt. - 2008. - 17 sentyabr. - S. 2. - 5-ci mikrorayonda yerləşən Əqli və Ffiziki Cəhətdən Qüsurlu Uşaqlar Üçün Xüsusi Internat Məktəbinin yeni binasının açılış mərasimi.
- 1645. Məmmədov, Y.** Musiqiçi ömrünün anları // Sumqayıt. - 2008. - 27 fevral. - S. 4. - Sumqayıt Orta İxtisas Musiqi Texnikumunun tar müəllimi Tahir Əzimov haqqında.

- 1646. Məmmədov, Y.** Fəxri adınız mübarək: Sumqayıt Musiqi Texnikumu-nun müəllimi, bəstəkar Nağıyev Faiq Həbib oğlu “Azərbaycan Respublikasının “Əməkdar İncəsənət Xadimi” fəxri adına layiq görülmüşdür //Sumqayıt. - 2007.- 24 noyabr.- S. 3.
- 1647. Pirquliyeva, M.** İxtisaslı mütəxəssislər hazırlanır: Orta ixtisas təhsili məktəblərimiz // Sumqayıt.- 2007.- 14 aprel. - S. 4-5. -Sumqayıt Dövlət Texniki Kolleci haqqında.
- 1648. Məlikov, Q.** Burada sağlamlıq keşikçiləri hazırlanır // Sumqayıt. 2006.- 8 aprel.- S.6. - Sumqayıt Tibb Məktəbi haqqında.
- 1649. Pirverdiyeva, M.** Sumqayıt Dövlət Texniki Kolleci // Sumqayıt. - 2005.- 26 noyabr.
- 1650. Eyvazo, R.** Burada ixtisaslı kadrlar hazırlanır // Sumqayıt. - 2004. - 21 aprel. - S. 2-3. - Əziz Əliyev adına Sumqayıt Tibb Məktəbi haqqında.
- 1651. Alışov, M.** On yaşlı təhsil müəssisəsi //Azərbaycan müəllimi.- 2003. - 13-19 iyun.- S.5. - Sumqayıt Pədoqoji Seminariyasının direktoru ilə müsahibə haqqında.
- 1652. Namazov, K.** İxtisasartırma təhsili məsələləri: Yeni mexanizmə keçid //Azərbaycan müəllimi. - 2002.- 28 iyun.- 4 iyul. - Təhsil naziri M.Mərdanovun “İxtisasartırma təhsilində yeni mexanizmə keçid və müəllimlərin təkmilləşdirilməsi işinin təşkili barədə” əmrinə uyğun olaraq Sumqayıt şəhərində keçirilən müşavirə haqqında.
- 1653. Əliyev, Y.** Gənclik şəhərinin musiqi beşiyi //Azərbaycan müəllimi. - 2002.- 4-10 oktyabr.- S. 5. - Sumqayıt Musiqi Texnikumu haqqında.
- 1654. Əliyev, H.** Sumqayıt kimyaçılarına doğma olan təhsil ocağı //Azərbaycan müəllimi.- 2002.- 4-10 yanvar.- S.2. - Sumqayıtın 2 saylı peşə liseyi haqqında.

- 1655. Alışov, M.** Kəmiyyət keyfiyyətlə vəhdətdə inkişaf etməlidir // Xalq qəzeti.- 2001.- 6 dekabr.- S. 2. - Sumqayıt Pedaqoji Seminariyasının direktoru ilə söhbət haqqında.
- 1656. Binnətov, R.** Burada ixtisaslı kadrlar hazırlanır // Məslək. - 2001.- 6-12 iyul.- S.2. - Sumqayıt Texnologiya Texnikumunun direktoru ilə müsahibə haqqında.
- 1657. Vəliyeva, A.** Burada musiqiçilər hazırlanır: Sumqayıt Şəhər 1 Saylı Musiqi Məktəbinin direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı:Q. Muğanlı]. // Sumqayıt.- 2000.- 15 aprel.

11.7. Ali təhsil ocaqları

- 1658. Sumqayıt Dövlət Universitetinin əməkdaşlarına fəxri adların verilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (16 noyabr - 2012-ci il) // Azərbaycan. - 2012. - 17 noyabr. - № 256. - S. 2.**
- 1659. Sumqayıt Dövlət Universitetinin əməkdaşlarının "Tərəqqi" medalı ilə təltif edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı (16 noyabr 2012-ci il) // Azərbaycan. - 2012. - 17 noyabr. - № 256. - S. 2.**

* * *

- 1660. Kadr potensialı ilə seçilən təhsil ocağı // Sumqayıt. - 2014. - 13 sentyabr. - № 40. - S. 3. - SDU-nun rektoru Elxan Hüseynovla müsahibə.**
- 1661. Məzun günü:** İyunun 25-də Sumqayıt Dövlət Universitetində məzun günü keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2014. - 28 iyun. - № 28. - S. 4.
- 1662. Məmmədov, Vüsal.** Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru prezidentdən nə xahiş edib? : Universitetin prorektoru bu ali təhsil ocağının bugünkü fəaliyyəti və gələcək planlar barədə danışır / V.

Məmmədov // 168 saat. - 2014. - 19 - 24 iyun. - № 14. - S. 6. -
Universitetin prorektoru Elxan Hüseynovla müsahibə.

- 1663. Sumqayıt Dövlət Universitetində SABAH qruplarının təqdimatı olub** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 30 may. - № 20. - S. 3. - Bu qrupların yaradılmasında əsas məqsəd azərbaycanlı tələbələrin xarici ali məktəblərdəki tələbələrlə əməkdaşlığı, tədris proqramların təkmilləşdirilməsidir.
- 1664. Sumqayıt Dövlət Universiteti Gəncə Dövlət Universiteti ilə əməkdaşlıq edəcək** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 25 aprel. - № 15. - S. 5.
- 1665. Dünya Bankının eksperti SDU-da** // Sumqayıt. - 2014. - 19 aprel. - № 17. - S. 4. - Dünya bankının eksperti Sachiko Kataoka aprelin 14-də SDU-da olmuşdur.
- 1666. SDU-da ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümü münasibəti ilə ali məktəb tələbələrinin bədii yaradıcılıq festivalı keçirildi** // Respublika. - 2014. - 5 aprel. - № 67. - S. 5.
- 1667. Sumqayıt Dövlət Universitetində Xocalı soyqırımını yad olundu** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 28 fevral. - № 8. - S. 7.
- 1668. Murad.** Sumqayıtlı prezident təqaüddçüləri bir kitabda / Murad // 168 saat. - 2014. - 19 fevral. - № 3. - S. 8. - 2001-2013-cü illərdə prezident təqaüdü alan tələbələr haqqında.
- 1669. Əhmədov, M. A.** Qeyri-səlis cəbri Petri şəbəkəsinin tətbiqi ilə fəvqəladə hallar zamanı Sumqayıt Dövlət Universitetinin evakuasiyasının idarəetmə modelinin işlənməsi / M. A. Əhmədov // İnformasiya Texnologiyaları Problemləri. - 2013. - № 2. - S.
- 1670. Qəhrəmanov, Nadir.** Tədris-təlim prosesi müasir səviyyədə qurulur: Sentyabrın 16-da yeni dərs ili başlanır / N. Qəhrəmanov //

Sumqayıt. - 2013. - 14 sentyabr. - № 47. - S. 2. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin növbəti dərslərinə hazırlığı haqqında.

1671. Yarım əsrlik inkişaf yolu // Sumqayıt. - 2012. - 29 dekabr. - № 62. - S. 5. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin 50 illiyi münasibətilə keçirilmiş tədbir haqqında.

1672. Sumqayıt Dövlət Universitetinin yaranmasının 50 illiyi qeyd edilmişdir // Xalq qəzeti. - 2012. - 22 dekabr. - № 286. - S. 8.

1673. Qəhrəmanov, Nadir. Sumqayıt Dövlət Universiteti müasir dinamik inkişaf mərhələsində / N. Qəhrəmanov // Respublika. - 2012. - 21 dekabr. - № 285. - S. 10.

1674. Qəhrəmanov, Nadir. Sumqayıt Dövlət Universiteti 50 ildə / N. Qəhrəmanov // Azərbaycan müəllimi. - 2012. - 23 noyabr. - № 46. - S. 5.

1675. Quliyev, S. Uğurları ilə tanınan ali məktəb / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 26 noyabr. - № 59. - S. 2-3. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru, professoru Nadir Qəhrəmanov ilə müsahibə.

1676. Nəcəfxanlı, Əli. Sumqayıtda pedaqoji kadr hazırlığına böyük diqqət yetirilir / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2009. - 27 oktyabr. - № 239. - S. 6. - Azərbaycan Müəllimlər İnstitutunun Sumqayıt filialının fəaliyyəti haqqında.

1677. İbrahimov, İ. Sumqayıtda ilk ali təhsil ocağı necə yarandı // Sumqayıt. - 2009. - 18 iyul. - S. 6-8. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin yaranması tarixi haqqında.

1678. Sumqayıt Dövlət Universiteti cari təmir, sosial-mədəni və məişət tipli obyektlərin təmiri, dəftərxana və təsərrüfat mallarının və avadanlıqlarının alınması üçün tender elan edir // Respublika. - 2009. - 1 avqust. - S. 4.

- 1679. İsgəndərov, B.** Alim- pedaqoq: SDU- nun müəllimi, tanınmış filoloq alim Aslan Bayramov haqqında // Məslək.- 2009.- 29 yanvar.
- 1680. Hətəmoğlu, Ş.** Azərbaycan folklorunun tədqiqi, təbliği və tədrisi məsələləri //Azərbaycan müəllimi.- 2008.- 23 may.- S.2. -Sumqayıt Dövlət Universitetində keçirilən elmi konfrans haqqında.
- 1681. Əliqızı, F.** Silsilə tədbirlər: Xocalı soyqırımı ilə bağlı Sumqayıt Dövlət Universitetində keçirilən silsilə tədbirlər haqqında //Sumqayıt.- 2008.- 1 mart.- S.2.
- 1682. Ağbaba, A.** Tehran Universitetinin rektoru Sumqayıt Dövlət Universitetində olub //Azərbaycan müəllimi.- 2007.-7 dekabr.-S.3.
- 1683. Mirzəyev, H., Aslanov, Y.** Harayın bir ümman, Aslan müəllim! //Məslək. - 2007.- 3 aprel. - Sumqayı Dövlət Universitetinin filologiya fakültəsinin dekanı Aslan Bayramov haqqında.
- 1684. Qəhrəmanov, N.** Yeni uğurlar sorağında //Azərbaycan məktəbi. - 2007. - № 1.- yanvar-fevral.- S. 49-54. - Sumqayıt Universiteti haqqında.
- 1685. Elnur, Ş.** “Sumqayıt Dövlət Universiteti 45 ildə” //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 2 dekabr.- S.6. - SDU-da keçirilən “Sumqayıt Dövlət Universiteti 45 ildə” adlı kitabın təqdimat mərasimi haqqında.
- 1686. Qəhrəmanov, N.** Ulu öndərin yüksək elm və təhsil ocağı kimi görmək istədiyi ali məktəb:Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S.Hüseynoğlu] // Xalq qəzeti. - 2005.- 14 iyun.- S.5.
- 1687. Daim zirvələrə doğru:** Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru, professor Nadir Qəhrəmanov haqqında // Məslək. -2005. - 25 may. S.3
- 1688. Bayramov, A.** Arzulardan doğan uğurlar //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 20 may.- S. 4. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru, professor Nadir Qəhrəmanov haqqında.

- 1689. Səfiyarov, Y.** Sumqayıtda bir universitet var: Sumqayıt Dövlət Universitetinin fəaliyyəti haqqında // Məslək. - 2004. - 26 sentyabr. - S.3.
- 1690. Bayramov, A., Ağbaba, A.** Mənalı ömrün səhifələri //Azərbaycan müəllimi.- 2004.- 2 iyul.- S.4. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin tanınmış müəllimi, rus dili kafedrasının müdiri, dosent Ramazan Məmmədov haqqında.
- 1691. Məmmədov, R.**Təhsilə qayğı gələcəyə qayğıdır //Azərbaycan müəllimi.- 2003.- 10-16 oktyabr.- S.5. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin yaradılması, tarixi və fəaliyyəti haqqında.
- 1692. Bayramov, A.** Elə başlayaq ki, birinci gündən: Sumqayıt Dövlət Universitetinin filologiya fakultəsinin dekanı ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: A.Ağbaba //Məslək.- 2003.- 16 avqust.
- 1693. SDU: Üç ilin yekunları** //Azərbaycan müəllimi. - 2003. - 4-10 iyul. - S.2. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin fəaliyyəti haqqında.
- 1694. Məmmədov, R.** Aqilliklə qazanılan ağsaqqallıq //Azərbaycan müəllimi.- 2003.- 6-12 iyun.- S.6. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin müəllimi, professor Həsən Sadıqov haqqında.
- 1695. Məmmədov, R., Bayramov, A.** Mənalı ömrün səhifələri //Məslək.- 2003.- 27 may.- S.5. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin fəlsəfə kafedrasının müdiri, professor Həsən Sadıqov haqqında.
- 1696. Qəhrəmanov, N.** Heydər Əliyev milli təhsilin qarantıdır //Xalq qəzeti.- 2003.- 15 may.- S. 5.
- 1697. Qəhrəmanov, N.** İnamımız özümüzə qayıtdı //Sumqayıt.- 2003.- 23 aprel. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru ilə müsahibə.
- 1698. Hətəmoğlu, Ş.** İki ilin yekunları //Azərbaycan müəllimi.- 2002.- 21-27 iyun.- S.3. - Sumqayıt Sənaye İnstitutu haqqında.

- 1699. Hüseynov, Ə.** Daha çox dinamizm, daha çox peşəkarlıq //Azərbaycan müəllimi.- 2002.- 31 may.- 6 iyun. - S.2. - Sumqayıt Dövlət Universitetində keçirilən “Təhsil islahatı və onun informasiya təminatı mövzusunda” “Dəyirmi masa” arxasında söhbət barədə.
- 1700. Muğanlı, Q.** Novator şairlə görüş // Sumqayıt. - 2002. - 23 mart. - Sumqayıt Dövlət Universitetində Nəriman Həsənzadə ilə keçirilən görüş haqqında.
- 1701. Nəcəfova, R.** Sumqayıtda ali təhsilli pedaqoji kadrlar hazırlanır //Sumqayıt.- 2001.- 8 sentyabr.- S.2. - Azərbaycan Müəllimlər İnstitutunun Sumqayıt filialının fəaliyyəti haqqında.
- 1702. Qəhrəmanov, N.** SDU: Uğurlar da var, problemlər də //Azərbaycan müəllimi.- 2001.- 12-18 iyul.- S.3. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Ş.Məmmədov.
- 1703. Qəhrəmanov, N.** Təhsilimiz milli zəminə, ümumbəşəri prinsiplərə əsaslanmalıdır // Xalq qəzeti.- 2001.- 7 iyun.- S. 5. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin rektoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: A.Ağbaba.
- 1704. Baxşəliyev, A.** Şərəfli həyat yolu // Sumqayıt.- 2001.- 13 yanvar.- S. 2. - Sumqayıt Dövlət Universitetinin prorektoru Həqiqət Aslanov haqqında.
- 1705. Aslanov, H.** Sumqayıt Dövlət Universiteti //Azərbaycan müəllimi.- 2000.- 14-20 dekabr. - S. 6. - Azərbaycan Sənaye İnstitutu bazasında yaradılan Sumqayıt Dövlət Universiteti haqqında.
- 1706. Qəhrəmanov, N.** Şəhərimizin sabahı nurludur // Respublika. - 2000.- 10 sentyabr.- S. 2. - Sumqayıt Dövlət Universiteti haqqında.
- 1707. Fərhadzadə, E.** Burada XXI əsrin kadrları hazırlanır //Sumqayıt.- 1999.- 31 dekabr.- S.3. -Azərbaycan Sənaye İnstitutunun rektoru ilə söhbət /Söhbəti apardı:Q. Məlikov.

11.8. Bədən tərbiyəsi

- 1708. Cəmmilov, Pərviz.** Şahmatçılar arasında IV Sumqayıt çempionatına yekun vuruldu / P. Cəmmilov // Sumqayıt. - 2014. - 9 avqust. - № 35. - S. 1.
- 1709. Sumqayıt məktəblisi Dünya çempionatının bürünc medalına layiq görülüb** // Azərbaycan müəllimi. - 2014. - 8 avqust. - № 30. - S. 6. - "Təhsil" Respublika İdman Mərkəzinin Sumqayıt filialının yetirməsi Nərgiz Mirzəyeva haqqında.
- 1710. Qafaroğlu, Sübhan.** Futbolumuzun şöhrətini özünə qaytarmalıyıq: Həmsöhbətimiz "Sumqayıt" futbol klubunun prezidenti Kamran Quliyevdir / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2014. - 28 iyun. - № 28. - S. 3.
- 1711. Məmmədzadə, Orxan.** Balacalar başladı: Sumqayıt uşaq futbol komandaları arasında Milli Qurtuluş gününə həsr edilmiş futbol turnirinə start verildi / O. Məmmədzadə // 168 saat. - 2014. - 19 - 24 iyun. - № 14. - S. 6.
- 1712. Şahmata 3 grossmeyster verən ata Məmmədyarov:** "Övladlarımın uşaqlıq illərini aldığım üçün günahkaram" // 168 saat. - 2014. - 4 iyun. - № 13. - S. 12. - Sumqayıtlı şahmatçılar Şəhriyar, Zeynəb və Türkan Məmmədyarovların atasının müsahibəsi.
- 1713. "Tour d'Azerbaidjan":** Sumqayıtda başlayan velosiped turu sona çatdı // 168 saat. - 2014. - 14 may. - № 11. - S. 5.
- 1714. "Tour d' Azerbaidjan-2014"d' ilk mərhələ** // Sumqayıt. - 2014. - 10 may. - № 20-21. - S. 1. - Mayın 7-də Sumqayıtda başlanan adı çəkilən veloyürüşün ilkin mərhələsi başa çatıb.
- 1715. Məmmədov, Tural.** "Sumqayıt", hara belə? əhsən, planetin 9-cu zəif qonağıyıq! / T. Məmmədov // 168 saat. - 2014. - 16--22 aprel. - № 7.

- S. 12. - "Sumqayıt" futbol üzrə yığma komandasının turnir cədvəlindəki yeri haqqında.

1716. "JSK" Architekci: "Stadion bütün müasir standartlara cavab verəcək" // 168 saat. - 2014. - 16-22 aprel. - № 7. - S. 12. - Sumqayıtda inşa ediləcək yeni stadion haqqında.

1717. Nəcəfxanlı, Əli. Sumqayıt idmançılarının bayram tədbirləri / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2014. - 6 mart. - № 49. - S. 4. - Bədən Tərbiyəsi və İdman Günü Sumqayıtda silsilə tədbirlərlə qeyd olunmuşdur.

1718. Məmmədov, Tural. "Borcumuz idmançı yetişdirməkdən əlavə..." / T. Məmmədov // 168 saat. - 2014. - 29 yanvar. - № 2. - S. 12. - Sumqayıtda yerləşən "Azəri" Sağlamlıq Mərkəzinin məşqçisi Məkan Qiyasovun müsahibəsi.

1719. Məstəliyev, Kənan. Həyatını dəmirlə mübarizəyə həsr etmiş atlet / K. Məstəliyev // Kaspi. - 2014. - 7 fevral. - № 22. - S. 23. - Sumqayıtlı atlet Zülfüqar Suleymanovun idman karyerası haqqında.

1720. Əliyev, Akif. Sumqayıtda idmanın inkişafına diqqət artır / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 27 noyabr. - № 261. - S. 7.

1721. Həvəskar velosipedçilərin 3-cü şəhər yarışı // Sumqayıt. - 2013. - 29 iyun. - № 34. - S. 2. - İyunun 25-də ümummilli lider Heydər Əliyevin abidəsinin önündə velosiped idman növü üzrə həvəskarlar arasında 3-cü şəhər yarışına start verildi.

1722. Quliyeva, Sevinc. "Bələdiyyə kuboku" uğrunda futbol yarışlarına start verildi / S. Quliyeva // Sumqayıt. - 2013. - 22 iyun. - № 33. - S. 4. - "Sumqayıt Bələdiyyəsi kuboku" uğrunda yarışların 8-ci turniri 15 iyun-Milli Qurtuluş gününə və Ulu Öndər Heydər Əliyevin 90 illik yubileyinə həsr olunmuşdur.

- 1723. Nəcəfxanlı, Əli.** "5 mart - Bədən Tərbiyəsi və İdman Günü" Sumqayıt şəhərində təntənə ilə qeyd olundu / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2013. - 8 mart. - № 53. - S. 6.
- 1724. Velosipedçilərin II şəhər yarışı keçirildi** // Sumqayıt. - 2012. - 7 iyul. - № 33. - S. 2.
- 1725. Nailiyyətlər ürəkaçandır** // Sumqayıt. - 2012. - 17 mart. - № 12-13. - S. 6. - 1 sayılı Uşaq Gənclər İdman məktəbinin direktoru Quliyev Əli ilə müsahibə.
- 1726. Kəbirli, Şahlar.** Dünya kubokunun sahibi: Bizim idmançılar / Ş. Kəbirli // Sumqayıt. - 2011. - 2 aprel. - № 19. - S. 3. - Sumqayıt şəhəri 25 sayılı orta məktəbin şagirdi, karate üzrə III dünya kubokunun sahibi Elçin Mehdiyev haqqında.
- 1727. Qaraca, Bəxtiyar.** Dərddən güclü / B. Qaraca // Azərbaycan. - 2011. - 3 mart. - № 49. - S. 8. - Cüdo üzrə ikiqat Paraolimpiya çempionu olmuş Sumqayıtlı İlham Zəkiyev haqqında.
- 1728. Məlikov, Q.** Kənan mükafatçılar arasındadır: Yeniyetmə olimpiyaçıların uğurları / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2010. - 4 sentyabr. - № 45. - S. 3. - Sumqayıtlı güləşçi Kənan Quliyev haqqında.
- 1729. Quliyev, Sübhan.** Şahmat məktəbi qapılarını açdı / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 16 yanvar. - № 2. - S. 2. - 1981-ci ildə Sumqayıtda istifadəyə verilmiş 3 sayılı uşaq-gənclər şahmat-dama məktəbinin əsaslı təmirdən sonra istifadəyə verilmişdir.
- 1730. İmranova, A.** Şöhrət ordenli çempion- bu ad ona çox yaraşır // Hərbi and. - 2009. - 18 aprel. - S. 7. - Avropa çempionu, Şöhrət ordenli cüdo ustası İlham Zəkiyev haqqında.
- 1731. Muğanlı, Q.** Əsil idman bayramı // Sumqayıt. - 2008. - 8 noyabr. - Sumqayıt şəhər M. Hüseynzadə adına stadionda keçirilən cüdo yarışları haqqında

- 1732. Muğanlı, Q.** 14 yaşlı dünya çempionu // Sumqayıt. - 2006. - 15 noyabr. - S.5. - Şahmat üzrə dünya çempionu olmuş sumqayıtlı Vasif Durarbəyli haqqında.
- 1733. Əliyev, Y.** Azərbaycan şahmatının parlaq ulduzları //Azərbaycan müəllimi.- 2003.- 21-27 noyabr.- S.2. -Azərbaycanın tanınmış şahmatçıları Zeynəb və Şəhriyar Məmmədیارovlar haqqında.
- 1734. Rəsulov, R.** Sumqayıt idmanının inkişafı naminə //Sumqayıt.- 2003.- 12 noyabr. - M. Hüseynzadə adına şəhər stadionunun direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı:T. Məmməd.
- 1735. Tofiq, M.** Bir ildə iki dəfə dünya çempionu //Ulduz. - 2003. - № 11. - S. 95. - Sumqayıt şahmat məktəbinin yetirməsi olan gənc şahmatçı Şəhriyar Məmmədیارov haqqında.
- 1736. Sumqayıt şahmat məktəbinin yetirməsi Şəhriyar Məmmədیارov gənclər arasında dünya çempionudur** //Sumqayıt.- 2003.- 5 iyul.- S.1.
- 1737. Bayramova, S.**Şahmat onların həyatıdır //Sumqayıt.- 2002.- 14 dekabr.- S.2. - Sumqayıtın üç şahmat ulduzu – Zeynəb, Şəhriyar və Türkan Məmmədیارovlar haqqında.
- 1738. Sumqayıtın ilk grossmeysterləri: Şahmat üzrə Avropa birinciliyində qızıl medal almış sumqayıtlı Zeynəb və Şəhriyar Məmmədیارovlar haqqında** //Sumqayıt.- 2002.- 23 noyabr.- S. 1.
- 1739. Sadıqov, E.** Şahmatımız yüksəlişdədir: Sumqayıt Şəhər Şahmat Məktəbinin direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: İ. Qasimov //Məslək.- 2002.- 25 oktyabr.
- 1740. Sumqayıt şahmat məktəbinin yetirməsi Zeynəb Məmmədیارova Avropa çempionudur** //Sumqayıt.- 2002.- 27 iyul.- S. 4.

- 1741. Veysəlli, K.** İdmançılara bələdiyyə təqaüdü: Sumqayıt bələdiyyəsi adlı-sanlı sumqayıtlı idmançılara bələdiyyə təqaüdü verilməsi haqqında qərar qəbul etmişdir // Sumqayıt. - 2002. - 13 iyul. - S. 1-2.
- 1742. Quliyev, S.** Səbinənin uğurları: Orenburq vilayətinin Buzluq şəhərin-də keçirilən ÜKS Karate-Do Şotokan üzrə II açıq Asiya çempionatında ikinci yeri tutan sumqayıtlı Səbinə Soltanova haqqında // Sumqayıt. - 2002. - 8 iyun. - S. 3.
- 1743. Rəsulov, R.** Hər şey dəyişir, yeniləşir // Məslək. - 2002. - 31 mart. - M. Hüseynzadə adına şəhər stadionunun direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: E. Abdulov.

XII. Mətbuat

12.1. "Sumqayıt" qəzeti

- 1744. "Sumqayıt" qəzetinin 8000-ci nömrəsi çapdan çıxdı** // Sumqayıt. - 2014. - 19 aprel. - № 17. - S. 3.
- 1745. Jurnalın ilk nömrəsi çıxmışdır** // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - № 12-13. - S. 3. - Martın 14-də Sumqayıtın Tarixi Muzeyində "Sumqayıt" jurnalının təqdimat mərasimi keçirilmişdir.
- 1746. Məqsəd Əlibaba Oğlu Quliyev** // Sumqayıt. - 2014. - 15 fevral. - № 6. - S. 1. - Sumqayıt qəzetinin fətojurnalistinə ölümü ilə bağlı qəzet kollektivinin vida sözü.
- 1747. Əhmədova, Yeganə.** Azad sözün ünvanı: "Sumqayıt" qəzetinin 60 illiyi münasibətilə / Y. Əhmədova // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 10.
- 1748. Quliyev, Məqsəd.** Ömrümün "Sumqayıt" səhifələri: "Sumqayıt" qəzetinin 60 illiyi münasibətilə / M. Quliyev // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 11.
- 1749. Məlikov, Qüdrət.** 60 il oxucularla üz-üzə: "Sumqayıt" qəzetinin 60 illik yubileyi / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 8.

- 1750. İsmayılov, Aydın.** Gün o gün olsun: "Sumqayıt" qəzetinin 60 illiyinə ithaf olunmuş şeir / A. İsmayılov // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 7.
- 1751. Qaffarov, Namiq.** Şərəfli peşə yollarında / N. Qaffarov // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 7. - "Sumqayıt" qəzetinin 60 illik yubileyi münasibətilə təbrik.
- 1752. "Sumqayıt" qəzetinin 60 illik yubileyi münasibətilə Sumqayıtın görkəmli ziyalılarının təbrikləri** // Sumqayıt. - 2012. - 22 dekabr. - № 59. - S. 3,4-7,9-11.
- 1753. Əmirov, Əli.** Şəhərlə nəbzi döyünən qəzet: "Sumqayıt" - 60 / Ə. Əmirov // Sumqayıt. - 2012. - 1 dekabr. - № 56. - S. 2.
- 1754. Sultan, Ceyran.** İstəklər, arzular və təkliflər / C. Sultan // Sumqayıt. - 2012. - 24 sentyabr. - № 54. - S. 7. - "Sumqayıt" qəzetinin 60 illiyinə həsr olunmuş konfrans barədə.
- 1755. Məmmədli, Bəxtiyar.** "Sumqayıt" qəzeti ötən 60 ildə şəhərimizin salnaməsini yazıb və yenə də yazmaqdadır / B. Məmmədli // Sumqayıt. - 2012. - 14 iyul. - № 34. - S. 5.
- 1756. Veysəlli, Əşrəf.** Çətin və şərəfli yolun yolçusu / Ə. Veysəlli // Məslək. - 2011. - 16 iyul. - № 12-13. - S. 6. - "Sumqayıt" qəzetinin baş redaktoru Qüdrət Məlikov haqqında.
- 1757. Sultanova, C.** Yorulmayasan, Məqsəd müəllim: Həmkarımızın 70 yaşı / M. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 23 oktyabr. - № 53. - S. 4. - Sumqayıtın adlı-sanlı fotoqrafı Məqsəd Quliyev haqqında və onunla müsahibə.
- 1758. Azərbaycanın milli mətbuatının 134 illiyi qeyd olundu** // Sumqayıt. - 2009. - 25 iyun. - Sumqayıt şəhər bələdiyyəsində kütləvi informasiya vasitələrinin nümayəndələri ilə keçirilən görüş haqqında.

- 1759. Sultanova, C.** Hər bir sumqayıtlının qəzeti: 22 iyul-Milli Mətbuat günüdür //Sumqayıt.- 2008.- 19 iyul.- S. 5. - “Sumqayıt” qəzeti haqqında.
- 1760. Məmməd, T.** Özünə borclu insan //Sumqayıt.- 2008.- 13 fevral.- S. 3. - “Məslək” qəzetinin baş redaktoru Ramiz Tapdıqov haqqında.
- 1761. Cəfərov, O.** Sözü mütəbərliyi və ölməzliyi //Xalq qəzeti.- 2008.- 3 fevral.- S. 5. - “Sumqayıt” qəzetinin keçmiş baş redaktoru mərhum Kamran Hacıyev haqqında.
- 1762. Quliyev, S.** Daim anılacaq insan //Sumqayıt.- 2008.- 2 fevral.- S.2-3. - “Sumqayıt” qəzetinin baş redaktoru Kamran Hacıyev haqqında.
- 1763. Hamının, hər kəsin qəzeti:** “Sumqayıt”ın 55 yaşı tamam oldu //Sumqayıt.- 2007.- 26 dekabr.- 26 dekabr.- S. 2.
- 1764. Sumqayıtın peykləri “Sumqayıt”ın səhifələrində:** “Sumqayıt” qəzetinin 55 illik yubileyi münasibətilə Sumqayıt ziyalılarının ürək sözləri //Sumqayıt.- 2007.- 19 dekabr.- S. 8-12.
- 1765. Tapdıqov, R.** Mənim ömür yolum: “Məslək” qəzetinin redaktoru “Sumqayıt” qəzeti ilə bağlı fəaliyyətindən danışır //Sumqayıt.- 2007.- 24 noyabr.- S. 3.
- 1766. Sultanova, C.** Müəllimlər “Sumqayıt” qəzeti haqqında //Sumqayıt.- 2007.- 10 noyabr.- S. 3. “Sumqayıt” qəzetinin yaradıcı heyətinin N.Gəncəvi adına Təbiət və Texniki Elmlər Liseyinin müəllim kollektivi ilə görüşü haqqında.
- 1767. Qafaroğlu, S.** Jurnalistlər metallurqlar arasında //Sumqayıt.- 2007.- 27 oktyabr.- S. 3. - “Sumqayıt” qəzetinin yaradıcı kollektivinin “Azərboru” ASC- nin əməkdaşları ilə görüşü haqqında.
- 1768. Mansurzadə, A.** Müəllimlərimdən biri //Sumqayıt.- 2007.- 17 oktyabr.- S. 3. - “Sumqayıt” qəzetini 55 illik yubileyi haqqında.

- 1769. Muğanlı, Q.** Sevil yenə sevilir: “Sumqayıt” qəzetinin mərhum jurnalisti Sevil Bayramova haqqında //Sumqayıt.- 2007.- 17 oktyabr.- S. 7.
- 1770. Sultanova, C.** Həkimlərlə üz-üzə //Sumqayıt.- 2007.- 10 oktyabr.- S. 3. - “Sumqayıt” qəzetinin yaradıcı heyətinin həkimlərlə görüşü haqqında.
- 1771. Məmməd, T.** Universitetdə görüş //Sumqayıt.- 2007.- 3 oktyabr.- S. 3.- “Sumqayıt” qəzetinin 55 illik yubileyi ərəfəsində redaksiyanın əməkdaşları ilə SDU-da keçirilmiş görüş haqqında.
- 1772. Məmməd, T.** Kollecdə oxucular konfransı //Sumqayıt.- 2007.- 29 sentyabr.- S. 3. - “Sumqayıt” qəzetinin 55 illik yubileyi ərəfəsində Sumqayıt Dövlət Texniki Kollecinə keçirilmiş oxucu konfransı haqqında.
- 1773. Gülümov, M.** O illəri xatırlayarkən: Sumqayıt Şəhər Ağsaqqallar Surası sədrinin “Sumqayıt” qəzetinin fəaliyyəti ilə bağlı xatirələri //Sumqayıt.- 2007.- 15 sentyabr.- S. 3.
- 1774. Sultanova, C.** Gözəllik və cazibədarlıq aşiqi //Sumqayıt.- 2007.- 21 iyul.-S. 7. - Fotojurnalist Məqsəd Quliyev haqqında.
- 1775. Məlikov, Q.** Sözü, sənətin bayramı: 22 İyul Milli Mətbuat günüdür //Sumqayıt.- 2007.- 21 iyul.- S. 2.
- 1776. Məmməd, T.** “Dünya” TV-nin yeni inzibati binası və ötürücü qülləsi istifadəyə verilmişdir //Sumqayıt.- 2007.- 12 may.- S. 5.
- 1777. Veysəlli, Ş.** Dost itkisi yaman olur //Sumqayıt.- 2007.- 17 mart.- S. 7. -“Sumqayıt” qəzetinin mərhum baş redaktoru Kamran Hüseynov haqqında.
- 1778. Lələdağ, Ə.M.** Ürəklərdə söz qaldı //Sumqayıt.- 2007.- 17 mart.- S. 7. - “Sumqayıt” qəzetinin mərhum baş redaktoru Kamran Hüseynov haqqında.

- 1779. Qubadlı, Ç.** Heyif səndən...: “Sumqayıt” qəzetinin mərhum baş redaktoru Kamran Hacıyev haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 17 mart. - S.7.
- 1780. Hacıyev, K.** “Məslək” insanlara məsləkli olmağı təlqin edir //Məslək.- 2007.- 14 fevral.- S.9.
- 1781. İmaməliyev, A.** Qəzet daim öndə getməlidir // Məslək.- 2007.- 14 fevral.- S.2. - Sumqayıt şəhərində fəaliyyət göstərən “Məslək” qəzetinin fəaliyyəti haqqında.
- 1782. Sevil Bayram qızı Bayramova:** (1938-2006): Nekroloq //Sumqayıt.- 2006.- 18 oktyabr.- S. 7. - //Məslək.- 2006.- 27 oktyabr.
- 1783. 25 il oxucu məhəbbəti işığında:** “Sumqayıt” qəzeti hesabat verir //Sumqayıt.- 2005.- 13 avqust.
- 1784. Bayramova, S.** Zərifə xanım kimdir? // Məslək. - 2005. - 15 iyul. - Peşəkar jurnalist, bacarıqlı mədəniyyəti işçiləri Zərifə İsmayılova haqqında.
- 1785. “Azərkimya” Dövlət Şirkətinin prezidenti, Milli Məclisin deputatı Fikrət Sadıqova açıq məktub:** “Sumqayıt” qəzetinin kollektivi adından qəzetin maliyyə vəziyyəti ilə bağlı müraciəti //Sumqayıt. - 2003.- 8 yanvar.- S. 2.
- 1786. Həcər.** Sumqayıtda jurnalist də çoxdur, ziyalı da. Bəs burada mətbuatın inkişaf etməməsinin səbəbi nədir? //Azad Azərbaycan. - 2003.- 15 avqust.- S.5.
- 1787. Oday, R.** Sumqayıt mətbuatına bir nəzər // Məslək. - 2003. - 16 iyul. - S.4.
- 1788. “Sumqayıt” təbrikləri qəbul etdi** //Sumqayıt.- 2002.- 28 dekabr.- S. 4. - “Sumqayıt” qəzetinin 50 illiyi münasibətilə “Bakı” şadlıq evində keçirilən yubiley tədbiri haqqında.

- 1789. Oxucularımıza:** “Sumqayıt” qəzetinin 50 illik fəaliyyətinə bir nəzər //Sumqayıt. - 2002. - dekabr. - S. 7.
- 1790. Bir qədər də özümüz haqqında:** “Sumqayıt” qəzetinin müxbirləri haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 21 dekabr.- S. 7.
- 1791. Fərəcov, Z.** Yarım əsr xalqın xidmətində //Sumqayıt.- 2002.- 21 dekabr.- S. 1. - “Sumqayıt” qəzeti haqqında.
- 1792. Kərimov, Q., Quliyev, H.** Sahibkarlar qəzet haqqında: “Xəzər” Səhmdar Cəmiyyətinin sədrinin və Sumqayıt regional sahibkarlar assosiyasının prezidentinin “Sumqayıt ” qəzeti və sahibkarlıq barədə söhbətləri //Sumqayıt.-2002.- 2dekabr.- S. 4.
- 1793. Lələdağ, M.Ə.** Mayakımız, dayağımız “Sumqayıt” // Sumqayıt.- 2002.- 21dekabr.- S. 5. - “Sumqayıt” qəzetinin 50 illik yubileyi haqqında.
- 1794. Məmmədov, T.** Ənənəyə sadiqlik nümunəsi // Sumqayıt.- 2002.- 21 dekabr.- S. 1. - “Sumqayıt” qəzeti haqqında.
- 1795. Nəbiyev, N.** Qayğı öz bəhrəsini verməlidir // Sumqayıt.- 2002.- 21 dekabr.- S. 3. - “Sumqayıt” qəzetinin 50 illik yubileyi haqqında.
- 1796. Sadıqov, B.** “Sumqayıt ”qəzetinin kollektivinə: 50 illik yubileyi münasibətilə təbrik //Sumqayıt.- 2002.- 21 dekabr.- S. 1.
- 1797. “Sumqayıt” qəzetinin 50 illik yubileyi ilə bağlı təbriklər** //Sumqayıt. - 2002.- 21 dekabr.- S.3. - Müəlliflər: Ə. Veysəlli, U. İldırım, S. Sarvan, T. Hüseynli və başqaları.
- 1798. Hacıyev, K.** Şəhər həyatında “Sumqayıt”ın öz yeri var //Azərbaycan.- 2002.- 18 dekabr.- S. 6. - “Sumqayıt” qəzeti – 50 illik yubileyi haqqında.
- 1799. Tapdıq, R.** Nə yaxşı Sevil xanım var // Məslək.- 2002.- 5 dekabr.- S. 4. - “Sumqayıt” qəzetinin əməkdaşı jurnalist Sevil Bayramova haqqında.

- 1800. Məmmədov, S.** Gözə gəlməyəsən, ağsaqqal // Sumqayıt.- 2002.- 17 avqust.- S. 3. - Sumqayıt Şəhər Mətbəəsinin keçmiş müdiri ilə söhbət /Söhbəti apardı:S. Bayramova.
- 1801. Məmmədov, E.**Bu da məhəbbət: Jurnalist Eyruz Məmmədovun yaradıcılığı haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 11 may.
- 1802. Bayramova, S.** Doğma qəzetimizin tarixinə bir nəzər: “Sumqayıt-50” //Sumqayıt.- 2002.- 6 aprel.- S. 3.
- 1803. “Məslək” qəzetinin yaranmasının beş illiyi münasibətilə qəzet bütünlükdə bu mövzuya həsr edilib** //Məslək.- 2002.- 14 fevral.- S. 1-10.
- 1804. Bayramova, S.** Ürəkdən gələn sözlər //Məslək.- 2001.- iyul.- S. 7.- “Sumqayıt” qəzetinin əməkdaşı Qüdrət Muğanlı haqqında.
- 1805. Milli mətbuatımızın yubileyi münasibətilə** //Azərbaycan.- 2000.- 20 iyun.- S.5. – Milli mətbuatın 125 illiyi münasibətilə Sumqayıtda keçirilən elmi konfrans haqqında.

12.2. “Sumqayıt” qəzetinə həsr olunmuş əsərlər

- 1806. Qarşı, Ə.** “Sumqayıt”: “Sumqayıt” qəzetinin 50 illik yubileyinə şəir //Sumqayıt.- 2002.- 14 dekabr.- S. 4.
- 1807. Mahmud, Ə.** “Sumqayıt”: “Sumqayıt” qəzetinə həsr olunmuş şəir //Sumqayıt.- 2007.- 19 dekabr.- S. 8.

XIII. Sumqayıtın ədəbi həyatı

13.1.Kitablar

- 1808. Bizdən sizə qalan sözdü:** Almanax. Almanaxda Sumqayıt şəhərində yaşayıb-yaradan şair və yazıçıların əsərlərindən nümunələr çap olunub.- B.: Nurlan.- 2003.- 216 s.

- 1809. Cabbarlı, N.** Sumqayıtda dərc edilən “Sahilsiz dəniz” dərgisi haqqında // Sahilsiz dəniz.- 2004.-№ 2.- mart – aprel.- s. 30-33.
- 1810. Həzin nəğmələrdə yaşayan şəhər:** poeziya almanaxı / tərt.-red. İ. İlyaslı. - Sumqayıt: Zərdabi, 2009. - 67 s.
- 1811. Qanadlandıq uçmağa:** Sumqayıt məktəblilərinin şeirlərindən və rəsmlərindən ibarət almanax. XII kitab / tərt. İ. Axundzadə ; red. S. Sarvan. - Sumqayıt : Zərdabi, 2011. - 52 s.
- 1812. Qanadlandıq uçmağa:** Sumqayıt məktəblilərinin şeirlərindən və rəsmlərindən ibarət almanax / tərt.-red. İ. Axundzadə. - Sumqayıt : Zərdabi, 2009. - 61 s.
- 1813. Sahilsiz dəniz:** Kitabda Ə. Kərim adına Sumqayıt Poeziya Klubunda fəaliyyət göstərən “Dəniz” ədəbi birliyi üzvlərinin yazdıqları əsərlər toplanmışdır.- B.: Gənclik.- 1992.- 128 s.

13.2. Dövri mətbuat materialları

- 1814. "Son dövrlərin əsərləri "birdəfəlik istifadə"yə yarayır"** // 168 saat. - 2013. - 26 iyun. - №15.- S.10. - Sumqayıtlı tənqidçi Nərgiz Cabbarlının müsahibəsi.
- 1815. Nəcəfxanlı, Ə.** “Qanadlandıq uçmağa”: Sumqayıtın 60 illiyi ilə bağlı şəhər məktəblilərinin şeir və rəsmlərindən ibarət eyniadlı almanaxın Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin Natəvan klubunda keçirilən təqdimat mərasimi haqqında //Xalq qəzeti.- 2009.-17 aprel.- S. 7.
- 1816. Sabutay.** Ünvandan- ünvana köçən narahat ruh: Sumqayıtda şair Əli Kərimin adını daşıyan poeziya klubunun fəaliyyəti haqqında. //Mədəniyyət.-2009.- 25 fevral.- S. 7.
- 1817. Cəbrayılova N.** Sumqayıtın ədəbi həyatından // Xalq qəzeti.- 2001.- 1 iyun.- S. 5.
- 1818. Muğanlı, Q.** Zirvələr sizi gözləyir: “Qanadlandıq uçmağa” kitabı haqqında söz //Sumqayıt.- 2001.- 19 may.- S. 3.

- 1819. Tofiq, M.** “Yurd həsrəti”: Həmyerlimiz Adil Abdullayevin eyniadlı kitabı haqqında // Sumqayıt.- 2001.- 28 iyul.- S. 4.
- 1820. Tofiq, M.** “Qərib durna qatarı”: Həmyerlimiz Adil Abdullayevin eyniadlı kitabı haqqında // Sumqayıt.- 2000.- 5 avqust.
- 1821. Abdullayeva, M.** Tərk edilmiş yuvalar: şeirlər və poemalar.- B.: Yazıçı.- 1989.- 104 s.
- 1822. Abdullayeva, M.** Adsız şeirlər; Öldürəcəyəm özümü: Şeir // Ulduz.- 2007.- № 5.- S. 23-24.
- 1823. Abdullayeva, M.** Qubadlıya: Dön bəxtimə: Sonuncu nəfəs: Yağışlar oyada: Şeirlər // Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 27 avqust.- S. 6.
- 1824. Göyyallı, X.** Ünsiyyətin ən səmimi vasitəsi- poeziya: İstedadlı şairə Mahirə Abdullayeva haqqında // Mədəniyyət.- 2007.- 8 mart.- S. 7.

* * *

- 1825. Akif Afşan.** Adsız şeir //Sumqayıt.- 2000.- 17 iyun.- S. 6.
- 1826. İlyaslı, İ.** Anım: Şair Akif Afşan haqqında // Ulduz.- 2002.- № 1.- S. 88.

İradə Axundzadə

- 1827. Axundzadə, İradə.** İkimiz bir kitabda / İ. Axundzadə ; red. S. Sarvan. - Bakı : Adiloğlu, 2006. - 48 s.
- 1828. Bizdən sizə qalan** sözdü : dördüncü almanax / tərt. X Fərəcli ; bur. məsul G. Cəmaləddin ; red. S. Sarvan. - Sumqayıt : Zərdabi, 2008. - 179 s.

Avtandil Ağbaba

- 1829. Ağbaba, A.** Ağbabaya gedən yollar: Şeirlər. - B.- 1993.- 96 s.

- 1830. Ağbaba, A.** Ağbaba təndirləri; Mən gələndə; Ağlama, anam, ağlama: Şeirlər //Azərbaycan.- 1991.- № 9-10.- S.136-138.
- 1831. Ağbaba, A.** Dünyaya kitab; Dua; Kəndim: Şeirlər //Məslək.- 2006.- 31 mart.
- 1832. Ağbaba, A.** Qərbi Azərbaycan folkloru: tırıncılar //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 2.- mart- aprel.- s. 37-39.
- 1833. Ağbaba, A.** Oğuz yurdu Güllübulaq: Qərbi Azərbaycanın Güllübulaq kəndinin maddi mədəniyyət abidələri, tanınmış ziyalıları, folkloru haqqında.- B.: Adiloğlu, 2002.- 309 s.
- 1834. Ağbaba, Avtandil.** Tumsatan qadın və sərcələr; Aparır: Şeirlər //Ulduz.- 2001.- № 8.-9.
- 1835. Ağbaba, A.** Vətən həsrətli şair: Şair Əvəz Mahmud Lələdağ haqqında //Azərbaycan müəllimi.- 2006.- 11 avqust.- s. 7.
- 1836. Bizdən sizə qalan sözdü :** ədəbi almanax / tərt.: F. Sabiroğlu, G. Cəmaləddin ; red. S. Sarvan. - Bakı : [n. y.], 2003. - 216 s.

Avtandil Ağbaba haqqında

- 1837. Salamov, Ş.** Sözü və folklorumuzun cəfakeşi: Şair, pedaqoq Avtandil Ağbaba haqqında //Məslək.- 2009.- 12 fevral.
- 1838. Məmmədov, Ş.** Müəllim, şair, tədqiqatçı: İstedadlı şair, pedaqoq Avtandil Ağbaba haqqında //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 7 oktyabr.- s. 4.
- 1839. Bayramov, A.** Şərəfli ömür yolu: Şair- publisist Avtandil Ağbaba haqqında //Məslək.- 2005.- 22 sentyabr.

Asif Asiman Kitablar

- 1840. Asiman, Asif.** Ömrümə-günümə açılan yollar : şeirlər və poemalar / A. Asiman ; red. A. Ağbaba. - Bakı : Nurlan, 2002. - 212 s.
- 1841. Asiman, Asif.** Biz niyə vaxtında görüşməmişik... : şeirlər / A. Asiman ; red. Ə. Xəlilov. - Sumqayıt : Bilik, 2014. - 152 s.
- 1842. Bizdən sizə qalan** sözdü : ədəbi almanax / tərt.: F. Sabiroğlu, G. Cəmaləddin ; red. S. Sarvan. - Bakı : [n. y.], 2003. - 216 s.
- Dövri mətbuat materialları**
- 1843. Asiman, A.** Atasız oynanan “Vağzalı”; Həkk etdin Xocalı qayalarına: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2001.- 23 noyabr.- S. 4.
- 1844. Asiman, A.** Azərbaycan görünür; Sən belə deyildin; Bu yolların günahı nə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.-2003.-27 iyul.- S.7.
- 1845. Asiman, A.** Azərbaycan görünür; Sumqayıtım; Mənim Naxçıvanım; Məni tapmayacaqsan: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 28 iyun.
- 1846. Asiman, A.** Bitməyəcək sənə olan sevdam: Şeir //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 48-49.
- 1847. Asiman, A.** Heç olmasa yuxuma gəl; Uyumaq istəyirəm; Bircə sifətim var; Oxşama mənə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2003.- 6 iyul.- S.13.
- 1848. Asiman, A.** Qüdrət: Şeir //Məslək.- 2007.- 20 aprel.
- 1849. Asiman, Asif.** Mübarizim / A. Asiman // Sumqayıt. - 2010. - 11 sentyabr. - № 46. - S. 4. - Milli Qəhrəman Mübariz İbrahimova həsr olunmuş şeir.
- 1850. Asiman, Asif.** Sumqayıt; Dağlar məni çağırır: Şeirlər / A. Asiman // Sumqayıt. - 2013. - 2 fevral. - № 4. - S. 4.

1851. Asiman, A. Ürəyim; Məni; Ömrümə; Bir dənizdi, bir də mən;
Oxşama mənə; Yoxdu: Şeirlər.//Ulduz.- 2008.- № 3.- S.76-78

Asif Asiman haqqında

1852. Şairin yeni kitablarının təqdimatı // Sumqayıt. – 2014 - 3 may. –
№ 19. - S. 3. - Şair Asif Asimanın "Bu dünyaya qərrib gəldim", "Biz
niyə vaxtında görüşməmişik" kitablarının təqdimat mərasimi.

1853. Muğanlı, Qüdrət. Asimanın söz asimanı / Q. Muğanlı // Sumqayıt. -
2010. - 27 fevral. - № 10. - S. 4. - Sumqayıtlı şair Asif Asimanın
yaradıcılığı haqqında.

1854. Muğanlı, Q. Sənətkar haqqında buklet: Asif Asimanın “Unutsaq
unudularıq” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 30 avqust.- S. 7.

1855. Sultanova, C. Bitməyəcək bu sevdam: Asif Asiman- 50
//Sumqayıt.- 2005.- 11 may.- S. 5.

1856. Əliağa, Aslan. Bir adam; Nə imiş; Mənə ürəyim demə; Gəlir; Vətən;
Elədi; Könül; Gəlməsin; Gördüm; İndi; Ay zalım: Şeirlər
//Azərbaycan.- 2006.- № 9.- S. 85- 89.

1857. Əliağa, Aslan. Heç nədi; Yaşadıq; Ahdan yuxarı; Gəlirəm;
Gedirəm; Mənim deyil; Ömür; Yıxıldım; Zalım dünya; Dəli-
dülünün içində; Dostları; Dünyada; Bir də; Gedərik; Gəlir; Tülküdü;
Gəlirsən; Qaçırsan : Şeirlər //Azərbaycan.- 2007.- № 5.- S.13-18.

Məmməd Aslan

1858. Aslan, Məmməd. Seçilmiş əsərləri / M. Aslan ; red. T. Qaraqya ;
bur. məsul U. Rəhimoğlu. - Təkrar nəşr. - Bakı : Avrasiya Press,
2006. - 320 s.

- 1859. Aslan, Məmməd.** Ərzurumun gədiyinə varanda: səyahət cizgiləri, yol düşüncələri / M. Aslan; red. Elçin. - Bakı : İşıq, 1985. - 251,[8] s.
- 1860. Aslan, Məmməd.** Bilməcədi bildiyimiz bu dünya: şeirlər / M. Aslan; red. İ. Türkay. - Bakı : Yazıçı, 1990. - 312 s.
- 1861. Aslan, Məmməd.** Durnalar lələk salır / M. Aslan; red. Z. Şahsevənlı. - Bakı : Gənclik, 1982. – 168 s.
- 1862. Aslan, Məmməd.** Bizdən sonra nə qalır?.. / M. Aslan; red. Z. Sultanov. - Bakı : Gənclik, 1979. - 184 s.
- 1863. Aslan, Məmməd.** Ömrün yarı yaşında: şeirlər və lirik poema / M. Aslan; red. A. Cəmil. - Bakı : Yazıçı, 1986. - 276 s.
- 1864. Aslan, Məmməd.** Ürək möhlət verəydi: şeirlər / M. Aslan; red. M. İsmayıl. - Bakı : Yazıçı, 1981. - 136 s.
- 1865. Aslan, Məmməd.** Səsimə səs ver / M. Aslan; red. Ç. Əlioğlu. - Bakı : Gənclik, 1978. - 136 s.

Məryəm Aslanqızı

- 1866. Bizdən sizə qalan** sözdü : dördüncü almanax / tərt. X Fərəcli ; bur. məsul G. Cəmaləddin ; red. S. Sarvan. - Sumqayıt : Zərdabi, 2008. - 179 s.
- 1867. Aslanqızı, M.** Ocaqda sazımız qaldı; Məni yaşatmağa gücün çatarmı: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2001.- 27 iyul.
- 1868. Aslanqızı, M.** Öldüm, baxmadı üzümə: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.
- 1869. Aslanqızı, M.** Sevə bilmərəm; Düşüncə: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.

Nadir Azayoglu

1870. Azayoglu, N. Balalarima deyilmis seir; Bəsimdi: Şeirlər
//Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 44.

1871. Azayoglu, Nadir. Qəbəladən qayıdarkən: Şeir / N. Azayoglu // Sumqayıt. - 2013. - 20 mart. - № 13-14. - S. 7.

1872. Azayoglu, Nadir. Laçınsız; Şəhərli dostuma; Olammadım : Şeirlər / N. Azayoglu // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - № 12-13. - S. 7.

1873. Azayoglu, N. Özümə; Mən ötən ömrümü yaşadammadım; Laçın dərdlərimin ən göyçəyidir: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 1 fevral.- S.11.

1874. Azayoglu, N., Əyyub Q. “İki min il yaşasan da dünyaya bələd ola bilməzsən..” Sumqayıtlı şairlərin “duet”-i //Ulduz. - 2008.-S. 29-35.

1875. Azayoglu, N. Ruhlarımız girov düşüb : şeirlər / N.Azayoglu ; red. İ. İlyaslı. - Sumqayıt : n. y., 2001. - 60 s.

Nadir Azayoglu haqqında

1876. Vəli, Ş. Görkün görünməz üzünün poeziyası: Şair Nadir Azayoglunun yaradıcılığı haqqında //Azayoglu N. Bilsəm ki... Şeirlər.- B.: s. 3-6.

1877. Tofiq, M. Öz içində yaşayan şair: Həmyerlimiz Nadir Azayoglunun “Ruhlarımız girov düşüb” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2001.- 15 sentyabr.- S. 2.

B

Ofelya Babayeva

1878. Babayeva, Ofelya. Dünya, eşit məni : şeirlər / O. Babayeva ; red. Ağasəfa. - Bakı : Qanun, 2011. - 191 s.

1879. Babayeva, Ofelya. Azərbaycan; Hələ deməmişəm; Xatırla mən; Sumqayıt; Ürəyimə toxunma: Şeirlər / O. Babayeva // Sumqayıt. - 2012. - 26 may. - № 25/26. - S. 7.

1880. Babayeva, O. Yaradıcı ziyalıların Sankt - Peterburq görüşü: Şairənin səfər təəssüratı //Sumqayıt.- 2004.- 23 oktyabr.- S. 2.

1881. Babayeva, O. Yeni şeirlər //Sumqayıt.- 2007.- 3 mart.

1882. Fərəcli, X. “Payızın vurğunu”: Sumqayıtlı şairə Ofelya Babayeva haqqında //Sumqayıt.- 2008.- 6 dekabr.- S. 4.

C

1883. Sumqayıtlı şairə Zərifə xanım Cahangirlinin "Ağ yaylıq" kitabı haqqında // Məslək. - 2010. - 3 noyabr. - №18-19. - S. 7.

Xasay Cahangirov

1884. Cahangirov, X. Bu dünyanın sınağı var: Şeir //Sumqayıt.- 2000.- 1 aprel.

1885. Cahangirov, X. Dünya həmən dünya deyil; Dünyaya gələn ağlasın: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 21 iyun.- S. 10.

1886. Cahangirov, X. Əlvida; Güvəndiyim dağlar; Qaldı; Mən bir payız havasıyam: Şeirlər //Sumqayıt.- 2008.- 23 yanvar.- S. 4.

1887. Cahangirov, X. Sən heç kimə bənzəmədin: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 21 iyun.- S. 9.

1888. Cahangirov, X. Tay olsun: Şeir //Sumqayıt.- 2009.-10 yanvar.- S. 3.

Xasay Cahangirov haqqında

1889. Mansurzadə, A. Sənətkar ömründə davamı: Şair- jurnalist Xasay Cahangirovun yaradıcılığı haqqında // Mansurzadə A. Ədəbi portretlər.-“ Sumqayıt” nəşriyyatı.- 2002.- s. 386-393.

1890. Veysəlli, K. Ustad: Xasay Cahangirov-75: Xatirə-oçerk
//Sumqayıt.- 2005.- 12 noyabr.- S. 4-6.

1891. Mansurzadə, A. Sənətkar ömrünün davamı: Xasay Cahangirovun
yaradıcılığı haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 1 aprel.- S. 3.

1892. Fəracullayev, F. Öz taleyinin şairi: Xasay Cahangirovun “Arzu
karvanım” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 25 mart.- S. 3.

1893. Hər kəsin öz yeri, sənin öz yerin: Xasay Cahangirov- 70
//Sumqayıt.- 2000.- 18 mart.- S. 2.

Mədaxil Cavadlı

1894. Cavadlı, Mədaxil. Küsmə Tanrı yazan baxtdan: şeirlər / M. Cavadlı.
- Bakı : Nurlan, 2007. - 134 s.

1895. Cavadlı, Mədaxil. Ana tək birdi Vətən: şeirlər / M. Cavadlı ; red. F.
Mehdiyeva. - Bakı : Bilik, 2013. - 152 s.

1896. Cavadlı, Mədaxil. Kor: Şeir //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 55.

Cabir Cəlil

1897. Cəlil, C. Ay ana; Ləkə: Şeirlər // Məslək.- 1998.- 29 dekabr.

1898. Cəlil, C. Payız nəğmələri; Gəlməsin; Bilər: Şeirlər //Sumqayıt.-
2002.- 14 dekabr.- S. 4.

1899. Cəlil, C. Yüz olan yerdə: Şeir // Sumqayıt.- 2000.- 2 sentyabr.- S. 3.

1900. Cəlil, Cabir. Ömrün payızında özümü tapdım / C. Cəlil ; red. R.
Oday. - Bakı : Nurlan, 2001. - 212 s.

Cabir Cəlil haqqında

1901. Babayeva, L. Ön söz: Şair Cabir Cəlilin yaradıcılığı haqqında //Cəlil C. Sibir qurbanı.- B.: Nurlan, 2004.- s. 3-5.

Gülmarə Cəmaləddin

1902. Cəmaləddin, G. Adamlar dünyanı saldı gözümdən: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.

1903. Cəmaləddin, G. Adsız şeirlər //Ulduz.- 2008.- № 2.- S. 56-57.

1904. Cəmaləddin, G. Azadlıq; Vətən; Bu ocaq: Şeirlər //Azad Azərbaycan.- 2007.- 7 mart.- S. 7.

1905. Cəmaləddin, G. Beləcə ötürdüm sevgi yaşımı...: Şeirlər //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 2.- mart-aprel.- S. 17-19.

1906. Cəmaləddin, G. Ceviz ağacına məktub: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 22 fevral.- S.13.

1907. Cəmaləddin, Gülmarə. Çalağan; Ərəb baharı; Üçkünc kağızlar: Şeirlər / G. Cəmaləddin // Azərbaycan. - 2014. - № 9. - S.153-156.

1908. Cəmaləddin, G. Qar; Qaçqın evləri: Şeirlər //Yaddaş.- 2007.- 1 fevral.- S.15.

1909. Cəmaləddin, Gülmarə. Mühəribə dövrünün qadını; Bomj; Ölümü sevən oğlan: Mübariz İbrahimova; Gəlincik; Anama; Üzümə elə baxma; Qapı: R. Rövşenin "Qapı" şeirinə; Adamı Allah ağlamaz; Torpağına ana dedim; Şeirlər / G. Cəmaləddin // Azərbaycan. - 2013. - № 11. - S. 24-29.

1910. Cəmaləddin, G. Özümə təsəlli; Güzgü; Adamlar dünyanı saldı gözümdən: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2008.- 5 aprel.- S.13.

1911. Cəmaləddin, G. Sabaha saxlama: Şeir //Ulduz.- 2002.- № 9.- S. 58.

1912. Cəmaləddin, G. Adsız şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 6 sentyabr.- S. 12.

Gülnarə Cəmaləddin haqqında

- 1913. Yusifli, V.** Tənqid yarpaqları: Sumqayıtlı şairə Gülnarə Cəmaləddinin “Qəhvə rəngi” şeirlər kitabı haqqında //Ulduz.- 2007.- № 1.- S. 34-35.

D

İldırım Dəmirli

- 1914. Dəmirli, İldırım Gülah oğlu.** Ötən günlər: şeirlər və publisistik məqalələr / İ. G. Dəmirli ; red. A. Asiman. - Bakı : Bilik, 2013. – 224 s.
- 1915. Dəmirli, İldırım Gülah oğlu.** Yazdım ki, izim qala : şeirlər və publisistik məqalələr / İ. G. Dəmirli ; red. A. Bədəlzadə. - Bakı : Dərələyəz-M, 2010. - 160 s.
- 1916. Dəmirli, İ.** Bu dünyada: Şeir //Sumqayıt.- 2003.- 8 yanvar.- S. 3.
- 1917. Dəmirli, İ.** İsmayılı düşüncələri; Nə tez solub getdi belə cavanlıq!; Yuxu görüşləri; Gəlmişəm: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 10 noyabr.
- 1918. Dəmirli, İ.** Məhəbbət; Nəvələr; Yoxdur: Şeirlər //Sumqayıt.- 2005.- 23 noyabr.
- 1919. Dəmirli, İ.** Sevəndən bəri; Şakir; Mən; Oldu; Lahıç duyğuları: Şeirlər //Sumqayıt.-2002.-16 noyabr.
- 1920. Tofiq, M.** Lahıcın ildırım oğlu: Şair, jurnalist İldırım Dəmirli haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 8 yanvar.- S. 3.

Dünya, G.

- 1921. Dünya, G.** Bahar; Ümüd ver yaşayaq, Allah; Mübarəkdi ilin ,dağlar: Şeirlər //Ulduz.- 2007.- № 4.- S.75.

1922. Dünya, G. Dağlar məndən inciyibdi; Dağların; Bibimiz: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.-24 noyabr.- S. 4.

1923. Dünya, G. Dostlar, iş- gücümüz səbirdən keçir; Ey tale: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2007.-18 may.- S. 4.

1924. Dünya, G. Yaşadım; Asılıdı; Gedir: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 28 oktyabr.- S. 6.

1925. Dünya, G. Yerinə; Məni millətimin pisindən qoru: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2002.- 5 iyul.- S. 4.

Namiq Dəlidağlı

1926. Dəlidağlı, Namiq. Ağ gecənin nağılı / N. Dəlidağlı ; red. İ. İlqar. - Bakı : Adiloğlu, 2006. - 68 s.

Ə

1927. Ələsgərov, Ə. Məni; Harasındadır: Şeir //Sumqayıt.- 2000.- 15 iyul.- S. 4.

1928. Əlibəyli, S. Səni sevə- sevə yaşayıram; Sönməyəcəkdir; Nə yaxşı ki...: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 7 iyul.

1929. Məmməd, Tofiq. “Şərur lətifələri”: Həmyerlimiz Tofiq Əliyevin eyniadlı kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 22 yanvar.- S. 4.

1930. Məmməd, Tofiq. Ucalıqdan çıxan bulaq: Sumqayıtlı şair Kəramət Əmirlinin “Yollarıma baxa- baxa qocaldın” adlı şeirlər kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2007.- 21 fevral.- S. 8.

1931. Məmməd, Namaz. Yolun o yerlərə düşsə yaxşıdır: Sumqayıtlı şair Kəramət Əmirlinin yenicə çapdan çıxmış “Yolum o yerlərə düşmür haçandır” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 8 mart.- S. 7.

- 1932. Asiman, Asif.** Bir qəlbin döyüntüləri / A. Asiman // Məslək. - 2011. - 16 iyul. - № 12-13. - S. 7. - Şair Əli Əmirovun "Səndən sonra" adlı kitabı haqqında.
- 1933. Muğanlı, Qüdrət.** Yeni kəşf / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 20 noyabr. - № 58. - S. 4. - "Neftqazavtomat" EİB-nin direktoru Əli Əmirovun "Səndən sonra" şeirlər kitabı haqqında.
- 1934. Əliyeva, F.** Bayatılar //Məslək.- 2007.- 26 oktyabr.- S. 3.
- 1935. Lələdağ, Ə.M.** “Ey Vətən oğlu”: Sumqayıtlı şair Qafqaz Əvəzoğlunun eyniadlı kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2004.- 14 avqust.

Əyyub Qiyas

- 1936. Qiyas, Ə.** Dərdin yaşı bilinməz: Poeziya, nəsr, publisistika.- “Sumqayıt” nəşriyyatı.- 1998.-232 s.
- 1937. Qiyas, Ə.** Qarışqa: Povest, hekayə, tərcümələr.- “Sumqayıt” nəşriyyatı, 1996.-108 s.
- 1938. Qiyas, Ə.** Ana, məni dərdmi doğdun?...; Yedilər, doymadılar; Ölərəm- xəbərin olmaz; Burax, gözlərinin içindən keçim; Alma düşmədi: Şeirlər //Ulduz.- 2005.- № 1.- S. 2-6.
- 1939. Qiyas, Ə.** Aşiq ağac haqqında ballada: Hekayə //Ulduz.- 2009.- № 5.- S. 48-52.
- 1940. Azayoglu, N., Qiyas Ə.** “İki min il yaşasan da dünyaya bələd ola bilməzsən : ”Sumqayıtlı şairlərin “duet”i //Ulduz.- 2008.- № 2.- S. 29-35.
- 1941. Qiyas, Ə.** Padşahın qızı; Sarılıq...; Həm də avtoportret: Hekayələr //Ulduz.- 2006.- № 8.- S. 6-12.
- 1942. Qiyas, Ə.** Sumqayıt...ədəbi fikirlər: Sumqayıt ədəbi mühiti haqqında bəzi qeydlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 7 iyun.- S. 11.

- 1943. Qiyas, Ə.** Uşaq oyuncaqları: Hekayə // Yeni Azərbaycan. - 2002. -25 oktyabr. - S. 14.
- 1944. Qiyas, Əyyub.** Qara işıq: roman / Ə. Qiyas ; red. A. Ə. Əbilov. - Bakı : Nurlan, 2003. - 140 s.
- 1945. Qiyas, Əyyub.** Sonuncu büt: romanlar, povest və hekayələr / Ə. Qiyas ; red. M. Ə. Namazov. - Bakı : Qanun, 2007. - 488 s.

Əyyub Qiyas haqqında

- 1946. Hacımusalı, Oqtay.** Əyyub Qiyasın "Yarımçıq" hekayəsi / O. Hacımusalı // Kəsp. - 2011. - 15-17 oktyabr. - № 172. - S. 19. - Tanınmış yazıçının yaradıcılığı haqqında
- 1947. Nəcəfxanlı, Ə.** “Sonuncu büt”: S.Vurğun adına Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasında yazıçı- dramaturq Əyyub Qiyasın eyniadlı kitabının müzakirəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında //Xalq qəzeti.- 2009.- 19 may.- S. 7.
- 1948. Əbdüləzimova, A.** “Sonuncu büt” kitabının müzakirəsi: S. Vurğun adına Sumqayıt şəhər mərkəzi kitabxanasında yazıçı-dramaturq Əyyub Qiyasın eyniadlı kitabının müzakirəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 9 may.- S. 7.

F

Xatirə Fərəcli

- 1949. Fərəcova, Xatirə.** Sənin səadət mənəm / X. N. Fərəcova ; red. S. Sarvan. - Bakı : Adiloğlu, 2007. - 56 s.
- 1950. Fərəcli, Xatirə.** Adsız şeirlər / X. Fərəcli // Azərbaycan. - 2014. - № 6. - S. 100-103.
- 1951. Fərəcli, Xatirə.** Ağ çiçək; Məni ara: Şeirlər / X. Fərəcli // Sumqayıt. - 2013. - 20 mart. - №13-14. - S.7.

- 1952. Fəræcli, X.** Axtarır; Ay bacım: Şeirlər //Azərbaycan.- 2008.- № 3(mart).- S. 166-167.
- 1953. Fəræcli, X.** Anasızam; Ay Allah bəndəsi: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 28 yanvar.
- 1954. Fəræcli, X.** Ay Allah bəndəsi; Ay bacım: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 50-51.
- 1955. Fəræcli, X.** Ay Allah bəndəsi; Ovundum: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.
- 1956. Fəræcli, X.** Etibar itərsə; Ağ çiçək; Bu dərd ki var; Bahar gəlir; Yer in bağrımın başıdır: Şeirlər //Azərbaycan.- 2009.- № 3.- S.120-123.
- 1957. Fəræcli, X.** İndi; Qoru bu sevgidən məni, ilahi; İçində: Şeirlər //Azərbaycan.- 2007.- № 3.- S.173-174.
- 1958. Fəræcli, X.** İndi; Ovutdun, məni ovutdun; Axtarır; Qaldı; Ay bacım: Şeirlər //Azad Azərbaycan.- 2007.- 7 mart.- S. 7.
- 1959. Fəræcli, X.** Qatar gözləyirəm: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.
- 1960. Fəræcli, X.** Mən dərdin, kədər in yarıyam indi: Şeir //Yaddaş.- 2007.- 15 fevral.- S. 15.
- 1961. Fəræcli, Xatirə.** Mərhum həyat yoldaşıma; Bu necə böyütməkdir, ata; Vaxtsız gələn göz yaşı: Şeirlər / X. Fəræcli // Azərbaycan. - 2013. - № 6. - S. 150-153.
- 1962. Fəræcli, X.** Sənin səadət in mənəm; Qatar gözləyirəm; Ovutdun məni, ovutdun; Qayıdış: Şeirlər //Ulduz.- 2008.- № 2.- S. 58.

Xatirə Fəræcli haqqında

- 1963. Aslanoglu, Ə.** Söz səmimi olanda: Xatirə Fəræclinin “Sənin səadət in mənəm” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 23 may.- S. 3.

Qulam Feyzullayev

1964. Feyzullayev, Qulam. Tanışlıq / Q. Feyzullayev; red. Ağasəfa. - Bakı: Yazıçı, 1987. - 64 s.

G

1965. Gədəbəyli, B. Qoşma //Məslək.- 2000.- 23-30 iyun.- S. 7.

1966. Göyçəli, Ə. Sənsən; Müəllim: Şeirlər //Məslək.- 2000.- 20-30 iyun.- S. 7.

Nazilə Gültac

1967. Gültac, N. Baharı gözləyirəm; Qadın; Mən asıldım ürəyimdən; Mənim rəssam könlüm; Yaşıl pıçıltı; Uçuş; Suya yazılan sevdə; Bir gecənin ovqatı: Şeirlər //Kaspi.- 2006.- 26 iyul.- S. 6.

1968. Gültac, N. Həyat nəğməsi; Tüstü; Payız; Sahildəyəm; Şeir yazanda; Dünya hələ xırdadı; Bağışlaram; Yazıq oldu; Zalım çiçək, ağlama: Şeirlər //Azərbaycan.- 2006.- № 10.- S. 179-182.

1969. Gültac, N. Qayıdış; Xoşbəxtliyin yolu; Tənhalıq; Ağ bulud; Şəhidlər xiyabanı; Fədakarlıq: Şeirlər //Ulduz.- 2008.- № 2.- S. 59-60.

1970. Gültac, N. Payız: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.-2 aprel.- S. 5.

1971. Gültac, N. Adsız şeir //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 54.

1972. Yusifli, V. Sevgiyə inanın: Şairə Nazilə Gültac haqqında //Kaspi.- 2006.- 26 iyul.- S. 6.

H

Ələsgər Həsənlı

1973. Həsənov, Ələsgər Qaraş oğlu. Qəlbədən doğan ehtiyac : şeirlər və poema / Ə. Həsənov ; red. İ. İlyaslı. - Bakı : Nurlan, 2010. - 144 s.

- 1974. Həsənov, Ələsgər Qaraş oğlu.** Tale yazısı : şeirlər və poema / Ə. Q. Həsənov ; red. Z. Qafarlı. - Təkrar nəşr. - Bakı : Azərnəşr, 2012. - 160 s.
- 1975. Həsənlı, Ə.** Tale yazısı: Şeirlər və poema.- B., 2001.- 164 s.
- 1976. Həsənov, Ələsgər Qaraş oğlu.** Yaddaşdan-yaddaşa : şeirlər və poema / Ə. Q. Həsənov ; red. A. Ağbaba. - Təkrar nəşr. - Bakı : "Sabah" nəşriyyatı, 2012. - 64 s.
- 1977. Həsənlı, Ə.** Oynayır; Salam, Xəzər dənizi: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 49-50.
- 1978. Bayramova, S.** “Çəməndə gəzən Çiçək”: Həmyerlimiz Ələsgər Həsənlının yenicə çapdan çıxmış eyniadlı kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 14 oktyabr.
- 1979. Həsənoğlu, T.** Heyrət ; Yazıya pozu yox; Qayıt; Qəzəl: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 30 aprel.
- 1980. Tofiq, M.** Şeir daş əridər: Şair Tahir Həsənoğlunun yaradıcılığı haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 30 aprel.

Mövlam Hüseynli

- 1981. Hüseynli, M.** Adam; Sənsiz; Payıza; Sənsiz gecədə: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 2.- s.129-131.
- 1982. Hüseynli, M.** Balam, ruhun şad olsun; Bu köhnə dünyanın ən əziz yeri; Bu ömrün; Ölüm yolu kəsəndə: Şeirlər //Azərbaycan.- 2003.- № 2.- s.128-129.
- 1983. Hüseynli, M** Elegiya: Şeir. //Ədəbiyyat qəzeti.-2001.- 27 iyul.
- 1984. Hüseynli, M.** Səs; Dağılır; Gəl baxma üzümə belə gileyli: Şeirlər //Ulduz.- 2001.- № 6.- S. 18-19.
- 1985. Hüseynli, M.** Vətən: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 13 sentyabr.-

1986. Hüseynli, M. Yurdum; Ötən günə vida; Nar budağı; Məktub; Eylər: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2009.- 1 aprel.- S. 13.

1987. Tofiq, M. “Oxuya bilmədik bir- birimizi”: Sumqayıtlı şair Rüstəm Hüseynoğlunun eyniadlı kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2008.- 23 yanvar.- S. 4.

1988. Hüseynov, Süleyman Məsi oğlu. And : II hissədə / S. M. Hüseynov; red. R. Oday. II kitab: Qisas: povest. - Sumqayıt : Zərdabi nəşriyyat-poliqrafıya MMC, 2013. - 104 s.

İ

Vaqif İbrahim

1989. İbrahim, V. Uçan bantlar; Qarpız: Şeirlər //Yusifov R. Uşaq ədəbiyyatı.B.: Şirvanəşr.- 2006.- s. 208.

1990. Seyidov, Y. Hər söz arxasınca uçan quşam...: Şair V. İbrahim yaradıcılığında söz və dil haqqında fikirlər //Seyidov Y. Sözlün qüdrəti.- B.: Yazıçı, 1983.- s. 278-279.

1991. Yusifov, R. Vaqif İbrahim. Yaradıcılığında uşaq mövzusu haqqında //Yusifov R. Uşaq ədəbiyyatı. B.: “Şirvanəşr”.2006.- s. 206-208.

1992. Veysəlli, Ə. “Gələrəm dünyaya məhəbbət kimi”: Şair Vaqif İbrahim haqqında //Azərbaycan.- 2005.- № 11.- s. 174- 179.

1993. Abiyeva, Kəmalə. Nə deyirsiz / K. Abiyeva // Ədalət. - 2014. - 8 fevral. - № 22. - S. 16. - Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin üzvü, mərhum şair Vaqif İbrahim haqqında.

Ağalar İdrisoğlu

- 1994. İdrisoğlu, A.** Göndərim, göndərməyim: Hekayə //Ulduz.- 2007.- № 4.- S. 48-50.
- 1995. İdrisoğlu, A.** Qismət Əli, yeməxana iti və saralmış yarpaq: Hekayə //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 12 iyul.- S. 11.
- 1996. Mansurzadə, A.** İşığa dönmüş ömür: Maarif Teymur və Ağalar İdrisoğlunun qabaqcıl maarif xadimi, el ağsaqqalı Mirzə Rəfi Həsənova həsr etdikləri “Qaranlığı yaran işıq” kitabı haqqında //Azad Azərbaycan.- 2007.- 7 fevral.- S. 7.

İlyash İbrahim Kitablar

- 1997. İlyash, İ.** Hamı bir körpüdən keçir: Şeirlər.- B., “Ağrıdağ”.- 2004.- 82 s.
- 1998. İlyash, İ.** Mən bir söz bilirəm...:Şeirlər.- B., Adiloğlu.- 2004.- 77 s.

Dövri mətbuat materialları

- 1999. İlyash, İ.** Adsız şeirlər; Ayrılıq şərqisi; Bir- birimizdə; Qönçədə solan çiçək; Adi günlərə ağı: Şeirlər //Ulduz.- 2001.- № 2.- S. 84-85.
- 2000. İlyash, İ.** Adsız şeir; Ölümə söykənmiş adam; Nə günahın yiyəsiydim; Necəsən; Köhnə gözəlləmə; Gəl çıx: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2009.-28 may .- S. 7.
- 2001. İlyash, İ.** Akif Səmədə; Giley; Bir söz; Adi günlərə ağı; Vaxtıdı; Ayağına; Gülnarəyə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 20 sentyabr.- S. 12.
- 2002. İlyash, İ.** Akif Söz Afşan: Şair haqqında xatirə //Ulduz.- 2002.- № 1.- S. 88.
- 2003. İlyash, İ.** Azərbaycan yaşasın: Şeir //Sumqayıt.- 2001.- 29 dekabr.- S. 8.

- 2004. İlyaslı, İ.** Bu həyat mənim üçün bir dar ağacı; Sönməz işıqları pəncərələrin: Şeirlər //168 saat.- 1999.- 8 yanvar.
- 2005. İlyaslı, İ.** Əfəndim; Hərdən bir dəli cin deyir; Yıxılır; Səmədi; Hardasan dünyanın halal adamı?: Şeirlər //Ulduz.- 2005.- № 2.- S.18-93.
- 2006. İlyaslı, İ.** Əmi; Köhnə gözəlləmə; Barışır; Yadına düşdüm: Şeirlər //Ulduz.- 2008.- № 1 yanvar.- S. 2-3.
- 2007. İlyaslı, İ.** “Əyalət şairləri paytaxt şairlərindən fərqlənmirlər.” Sumqayıtda yaşayan şair İbrahim İlyaslı şairlərin bu cür təsniflənməsiylə razı deyil: Şairlə müsahibə /Müsahibəni apardı: Dayandur Sevgin //Kaspi.- 2007.- 4 aprel.- S.14.
- 2008. İlyaslı, İbrahim.** Gəldi; Mən bir söz bilirəm; Fələk; Vaxtıdı; Bu divarın o üzündə; Yalnızlıq; Betər; Qədim türkü; Könlüm; Olur; Məşğulam; Qoşa; Məktub; Nöqtə: Şeirlər / İ. İlyaslı // Ulduz. - 2013. - № 2. - S.12-15.
- 2009. İlyaslı, İ.** Halallıq; Dan üzünün türküsü; Yıxılır; Akif Səmədə: Şeirlər //Ədalət.- 2003.- 4 oktyabr.- S.12.
- 2010. İlyaslı, İ.** “Nəfsini görək ayağının altından yuxarı qalxmağa qoymayasan”: Sumqayıtdakı Əli Kərim adına poeziya klubunun direktoru, Azərbaycan Yazıçılar Birliyi Sumqayıt şəhər şöbəsinin katibi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Bahadurqızı //Xalq qəzeti.- 2000.- 4 iyul.- S. 5.
- 2011. İlyaslı, İ.** İnşallah; Pəri; Yoxdur; Olmasın; Bülbül sənin işin qandı; Keçir; Tanışlıq: Şeirlər //Dünyaya pəncərə.- 1997.-18 yanvar.
- 2012. İlyaslı İ.** Qardaşım; Vaxtıdı; Gözəlləmə: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 12.- S. 114-115.

- 2013. İlyashı, İ.** Qönçədə solan çiçək; Betər; Məmməd Aslan; Məni ömrüm boyu çək imtahana; Bir-birimizdə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 6 sentyabr.- S.16.
- 2014. İlyashı, İ.** Mən bir söz bilirəm; Gəldi; Adı bəlliyyə; Kimdi məni səsləyən: Şeirlər //Müxalifət.- 2001.- 2 dekabr.
- 2015. İlyashı, İ.** Mən bir söz bilirəm; Minacat- Divani; Qardaşım; Gəldi; Əfəndim: Şeirlər //Kaspi.- 2004.- 1 sentyabr.- S. 6.
- 2016. İlyashı, İ.** Məşğulam; Nolar; Məktub: Şeirlər//Ədəbi əks- səda.- 2003.- 15 fevral.- S. 4.
- 2017. İlyashı, İbrahim.** Minacat-Divani; Yıxılır; Səndən ötrü: Şeirlər / İ. Məmməd // Sumqayıt. - 2013. - 20 mart. - № 13-14. - S. 7.
- 2018. İlyashı, İ.** Ölümə söykənmiş adam; Köhnə gözəlləmə; Billəm; Əmi; Necəsən: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2008.- 6 fevral.- S. 13.
- 2019. İlyashı, İ.** Ölümə söykənmiş adam; Öyrənə bildim; Gəl çıx; Dünya dolanması; Ya dağlar; Hardasan, dünyanın halal adamı; Yıxılır: Şeirlər //Azərbaycan.- 2007.- № 4.- S. 70-73.
- 2020. İlyashı, İ.** Sahilsiz dəniz: “Sahilsiz dəniz” ədəbi-bədii, elmi publisistik jurnalın nəşri ilə bağlı yazı //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 1.- fevral.- S. 44.
- 2021. İlyashı, İ.** Sonsuzluğa çəkilən səsin işığı: Aşıq Kamandar haqqında //Borçalı.- 2000.- 4 dekabr.
- 2022. İlyashı, İ.** Sumqayıt Gənclərinin III Konfransının nümayəndəsi İ. İlyashı suallara cavab verir //Gəncliyin səsi.- 2002.- 5 aprel.- № 7. S. 15.
- 2023. İlyashı, İ.** Şirin xatirə kimi: Ağəddin Mansurzadənin 60 illiyi münasibətilə şairin ürək sözləri //Dünyaya pəncərə.- 2000.- noyabr.- S. 9.

- 2024. İlyashı, İ.** Vaxtıdı; Məmməd Aslana; Giley; Yaşayıram; Məşğulam; Gözəlləmə; Fələk: Şeirlər //Kaspi.- 2001.- 21-23 aprel.- S.15.
- 2025. İlyashı, İ.** Veysəlliyyə; Ayağına; Qazaxda bir şair dostum yaşayır; Gülnarəyə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 20 sentyabr.- S.12.
- 2026. İlyashı, İ.** Ya dağlar; Qardaşım; Səndən ötrü; Eylər- eylər: Şeirlər //Ədalət.- 2004.- 6 noyabr.- S. 6.
- 2027. İlyashı, İ.** Yalqızlıq; Ya dağlar; Təcnis; Bir söz; Əfəndim: Şeirlər //Azərbaycan.- 2003.- № 11.- S.137- 139.
- 2028. İlyashı, İ.** Yaşayıram; Olanda; Məşğulam: Şeirlər //Ulduz.- 2002.- S. 85.- № 9.- S. 26-27.
- 2029. İlyashı, İ.** Yurddaşlara; Yeri var: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 7 oktyabr.- S. 6.

İbrahim İlyashı haqqında

- 2030. İbrahim, İlyashı - 50** // Ədəbiyyat qəzeti. - 2013. - 21 iyun. - № 23. - S. 7. - Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin şairin yubileyi münasibətilə təbriki.
- 2031. Kamal, Rüstəm.** Dost sözü / R. Kamal // Ədəbiyyat qəzeti. - 2013. - 21 iyun. - № 23. - S. 7. - Şair İbrahim İlyashı haqqında.
- 2032. Qoçulu, Ömər.** Mayakovski mənim dostumdur: Şair İbrahim İlyashının yaradıcılığına memar münasibəti / Ö. Qoçulu // Kaspi. - 2013. - 18-20 may. - № 88. - S. 20.
- 2033. Süleyman, Vasif.** Əllini sayana əlli ki əlli : İbrahim İlyashının 50 yaşına / V. Süleyman // Ulduz. - 2013. - № 2. - S. 10-11.
- 2034. Nəcəfxanlı, Əli.** Mənim tanıdığım İbrahim İlyashı / Ə. Nəcəfxanlı // 525-ci qəzet. - 2011. - 25 iyun. - № 113. - S. 29. - Sumqayıtlı yazar haqqında.

- 2035. Öztürk, X.A.** Halallığın poeziyası: İbrahim İlyaslının “Mən bir söz bilirəm...” kitabı haqqında düşüncələr // Sumqayıt.- 2004.- 11 dekabr.
- 2036. Poxataşvili, G.** “Bir söz bilən” şairə... və ya İbrahim İlyaslıya açıq məktub: İbrahim İlyaslının yeni çapdan çıxmış “Mən bir söz bilirəm” kitabı haqqında // Media güzgüsü.- 2004.- oktyabr- noyabr.- № 02-03.- S. 9.
- 2037. Məmmədova, Z.** Şairlə görüş: Z. Tağıyev adına 7 sayılı uşaq kitabxana-filialda keçirilmiş İ. İlyaslının yaradıcılığına həsr olunmuş poeziya gecəsi haqqında // Sumqayıt. -1999. -16 oktyabr.- S. 5.
- ***
- 2038. İsmayılov, Aydın.** Xalqın oyanış günü; Bakı dərsi : 20 Yanvar şəhidlərinin əziz xatirəsinə: Şeirlər / A. İsmayılov // Səs. - 2014. - 18 yanvar. - № 9. - S. 12.

Əlisahib İsrafilzadə

- 2039. İsrafilzadə, Əlisahib Qiyas oğlu.** İki gövhər-İki inci: bədii publisistika / Ə. Q. israfilzadə ; red. A. Çələbi. - Bakı : Ekologiya, 2003. - 488 s.
- 2040. İsrafilzadə, Əlisahib Qiyas oğlu.** Tiqana : hekayələr / Ə. Q. İsrafilzadə ; red. S. Rüstəmxanlı. - Bakı : Ekologiya, 2002. - 392 s.
- 2041. İsrafilzadə, Əlisahib Qiyas oğlu.** Boz adam / Ə. Q. İsrafilzadə; tərt.- red. Ş. Əlifoglu. - Bakı : Təknur nəşriyyatı, 2008. - 535 s.
- 2042. İsrafilzadə, Əlisahib Qiyas oğlu.** Erməni-daşnak faşizmi və Azərbaycan : bədii publisistika / Ə. Q. İsrafilzadə ; red. M. Çəmənlı. - Bakı : Təhsil, 2007. - 412 s.
- 2043. İsrafilzadə, Əlisahib Qiyas oğlu.** Azərbaycanda erməni-daşnak terrorunun xronologiyası: bədii, tarixi publisistika / Ə. Q. İsrafilzadə; red. N. T. Vəlişov. - Bakı : Təknur nəşriyyatı, 2009. - 200 s.

2044. İsrafilzadə, Əlisahib Qiyas oğlu. Əmir Teymurun fəryadı : və ya qeyri-türk müəllifləri erməniləri ittiham edir : bədii publisistika / Ə. Q. İsrafilzadə . - Bakı : Təknur MMC, 2009. - 202 s. ; 19,5 sm.

K

2045. Kəbirsoy, Əmirəddin Dünyamalı oğlu. Yana-yana kül oldum : şeirlər / Ə. D. Kəbirsoy ; red. İ. Dəmirli. - Sumqayıt : Bilik, 2011. - 232 s.

Q

Zirəddin Qafarlı

2046. Qafarlı, Z. Dünya ilə üz- üzə: Şeirlər.- B.: Yazıçı, 1989.- 72 s.

2047. Qafarlı, Z. Ağrılı günlərim; Nə yazdı belə; Kimidir; Gücüm çatmadı; Neynəyim; Ömrüm: Şeirlər // Ulduz.- 2003.- № 11.- S. 61-63.

2048. Qafarlı, Z. Axı sən...; Gələrdi; Uşaq; Sevdim səndən sonra: Şeirlər. //Ulduz.- 2006.- № 10.- S. 22-24.

2049. Qafarlı, Z. Ay torpaq, köçün qurtarır...; Ağlar qaldı; Ay Koroğlu; Ağlayacaq; Dərdin alım; Nələr çəkmədi; Bacılarımın; Mən deyiləm; Dumanın: Şeirlər //Azərbaycan.- 2005.- № 1.- S.132-135.

2050. Qafarlı, Zirəddin. Ayrılma gəl; Gedərəm; Səni; Bir başdaşına yazılanlar; Ömürlük gələydin; Tay-tuşlarımdan birinə; Gəlsəm; Bir sarı sim var: Şeirlər / Z. Qafarlı // Kaspi. - 2014. - 12 iyul. - №121. - S.19

2051. Qafarlı, Zirəddin. Ayrılma gəl; Məni; Gedərəm; Səni; Bir başdaşına yazılanlar; Ömürlük gələydin; Şaiq Vəliyə ağı; Tay-tuşlarımdan birinə; Düşüncələrim; Darıxma; Özümə suallar; ...Mən də varıydım; Mansur qardaşım; Qorxuram; Doymasın: Şeirlər / Z. Qafarlı // Azərbaycan. - 2014. - № 3. - S. 79-86.

- 2052. Qafarlı, Z.** Babam; Səni axtara bilmirəm; Deyiləm mən; İşaq –
muşaq quşları; Solmazın solan çiçəkləri: Şeirlər // Ulduz.- 2008.- №
6.- S. 12-13.
- 2053. Qafarlı, Z.** Bacardım; Gələ; Qurban; Anamın qəbri üstündə; Azaldı;
Yoxdu; Gəl sənə bir şeir oxuyum: Şeirlər //Azərbaycan.- 2006.-
№ 1.- S.127-130.
- 2054. Qafarlı, Z.** Bir xalqın şairi; Getdin; Gedən deyil ; Sənin ucundan;
Ömür yaşadım: Şeirlər // Yeni Azərbaycan.- 2002.- 15mart.- S. 13.
- 2055. Qafarlı, Z.** Bir nəğməm qalıb; Azadlıq; Vəsiyyə; Ana; Oxşama; Ağ
atlı oğlan; Birdən dəniz oyanmaz: Şeirlər // Ulduz.- 2005.- № 9.-
S. 72- 77.
- 2056. Qafarlı, Z.** Boylanır indi; Çətin; Gəlir; Gör neçə ildi?; Gözüm
önündə; Neyləyim indi: Şeirlər //Azərbaycan.- 2007.- № 4.- S. 66-69.
- 2057. Qafarlı, Zirəddin.** Gedərəm; Səni; Bir başdaşına yazılanlar;
Ömürlük gələydin; Tay-tuşlarımdan birinə: Şeirlər / Z. Qafarlı //
Kaspi. - 2014. - 20 sentyabr. - № 153. - S. 19.
- 2058. Qafarlı, Z.** Gedir; Küsmüşəm; Yoxdu; Gələ; Deyən olmadı;
Bacardım; İmkan verin xeyirxahlığa: Şeirlər //Ulduz.- 2006.- № 4.-
S. 50-54.
- 2059. Qafarlı, Z.** Gerçək; Boylanır indi; Gedib; Hələ; Babam; Fəsillər,
illər ötdü...: Şeirlər //Azərbaycan.- 2008.- № 4.- S. 49-51.
- 2060. Qafarlı, Z.** Gözüm önündə: Şeir //Azad Azərbaycan.- 2007.-
6 may.- S. 7.
- 2061. Qafarlı, Zirəddin.** Danış; Heç; Yanmış adamam; İsmayıl; Ölünçə;
Düşüncə; Səni verənə şükür...; Payızda; Payız; Görmədim; Əllərim;
Ömrü; Mənim deyil; Xəbərin varmı; Mənə yad gəlir; Bahar gələndə:
Şeirlər / Z. Qafarlı // Azərbaycan. - 2013. - № 3. - S. 46-52.
- 2062. Qafarlı, Z.** Hərə öz dərini bir cür ağlayır; Ana; Oxşama; Nədir;
Varsa: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 46-47.

- 2063. Qafarlı, Zirəddin.** İllər ötüb keçdikcə; Heç; Yanmış adamam;
Düşüncə; Görmədim; Mənim deyil; Mənə yad gəlir: Şeirlər / Z.
Qafarlı // Kaspi. - 2013. - 6 iyul. - № 120. - S. 20.
- 2064. Qafarlı, Z.** Qocalıram; Bu torpaq; Göz dağı; Hardasan, axı...;
Ürəyim: Şeirlər //Azərbaycan.- 2003.- № 12.- S. 84- 86.
- 2065. Qafarlı, Z.** Lay- lay; Qayıt; Niyə gəldi; Bu gülmək nə vaxtdan
yasaqdı bizə; Şeirim; Ay Sənəm nənə: Şeirlər //Ulduz.- 2000.-
№ 10.- S.72-74.
- 2066. Qafarlı, Z.** Mən də bu dünyada söz ovçusuyam; Qalmışam indi;
Etiraf ; Söz; Səni; Gedər: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.-
27 sentyabr.- S. 13.
- 2067. Qafarlı, Z.** Mən ha deyiləm; Ay torpaq, köçün qurtarır; Dumanın;
Bir də: Şeirlər //Sumqayıt.- 2005.- 26 yanvar.
- 2068. Qafarlı, Z.** Mənə neylər; Hara çıxıb gedim...; Torpaq ağrısı;
Deyiləm; Tanrım bu oğullar daşlaşıb gedir; Keçir: Şeirlər //Ulduz.-
2001.- № 4.- S. 69-70.
- 2069. Qafarlı, Z.** Neyləyim: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 2 aprel.- S. 5.
- 2070. Qafarlı, Z.** Neyləyim; Qızlarıma; Qorxuram; Mənim mükafatım;
Sənin ucundan: Şeirlər //Ulduz.- 2003.- № 11.- S. 22-23.
- 2071. Qafarlı, Z.** Olammaz; İmiş; Baxmır; Sənsiz; Mənəm; Sevmədin:
Şeirlər //Azərbaycan.- 2000.- № 11.- S. 92-94.
- 2072. Qafarlı, Z.** Ömürdü məndən köçən; Sevirəm səni; Küsmə;
Baxırsan; Yollarında; Bir gün; Soruşmaq olmur; Yanmaz; Başımı
qatıram, oğlan; Olmaz; Həsrətəm; Tez-tez gəlin, qızlarım; Nəzakət
xanıma; Nə dəydi xətrinə: Şeirlər //Ulduz.- 2009.- № 1.- S. 82-87.

2073. Qafarlı, Zirəddin. Ömrümü; Üzməz; Ağırdı dost itkisi; Özüm düşdüm; Ölümü; Ölməmişdim; Göylərin yerlərə enən günü; Ömür bayatıları; Bir nadan var; Gələnmə olmaz; Varam, yoxam mən: Şeirlər / Z. Qafarlı // Azərbaycan. - 2013. - № 8. - S. 83-87.

2074. Qafarlı, Z. Sən demə; Musa Yaquba; Mənə; Ayılırmı; Neynək; Gözlə: Şeirlər //Ulduz.- 2003.- № 3.- S. 35-38.

2075. Qafarlı, Zirəddin. Şaiq Vəliyə ağı; Tay-tuşlarımdan birinə; Gəlsəm; Şeirlər / Z. Qafarlı // Kaspi. - 2014. - 12-14 aprel. - № 61. - S. 20.

2076. Qafarlı, Z. Təki; Etiraf; Gedər: Şeirlər //Azərbaycan.- 2002.- № 12.- S. 155.

2077. Qafarlı, Z. Yağışlı gecələrdə; Xətrin xoş olsun; Çağında; Məniydim; Ütüsüz günlərim: Şeirlər //Ulduz.- 2005.- № 1.- S. 50-53.

2078. Qafarlı, Z. Yoxdu; Dumanın; Azaldı; Sevdı; Hardasan axı?; Keçir; Qurban; Səni: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2005.- 5 avqust.- S. 11.

Zirəddin Qafarlı haqqında

2079. Axundova, C. Həmyerlimizin yeni kitabının təqdimatı: Azərbaycan Yazıçılar Birliyinin “Nəvəvan” klubunda Sumqayıt şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin təşkilatçılığı ilə şair Zirəddin Qafarlının “Hardasan, ömrüm- günüm” adlı yeni kitabının təqdimatı haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 18 mart.- S.7.

2080. Aslanov, Ə. Ömür poeziyası: Zirəddin Qafarlının “Hardasan, ömrüm-günüm” şeirlər toplusu haqqında //Ulduz.- 2008.- № 9.- S. 54-55.

2081. İslam, S. Yolun yarısına çatmaçatda: Zirəddin Qafarlının 50 yaşı münasibətilə yazı //Azərbaycan.- 2005.- № 1.- S. 136-138.

2082. Yusifoğlu, S. Dünya bu gedişlə çox gedə bilməz: Zirəddin Qafarlının “Səni gözləyirəm” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 29 iyun.- S. 7.

2083. Qafaroğlu, S. Sən oldun: Dünyadan vaxtsız köçmüş bacısı Firəngizə həsr olunmuş şeir //Sumqayıt.- 2006.- 8 mart.- S. 7.

Famil Qaracallı

2084. Qaracallı, F. (Süleymanov) Anam niyəağlayırmış: “Qana boyanmış Quran” kitabının VI hissəsi.- B., 1999.- 292 s.

2085. Qaracallı, F. (Süleymanov) Karvan Sibirə gedir: “Qana boyanmış Quran” romanının IX hissəsi.- B., 2000.- 248 s.

Famil Qaracallı haqqında

2086. Bayramov, V. Torpaq ağrısı: Yazıçı Famil Süleymanov haqqında //Xalq qəzeti.- 2000.- 22 dekabr.

2087. Xəlilzadə, F. Yaddaşdan süzülən həqiqətlər: Famil Süleymanovun müharibə mövzusunda yazdığı əsərləri haqqında //Azərbaycan.- 2000.- 8 oktyabr.

2088. Qayalı, E. Ağlama, şəhid anası: Şeir //Məslək.-2005.- 28 yanvar

2089. Qayalı, E. Anamın; Gərək bədnəzərdən qoruna bu qız; Ömür hara tələsir?; Qayğılı analar düşür yadıma: Şeirlər //Məslək.- 2007.- 9 dekabr.- S. 7.

2090. Qayalı, E. Həsənbala: Şeir //Məslək.- 2005. - 24 fevral.

2091. Qədirova, Nisə. Bəyaz ömür : oçerklər / N. Qədirova ; red. R. Oday. - Bakı : Elm və təhsil, 2010. - 296 s.

- 2092. Qədirova, N.** Ata: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.
- 2093. Qədirova, N.** Bir ovuc torpaq; Belə: Şeirlər //Azərbaycan.- 2008.- № 3 (Mart).- S.164-165.
- 2094. Qiyaslı, Əjdər.** Etiqadındı: Şeir //Вышка.- 2005.- 28 января.- S. 7.
- 2095. Mansurzadə, A.** Bu torpaqda göz açmışam: Tanınmış Sumqayıt şairi Zülfüqar Qodmanlı haqqında //Mədəniyyət.- 2005.- 28 may.- S.6.

Rahilə Qarayeva

- 2096. Qarayeva, Rahilə Rəşid qızı.** Ruh didərgin, can ağlayır : şeirlər / R. R. Qarayeva. - Bakı : Bilik, 2013. - 112 s.

Nisə Qədirova

- 2097. Qədirova, Nisə.** Dərdiyim bənövşə / N. Qədirova ; red. X. Fərəcli. - Bakı : Adiloğlu, 2007. - 48 s.
- 2098. Qədirova, Nisə.** Nöqtələr : şeirlər / N. Qədirova ; red. X. Fərəcli. - Bakı : Nurlan, 2009. - 107 s.
- 2099. Qədirova, Nisə.** Bəyaz ömür : oçerklər / N. Qədirova ; red. R. Oday. - Bakı : Elm və Təhsil, 2010. - 296 s.
- 2100. Qədirova, Nisə.** Qadın dünyası / N. Qədirova ; red. R. Oday. - Bakı : Elm və Təhsil, 2011. - 256 s.

Əvəz Mahmud Lələdağ Kitablar

- 2101. Mahmudov, Əvəz Cəlal oğlu.** Seçilmiş əsərləri: 5 cildə / Ə. C. Mahmudov. III cild / red. A. Avtandil. - Sumqayıt : Bilik, 2011. - 248 s.
- 2102. Lələdağ, Ə. M.** Bizi deyib gəlmə, Mirzə: Publisistik məqalələr, rəylər və pyeslər.- B.: Təfəkkür, 2003.- 332 s.
- 2103. Lələdağ, Ə. M.** Yaddançıxmaz günlərim: Povest və oçerklər.- B.: 2002.- 304 s.

Dövri mətbuat materialları

- 2104. Lələdağ, Ə. M.** Analı dünyam: Şeir //Məslək.- 2004.- 29 sentyabr.- S. 2-3.
- 2105. Lələdağ, Əvəz.** Arzuların çin oldu; Vətən düşdü qabağa; Qoşa qanad; Şeirlər / Ə. Lələdağ // Sumqayıt. - 2013. - 27 aprel. - № 20-21. - S. 6.
- 2106. Lələdağ, Ə. M.** Bəşər bir də səhv etməsin: Faşizm üzərində tarixi qələbənin 60 illiyinə həsr olunmuş şeir //Sumqayıt.- 2005.- 4 may.- S. 3-4.
- 2107. Lələdağ, Ə.M.** Bilir; Gəldim: Şeirlər //Məslək.- 2005.- 2 dekabr.- S. 3.
- 2108. Lələdağ, Ə.M.** Bu nə dərdədi anam çəkir, ilahi?; Bilmirəm; Xasay qağa; Dərdimin: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 8 yanvar.- S. 3.
- 2109. Lələdağ, Ə.M.** Darıxıram, tez gəl, bahar!: Novruz bayramı haqqında //Məslək.- 2007.- 15 mart.- S. 1-2.
- 2110. Lələdağ, Əvəz.** Dayanmır; Haqladı; Bilmədim; Kim atdı; Olmasa: Şeirlər / Ə. Lələdağ // Sumqayıt. – 2010. – 25 sentyabr. - № 49. - S. 3.

- 2111. Lələdağ, Ə.M.** Dirilik suyu: Qubanın Xaltan kəndi yaxınlığında yerləşən Xaltan istisuyu haqqında //Məslək.- 2005.- 22 sentyabr.
- 2112. Lələdağ, Ə.M.** Dirilik suyu: Dəvəçi və Quba rayonu ilə sərhəddə yerləşən müalicə suyu -İstisu haqqında] //Sumqayıt.- 2004.- 15 sentyabr.
- 2113. Lələdağ, Ə.M.** Doyunca; Ay lələ ; Yadımdan çıxmır; Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 19 iyul.- S. 11.
- 2114. Lələdağ, Ə.M.** Erməni şivəni: 1988- ci il fevralın 27-29-da Sumqayıtda baş verən hadisələr haqqında //Məslək.- 2004.- 27 fevral.
- 2115. Lələdağ, Ə. M.** Erməni şivəni: Erməni millətçilərinin Sumqayıtda törətdikləri hadisələrdən 15 il keçir //Sumqayıt.- 2003.- 19 fevral.
- 2116. Lələdağ, Ə. M.** Əldən gedər; Ləzədə; Ay cavanım, kəndimizə qayıt gəl: Şeirlər //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 14 oktyabr.- S. 6.
- 2117. Lələdağ, Ə. M.** Əriməzdə qarım qaldı: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.
- 2118. Lələdağ, Ə. M.** Haray, dünya, haray!: Poema //Azərbaycan müəllimi.- 2003.-26 iyun.-3 iyul.- S. 6.
- 2119. Lələdağ, Ə.M.** Həsəratındadır; Oranı özümə Kəbə sanıram; Sorağındayam: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 24 may.
- 2120. Lələdağ, Ə.M.** Xocalı harayı: Poemadan parça //Məslək.- 2005.- 24 fevral.
- 2121. Lələdağ, Ə. M.** Xocalıya həsr edilmiş şeir //Məslək.- 2007.- 25 fevral.- S. 3.
- 2122. Lələdağ, Ə. M.** Itirdim; Qalib; Gəldi nə gəldi; Qaldı: Şeirlər //Sumqayıt.- 2004.- 20 noyabr.

- 2123. Lələdağ, Əvəz.** 1990 : 20 Yanvar faciəsinə həsr olunmuş şeir / Ə. Lələdağ // Sumqayıt. – 2010. – 20 yanvar. - № 3. – S. 4.
- 2124. Lələdağ, Ə. M.** Keçə bilmədi; Atma o gülləni; Yar aldı; Dağların: Şeirlər //Sumqayıt.- 2006.- 13 may.- S. 8.
- 2125. Lələdağ, Ə. M.**Kimi gözləyirik: Şeir //Sumqayıt.- 2005.- 5 yanvar.
- 2126. Lələdağ, Ə. M.** Kövrək xatirələr: Səməd Vurğun -100 //Sumqayıt.- 2006.- 22 iyul.- S. 7.
- 2127. Lələdağ, Ə. M.** Qalırmı səndə?!; Ay etibarsız; Apar məni; Oldu: Şeirlər //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 23 dekabr.- S. 7.
- 2128. Lələdağ, Ə.M.** Qanla yazılmış tarix: Xocalı soyqırımından 17 il ötür //Sumqayıt.- 2009.- 21 fevral.- S. 2.
- 2129. Lələdağ, Ə.M.** Muğam ana laylasıdır: Publisist təqdir edir, öz iradlarını da diqqətə çatdı //Sumqayıt.- 2006.- 18 mart.- S. 7-8.
- 2130. Lələdağ, Əvəz.** Necədi; İlahi; Həsrət duyğuları: Şeirlər / Ə. M. Lələdağ // Məslək. – 2011. – 29 yanvar. - № 1-2. – S. 6.
- 2131. Lələdağ, Ə. M.** O gecə; Bilmədim: 20 Yanvara həsr olunmuş şeirlər //Sumqayıt.- 2000.- 15 yanvar.- S. 1.
- 2132. Lələdağ, Ə. M.** O ümiddi, inamdı, Heydər oğlu İlhamdı: Şeir //Sumqayıt.- 2008.- 8 noyabr.
- 2133. Lələdağ, Ə. M.** Poeziyamızın, mədəniyyətimizin, mənəviyyatımızın hərraca qoyulmasına yol verə bilmərik: Şair Rəşid Cəfəkeş və Musa Laçınlının yaradıcılığı haqqında tənqidi fikirlər//Sumqayıt.- 2005.- 22 oktyabr.- S. 7-8.
- 2134. Lələdağ, Ə. M.** Sorağındayam; Yadımdan çıxmır: Şeirlər //Məslək.- 2003.- 14 noyabr.- S. 3.
- 2135. Lələdağ, Ə.M.** Şairlik müəllim yaradıcılığı fonunda: Sumqayıt şəhər 25 saylı məktəbin direktoru, şair- publisistlə müsahibə /Müsahibəni apardı K. Namazov //Azərbaycan müəllimi.- 2005.-14 oktyabr.-

- 2136. Lələdağ, Ə.M.** Tarixi şəxsiyyətin tarixi vətənpərvərliyi: Heydər Əliyev və Dünya Azərbaycanlılarının Həmrəylik Günü //Sumqayıt.- 2008.- 31 dekabr.- S. 3.
- 2137. Lələdağ, Əvəz.** Təəssüf / Ə. Lələdağ // Sumqayıt. - 2013. - 16 fevral. - № 6. - S. 2. - Əkrəm Əylislinin "Daş yuxular" kitabına münasibət.
- 2138. Lələdağ, Ə. M.** Üç gün Naxçıvanda: Səfər təəssüratı //Sumqayıt.- 2002.- 15 iyun.- S. 4.
- 2139. Lələdağ, Ə. M.** Vətən torpağına xoş gəlib bahar: Şeir //Məslək.- 2003.- 14 mart.
- 2140. Lələdağ, Ə. M.** Yaddan çıxmaz günlərim: Povest //Sumqayıt.- 2000.- 25 mart.- S. 2.
- 2141. Lələdağ, Ə. M.**Yolüstü görüşlər: Yol təəssüratları //Azərbaycan müəllimi.- 2006.- 11 avqust.- S. 7.
- 2142. Lələdağ, Ə. M.** Yolüstü görüşlər: Azərbaycanı gəzərkən //Sumqayıt.- 2005.- 21 may.- 18 may.

Əvəz Mahmud Lələdağ haqqında

- 2143. Qasımova, Dürdanə.** Dağlara tamarzı şair / D. Qasımova // Sumqayıt. – 2010. – 3 iyul. - № 35. – S. 2. – Şair Əvəz Mahmud Lələdağ haqqında.
- 2144. Ömrün müdriklik çağı:** Əvəz Lələdağ – 75 // Sumqayıt. – 2010. - 25 sentyabr. - № 49. – S. 3. - Sumqayıtlı yazar haqqında.
- 2145. Ağbaba, A.** Vətən həsrətli şair: Şair Əvəz Mahmud Lələdağ haqqında //Azərbaycan müəllimi.- 2006.- 11 avqust.- S. 7.

- 2146. Ağbaba, A.** Vətən həsrətli şair: Ə. M. Lələdağın yaradıcılığı haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 3 iyun.- S. 5; 7 iyun.- s. 4; 10 iyun.- S. 4.
- 2147. Məmmədov, Ş.** Şair- publisistlə görüş: Sumqayıt Dövlət Universitetində Ə. M. Lələdağla keçirilən görüş haqqında //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 9 dekabr.- S. 7.
- 2148. Məmmədov, Ə.** Ürəkdən qidalanan poeziya: Şair Ə.M.Lələdağın “Səni gözləyirəm” adlı kitabı haqqında //Məslək.- 2005.- 17 noyabr.- S. 2.
- 2149. Məmmədov, V.** Əvəz Mahmud Lələdağ və onun dramaturgiyası //Sumqayıt.- 2005.- 28 sentyabr.
- 2150. Avtandil, A.** Narahat şair ömrü: Ə. M. Lələdağ haqqında //Sumqayıt.- 2005.- 17 sentyabr.
- 2151. Ağbaba, A.** Narahat ömür: Tanınmış şair- publisist Ə.M.Lələdağ haqqında //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 9 sentyabr.- S. 4.
- 2152. Hüseynov, S.** Əvəzin şeirləri yaman xoşuma gəlir: Tanınmış şair Ə.M. Lələdağ haqqında //Məslək.- 2005.- 8 sentyabr.- S. 2.
- 2153. Cəfərova, S., Məmiyev, M.** Sinəsi dağlı şair: Şair Ə. M. Lələdağ haqqında //Azərbaycan müəllimi.- 2005.- 2 sentyabr.- S. 4.
- 2154. Ramiz, T.** Əvəz Mahmud, 70 yaş nə yaşdı?: Ə. M.Lələdağ haqqında //Sumqayıt.- 2005.- 31 avqust.
- 2155. Ağayeva, N.** “Dağlar dağımdır mənim”: Ə. M.Lələdağ haqqında söz //Sumqayıt.- 2003.-1 fevral.
- 2156. Bayramov, A.** Uşaq sevincinin poeziyası: Ə. M. Lələdağın “Ağ dovşanın nağılı” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 5 fevral.- S. 4.

2157. Lətafət. Şair dostlarıma: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti. - 2001. - 27 iyul.

2158. Lətafət. Tale; Bu payızda bir məhəbbət ağlayır: Şeirlər //Azərbaycan. - 2001. - № 11. - S. 48-49.

M

Ağəddin Mansurzadə

2159. Mansurzadə, S. Adsız qız; Etiraf; Kösüm: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 8 sentyabr.- S. 3.

2160. Mansurzadə, A. İnsan qaranquş deyil: "Sumqayıt" nəşriyyatının direktoru, yazıçı-publisistın söhbəti //Sumqayıt.- 1999.- 12 noyabr.- S. 5; 20 noyabr.- S. 7; 27 noyabr, 11 dekabr.

2161. Mansurzadə, A. Qərar: Hekayə //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 64-68.

2162. Mansurzadə, A. "Mən "Sumqayıt"ın yetirməsiyəm": Yazıçı-publisistlə müsahibə //Sumqayıt.- 2002.- 31 avqust.

2163. Mansurzadə, A. Sabah nə vaxt açılacaq; Ölügötürənlər: Hekayələr //Azərbaycan.- 2000.- №12.- S. 130-134.

2164. Mansurzadə, A. Zümzümə: Dodaq qaçdı //Ulduz.- 2000.- № 9.- S. 94- 95.

2165. Mansurzadə, A. Zurnaçı Eynulla ilə züycü Xeyrullanın nağılı; Şeş qoşa: Hekayələr //Ulduz.- 2001.- № 4.- S. 80-83.

Ağəddin Mansurzadə haqqında

2166. Ömür bitsə də...: xatirələr / tərt., red. O. Mansurzadə. - Bakı : "OL" MMC, 2013. - 370 s. ; [56] s. Tanınmış yazıçı-publisist Ağəddin Mansurzadə haqqında.

- 2167. Yusifoğlu, R.** Ağəddin Mansurzadə. Yaradıcılığında uşaq mövzusu //Yusifoglu R. Uşaq ədəbiyyatı. B.: "Şirvannəşr". 2006.- s.191-192.
- 2168. Əbilov, Aydın Xan.** Bizim Ağəddin Mansurzadə / A. Əbilov // Ədəbiyyat qəzeti. - 2014. - 5 sentyabr. - № 34. - S. 6. - Tanınmış yazıçı-publisist Ağəddin Mansurzadənin yaradıcılığı haqqında.
- 2169. Veysəlli, Əsrəf.** Hacı Ağəddinin son sözləri.../ Ə. Veysəlli // Sumqayıt. – 2010. – 26 iyun. - № 34. – S. 3.- Şair Ağəddin Mansurzadənin yaradıcılığı haqqında.
- 2170. Muğanlı, Q.** Həyatı örnək olan insan: Ağəddin Mansurzadənin “Nəsir İmanquluyev məktəbi” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2007.- 3 noyabr.- S. 7.
- 2171. Məmməd T. A.** Mansurzadənin “Ədəbi mülahizələr” kitabı barədə düşüncələr”//Sumqayıt.- 2007.- 1 sentyabr.- S. 7.
- 2172. İsaqızı, T.** Dostlarını özündən üstün tutan yazıçı: Yazıçı Hacı Ağəddin Mansurzadə haqqında //Mədəniyyət.- 2006.- 8 aprel.- S.10.
- 2173. Vaqif, Y.** Hələ yazmağa dəyər!...: A. Mansurzadə- 60 //Azərbaycan.- 2000.- № 12.- S. 135.
- 2174. Paşazadə, A.** Düz adam: Ağəddin Mansurzadə haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 25 noyabr.- S. 2.
- 2175. Yusifoğlu, R.** Məni dəniz dostum gözləyir: Ağəddin Mansurzadə- 60 //Sumqayıt.- 2000.- 2 sentyabr.- S. 3.
- 2176. Muğanlı, Q.** Dostluğa uzanan etibarlı körpü: Ağəddin Mansurzadənin “Özbəkistanda nəyim qaldı...” toplusu haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 12 avqust.
- 2177. Fərəcullayev, F.** “Özbəkistanda nəyim qaldı...” : Yazıçı Ağəddin Mansurzadənin eyniadlı kitabı haqqında //Xalq qəzeti.- 2000.- 8 aprel.- S. 5.

2178. Asiman, A. Vüqarı dağtək uca...: Ağəddin Mansurzadəyə həsr olunmuş şeir //Sumqayıt.- 2000.- 25 noyabr.

Mehdi Cəlal

2179. Mehdi, C. Bilmirəm; Bu qış da belə ərisin; Kişi ömrü; Adımı tut...: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 6.- S. 61-63.

2180. Mehdi, C. Daha dil açmaram; Ağlaram; Bu adam; Dava; Qəribçilik: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 6 sentyabr.- S. 16.

2181. Mehdi, C. Könlüm; Yerin- yurdun yoxdumu?; Qardaşım İsmixana; Gəlmə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 22 fevral.- S.13.

2182. Mehdi, C. Səndən; Dağlar; Səndə; Ürəyim; Ömür başlayarmış: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 14 iyun.- S. 8.

Mehdi Gülbala

2183. Mehdi, G. Göydən yerə məktub: Şeirlər. B.: Adiloğlu, 2003.- 124 s.

2184. Mehdi, G. Asılıb yellənir dualarından; Gülü dərilməsə, heyif bu yazdan; Üstümdə ağac əkərsiz; Bilmədim; Bilirdim axı...; Mənə mükafat düşmür: Şeirlər //Ulduz.- 2005.- № 8.- S. 73-75.

2185. Mehdi, G. Veysəlli hardadır, Veysəlli Əşrəf: Şeir //Mədəniyyət.- 2004.- 11 sentyabr.- S. 5.

2186. Mehdi, G. Kim kimin yerinə ölür, bilinmir; Uşaqlar Allahın balasıdır; Haqq yolu; Ahımın arxasında; Bu yolun sonu; Yazda doğuldum; Eşqə qoşulub getdim: Şeirlər //Azərbaycan.- 2005.- № 3.- S. 124-127.

2187. Mehdi, G. Qələmim sözlə oynayır; Tanrım, qapına gəlmişəm; Gizlə ağ sümüklərimi; Qarnıma çəkilir dilim; Əllərimiz: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 27 sentyabr.- S. 15.

- 2188. Mehdi, G.** Mən hardan getmişdim, hara gəlmişəm?...; Dünyanın üzü; Uşaqlar yatanda; Bir ana qucağına bir körpə gətirirlər; Əydilər başını bu adamın da; Bu dünyanın küləkləri; Mənə əl tutanlar, səsimdən tutun...: Şeirlər //Ulduz.- 2004.- № 2 (fevral).- S.14-17.
- 2189. Mehdi, G.** Mən indi bildim ki, sağsan, a Müşfiq; Veysəlli hardadır, Veysəlli Əşrəf?: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 12 aprel.
- 2190. Mehdi, G.** Niyə atlanmırsan, ağ atlı oğlan?: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 5 iyul.- S. 10.
- 2191. Mehdi, G.** Ölənlər sevgidən öldü; Məktub; Allaha yolum çatmır; Əlim biləyimdən çıxır; Yol tapmıram haqqa kimi; Bu qızın səhəngi sınıb; Bu binada daş qaldımı?; Borc: Şeirlər. //Ulduz.- 2002.- № 9.- S. 48-49.
- 2192. Mehdi, G.** Səs; “Ayaqlarım qalan yerdə”; Qələmim Zümrüd quşumu?; Qara gözlər, qara gözlər; Çox şükür hələ sevgi var; Göy gözlərin göy dənizdir; Əlimə əllərin gəlmir; Bu evi kim tikib?; Çıxmışam: Şeirlər //Ulduz.- 2009.- № 1.- S. 88-90.
- 2193. Mehdi, G.** Şəhid; Mənim bayrağım ağ deyil; Tanrı bizə ağıl ver; Ürəyimi açıram a; Şairlə; Altı yanar közdü yolum: Şeirlər. //Ulduz.- 2003.- № 6.- S.12-15.
- 2194. Mehdi, G.** Səni saxlaya bilmirəm; Babəklər qollu gəzir; Oxuyan aşıqdır hələ; Yorğanına görə yığılır Vətən; Veysəlli hardadır, Veysəlli Əşrəf?: Şeirlər //Azərbaycan.- 2003.- № 1.- S.103-104.
- 2195. Mehdi, G.** Sinəm torpaqdır, dözər; Paslanır yağın içində; Mən bir sevgi məktubuyam; Yorulub yatan vətən; Yağışda islanan cücə; Göydən düşər: Şeirlər //Ulduz.- 2002.- № 1.- S.18-19.
- 2196. Mehdi, G.** Yazıram; Uşaqlar yatanda; Gəlməyin izimə görə; Dərdə can verəndir yurda can verən; Yorğanına görə yığılır Vətən; Əllərimiz; Gözüm üstündədir yeri; Tüstü pəncərədən çıxır: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 24-25 yanvar.

2197. Mehdi, G. Yol çəkən gözlərin yol çəkir mənə; Yer ver mənə; Bu sevgi bu yaşa düşmür; Zarafat ; Allahsız işıq; Yola sal gedim; Səndən sonra: Şeirlər //Ulduz.- 2007.- № 4.- S. 29-31.

Mehdi Gülbala haqqında

2198. Qafarlı, Z. Sözün səsi: Gülbala Mehдинin “Göydən yerə məktub” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2004.-1 may.

2199. Mədətoğlu, Əbülfət. El üçün yaşayan Elçin : Qərib Mehдинin kitabı barəsində oxucu sözü / Ə. Mədətoğlu // Ədalət. - 2014. - 18 iyun. - № 105. - S. 4. - Qərib Mehдинin "Elçin - el üçün" kitabı haqqında.

2200. Hüseynoğlu, Sərvaz. "Gəl, dost, gedəlim, könül..." : Qərib Mehдинin "Elçin - el üçün" kitabı ətrafında düşüncələr / S. Hüseynoğlu // Kaspi. – 2014. - 14 iyun.- S.19.

Qənirə Mehдixanlı

2201. Mehдixanlı, Q. Özümdən soruş: Poema və şeirlər. B., 2001.- 240 s.

2202. Mehдixanlı, Q. Torpağa şəhid əkirik; Torpağa qarışam gərək: Şeirlər //Bu yurdun aşılmaz dağları qala: Ədəbi almanax.- B.:Yurd, 2001. s. 53-54.

2203. Mehдixanlı, Q. Bu yoldan; Yenə ordasan: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 1.- S. 51- 52.

2204. Mehдixanlı, Q. Hər bir dərдин dərmanı “Naftalan”: “Naftalan” sanatoriyasının baxımsız vəziyyəti haqqında]. //Dəli Kür.- 2001.- 28 mart.- S. 4.

2205. Mehдixanlı, Q. İl oldu; Yollar: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.

2206. Mehdiyev, Q. Qanmaya bilmirəm; Dərdindən öləni çağır: Şeirlər //Sərbəst düşüncə.- 2000.- 14- 30 mart.- S. 5.

2207. Mehdiyev, Q. Olan yerdə: Şair Rafiq Odaya həsr olunmuş şeir //Dünyaya pəncərə.- 2000.- 21 noyabr.- S. 3.

Qənirə Mehdiyev haqqında

2208. Rüstəmxanlı, S. Bir neçə söz: Qənirə Mehdiyevin “Özümdən soruş” kitabı haqqında //Mehdiyev Q. Özümdən soruş.- B., 2001.- s. 3-4.

2209. Seyidov, F. Qənirə Mehdiyev: Haqqında və Q. Mehdiyevin Qazax Seminariyasının məzunu kimi xatirələri //Seyidov F. Maarifimizin təkrarsız xəzinəsi.- B., 2001.- s. 241- 246.

2210. Tofiq, M., Qafaroglu, S. Nəslin şair övladı: Qənirə Mehdiyev haqqında qısa məlumat //Tofiq M., Qafaroglu S. Ömrümüzün günəşi.- B., 2000.- s. 123.

2211. Mehmanlı, A. Alın yazısı; Könlümü qırma; Qorxuram; Sevdə mənim üçün deyil: Şeirlər //Ulduz.- 2006.- № 9.- S. 27.

2212. Mehmanlı, A. Doğru; Döy qapımı, ağacdələn: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.

2213. Mehmanlı, A. Getdim: Şeir. //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 57.

2214. Mehmanlı, A. Sevdə havası; Qəlbimi gözümdən oxu: Şeirlər //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 1.- fevral.- S. 42.

İlqar Məmməd

2215. Məmməd, İlqar. Baxma; Qaralama dəftəri: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 28 yanvar.- S. 5.

2216. Məmməd, İlqar. Dədə Ələsgərə; Bu ömürdü...; Sofi lələ; Atam ağlayırdı...; Anam üçün gecikmiş şeir; Qarabağları; Təcnislər; Ömürdən güzəştlər; Dönük dostdan dürüst dostla gileylər; Xatadı bu qız: Şeirlər / M. İlqar // Azərbaycan. - 2013. - № 11. - S. 112-115.

2217. Məmməd, İlqar. Mən həmin oğlanam...; Evimdə bir Babək böyüyür...; Anamın saçının qara vaxtları: Şeirlər //Azərbaycan.- 1999.- № 10.- S.100-102.

2218. Məmməd, İlqar. Nərgiz dərən : Şeir / M. İlqar // Sumqayıt. - 2013. - 2 fevral. - № 4. - S. 4.

2219. Məmməd, İlqar. Şair olmayan dostlara: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 2 aprel.- S. 5.

2220. Məmməd, İlqar. Təcnislər //Mədəniyyət.- 2008.- 17 aprel.- S. 12.

Tofiq Məmməd

2221. Məmməd, T. Bir ömür yaşadım; Gör harda görüşdük; Sən hardan biləsən: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 1 fevral.

2222. Məmməd, T. Qağa; Böyüyür; Necoldu; Dədə: Şeirlər //Sumqayıt.- 2002.- 31 avqust.- S. 4.

2223. Məmməd, T. Mənim itirməyə heç nəyim yoxdur: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 28 yanvar.- S. 5.

2224. Məmməd, T. Xətrimə dəymə; Bəylər qağa; Bir “Kərəm”i çaldım; Mənə: Şeirlər //Sumqayıt.- 2006.- 2 sentyabr.- S. 4.

2225. Məmməd, T. O xaldan oxuma daha: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.

2226. Məmməd, T. Dünyanı insanlıq xilas edəcək: Öz- özümlə müsahibə //Sumqayıt.- 2001.- 22 dekabr.- S. 3.

2227. GÖRKƏMLİ ADAMLAR TOFIQ MƏMMƏDİN YARADICILIĞI HAQQINDA

//Sumqayıt.- 2001.- 22 dekabr.- S. 3.

2228. Qafarlı, Z. Söz ağrısı: Xanəmir Məmmədoğlunun “Xatirələr saxlar məni” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2005.- 19 noyabr.

2229. Məmmədov, Eyruz Surxay oğlu. Dama Pika: roman / E. S. Məmmədov. - Sumqayıt : Bilik, 2013. - 328 s.

2230. Məmmədov, Eyruz Surxay oğlu. P. S. : roman / E. S. Məmmədov ; red. A. Hacıyeva. - Bakı : Bilik, 2014. - 328 s.

2231. Bayramova, S. Güllər məhəbbətdən danışır: Eyruz Məmmədovun yeni çapdan çıxmış “Gecə... incə gecə” əsəri haqqında //Sumqayıt.- 2005.- 12 yanvar.

2232. Məmmədov, Ə. Bilmir ki...; Nə ola...: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 1 aprel.

2233. Məmmədov, Ə. Mirvari gəzirəm; Dəymə mənim xatirimə; Kəsmə-kəsmə; Ellər- ellər: Şeirlər //Sumqayıt.- 2000.- 15 aprel.- S. 6.

2234. Məmmədyarlı, Məmmədyar. Ömrümün fəsilləri: şeirlər və poema / M. Məmmədyarlı ; red. İ. İlyashı. - Sumqayıt : Dərələyəz-M, 2011. - 144 s.

2235. Məmməd, N. Ürəyini dərd göynədən şair: Sumqayıtlı şair Məmmədyar Məmmədyarovun “Ürəyimi dərd göynədir” adlı şeirlər kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 5 iyul.- S. 4.

Almaz Mehmanlı

2236. Mehmanlı, Almaz. Ətrim qala həmişə : şeirlər / A. Mehmanlı ; red. F. Sabiroğlu. - Bakı : Adiloğlu, 2005. - 32 s.

Mir Sabir

Kitablar

2237. Mir, Sabir. Bəs kimi sevecəksən ? : şeirlər / S. Mir ; red. İ. İlyaslı. - Sumqayıt : Bilik, 2012. - 120 s.

2238. Mir, Sabir. Bir ana laylası düşüb başıma: şeirlər / S. Mir. - Sumqayıt: Zərdabi, 2010. - 220 s.

2239. Mir, Sabir. Göydən bir ulduz axdı: şeirlər / S. Mir ; red. İ. İlyaslı. - Sumqayıt : Dərələyöz-M, 2010. - 176 s.- Bu kitabı sevimli nəvələrim Mir Fərəcə və Nurəddinə ithaf edirəm.

Dövri mətbuat materialları

2240. Mir, Sabir. Bağışla ürəyim, bağışla məni...; Ay sarı, qırmızı, yaşıl işığım; Yuxuda; Çətir; Dəniz; Soruşma məni: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 11 yanvar.- S. 4.

2241. Mir, Sabir. Bayramınız mübarək!: Şeir //Məslək.- 2005.- 16 mart.

2242. Mir, Sabir. Bərbərxanada; İnsan; İndi; Bilmirəm: Şeirlər //Sumqayıt.- 2002.- 8 iyun.- S. 4.

2243. Mir, Sabir. Çalır; İçərişəhər: Şeirlər / Mir Sabir // Ədəbiyyat qəzeti. - 2013. - 26 aprel. - № 15. - S. 5.

2244. Mir, Sabir. Dəniz sevgisi: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2008.- 26 sentyabr.- S. 6.

2245. Mir, Sabir. Eşitdiyimə görə: Şeir //Məslək.- 2005.- 17 noyabr.- S. 3.

- 2246. Mir, Sabir.** Əsgər göndərirəm; Ağıl və ürək; Haçandan bəri;
Qocalığa; Mənim gəncliyim; Hələ düşmə soragıma: Şeirlər
//Məslək.- 2007.- 28 dekabr.- S. 8.
- 2247. Mir, Sabir.** Gizləmə məndən; Özün də; Soruş; Özgə məktubu:
Şeirlər //Sumqayıt.- 2007.- 13 yanvar.- S. 3.
- 2248. Mir, Sabir.** İstedad; Görəsən qismətim kim olacaq, kim; Sən başqa
adamsan, mən başqa adam: Şeirlər //Sumqayıt.- 2004.- 12 iyun.
- 2249. Mir, Sabir.** Kimin belə nəvəsi var?!: Şeir //Sumqayıt.- 2000.-
22 iyul.- S. 6.
- 2250. Mir, Sabir.** Kəsə bilmirəm; Ay oğlan; Etibarsız: Şeirlər //Sumqayıt.-
2002.- 9 fevral.- S. 4.
- 2251. Mir, Sabir.** Məni: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.
- 2252. Mir, Sabir.** M. Müşfiqin əziz xatirəsinə; Günəş; Deyirsən;
Doymayıb; Kənddə qış səhəri; Payız; Şair dostum İbrahim İlyaslıya:
Şeirlər //Sumqayıt.- 2000.- 10 iyun.
- 2253. Mir, Sabir.** Olum, olmayım?; Kimi; Bakı küləyi: Şeirlər
//Sumqayıt.- 2001.- 19 may.- S. 4.
- 2254. Mir, Sabir.** Sevrə bulmərəm; Mən hardan biləydim: Şeirlər
//Sumqayıt.- 2003.- 7 iyun.
- 2255. Mir, Sabir.** Sən kökü üstündə bitən çinarsan: Şeir //Məslək.- 2005.-
5 may.- S. 7.
- 2256. Mir, Sabir.** Sən niyə bəs susursan; Darıxmışam; Sən orda, mən də
burda; Elə bil dünənki adam deyilsən: Şeirlər. //Sumqayıt.- 1999.-
11 dekabr.- S. 6.
- 2257. Mir, Sabir.** Səndən necə uzaqlaşım...?; Altmış yaş; İndi yuxularda
görüşürük biz; Kölgə: Şeirlər //Sumqayıt.- 1999.- 15 may.

2258. Mir, Sabir. Timsah; Boz qurd və çəpiş; İnsandan başqa: Təmsillər.
//Məslək.- 2006.- 12 iyul.

2259. Mir, Sabir. Torpaqlar geriyyə qayıdacaqmı; Uzaqsan: Şeirlər
//Ədəbiyyat qəzeti.- 2005.- 15 aprel.- S. 6.

2260. Mir, Sabir. Ürəyim; Açarammı heç; Gizləyə bilmədin; Heç kəsi;
Deyilsən; Xoçqılıq: Şeirlər //Sumqayıt.- 2006.- 19 aprel.

Mir Sabir haqqında

2261. Orxan, Rəhman. Mirzə Sabirin davamçısı Mir Sabir / R. Orxan // Kaspi. - 2013. - 21-23 dekabr. - № 244. - S.15. - Sumqayıtlı şair Mir Sabir haqqında.

2262. Muğanlı, Q. “Səni sevən ürəkdir”: Şair Mir Sabirin eyniadlı şeirlər kitabı haqqında //Məslək.- 2006.- 20 yanvar.

2263. Bayramova, S. “Füzulinin göz yaşdır məhəbbət”: Şair Mir Sabirin yaradıcılıq gecəsi haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 3 dekabr.

2264. Muğanlı, Q. Qəzetin canlı salnaməsi: Sumqayıtlı şair Mir Sabirin “Sumqayıt” qəzeti ilə bağlı fəaliyyəti haqqında //Sumqayıt.-2002.- 23noyabr.- S. 2.

Qüdrət Muğanlı

2265. Muğanlı, Qüdrət. Xatirələr işığında / Q. Muğanlı; red. B. Vəziroğlu. - Sumqayıt: Zərdabi, 2011. - 288 s.

2266. Muğanlı, Q. Atamla söhbət; Niyə gəlmədin?!; Hicranın: Şeirlər //Sumqayıt.- 1999.- 12 noyabr.- S. 5.

2267. Muğanlı, Q. Bacım; Hara getmişən?; Kimindi dünya?; Sənin olmadım; Ürəyini aparma; Sarmaşıq məhəbbəti: Şeirlər //Sumqayıt.- 2002.- 14 sentyabr.- S. 4.

2268. Muğanlı, Q. Bakım, ay Bakım: Şeir //Məslək.- 2006.- 20 yanvar.

- 2269. Muğanlı, Q.** Əhsən; Qüdrət; Könül qızıma; Gəl götür apar; Mənə nağıl söylə: Şeirlər //Sumqayıt.- 2004.- 15 sentyabr.
- 2270. Muğanlı, Q.** Kövrək duyğular; Qəlb təranəsi; Gəlmişəm: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 21 iyul.
- 2271. Muğanlı, Q.** Heydər ocağının gur yanan şamı: İlham Əliyevə həsr olunmuş şeir //Sumqayıt.- 2007.- 26 dekabr.- S. 1.
- 2272. Muğanlı, Q.** Qanadlarınız yorulmasın:“Qanadlandıq uçmağa” toplusu haqqında //Sumqayıt.- 2000.- 10 aprel.
- 2273. Muğanlı, Q.** Səni ürəyimdə yaşadacağam; Dönübdür dünyanın üzü; Görməyəcəksən;Tənha qadınlar: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 27 yanvar. - S. 3.

Qüdrət Muğanlı haqqında

- 2274. Lələdağ, Ə.M.** Narahat bir ömrün anları: Qüdrət Muğanlının yaradıcılığı haqqında //Sumqayıt.- 2001.- 21 iyul.
- 2275. Mir, Sabir.** Yaşın mübarək: Qüdrət Muğanlının 60 illiyinə həsr olunmuş şeir //Sumqayıt.- 2001.- 4 avqust.- S. 3.

Feyzi Mustafayev

- 2276. Mustafayev, F.** Atamın çarlığını öpdüyüm günlər: Şair Əşrəf Veysəlli haqqında //Mustafayev F., Veysəlli Ə. İki dostun bir ürəyi.- Sumqayıt, 2001.- s. 3-7.
- 2277. Mustafayev, F.** Bir əli ürəyinin üstündədir...:Müəllifin şair Ə.Veysəliyə həsr etdiyi kitabından fraqmentlər //Veysəlli Ə. Bu dünya belə qalmaz.- B., 2000.- s. 3-14.
- 2278. Mustafayev, F.** Əşrəf Veysəliyə, Veysəlli Əşrəfə qovuşacaq: Əşrəf Veysəlli- 60 //Sumqayıt.- 1998.- 7 mart.

- 2279. Mustafayev, F.** Mən onları səadətim bilmişəm: Şair Əşrəf Veysəlli haqqında // Pöhrə.- 1998.- 18 mart.- s. 2.
- 2280. Mustafayev, F.** Torpağın üstünü qoruya bilmiriksə: Şair Əşrəf Veysəlli haqqında //Azərbaycan kimyaçısı.- 2001.- 7 noyabr.

Feyzi Mustafayev haqqında

- 2281. Rüstəmxanlı, S.** Kədər dinə bilməz.: Sumqayıt ədəbi yazarlar birliyinin üzvü Feyzi Mustafayev haqqında //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 2.- mart - aprel.- S. 20-21.
- 2282. Mansurzadə, A.** Yalan: Tanınmış jurnalist Feyzi Mustafayevlə bağlı müəllifin xatirələri //Mədəniyyət.- 2005.- 31 dekabr.- S. 4.
- 2283. Novruzov, V.** “Özündən muğayat ol, bacioglu”: Sumqayıtda fəaliyyət göstərən “Azərbaycan kimyası” qəzetinin baş redaktoru Feyzi Mustafayev haqqında //Mədəniyyət.- 2005.- 9 aprel.- S. 5.
- 2284. Veysəlli, Əşrəf.** Ürəyi özündən böyük olan dost: Yazıçı- publisist Feyzi Mustafayev haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 26 mart.
- 2285. Bayramova, S.** “Yaxşı oğullara bənzəyir şeir”: Ə. Veysəlli və F. Mustafayevin yaradıcılığı və dostluğu haqqında olan eyniadlı kitab haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 15 iyun.- S. 6.
- 2286. Veysəlli, Ə.** Burdan bir atlı keçdi: Yazıçı- publisist Feyzi Mustafayev haqqında //Mədəniyyət.- 2002.- 20 aprel.
- 2287. Sevil.** Hamıya qardaş deyirdin: Feyzi Mustafayev haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 6 aprel.- S. 3.
- 2288. Feyzi Əzizalı oğlu Mustafayev:** 1938-2002: Nekroloq //Sumqayıt.- 2002.- 30 mart.

- 2289. Dəmirli, İ.** “Fikrin yükü”nü çiyində daşıyan yazıçı: Feyzi Mustafayevin eyniadlı kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2001.- 13 oktyabr.- S. 2.
- 2290. Əsrəf Veysəlli:** “Mənim üçün dünyanın ən böyük yazıçısı Feyzi Mustafayevdir”//Hər şey sizin üçün.- 1998.- 12-18 fevral.
- 2291. Veysəlli, Ə.** Ölənlər evə qayıdılar: Yazıçı-publisist Feyzi Mustafayevin şair Vəqif İbrahimə həsr etdiyi eyniadlı kitabı haqqında //Sumqayıt.- 1992.- 8 fevral.- S. 2.
- 2292. Veysəlli, Ə.** Qayıtdım: Şeir //Sumqayıt.- 2002.- 27 aprel.- S. 7.
- 2293. Sarvan, S.** Feyzi Mustafayevin xatirəsinə: Şeir //Sumqayıt.- 2002.- 30 mart.
- 2294. Veysəlli, Ə.** Feyzi Mustafa: Şeir //Ulduz.- 2000.- № 9.- S.18-19.

N

Məmməd Namaz

- 2295. Namaz, M.** Azərbaycan; Vətən; Öllər bələkdə; Bəbə; Yarpaq üstə xəritə: Şeirlər //Yusifoglu R. Uşaq ədəbiyyatı. B.: Şirvanəşr, 2006.- s. 197-198.
- 2296. Namaz, M.** Bilmərəm; Sinəmdə çırpınan; Sual; Layla yuxudan şirin; Torpağa yazılan şeir; Gülü çöldə: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2002.- 29 noyabr.- S. 4.
- 2297. Namazov, Məmməd.** Dağlar; Şuşa; Duyğu yarpaqları: Şeirlər / N. Məmmədov // Sumqayıt. - 2012. - 14 yanvar. - № 2. - S. 4.
- 2298. Namaz, M.** Dünyaya bel bağla, Savalan: Savalan Mansurzadənin “Bel bağlama bu dünyaya”şeirlər kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2001.- 3 noyabr.- S. 3.

- 2299. Namaz, M.** Əsdi bahar yelləri; Yurdumun gölləri; Oyan, igid; Nəyə görə bal şirin: Şeirlər //Ulduz.- 2002.- № 10.- S. 64.
- 2300. Namaz, M.** Kalandı; Bayatılar; Oldu; Yaxşıdır; Rasim: Şeirlər //Sumqayıt.- 2002.- 23 noyabr.- S. 4.
- 2301. Namaz, M.** “Ötəri misralar” dəftərindən: Şeir //Sumqayıt.- 2002.- 21 sentyabr.- S. 3.
- 2302. Namazov, Məmməd.** Üçlüklər / M. Namaz // Azərbaycan. - 2014. - № 3. - S.174-175.

Məmməd Namaz haqqında

- 2303. Yusifoğlu, R.** Məmməd Namaz yaradıcılığında uşaq mövzusu //Yusifoğlu R. Uşaq ədəbiyyatı.”- Şirvanəşr”, 2006.- s.195-197.
- 2304. Məmməd, T.** Balalarımıza vətəni sevdiren şair: Məmməd Namaz-60 //Sumqayıt.- 2002.- 21 sentyabr.

Əli Nəcəfxanlı

- 2305. Nəcəfxanlı, Ə.** Əlimi kəs: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti. - 2004.- 2 aprel.- S. 5.
- 2306. Nəcəfxanlı, Ə.** Laçınsız: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.
- 2307. Nəcəfxanlı, Əli.** Su : Şeir / Ə. Nəcəfxanlı // Sumqayıt. - 2013. - 20 mart. - № 13-14. - S. 7.
- 2308. Lələdağ, Ə. M.** 46 yaşında 46 şeir: Sumqayıtlı şair Əli Əliyevin (Nəcəfxanlı) “Ürəyimi döyən həvəs” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 12 aprel.

- 2309. Lələdağ, Əvəz Mahmud.** "Payız prospekti" kitabı haqqında qeydlər / Ə. M. Lələdağ // Sumqayıt.- 2011.- 8 yanvar. - № 1.- S. 4.- Əli Nəcəfxanlının eyniadlı kitabı haqqında.
- 2310. Nəcəfzadə, Qəşəm.** Simayi-şəms; Bir gecənin işi; Vətən; Bu saat gəlirəm; Cız; Vaxt; Ay üzünə; Səni uzaqlarda qoyub gəlsəydim...; Natəvan klubu axşamüstü; Segah; Hirsimiz; Bulud; Oğluma; Sumqayıt: Şeirlər / Q. Nəcəfzadə // Azərbaycan . - 2012. - № 10. - S. 52-59.
- 2311. İlqar Nəsir oğlu.** Olammadım: Şeir //Məslək.- 2000.- 4-10 may.- S. 5.
- 2312. Nəzərli, H.** Borc; Vəsiyyət: Hekayələr //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 2.- mart- aprel.- S. 9-12.
- 2313. Nəzərli, H.** Vəzifə başında patoloji hadisə: Hekayə //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 69-71.
- 2314. Nəzərli, H.** Borc; Vəsiyyət: Hekayələr //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 2.- mart- aprel.- S. 9-12.
- 2315. Nəzərli, H.** Vəzifə başında patoloji hadisə: Hekayə //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 69-71.
- 2316. İlyashı, İbrahim.** Bir yanı Daşkəsən, bir yanı Ləlvər... : Şair Oruc Nikbinin 75 illik yubileyinə dost ərməğanı / İ. İlyashı // Ədalət. – 2014. – 10 iyun. - № 100. – S. 7.
- 2317. Əvəz Mahmud, Lələdağ.** "Vətən səsi, yurd həsrəti" kitabı haqqında söz / L. Əvəz Mahmud // Sumqayıt. - 2012. - 9 iyun. - № 28. - S. 3. - Şair Oruc Nikbinin eyniadlı kitabı haqqında.

Rafiq Oday

- 2318. Oday, R.** Ağlama; Geymişəm kəfən- dəliyəm; Keçir: Şeirlər //Sumqayıt.- 2000.- 28 oktyabr.- S. 4.

2319. Oday, R. Bilirəm; Mənə dost deyənlər; Ruhum məni tərk edir: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 17 may.- S.12.

2320. Oday, R. Götürmür; Keçir: Şeirlər. //Ulduz.- 2001.- № 6.- S. 5.

2321. Oday, R. Keçir; Yazıq; Olmaz; Yoxdu; Haqq deyən haqqa qovuşar; İndi: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 4 yanvar.- S.11.

Rafiq Oday haqqında

2322. Sultanova, Ceyran. Vətəni ürəyinə sığışdıran şair-jurnalist: Qələm dostumuzun 50 yaşı / C. Sultanova // Sumqayıt.- 2010.- 17 iyul. - № 37. - S. 4.- Şair Rafiq Oday haqqında.

2323. Tapdıq, R. Qarabağ şikəstəsi: Şair- jurnalist Rafiq Odayın “Qarabağ şikəstəsi” şeirlər kitabı haqqında //Məslək.- 2006. - 27 oktyabr.

2324. Məmməd, T. Başlanmış yolun yolçusu: Rafiq Odayın yeni kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2001.- 9 iyun.- S. 3.

P

2325. Pirquliyeva, Mətanət. Ulu öndər: Şeir / M. Pirquliyeva // Sumqayıt. - 2014. - 10 may. - № 20-21. - S. 7.

R

Xan Rəsuloğlu

2326. Rəsuloğlu, Xan. Vətəndəki ömrümüz: şeirlər / X. Rəsuloğlu ; red. Q. Əvəzoğlu. - Bakı : Bilik, 2014. - 176 s.

2327. Rəsuloğlu, Xan. Atılıram həyata; Azadlıq arzularım; Asiyəm; Təhkimçilikdi: Oralarda biz: Nika Turbinanın faciəli ölümünə; Bezib yatıram: Oleq Çuxontsevə; Ölməmişdən öncə öl: Fərhad Meteyə; Yoruldum; Yaşayırıq qardaş: Yusif Səmədoğluna; Qorxmuram: Şeirlər / X. Rəsuloğlu // Ulduz. - 2014. - № 3.-

- 2328. Rəsuloğlu, X.** Bağışla məni; Nisgilim; Dəyər; Məhəbbət şairi; Gözlərdim onu; Məni düşündü: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 6 sentyabr.- S.12.
- 2329. Rəsuloğlu, X.** Dəliden doğru xəbər: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 13 sentyabr.- S.15.
- 2330. Rəsuloğlu, X.** Gedəcəyəm; Yoxdur; Atılıram həyata; Ümitsizliyim; Susadım sənə: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 22 fevral.- S.14.
- 2331. Rəsuloğlu, X.** Gündüzlər də yaşamaq: Şeir //Məslək.- 2007.- 9 dekabr.- S. 7.
- 2332. Rəsuloğlu, X.** Qaçaq Nəbinin uşaqlığı: Hekayə //Yeni Azərbaycan.- 2003.- 10 avqust.- S.16.
- 2333. Rəsuloğlu, X.** Qoşulmuşuq ömür adlı kətana: Fəlsəfi kəlamlar //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 18 oktyabr.- S. 10.
- 2334. Rəsuloğlu, X.** Oyaqlıq da yuxuymuş: Şeir //Ulduz.- 2004.- № 12.- S. 33- 36.
- 2335. Rəsuloğlu, X.** Sevgidir; Oyaqlıq da yuxuymuş; Gedərsən; Yaxşılıq; Bilmədən; Şeytan tovladı; Özümlə söhbət; Biz tanrının kəşfi olduq: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 17 may.- S.10.
- 2336. Rəsuloğlu, X.** Sevimli şəhər-Moskva: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 8 noyabr.- S. 10.
- 2337. Rəsuloğlu, X.** Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 2 aprel.- S. 5.
- 2338. Rəsuloğlu, X.** Yaşayıb borcumu ödəməliyəm: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 14 iyun.- S. 9.
- 2339. Yusifli, Vaqif.** Bir aktyorun şeir dünyası / V. Yusifli // Ədalət. - 2013. - 18 may. - № 88. - S. 13. - Sumqayıtlı şair-aktyor Nazir Rüstəm haqqında.

2340. Rüstəmov, Rüstəm. Xocalının qisasını tapşırmayaq allaha; Köksü altı yaralı, başı bələli yurdum: Şeirlər //Azad Azərbaycan.-2003.- 16 fevral.- S. 7.

Füzuli Sabiroğlu

2341. Sabiroğlu, F. Ləkə: Hekayə //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.-2 aprel.- S. 5.

2342. Sabiroğlu, F. Nərdivan: Hekayə //Azərbaycan.- 2000.- № 11. - S. 169-174.

2343. Sabiroğlu, F. Şeirlər //Azərbaycan. - 2001.- № 11.- S. 41.

2344. Sabiroğlu, F. Yaşadım; Adsız Şeirlər //Ulduz.- 2000.- № 9.- S. 65-66.

2345. Sabiroğlu, F. Zaman; Mənə bənzəyir: Şeirlər //Ulduz.- 2008.- № 10.- S. 57-58.

Füzuli Sabiroğlu haqqında

2346. Ellazlı, F. Qəmin sonundakı sevinc və ya F. Sabiroğlunun “Göydən yerə göz qoyan var” kitabının ön sözünə sözdardı //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 27 sentyabr.- S. 15.

2347. Muğanlı, Q. Bir qəlbin harayı: Sumqayıtlı şair Sabir Sabiroğlunun “Göydən yerə göz qoyan var” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 10 avqust.- S. 4.

Sabir Sarvan

2348. Sarvan, S. Çıx qaranlıqdan: Şeirlər.- B.:Ozan, 2001.- 55 s.

2349. Sarvan, S. Bəli- bəli: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 2 aprel.- S. 5.

2350. Sarvan, S. “Biz itirilmiş nəsil yox, abırını itirməyən nəsilik”: Şair Sabir Sarvan həmkarı Mətləb Nağının suallarına cavab verir //Ulduz.- 2006.- № 2.- S. 36-41.

- 2351. Sarvan, S.** Bizdən sizə qalan sözdür: AYB Sumqayıt bölməsinin fəaliyyəti haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.
- 2352. Sarvan, S.** Çıx qaranlıqdan; Nanə yarpağıdı ürək; Gedirsən; Çəkilir; Bunun: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 60-61.
- 2353. Yusifli, V.** Gördüyü göy, baxdığı işıq: İstedadlı şair Sabir Sarvan haqqında //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 21 aprel.- S. 6.
- 2354. Sarvan, S.** Gözümün içindən qocalmışam mən; Düşmən; Yüz illər dolana; Ovunmayan xatirə: Şeirlər //Ulduz.-2001.- № 9.- S. 49-50.
- 2355. Sarvan, S.** Keçən çoxdan keçib; Hər il; Dözüm; Fəxriyyə; Haqqa kölgə düşsə; Ovunmaz sinəm; Ev tikirik; Abbas əminin qızı: Şeirlər //Ulduz.- 2006.- № 3.- S. 59- 62.
- 2356. Sarvan, S.** Qardaşım oğluna; Deyiləndə; Desinlər; Təcnis; Bəlli-bəlli: Şeirlər // Ulduz.- 2000.- № 8.- S.35-36.
- 2357. Sarvan, S.** Məqsədimiz ədəbiyyata xidmət etməkdir: Azərbaycan Yazıçılar Birliyi Sumqayıt bölməsinin sədri ilə müsahibəsi //Ədəbiyyat qəzeti.- 2001.- 7 dekabr.- S. 2-4.
- 2358. Sarvan, S.** Ölənin min dəfə dirilib; Payızda getmişdin; Tərk edib gedərdin; Siz tor qurun; Bir qarışqa bərkə düşsə; Can şirindi; Yaşım əllini ötdü; Dünyaya nifrətim yoxdu: Şeirlər. //Azərbaycan.- 2009.- № 4.- S.135-139.
- 2359. Sarvan, S.** Vəsiyyət; Üzünü qibləyə tut; Əldən çıxar; Olur; Yaşadım bina; Qayıtmır; Bunun; Gəldi; Çöhrəndə mən deyən təbəssüm; Fərq; Çaldıran ağrısı; Nizamsız qoşma; Öldürdüm özümü: Şeirlər. //Azərbaycan.- 2006.- № 2.- S. 110-116.

Sabir Sarvan haqqında

- 2360. Xəlilzadə, Flora.** Sumqayıtın söz sərvəti: Azərbaycan Yazıçılar Birliyi – 75 / F. Xəlilzadə // Azərbaycan. – 2009. – 9 oktyabr. - №

224.- S. 7.- AYB-nin Sumqayıt bölməsinin sədri Sabir Sarvanla söhbət.

2361. Tanrıverdi, Ə. Özünü sözə çevirən şairin poetik dünyası: Sumqayıtlı şair Sabir Sarvanın “Özümü sözə çevirdim” kitabı haqqında // Xalq qəzeti.- 2008.- 25 noyabr.- S. 7.

2362. Əmrahoglu, A. Özümü sözə çevirdim: Sumqayıtın gənc şairi Sabir Sarvanın yaradıcılığı haqqında // Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 61-63.

2363. Sadıqova, Ağanənə Seyidağa qızı. Gəlmə mənim taleyimə / A. S. Sadıqova ; red., ön sözün müəll. V. Ə. Yusifli. - Bakı: "Bilik" nəşriyyatı, 2012. - 160 s.

Almaz Sahilə

2364. Sahilə, A. Dərəbəylik: Povest və hekayələr.- B.: İrşad, 1993.- 52 s.

2365. Sahilə, A. Əşşi....: Hekayə // Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 2 aprel.- S. 5.

2366. Sahilə, A. Kəndir: Hekayə // Ulduz.- 2001.- № 3.- S. 26-31.

2367. Rüstəmxanlı, S. Almaz Sahilə həyatın dibini görür: İstedadlı yazıçı Almaz Sahilə haqqında // Almaz S. Yazılmayan tale.- B.: Avrasiya Press, 2006.- s. 5-8.

Akif Səməd Kitablar

- 2368. Səməd, A.** Adəmdən...: Şeirlər.- B.: Nicat, 1995.- 48 s.
- 2369. Səməd, A.** Aldı görək, nə dedi...: Quliyev haqqında //Quliyev Aşıq Əli. Kəcavənə ellər gəldi, düzüldü...B.: Nurlan, 2004.- s. 3-4.
- 2370. Səməd, A.** Dağlar çağırırdı...: Şeir //Ləman Fəridə. Oğlundan – qızından yarısa Vətən.- B.: Sabah, 1992.- s. 48.
- 2371. Səməd, A.** Qiblə yelləri: Şeirlər.- B.: Yazıçı, 1991.- 88 s.
- 2372. Səməd, A.** Ömrü özünə yaşasan: Şeirlər.- B.: Yeni nəşrlər evi, 1998.- 75 s.
- 2373. Səməd, A.** Uzaqlardan gəlirik: Şeirlər.- B.: Nicat, 1994.- 80 s.

Akif Səmədin əsərləri Məcmuələrdə

- 2374. Səməd, A.** Açılmaz düyməsi xanım Əslinin; Aşıq Avdının ilk sevgisi: Şeirlər //Yaşıl budaqlar.- B.: Gənclik, 1985.- s.16-17.
- 2375. Səməd, A.** “Daş ağladı “Yurd yeri”də; Qədimlik: Şeirlər //Yaşıl budaqlar.- B.: Gənclik, 1990.- s. 24-25.
- 2376. Səməd, A.** Dünya kimindir?: Şair Nadir Azayov haqqında //Azayov N. Ruhlarımız girov düşüb.- Sumqayıt, 2001.- s. 3-4.
- 2377. Məmmədov, A. (Səməd)** Mən, sən, dəniz...; Nəyim qaldı, nəyim qaldı...: Şeirlər //Çinar pöhrələri.- B.: Yazıçı, 1981.- s. 30-31.
- 2378. Səməd, A.** Söz karvanı; Sənsizlik: Şeirlər //Azərbaycan. Poeziya almanaxı. 5.- B.: Yazıçı, 1991.- s. 209-210.

- 2379. Səməd, A.** Üç yarpaq türkü; Yurd yeri: Şeirlər //Sahilsiz dəniz.- B.: Gənclik, 1992.- s. 5-7.
- 2380. Məmmədov, A. (Səməd)** Yurd yerində düşüncələr: Şeir //Bahar çiçəkləri.- B.: Gənclik, 1982.- s. 81-82.

Dövri mətbuat materialları

- 2381. Səməd, A.** Bir yaşıl yarpaq, bir təzə gül; Köhnə mahnılar; Ağrıdır; Həyat təzi; Qoşa ağ; Ağrım haqqında: Şeirlər //Ekspress.- 2001.- 5 iyun.- S.18.
- 2382. Məmmədov, A. (Səməd).** Doğma yerlər: Şeir //Sosialist Sumqayıtı.- 1978.- 11 mart.
- 2383. Səməd, A.** Cam bulağı: Şeir. //Azərbaycan.- 2004.- № 6.- S. 97-102.
- 2384. Səməd, A.** “Ədəbiyyat isə istəyir ki, insanla Tanrı arasında üçüncü olmasın”: Şairlə müsahibə /Müsahibəni apardı: B. Əlibəyli //525-ci qəzet.- 2002.- 13 iyul.- S. 24.
- 2385. Səməd, A.** Ədəbiyyatımızda çoxlu ağ ləkələr var: “Cümhuriyyət” qəzetinin müxbirinin şairlə apardığı müsahibə //Cümhuriyyət.- 2003.- 5-11 yanvar.- S.16.
- 2386. Səməd, A.** “Nə satqınlığı bacarıram, nə də üsyanı”: İstedadlı şair və publisistlə müsahibə /Müsahibəni apardı: R. Namazova //Yeni fikir.- 1991.- 5 dekabr.- S. 4.
- 2387. Səməd, A.** Oynadım: Şeir //Mədəniyyət.- 1999.- 30 oktyabr.- S. 3.
- 2388. Səməd, A.** Samanı zaman satdırır: Osman Sarıvəlli haqqında //Ulduz.- 1989.- № 12.- S. 50- 53.
- 2389. Səməd, A.** Səkkizlik: Şeir //Ulduz.- 2004.- № 7.- S.18-20.

2390. Səməd, A. Sən Arazdan keçəmməzsən; Sənsizlik: Şeirlər //Ulduz.- 1988.- № 12.- S. 50.

2391. Səməd, A. Söz cığallıq, məddahlıqdan kənardır: Şairlə müsahibə //Xalq qəzeti.- 1998.- 19 iyul.- S. 5.

2392. Səməd, A. Şeirləri //Ədəbiyyat qəzeti.- 2003.- 4 iyul.

2393. Səməd, A. Şuşaya gedə bilmirəm; Kəlbəcər qayıtsın deyən dostlara; Vaxta deyilmiş şeir; Şükür: Şeirlər //Ədalət.- 2008.- 8 noyabr.- S. 20.

2394. Səməd, Akif. Uzanmışam üzü göyə, göndərirəm sözü göyə....: Adsız şeirlər //525- ci qəzet.- 2002.- 4 may.- S. 30.

Akif Səməd haqqında kitablarda

2395. Səməd, Akif (1959- 2004): Şair Akif Səmədin həyat və yaradıcılığı haqqında //Əhmədov T. XX əsr Azərbaycan yazıçıları. Ensiklopedik məlumat.- B.: Nurlan, 2004.- s. 50.

2396. Əlibəyli, B. İncə “günahkarı”: Şair Akif Səmədin yaradıcılığı haqqında.-B.: Adiloğlu, 2001.- 74 s.

2397. Ağamalı, S. Dost sözü: Şair Akif Səməd haqqında //Səməd A. Uzaqlardan gəlirik.- B.: 1994.- s. 3-6.

Dövri mətbuat materialları

2398. Əbədiyyətə qovuşan şair: S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxananın və Ə. Kərim adına “Poeziya” klubunun təşkilatçılığı ilə Sumqayıt şəhərində “28 May” mədəniyyət evində şair Akif Səmədin 50 illik yubileyinin keçirilməsi haqqında //Sumqayıt.- 2009.- 29 iyul.

2399. Vüsal, B. Sözüün ürəyi var olsun!: Şair Akif Səməd haqqında //Ədəbiyyat qəzeti.- 2004.- 13 avqust.- S. 4.

- 2400. Akif Səmədin ad günü:** Məmməd İlqarın ərzi- halı //Şərq.- 2002.- 23 iyul.- S.13.
- 2401. Həsənli, H.** Şair kəsin söz ağrısı: Gənc şair Akif Səməd haqqında //Xalq qəzeti.- 1998.- 5 yanvar.- S.7.

Akif Səmədə həsr olunmuş şeirlər

- 2402. Dəmirçioğlu, M.** Akif Səmədə qım-qımı:Şeir //Dəmirçioğlu M. Eşqəm.- B.: 2006.- s. 68.
- 2403. Könül, Ş.** Gəlirik: Şeir.//Könül Ş. Çağırısam kim görən eşidər məni....-B.: “MSV Nəşr”, 2008.- s. 21-22.
- 2404. Hərənin öz Akifi:** Kitaba şair Akif Səmədə həsr edilmiş şeirlər daxil edilmişdir.- B.: Adiloğlu, 2002.- 128 s.
- 2405. İlkin, S.** Ölüm yollar hasaradı: Şeir //İlkin Ş. Qadağan olunmuş sevgi.- B.: 2001.- s. 15.
- 2406. İlyaslı, İ.** Akif Səmədə: Şeir //Mədəniyyət.- 1999.- dekabr.- S. 6.

Ş

- 2407. Şahbazov, M.** Mənnən işin olmasın; Yanan ürəyimdir: Şeirlər. //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 55-56.
- 2408. Şəfəqli, Mikayıl.** Əlvən qönçələr / M. Şəfəqli. - Sumqayıt: Zərdabi, 2009. - 280 s.
- 2409. Şəfəqli, Mikayıl.** Məhəbbət telləri / M. Şəfəqli. - Sumqayıt: Zərdabi, 2010. - 227 s.

Şəms Rəfiqə

- 2410. Şəms, Rəfiqə.** Göydən zənbillə düşdük / R. Şəms; red. R. Məmmədova. - Sumqayıt: Dərələyəz-M, 2010. - 32 s.

- 2411.Şəms, R.** Gəncliyin; Görüşdüyümüz küçə: Şeir //Azərbaycan.- 2008.- № 3(mart).- S.167-168.
- 2412.Şəms, R.** Kəsəyən dalğalar; Təzə ay: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.
- 2413.Şəms, R.** Tanış küçə; Pıçltı; Yuxuma girmə: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2008.- 11 oktyabr.- S.13.
- 2414.Şəms, R.**Yuxuma girmə: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.-2005.- 28 yanvar.
- 2415.Şükürov, M.** Birincilik; İblislik; Fanatizm: Esse //Sahilsiz dəniz.- 2004.- № 2.- mart- aprel.- S. 26-27.

T

- 2416.Tapdıq, Ramiz.** Cənnət varsa, o, mənim vətənimdir / R. Tapdıq // Məslək. - 2011. - 29 yanvar. - № 1-2. - S. 8. - Doğma vətənimiz Azərbaycan haqqında.
- 2417.Tapdıqov, Ramiz Əsgər oğlu.** Şərəfli ömrün yaşantıları / R. Ə. Tapdıqov ; red. R. Oday. - Bakı : Nurlan, 2013. - 288 s.

V

Varisin əsərləri Kitablar

- 2418.Varis.** Bir ovuc torpaq : roman / Varis ; red. Ə. Paşayeva. - Bakı : Vektor Nəşrlər Evi, 2009. - 318 s.
- 2419.Varis.** Əzilmiş fotosəkillər : roman / Varis ; red. Rasim Mədəd. - Bakı : Apostroff, 2012. - 277 s.
- 2420.Varis.** Əzilmiş fotosəkillər : roman / Varis ; red. R. Mədəd. - Təkrar nəşr. - Bakı : "OL" MMC, 2013. - 264 s.

- 2421. Varis.** Metamorfoz. Bir gecənin əhvalatı : roman / Varis. - Bakı : "OL" MMC, 2013. - 199 s.
- 2422. Varis.** Pashlı dəmir çətir: Hekayə //Ulduz.- 2005.- № 2.- S.74 -76.
- 2423. Varis.** Sonuncu ölən ümidlərdir : roman / **Varis** ; red. Ş. Cəlilli. - Bakı : Nurlan, 2008. - 347 s.
- 2424. Varis.** Sənə inanıram : roman / Varis ; red. R. Mədəd. - Bakı : Apostroff, 2010. - 349 s.
- 2425. Varis.** Son məktub : hələ də əsl sevginin varlığına inananlar üçün: roman / Varis ; məsul red. R. Mədəd. - Bakı : "OI" MMC, 2014. - 264 s.
- 2426. Varis.** Yol ayrıcında azıb qalanlar : roman / Varis ; red. R. Mədəd. - Bakı : n. y., 2013. - 349 s.
- 2427. Varis.** Yetmiş yeddinci gün : roman / Varis ; red/ R. Mədəd. - Bakı : Apostroff, 2011. - 480 s.

Dövri mətbuatda məqalələri

- 2428. Hüseyn, Fərid.** "Bu gün ən uğurlu model fikir və hadisə ədəbiyyatının sintezi ola bilər" : Varis: "Ədəbiyyatın yüngül və ağır təsnifatıyla iki yerə bölünməsi absurddur" / F. Hüseyn // Kəsp. - 2014. - 28 iyun. - № 111. - S. 11. - Yazıçı Varisin müəhəbəsi.
- 2429. Sumqayıtlı yazır Türkiyə üçün "Son məktub"unu yazdı** // 168 saat. - 2014. - 2-8 aprel. - № 6. - S. 5. - İstanbulda nüfuzlu "İQ Kültür sanat yayıncılık" nəşriyyatında Azərbaycan yazıçısı Varisin "Son məktub" romanı işıq üzə görüb.

Əşrəf Veysəllinin əsərləri

Kitablar

- 2430. Veysəlli, Ə.**(Şəfiyev). Ayrılığın üzü dönsün: Şeirlər və poema.- Sumqayıt, 1998.- 204 s.

- 2431. Veysəlli, Ə.** Bu dünya belə qalmaz: Şeirlər və poemalar.- Sumqayıt, 2000.- 157 s.
- 2432. Veysəlli, Ə.** Reyn Xəzərə qovuşur: Səfər təəssüratları.B.: Nurlan, 2005.- 64 s.
- 2433. Əliyev, T., Veysəlli, Ə.** Sumqayıtın qanyaddaşı: Birinci kitab. Şəhidlər haqqında. - “Sumqayıt” nəşriyyatı, 1998.- 216 s.
- 2434. Veysəlli, Ə.** Dünyanın sonuncu Məcnunu mənəm: Şeirlər //Mustafayev F., Veysəlli Ə. İki dostun bir ürəyi.- Sumqayıt, 2001.- s. 78-79.
- 2435. Veysəlli, Ə.** Sür dərəyə; Sarı bülbül; Səni görməyəydim gözləri yaşlı; Ağ dəvəsi ölən ərəb; Dərdimiz bal arısı: Şeirlər //Bizdən sizə qalan sözdü...: Ədəbi almanax.- B., 2003.-s. 21-24.
- 2436. Veysəlli, Ə.** Vətən; Vətənik, Vətən; Məni: Şeirlər //Bu yurdun aşılmaz dağları qala...: Ədəbi almanax.- B.: Yurd.- 2001.- s. 9-12.
- 2437. Veysəlli, Ə.** Yarımcıq qalmış dərslər haqqında ballada; Hər kəsin öz haqqı və ya insan gülüşləri; Muzeydi mənim ürəyim; Səndən uzaqlarda; Oxu, Təhmiraz ,oxu: Şeirlər //Bizdən sizə qalan sözdü. İkinci almanax.- B.:Adiloğlu, 2006.- s. 21-26.

Əsərləri dövri mətbuatda

- 2438. Veysəlli, Ə.** A, Veysəllilər; Əla; Yaşayır; Yoxsulun; Mən özüməmmiş; Olmuşam; Birdir; Xudaya, sən özün qoru bizləri: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 15 fevral.- S.17.
- 2439. Veysəlli, Ə.** Bağışla; Analar; İş yeri; Otağımı yarıblar; Bağban; Eylər, eylər; Qoru; Düşür; Qalır; Xarı bülbül; Bəzi millət vəkili; Gəlib: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2006.- 8 aprel.- S. 11.
- 2440. Veysəlli Ə.** “Burdan bir atlı keçdi”: Sumqayıtın tanınmış qələm ustası Feyzi Mustafayevə həsr edilmiş xatirə -esse //Mədəniyyət.- 2002.- 20 aprel.- S. 7.

- 2441. Veysəlli, Əsrəf.** Dərdim; Bir az bu dəniz də mənə bənzəyər: Şeirlər.
//Sumqayıt.- 2008.- 19 aprel.- S. 3.
- 2442. Veysəlli, Ə.** Ehtiyac; Bu gözəl; keçmişəm; Bir az bu dəniz də mənə bənzəyər; Heykəl; Düşəcək; Könül ver; Bir mənəm, bir də sükut; Niyə gəlməz; Şeirlər //Kaspi.- 2001.- 23-25 iyun.- S.15.
- 2443. Veysəlli, Ə.** Eylər, eylər; Qoru; Muzeydi mənim ürəyim; Səndən uzaqlarda; Günün zarafatları: Şeirlər. //Mədəniyyət.- 2005.- 12 mart.- S. 7.
- 2444. Veysəlli, Ə.** Əsgər atasının məktubu; Əsgər atasıyam; Əla; Ömrümüz; Çəkir; Dəyirman daşı: Şeirlər //Sumqayıt.- 2003.- 5 mart.
- 2445. Veysəlli, Ə.** Əsgər atasının məktubu; Əsgəg atasıyam; Yaxşı ki; Yadımdan çıxıb; Düşür; Analar; Əla; Sən qara keşiş ol; İtinə yiyə dur: Şeirlər //Azərbaycan.- 2009.- № 1.- S.177-182.
- 2446. Veysəlli, Ə.** Əsgər atasının məktubu; Ömürlük; Asılı qalmışım; Şeirlər //Mədəniyyət.- 2002.- 30 mart.- S. 6.
- 2447. Veysəlli, Ə.** Əsgər atasıyam; Bu qız sevdə yaşındadır; İndi: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2003.- 3 may.- S. 7.
- 2448. Veysəlli, Ə.** Feyzi Mustafa: Şeir //Ulduz.- 2000.- № 9.- S.18-19.
- 2449. Veysəlli, Ə.** Getdi; Sındırır: Şeirlər //İntibah.- 1999.- 8-10 may.- S. 13.
- 2450. Veysəlli, Əsrəf.** Hər kəsin öz haqqı və insan gülüşləri; Səndən uzaqlarda: Şeirlər / Ə. Veysəlli // Sumqayıt. - 2013. - 20 mart. – № 13-14. - S. 7.
- 2451. Veysəlli, Ə.** Səndən uzaqlarda: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.

- 2452. Veysəlli, Ə.** Sumqayıt şəhər İcra Hakimiyyəti başçısı cənab Vaqif Əliyevə: Təşəkkür məktubu //Sumqayıt.- 2008.- 23 aprel.- S. 1.
- 2453. Veysəlli, Ə.** Yarımçıq qalmış dərslər haqqında ballada; Səndən uzaqlarda; Könül ver: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2008.- 31 may.- S. 12.
- 2454. Veysəlli, Ə.** Gözü ayağının altını görmür; Bəsimdi; Sənin ad günün; Oğlum; Yarın gəlmək xəbəri: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2006.- 22 iyul.- S. 8.
- 2455. Veysəlli, Ə.** Keçmişəm: Şeir //Düşüncə.- 2003.- 17- 24 mart.- S. 5.
- 2456. Veysəlli, Ə.** Qayğılarımızı artıracağıq: Respublika mədəniyyət işçiləri həmkartlar ittifaqının Sumqayıt şəhər komitəsinin sədri ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Qurbanov Ə. //Mədəniyyət.- 2001.- 1 avqust.- S. 7.
- 2457. Veysəlli, Ə.** Qayıtdım: Şeir //Sumqayıt.- 2002.- 27 aprel.
- 2458. Veysəlli, Ə.** Muzeydi mənim ürəyim; Səndən uzaqlarda; bağışla; Oxu, Təhmiraz, oxu; Analar; Yaxşıdır; Düşər; Yarımçıq qalmış dərslər haqqında ballada: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2006.- 11 fevral.- S. 10.
- 2459. Veysəlli, Ə.** Muzeydi mənim ürəyim; Çəkir; Səndən uzaqlarda; Hələbdə dərisi soyulana sözümlər: Şeirlər // Örnək. - 2005. - 20 mart. - S. 6.
- 2460. Veysəlli, Ə.** Ömrümüz; Dərdim; Niyə ağlayırsan, ay qızım; Bu qız sevda yaşındadır?: İndi; Yarın qədəmləri toxunan yeri; Bizə baxmaz: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2004.- 28 avqust.- S. 7.
- 2461. Veysəlli, Ə.** Ömrümüz; Tamaşa dərdim; İndi; Niyə ağlayırsan, ay qızım; Yarın qədəmləri toxunan yeri; Ah bu qız, bu qız; Bizə baxmaz: Şeirlər //Azərbaycan.- 2005.- № 5.- S. 156- 160.
- 2462. Veysəlli, Ə.** Sındırır; Bilmirəm: Şeirlər //Press Media.- 1999.- 5-11 avqust.- S. 11.

- 2463. Veysəlli, Ə.** Ulu tanrım; Dərdimiz bal arısı; Feyzi Mustafa; Fil sümükləri; Olmadı: Şeirlər //Ulduz.-2000.- № 9.- sentyabr.- S.18-19.
- 2464. Veysəlli, Ə.** Uşaq umuduna qoyma bu dərdi; Ehtiyac; Qalxıram “Dədə günəş”ə: Şeirlər //Ulduz.- 2001.- № 7.- S.18-19.
- 2465. Veysəlli, Ə.** Vətən; Sındırır; Mən kimə inanım; Dünyanın gözəl vədəsi; Eyləmər: Şeirlər //Ulduz.- 1999.- № 2.- Fevral.- S. 15-16.
- 2466. Veysəlli, Ə.** Yadıma düşəni yox, yadımdan çıxmayanı deyim: Şair Ə. Veysəlli ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: S. Yusifoğlu //Hər şey sizin üçün.- 1998.- 26 fevral.- 4 mart.- S. 2.

Ə. Veysəllinin publisistikası

- 2467. Şəfiyev, Əsrəf Cavad oğlu.** Dağlar, sizdə nəyim qaldı: publisist yazılar / Ə. C. Şəfiyev ; red. Ç. Vaqif. - Sumqayıt : Dərələyəz-M, 2011. - 304 s.
- 2468. Veysəlli, Ə.** Bizim Sahib müəllim: Sumqayıtdakı Azərbaycan Sənaye İnstitutunun müəllimi Sahib Adıgözəlov haqqında //Sumqayıt.- 1999.- 9 yanvar.- S. 3.
- 2469. Veysəlli, Ə.** Burdan bir atlı keçdi: Yazıçı –publisist Feyzi Mustafayev haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 27 aprel.
- 2470. Veysəlli, Ə.** Əlvida deməyə dilim gəlmədi: “Sosialist Sumqayıtı” qəzetinin redaktoru, tanınmış jurnalist Kamran Hacıyev haqqında vida sözü //Sumqayıt.- 2007.- 10 fevral.
- 2471. Əsrəf Veysəlli:** “Mənim üçün dünyanın ən böyük yazıçısı Feyzi Mustafayevdir” //Hər şey sizin üçün.- 1998.- 12-18 fevral.
- 2472. Veysəlli, Ə.** Xoş gəldin, qədəmlərin mübarək!: “Örnək “qəzeti haqqında.- 2005.- 20 mart.- S.1.

- 2473. Veysəlli, Ə.** Kəndimizin “Vandam”ı: Füzuli rayonunun Yuxarı Veysəlli kəndinin mərd oğlu Şəhriyar haqqında //Şaman.- 2007.- 19 dekabr.- S. 7.
- 2474. Veysəlli, Ə.** Reyn Xəzərə “qovuşur”: Almaniya təəssüatları //Mədəniyyət.- 2002.- 16 noyabr.- s. 3.- 14 dekabr.- S.7.
- 2475. Veysəlli, Ə.** Ürəyi nur çeşməsi olan dost: Sumqayıtın tanınmış ziyalı, ağsaqqalı Zəbi Abdullayevlə bağlı müəllifin xatirələri //Sumqayıt.- 2002.- 16 noyabr.
- 2476. Veysəlli, Ə.** Ürəyi özündən böyük olan dost: Yazıçı- publisist Feyzi Mustafayev haqqında //Sumqayıt.- 2003.- 26 mart.

Əsrəf Veysəlli haqqında olan materiallar **Kitablar**

- 2477. Mustafayev, F.** Atamın çarığını öpdüyüm günlər: Şair Əsrəf Veysəlli haqqında //Mustafayev F. Veysəlli Ə. İki dostun bir ürəyi.- Sumqayıt, 2001.- s. 3-75.
- 2478. Mustafayev, F.** Bir əlin ürəyinin üstündədir: Ə. Veysəllinin “Bu dünya belə qalmaz” kitabına ön söz //Veysəlli Ə. Bu dünya belə qalmaz.- B., 2000.- s. 3-14.
- 2479. Abdin, Tofiq.** Altmışincılar: Əsrəf Veysəlli : Tanınmış şairlə müsahibə / T. Abdin // Ədalət. - 2013. - 29 iyun. - № 115. - S. 15.

- 2480. Yusifli, Vaqif.** Şeirimizdə Qarabağ mövzusu : 21 mart Beynəlxalq Poeziya Günüdür / V. Yusifli // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - № 12-13. - S. 7. - Şair Əsrəf Veysəlli poeziyasında Qarabağ mövzusu.
- 2481. Torpaq həsrətli şair:** Sumqayıt şəhəri Bülbül adına 2 saylı Uşaq İncəsənət məktəbində şair Ə. Veysəllinin 70 illik yubileyi münasibəti ilə keçirilən tədbir haqqında] //Sumqayıt.- 2008.- 23aprel.- S. 5.
- 2482. Ləyaqətlə keçən ömür:** Şair Əsrəf Veysəllinin 70 illiyi münasibətilə //Sumqayıt.- 2008.- 19 aprel.- S. 3.
- 2483. Bayramova, S.** “Əgər sevmirsənsə, sev indən belə”: Əsrəf Veysəllinin yaradıcılıq gecəsi haqqında //Sumqayıt.- 2006.- 19 aprel.- S. 3.
- 2484. Veysəlli, Əsrəf:** Şair Ə. Veysəllinin tərcümeyi- halı //Düşüncə.- 2003.- 17-24 mart.- S. 5.
- 2485. İlyaslı, İ.** Şair Əsrəf Veysəlliyyə: 60 illik yubileyi günündə deyilmiş təbrik //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 20 sentyabr.- S. 12.
- 2486. Bayramova, S.** “Yaxşı oğullara bənzəyir şeir”: Ə. Veysəllinin və Feyzi Mustafayevin yaradıcılığı və dostluğu haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 15 iyun.- S. 6.
- 2487. Ağbaba, A.** Şair taleyinə açılan qapı: Şair Əsrəf Veysəlli haqqında //Mədəniyyət.- 2001.- mart.- S. 5.
- 2488. İsayeva, T.** Sumqayıtın qan yaddaşı: Ə. Veysəllinin və T. Əliyevin birgə yazdıqları “Sumqayıtın qan yaddaşı” kitabı haqqında //Azərbaycan kimyaçısı.- 1999.- 12 may.
- 2489. Cəfərov, R.** Qələbəyə səsləyən kitab: Ə. Veysəllinin və T. Əliyevin birgə yazdıqları “Sumqayıtın qan yaddaşı” adlı kitabı haqqında //Məslək.- 1999.- 30 aprel.- S. 2.

2490. Elçin Elgün. Əsrəf Veysəllinin “Ayrılığın üzü dönsün” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 1999.- 30 yanvar.

**Ə. Veysəlliyyə həsr olunmuş əsərlər
Kitablar**

2491. Xəlil, Rza. Sağ ol, qardaşım Əsrəf: Şeir //Davam edir 37.- B., 1992.- s. 312.

2492. İlyashı, İ. Şair Əsrəf Veysəlliyyə: Şeir //İlyashı İ. Mən bir söz bilirəm.- B.: Adiloğlu, 2000.- s. 48.

2493. Mehdi Gülbala. Veysəlli hardadır, Veysəlli Əsrəf?: Şeir //Mehdi G. Göydən yerə məktub: Şeirlər.- B.: Adiloğlu, 2003, s. 58-59.

Dövri mətbuat materialları

2494. Mehdi, G. Dərdə can verəndir yurda can verən: Şair Əsrəf Veysəlli haqqında: Şeir //Yeni Azərbaycan.- 2002.- 24-25 yanvar.- S. 7.

2495. Şəms, Rəfiqə. Torpaq nisgilli qardaşım: Şeir //Azərbaycan kimyaçısı.- 1998.- 25 mart.

2496. İlyashı, İ. Əsrəf Veysəlliyyə: Şeir //Şəhriyar.- 1999.-15 aprel.- S. 5.

2497. Vəfalı, Günel. Gəzir: Şeir //Sumqayıt.- 2009.- 10 yanvar.- S. 3.

2498. Vəfalı, Günel. Səndən başqa...; Ağlama, şəhid anası: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2006.- 3 mart.- S. 4.

Y

2499. Yusifqızı, Fərzanə. Səndən özgə kimim var ki...: şeirlər / F. Yusifqızı ; red. R. Oday. - Bakı : Nurlan, 2012. - 112 s.

2500. Yusifoğlu, İbrahim. Dərdlərin belimi əydi, ay vətən; Yubandım; Şeir oxuyursan titrək bir səslə; Nədən bütöv bir nəğmə söyləmirsən; Şeirlər / İ. Yusifoğlu // Azərbaycan. - 2013. - № 8. - S. 104-107.

Rafiq Yusifoğlunun əsərləri Kitablar

2501. Yusifoğlu, R. Bir sevdalı ürəyim var: Elmi- publisistik, ədəbi-fəlsəfi düşüncələr.- B.: Çarşıoğlu, 2003.- 396 s.

2502. Yusifoğlu, R. Çiçək yağışı: Şeirlər və poemalar.- B.: Şuşa.- 2000.- 320 s.

2503. Yusifoğlu, R. Ədəbiyyatşünaslığın əsasları: Dərs vəsaiti.- B.: Sabah.- 2001.- 201 s.

2504. Yusifoğlu, R. Xatirə kəcavəsi: Məqalələr, esselər, yumor.- B.: Elm, 1999.- 472 s.

2505. Yusifoğlu, Rafiq. Könül səltənəti: şeirlər və tərcümələr / R. Yusifoğlu ; red. Z. Xəlil. - Bakı : ADPU nəşriyyatı, 2012. - 304 s.

2506. Yusifoğlu, Rafiq. Qızılı məktublar: şeirlər / R. Yusifoğlu ; red. Z. Xəlil. - Bakı : ADPU nəşriyyatı, 2013. - 202 s.

2507. Yusifoğlu, R. Müasir ədəbi proses və ədəbi tənqid: Dərs vəsaiti.- B., 2004.- 240 s.

2508. Yusifoğlu, R. R.Yusifoğlu yaradıcılığında uşaq dünyasının tərənnümü // Yusifoğlu R. Tanrının ömür payı. - Sumqayıt, 2007. - s. 207- 210.

2509. Yusifoğlu, R. Sumqayıtın nağılı: Poema //Yusifoğlu R. Çiçək yağışı.- B.: Şuşa, 2000.- s. 311-312.

2510. Yusifoğlu, R. Təzə sevdalara doğru: Şeirlər və tərcümələr.- B.: Şuşa, 2000.- 316 s.

Dövri mətbuat materialları

- 2511. Yusifoğlu, R.** Ağlaşma; Sevda göylərində süzürəm hələ; Yuxuda görüş; Ana torpaq; Bulud balası; Sevdim; Dünyanın ən ağır daşı: Şeirlər //Ulduz.- 2004.- mart.- S. 61-62.
- 2512. Yusifoğlu, R.** Allahım; Ulu Tanrım; Fərsət; Xoşbəxtlik; Zirvəyə gedən yollar: Şeirlər.//Yeni Azərbaycan.- 2002.- 15 fevral.- S. 13.
- 2513. Yusifoğlu, R.** Ay yorulub; Ulduz söndürən oğlan; Böyümək istəyirəm; Səhər dərərsən; Dələ; Dənizi oyadan qız; Nənə və nəvə; Hiyləgər tülkü: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2007.- 23 fevral.- S. 7.
- 2514. Yusifoğlu, Rafiq.** Bu günün dənizi; Var; Altmış yaşım; Yoxdu; Dünyanın gözü məndədi; Canavarlar: Şeirlər /R.Yusifoğlu// Azərbaycan. - 2014. - № 4. - S. 128-132.
- 2515. Yusifoğlu, R.** Bu yaz məni öldürəcək deyəsən; Yaşıl sevda; Ömrünə yağış tək yağacağam mən; Hələlik; Bu dünyanın yağışları; Ögey adamlar tək; Sevgiyə ehtiyacım var: Şeirlər //Azərbaycan.- 2005.- № 1.- S.139-142.
- 2516. Yusifoğlu, R.** Əlli yaşım; Yaşamalı dünya; Sən məni qınama: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2000.- 5 may.- S. 3.
- 2517. Yusifoğlu, R.** Əsrin ilk şeirini mən kimə yazım?: Ön cərgə; Saman çöpü: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 12.- S. 59-61.
- 2518. Yusifoğlu, R.** Əvəz edəcəkmi?; Bir daha xətrinə dəyməyəcəyəm; Bilmirdim; Sevgi yağışları kəsməyəcəkdir; Uzaqdan uzağa: Şeirlər //Ədalət.- 2004.- 2 sentyabr.- S. 5.
- 2519. Yusifoğlu, R.** Xəzəl nəğməsi; Xəzan yelləri; Kəfən: Şeirlər //Ulduz.- 2005.- № 4.- S. 41.

- 2520. Yusifoğlu, R.** Qurtara bilməyəcəksən; Yağışdan özünü qoruyan gözəl; Çətindi; Bilirsən heç necə bəxtəvərəm mən; Ömrün qarlı aşırımı; Məhəbbət cəbhəsində; Tale yazısıdı bəlkə bu rəya?; Sənin gətirdiyin daşlar: Şeirlər //Ədalət.- 2005.- 12 mart.- S. 6.
- 2521. Yusifoğlu, R.** Min şükür; Səni mənə qaytaracaq bu yağış; İyul yağışı; Bircə günahım var; Mən olmasam; İşığa bələnmiş ağrı; Qəribə duyğular; Tənhalıq; Get: Şeirlər / R. Yusifoğlu // Ulduz. - 2014. - № 2. - S. 57-59.
- 2522. Yusifoğlu, R.** Saman çöpü; Yuxumda boz qurd ulayır; Həsərat qaldığımız yerlər; Ocaqları sönər yurdun; Xocalı şəhidlərinə; Olurmu; Koroğlu, çatlasın görün; Qaldı; Ayaqlar altından bəbəkləracən: Şeirlər //Azərbaycan.- 2006.- № 12.- S. 118- 122.
- 2523. Yusifoğlu, Rafiq.** Tanrım ilə üz-üzə; Həvvə nənə; Diktofona deyilən şeir: Şeirlər / R. Yusifoğlu //Ulduz. - 2009. - № 3. - S. 80-82.
- 2524. Yusifoğlu, Rafiq.** Teymur Elçinin nağıl dünyası / R. Yusifoğlu // Ədəbiyyat qəzeti. - 2014. - 4 aprel. - № 12. - S. 5.
- 2525. Yusifoğlu, Rafiq.** Uşaq ədəbiyyatımıza bir nəzər / R. Yusifoğlu // Ədəbiyyat qəzeti. - 2011. - 20 yanvar. - № 2. - S. 5.
- 2526. Yusifoğlu, R.** Yağışım altına can atan çiçək; Sonuncu yarpaq; Özünü niyə çəkirsən; İlğım; Biləndə ki; Bir ötən sevginin yetim nəğməsi: Şeirlər //Yeni Azərbaycan.- 2005.- 20 may.- S. 11.
- 2527. Yusifoğlu, R.** Yaradıcılıq prosesi və onun mərhələləri //Ulduz.- 2002.- № 1.- S. 90-92.
- 2528. Yusifoğlu, R.** Yarıməsrlik yaradıcılıq yolu: Sumqayıt Dövlət Universitetinin professoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ş Məmmədov //Azərbaycan müəllimi.- 2008.- 15 fevral.- S. 7.
- 2529. Yusifoğlu, R.** Yaz dumanı; Ömrünə yağış tək yağacağam mən; Öyrəş mənsiz yaşamağa; Əsir ayrılığın soyuq yelləri: Şeirlər //Ulduz.- 2006.- № 8.- S. 24-25.

Rafiq Yusifoğlu haqqında Kitablar

2530. Hüseynova, Günel Şükrət qızı. Rafiq Yusifoğlu poeziyasında sənətkarlıq axtarışları : monoqrafiya / G. Ş. Hüseynova ; red. Z. Xəlil. - Bakı: ADPU nəşriyyatı, 2013. - 450 s.

Dövri mətbuat materialları

2531. Mədətoğlu, Əbülfət. "Qızılı məktublar" / Ə. Mədətoğlu // Ədalət. - 2014. - 13 mart. - № 44. - S. 6. - Rafiq Yusifoğlunun eyniadlı kitabı haqqında.

2532. Novruzov, Tərən. Azərbaycan poeması haqqında uğurlu kitab / T. Novruzov // Ulduz. - 2011. - № 9. - S. 49-52. - Tanınmış şair Rafiq Yusifoğlunun "Azərbaycan poemasının sənətkarlıq xüsusiyyətləri" adlı monoqrafiyası haqqında.

2533. Cəfərov, Nizami. Ədəbiyyatımızın inkişafı naminə / N. Cəfərov // Sumqayıt. - 2010. - 9 yanvar. - № 1. - S. 3. - Azərbaycan Respublikasının əməkdar mədəniyyət işçisi, "Göyərçin" jurnalının baş redaktoru, filologiya elmləri doktoru, professor Rafiq Yusifoğlu haqqında.

2534. Xəlilzadə, Flora. Söz ağacının meyvələri : Uşaqlar üçün poetik töhfə / F. Xəlilzadə // Azərbaycan. - 2009. - 23 avqust. - № 186. - S. 5. - Şair Rafiq Yusifoğlu haqqında.

2535. Muğanlı, Q. Şair- alim: Sumqayıtlı şair Rafiq Yusifoğlu haqqında // Sumqayıt. - 2007. - 1 sentyabr. - S. 3.

2536. Göyyallı, X. Uşaqları aldatmaq olmur: Tanınmış şair Rafiq Yusifoğlu haqqında // Mədəniyyət. - 2007. - 23 fevral. - S. 7.

- 2537. Quliyeva, Ş.** Şair –alimlə görüş: Sumqayıt Dövlət Universitetinin dosenti, yazıçı- alim Rafiq Yusifoğlu haqqında //Azərbaycan müəllimi.- 2003.- 20-25 iyun.- S. 5.
- 2538. Qurbanov, V.** Poetizm tərifli şair: Sumqayıtın tanınmış şairi Rafiq Yusifoğlu haqqında //Məslək.- 2003.- 28 mart.- S. 3.
- 2539. Həmzəyeva, S.** Söz ətri- “Söz çəmənisi”ndə: Rafiq Yusifoğlunun “Söz çəmənisi” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 7 dekabr.- S. 3.
- 2540. Muğanlı, Q.** Ədəbiyyat nəzəriyyəsinə yeni baxış: Rafiq Yusifoğlunun “Ədəbiyyatşünaslığın əsasları” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2001.- 15 dekabr.- S. 3.
- 2541. Xəlilli, Ş.** Söz işığında: Rafiq Yusifoğlunun “Çiçək yağışı” adlı şeirlər toplusu haqqında //Ədəbiyyat qəzeti.- 2001.- 10 avqust.- S. 4.
- 2542. Muğanlı, Q.** Çay dənizə qovuşub: Rafiq Yusifoğlunun yaradıcılığı haqqında //Sumqayıt.- 1999.- 31 dekabr.- S. 4.

Sabir Yusifoğlu

- 2543. Yusifoğlu, S.** Yaşamağa bəhanə çox: Şeirlər.- B.: Adiloğlu, 2001.- 112 s.
- 2544. Yusifoğlu, S.** Canavar; Gülüb bu dünyanı utandırasan: Şeirlər //Azərbaycan.- 2001.- № 11.- S. 42.
- 2545. Yusifoğlu, S.** Köçürün bu yurdun xəritəsinə: Şeir //Ədəbiyyat qəzeti.- 2001.- 27 iyul.
- 2546. Yusifoğlu, Sabir.** Özü olmayan adamlar; Əli Nəcəfxanlıya; Dərələr dağı sındırıb; Ömrün payız tarlasında; Göz gəzdir bu tərəflərə: Şeirlər / S. Yusifoğlu // Kəsp. - 2013. - 20-22 aprel. - № 69. - S. 18.

2547. Yusifoğlu, S. Ruhlar minaların üstündə gəzir; Dərdin üst- başını örtmək də olmur; Gülüb bu dünyanı utandırasan: Şeirlər //Ədəbiyyat qəzeti.- 2000.- 15 iyun.

2548. Yusifoğlu, S. Şair dostum İbrahim İlyaslıya; Ad gününə; Göstər özünü, İlahi!; Ürəkdən ölürük daha; Yadımdan çıxıram; Payız yağışları hopur canıma; Bu yağan qarın altında; Məktub göndər; Ürəyimdən çıxır sözümün canı; Dərdin üst- başını örtmək də olmur; Sənsizliyə deyilən adi sözlər: Şeirlər //Ulduz.- 2009.- № 1.- S. 19-22.

2549. Yusifoğlu, S. Ürəyimdən çıxır sözümün canı; Məmməd Araza: Şeirlər //Ulduz.- 2001.- № 10.- S. 22-23.

2550. Yusifoğlu, S. Üzü qara xallı dəniz; Ömrün quraqlıq keçən günlərinə; Görünürəm; Dərdin üst- başını örtmək də olmur; Yaramda gizlənən qəlpə kimisən: Şeirlər //Mədəniyyət.- 2009.- 1 aprel.- S. 13.

2551. Muğanlı, Q. Ürəkdən gələn ürəklərə yol tapır: Sabir Yusifoğlunun “Mənə bir məktub göndər” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2005.- 24 sentyabr

2552. Hüseyinli, M. Sözün işığında: Sabir Yusifoğlunun “Yaşamağa bəhanə çox” kitabı haqqında //Sumqayıt.- 2002.- 5 yanvar.

Z.

2553. Zahir, Zakir. Söylə; Qubanın: Şeirlər //Sumqayıt.- 2008.- 19 mart.- S. 8.

2554. İlyasov, R. Qəlbi şəhid ruhlarıyla, el- oba həsrətiylə döyüşən şair: Şair Zakir Zahir haqqında //Məslək.- 2003.-17 yanvar.

Zəngilanlı Ə.

2555. Zəngilanlı, Ə. Baba olmuşam: Şeir //Sumqayıt.- 2000.- 29 aprel.- S. 5.

- 2556. Zəngilanlı, Ə.** Baş açmadı; Deməyin bir ömür keçdi beləcə;
Barışmayanda: Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 22 dekabr.- S. 4.
- 2557. Zəngilanlı, Ə.** Bu dağlı dağlar; Həmin dağdı; Dünyaya gəlmişəm:
Şeirlər //Sumqayıt.- 2001.- 5 may.- S. 5.
- 2558. Zəngilanlı, Ə.** Bu sevginin dərdi nə; Torpaqhədələnir: Şeirlər
//Sumqayıt.- 2004.- 7 yanvar.
- 2559. Zəngilanlı, Ə.** Denən Vətən, oy; Araz axır : Seirlər //Sumqayıt.-
2003.- 9 iyul.
- 2560. Zəngilanlı, Ə.** İlahi; Arazım: Şeirlər //Sumqayıt.- 2000.- 5 fevral.-
S. 6.
- 2561. Zəngilanlı, Ə.** Təmənnasız; Amma sonda səsləndi; Ümidim o dəniz,
nisgilim o çay: Şeirlər // Sumqayıt.- 2003.- 8 fevral.

XIV.Sumqayıt və qəsəbələri bədii ədəbiyyatda

14.1.Kitablar

- 2562. Ağayeva, Zivər.** Sumqayıt: Şeir//Ağayeva Z. Özün seç, özün
bəyən.- B.: Gənclik, 1975.- s. 8-9.
- 2563. Baxış, Hafiz.** Sumqayıt: Şeir //Azərbaycan. Poeziya almanaxı. 4.-
B.: Yazıçı, 1988.- s. 67.
- 2564. Sadıq, Fikrət.** Sumqayıt: Şeir //Azərbaycan. Poeziya almanaxı. 4.-
B.: Yazıçı, 1988.- s. 66.
- 2565. Babanlı, Vidadı.** Həyat bizi sınayır: Povest: Povestdə Sumqayıt
metallurqlarının işindən, məişət tərzindən, məhəbbətindən, səmimi
dostluq və qardaşlıq münasibətlərindən söhbət açılır //Babanlı V.
Həyat bizi sınayır.- B.: Gənclik, 1979.- s. 4-154.
- 2566. Babayeva, O.** Dünyada Sumqayıt var: Şeir //Babayeva O. Sevinc.-
B.: Gənclik, 1976.- s. 5.

- 2567. Babayeva, O.** Sumqayıt nəğməsi: Şeir //Babayeva O. Sevinc.- B.: Gənclik, 1976.- s.18.
- 2568. Cabbarzadə, Z.** Sumqayıt: Şeir //Cabbarzadə Z. Seçilmiş əsərləri.- B.:Avrasiya-Press, 2005.- s. 20.
- 2569. Cabbarzadə, Z.** Sumqayıt: Şeir// Cabbarzadə Z. Dostum, gəl, sözə bax!: Şeirlər, poemalar və nağıllar kitabında. – B.,1966.- s. 213.
- 2570. Cəmil, Əhməd.** Təməl daşları: Şeir //Cəmil Ə. Seçilmiş əsərləri.- B.: Azərənşr, 1975.- s. 222-223.
- 2571. Dağkəsəmənli, Rafiq.** Sumqayıt: Şeir //Dağkəsəmənli R. Tənha şəhid anası.- B.: Adiloğlu, 2005.- s. 16.
- 2572. İbrahim, Vaqif.** Sumqayıt: Şeir //İbrahim V. Mehribanlıq işığı. B.: Yazıçı,1981.- s. 30-31.
- 2573. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Dostluqsarayı: Sumqayıtın dostluq sarayına həsr edilmiş şeir //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt, 1998.-s. 23.
- 2574. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Mənim ünvanım: Sumqayıta həsr olunmuş şeir//Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.-Sumqayıt, 1998.-s. 26.
- 2575. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Polad dirəkli şəhər: Sumqayıta həsr olunmuş şeir //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram. Sumqayıt,1998.- s. 22.
- 2576. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıt axşamları:Şeir. //Əliyev Z. Sumqayıt axşamları.- B.: Gənclik, 1969.- s.18.
- 2577. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıt–Bakı yolu: Şeir //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt,1998.- s. 16.

- 2578. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıt fəhləsiyəm //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt,1998.- s. 24.
- 2579. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıt naxışları: Şeir //Qodmanlı Z.- Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt,1998.-s. 17.
- 2580. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıt nəğmələri: Şeirlər.- B.: Gənclik, 1980.
- 2581. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıta qayıdıram: Şeir //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt, 1998.- s. 13.
- 2582. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Sumqayıt çörəyi: Şeir //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt,1998.- s. 25.
- 2583. Qodmanlı Zülfüqar Əliyev.** Şəhərim:6 Sumqayıta həsr olunmuş şeir. //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt, 1998.- s. 14.
- 2584. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Şəhidlər: Şeir //Qodmanlı Z. Dağ yeli.- B.: Gənclik, 1992.- s. 26-27. -Sumqayıtda şəhidlər üçün qoyulmuş abidənin açılışı münasibəti ilə.
- 2585. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Şöhrət meydanı: Şeirlər. Sumqayıt haqqında .- B.: Gənclik, 1987. Res.: Paşayev Ə. //Sos. Sumqayıtı.- 1987.- 21 iyul.
- 2586. Qodmanlı, Zülfüqar Əliyev.** Yaşıl bina: Şeir //Qodmanlı Z. Sumqayıta qayıdıram.- Sumqayıt, 1988.- s. 19.
- 2587. Gəttuyev, Maksim.** Sumqayıtda: Şeir: Çevirəni: İsgəndər Coşğun]. //Göy qurşağı. Ədəbi almanax.2.- B.: Yazıçı, 1985.- s. 74.
- 2588. Həsənov, Vahid.** Sumqayıt: Şeir //Həsənov V. Məhəbbət dəyişən deyil. -B.: Şirvanəşr,1998.-s.61.
- 2589. Hüseynoğlu, Rüstəm.** Sumqayıtın qızları:Şeir //Hüseynoğlu R. Oxuya bilmədik bir-birimizi.- B.: 2006.- s. 64.

- 2590. Xəzri, Nəbi.** Sumqayıtda: Şeir //Xəzri N. Seçilmiş əsərləri. 4 c.-də.- B.: Yazıçı, 1983.- s. 127-128.
- 2591. Lələdağ, Mahmud Əvəz.** Sumqayıt əfsanəsi: Şeir //Lələdağ M.Ə. Analı dünyam.- B.: Nurlan, 2006.- s. 144-146.
- 2592. Mehdixanlı, Q.** Gözəl Sumqayıt: Şeir //Mehdixanlı Q. Pəncərəmdən ay boylanır.- B.: 2006.- s. 27-28.
- 2593. Mehdixanlı, Q.** Sumqayıtda: Şeir //Mehdixanlı Q. Özümdən soruş.- B., 2001.- s. 50.
- 2594. Mehdixanlı, Q.** Sumqayıtdadır: Şeir// Mehdixanlı Q. Pəncərəmdən ay boylanır.- B., 2006.- s. 26-27.
- 2595. Məmmədov, M.** Dost məhəbbəti: Sənədli povest: Sumqayıt və qardaşlaşmış şəhərlər.- B.: Gənclik, 1974. Res.: Fərəcullayev F.//Ədəbiyyat və incəsənət.- 1974.- 23 noyabr.- s. 9. - Sumqayıt şəhərinin 25 illiyi.
- 2596. Həsənov, Vahid.** Sumqayıt: Şeir //Həsənov V. Məhəbbət dəyişən deyil.- B.: Şirvanəşr,1998.- s. 61.
- 2597. Əziz Vahid.** Sumqayıt lövhələri: Şeir //Ölkəm.- B.: Yazıçı, 1980.- s. 188.
- 2598. Novruzov, V.** Sumqayıt: Şeir //Səhər şəfəqləri.- B., 1976.- s. 152.
- 2599. Zöhrab, Tahir.** Sumqayıt: Şeir //Tahir Z. Seçilmiş əsərləri.- B.: Şərq- Qərb, 2005.-s.120.
- 2600. Babayev, Natiq.** Sumqayıt: Şeir //Yaşıl budaqlar.- B.: Gənclik, 1985.- s. 90-91.

14.2.Dövri mətbuat materialları

- 2601. Babalaroğlu, Ş.** Coratın: Şeir //Sumqayıt.- 2008.- 15 mart.- S. 3.

- 2602. Zeynalova, Ş.** Şanım, şöhrətim Sumqayıt!: Sumqayıt haqqında şeir //Məslək.- 2004.- 14 fevral.- S. 3.
- 2603. Asiman, A.** Sumqayıtım: Şeir //Sumqayıt.- 2003.- 28 iyun.
- 2604. Əbülhəsən Əlirza.** Sumqayıtım: Şeir //Məslək.- 2001.- 2-8 fevral.- S. 3.
- 2605. Alovlu, X.** Sumqayıt: Şeir //Sumqayıt.- 2000.- 27 may.- S. 2.
- 2606. Zeynalova, S.** Sumqayıt: Şeir //Sumqayıt.- 2000.- 13 may.- S. 8.
- 2607. Muğanlı, Q.** İlham mənbəyi: Sumqayıt bədii ədəbiyyatda //Sumqayıt.- 2000.- 13 may.- S. 3.
- 2608. Vaqif, İ.** Gözəl şəhərim: Sumqayıt haqqında şeir //Sumqayıt.- 2000.- 25 mart.
- 2609. Lələdağ, Ə.**(Mahmud) Sumqayıtım: Şeir//Sumqayıt.- 1994.- 26 noyabr.
- 2610. Rza, X.**(Ulutürk) Sumqayıt dastanı: Şeir//Odlar yurdu.- 1990.- № 23.- dekabr.- S. 4.
- 2611. Bədəlov, R.** Fəlakət zonası: Sənədli ekran: Sumqayıtın ekologiyasından bəhs edən “Ölü zona” filmi haqqında //Kommunist.- 1989.- 21 aprel.
- 2612. Ələkbərov, K.** Sumqayıt: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1988.- 15 oktyabr.
- 2613. Mikayılov, P.** Sumqayıt: Şeir //Sos.Sumqayıtı.-1984.- 28 iyun.
- 2614. Məmmədova, N.** Sumqayıt: Şeir //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1983.- 4 noyabr.- № 44.- S. 4.
- 2615. Cahangirov, X.** Sumqayıt: Şeir //Azərbaycan gəncləri.- 1983.- 27 yanvar.

- 2616. Eyvazovlu, Ə.** Sumqayıt: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1982.- 21 sentyabr.
- 2617. Əliyev, Z.** Sumqayıt küləyi; Mənim sözüüm; Leyli söyüd: Şeirlər //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1982.- 30 aprel.- № 18.
- 2618. Dadaşov, C.** Doğma şəhərim mənim: Mahnı //Sosialist Sumqayıtı.- 1981.- 19 dekabr.
- 2619. Yusifovlu, R.** Sumqayıt; Biz gəldik üz-üzə; Hayana baxırmış mənim gözlərim: Şeirlər //Sos.Sumqayıtı.-1981.- 18 avqust.
- 2620. Hacıyeva, G.** Mənim Sumqayıtım; İtən yuxular: Şeirlər //Sos. Sumqayıtı.- 1981.- 15 avqust.
- 2621. İsgəndərov, R.** Sumqayıtla söhbət: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1981.- 18 iyul.
- 2622. Əliyev, Z.** Şöhrət meydanı: Sumqayıt haqqında şeir//Sos. Sumqayıtı. - 1981.- 20 iyun.
- 2623. İbrahim,V.** Mənim şəhərim: Şeir //Sos. Sumqayıtı.-1981.- 14 fevral.
- 2624. Vahabzadə, B.** Sumqayıt: Şeir //Sos.Sumqayıtı.-1987.- 14 fevral.
- 2625. Vahabzadə, B.** Sumqayıt: Şeir //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1981.- № 7.- 13 fevral.- S. 6.
- 2626. Hüseynov, Y.** Doğma şəhərim: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1980.- 26 yanvar.
- 2627. İsgəndərov, R.** Sumqayıt nəğməsi: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1979.- 22 dekabr.
- 2628. Əliyev, Ə.** Göyərçin heykəli: Sumqayıtın 30 illiyinə şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1979.- 20 oktyabr.
- 2629. Məşkur, Əkbər.** Doğma Sumqayıtım, gözlərin aydın!: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1979.- 9 iyun.

- 2630. Babayeva, O.** Fəhlə qardaşım: Şeir //Sos.Sumqayıtı.- 1979.- 8 mart.
- 2631. Əliyeva, Z.** Sumqayıt nəğmələri; Поёт; Qələbə:Şeirlər //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1979.- 20 yanvar.- № 3.- S. 4.
- 2632. Novruz, V.** Mənim gənclik şəhərim: Şeir //Sos.Sumqayıtı.- 1979.- 13 yanvar.
- 2633. Əliyev, S.** Gənclik şəhəri: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1979.- 12 yanvar.
- 2634. Hüseynov, Y.** Doğma Sumqayıtım: Şeir //Sos.Sumqayıtı.- 1979.- 6 yanvar.
- 2635. Əliyev, Ə.** Sumqayıt: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1978.- 11 mart.
- 2636. Məmmədova, T.** Sumqayıt: Şeir //Sos.Sumqayıtı.- 1977.- 28 aprel.
- 2637. Ağayev, S.** Sumqayıt: Şeir //Sos. Sumqayıtı.-1976.- 9 oktyabr.
- 2638. Yusifoğlu, R.** Sumqayıtın boruları: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1976.- 29 iyul.
- 2639. Polikarpov, S.** Sumqayıt: Şeir.Tərcümə edən: S. Rüstəmxanlı //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1975.- № 40.- S.9.
- 2640. Tixonov, Nikolay.** Balaca sumqayıtlı: Şeir [Tərcümə edən: Ə.Ziyatay] //Azərbaycan.- 1975.- № 10.- S. 3.
- 2641. Alovlu, X.** Sobalardan günəş doğur: Poemadan parça //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1974.- 23 noyabr.- S. 8.
- 2642. Mahmudov, Ə.** Sumqayıt: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1974.- 23 noyabr.
- 2643. Mansurzadə, A.** Bu mənim şəhərimdir: Oçerk // Ədəbiyyat və incəsənət.- 1974.- 23 noyabr.- S. 8-9. -Sumqayıt şəhəri 1 №-li tikinti trestinin 19 №-li tikinti idarəsinin briqadiri Ə.Əhmədov haqqında.
- 2644. Mir Cəlal.** Qaynar həyat və iti qələm //Ədəbiyyat və incəsənət. - 1973. - 7 aprel.- S. 2. - Sumqayıt şəhərinin bədii əsərlərdə işıqlandırılması haqqında.

- 2645. Babayeva, O.** Sumqayıtın bir cə anı: Şeir //Ədəbiyyat və incəsənət.- 1972.- 13 may.- S. 15.
- 2646. Feyzullayev, Q.** Sumqayıtım: Şeir //Sos. Sumqayıtı. -1968. - 22 oktyabr.
- 2647. Nağıyev, M.** Sumqayıt: Nağıl //Sos. Sumqayıtı.- 1968.- 15 iyun.
- 2648. Alovlu, X.** Sumqayıt: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1967.- 17 iyul.
- 2649. Quliyev, R.** Sumqayıtım: Şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1963.- 1 may.
- 2650. Əliyev, C.** Özün gəl: Sumqayıt haqqında şeir //Sos. Sumqayıtı.- 1960.- 27 dekabr.

XV. Sumqayıtda din

- 2651. Əliyev, Akif.** Sumqayıt dindarları Prezidentin yeritdiyi daxili və xarici siyasətə dəstək aksiyası keçirmişlər / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 24 iyul. - № 160. - S. 2.
- 2652. Məlikov, Qüdrət.** Sumqayıtda Qurban bayramı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2012. - 3 noyabr. - № 51. - S. 1.
- 2653. Qaraoğlu, Sübhan.** Cümə məscidi yenidən qurulur / S. Qaraoğlu // Sumqayıt. - 2012. - 18 fevral. - № 7. - S. 3. - Sumqayıt Cümə məscidində aparılan təmir bərpa işləri haqqında.

XVI. Köməkçi göstərici

16.1 Müəlliflərin əlifba göstəricisi

Abbasov, A. 1306
Abbasov, K. 258, 266
Abbasov, M. 440
Abbasov, R. 1535
Abdullayev, R. 205, 216, 218, 223. 225
Abdullayev, Z. 1214, 1216, 1219
Abdullayeva, L. 362
Abdurahmanov, S. 1359
Ağalarov, A. 1448

Ağayev, E. 188, 315, 338, 1229, 1574, 1575
 Ağayev, N. 1110
 Ağayev, S. 829, 2635
 Ağayeva, M. 1233
 Ağayeva, Z. 2560
 Ağbaba, A. 1466, 1680, 1688
 Axundov, A. 451, 485, 489, 519
 Axundov, F. 753
 Axundov, R. 831
 Axvlediani, Y. 665
 Alışov, M. 1519, 1649, 1653
 Aliyev, A. 1598
 Aliyev, R. 361
 Allahverdiyev, A. 1345
 Allahyarov, R. 125
 Alovlu, X. 527, 1406, 2603, 2639, 2646
 Asiman, A. 376, 2601
 Aslanov, B. 1339
 Aslanov, H. 1703
 Aslanov, V. 1375
 Aslanov, Y. 1681
 Aslanova, Ş. 1239
 Azayev, Ə. 1114
 Babalaroğlu, Ş. 2599
 Babanlı, V. 2563
 Babayev, Ə. 32, 482, 818, 820, 1140, 1191, 1422
 Babayev, M. 314, 626
 Babayev, N. 2598
 Babayev, Z. 1343
 Babayeva, O. 1244, 1245, 1499, 2564, 2565, 2628, 2643
 Bağirov, S. 1385
 Bağirov, V. 1516, 1523, 1526, 1529, 1533, 1536, 1548, 1557, 1589
 Bağmanov, B. 1463
 Baxış, H. 2561
 Baxşəliyev, A. 1702
 Balakışiyev, E. 790
 Bayram, H. 1093
 Bayramov, A. 1686, 1688, 1690, 1693
 Bayramov, R. 652
 Bayramov, V. 490, 587
 Bayramova, S. 240, 244, 252, 269, 271, 1091, 1212, 1240, 1564, 1567, 1568,
 1610, 1619, 1735, 1780, 1782, 1800, 1802
 Bayramzadə, K. 264
 Benzelyuk, V. 771

Bədəlov, R. 2609
 Bilalov, B. 927
 Binnətov, R. 1654
 Cabbarlı, A. 1165, 1168, 1171
 Cabbarov, Ə. 603, 769, 801, 1111, 1613
 Cabbarov, S. 507
 Cabbarzadə, Z. 2566, 2567
 Cahangirov, X. 2613
 Cavadov, M. 382
 Cavadov, N. 684, 767, 786, 796, 797, 816, 825
 Cavanşir. 1133
 Cəbrayılı, V. 919
 Cəfərli, E. 78
 Cəfərli, R. 392, 1161, 1178
 Cəfərov, O. 1759
 Cəfərov, Ş. 1493
 Cəlilova, N. 1321
 Cəmil, Ə. 2568
 Cəmilov, P. 1706
 Cəmilov, R. 779, 782
 Dadaşov, C. 2616
 Dadaşov, D. 296, 1203
 Dağkəsəmənli, R. 2569
 Daşdəmirli, Ə. 1527
 Dəmirov, İ. 1477, 1478
 Dostuyev, M. 164, 166, 167, 230, 1355
 Eldəniz. 1597
 Elmar, X. 1190
 Elnur, Ş. 1683
 Elşən 319
 Eyvaz. 1230
 Eyvazlı, A. 1223
 Eyvazoglu, Ə. 2614
 Eyvazov, R. 1648
 Əbülhəsən Ə. 2602
 Əfəndiyev, A. 1473
 Əhədov, A. 14, 509, 1446, 1447
 Əhmədov, C. 649
 Əhmədov, Ə. 752
 Əhmədov, F. 1341
 Əhmədov, X. 695, 699, 706
 Əhmədov, İ. 1352
 Əhmədov, Q. 112, 526, 662, 927, 928, 1258, 1271
 Əhmədov, M. A. 1667
 Əhmədov, N. 1618

Əhmədova, Y. 1745
 Əkbərov, V. 1485, 1486
 Ələkbərov, X. 467
 Ələkbərov, K. 2610
 Ələkbərzadə, C. 406
 Əliqızı, F. 1679
 Əlinağiyev, C. 1434
 Əliverdiyev, B. 120, 129, 130
 Əliyev, A. 27, 39, 86, 107, 332, 336, 337, 342, 357, 360, 371, 381, 386, 393,
 395, 400, 419, 496, 624, 654, 655, 836, 943, 946, 955, 965, 974,
 976, 977, 1009, 1145, 1146, 1162, 1179, 1188, 1320, 1718, 2649
 Əliyev, C. 2648
 Əliyev, D. 1351
 Əliyev, Ə. 1411, 2626, 2633
 Əliyev, H. 1652
 Əliyev, X. 29, 514, 517, 683, 800, 1099, 1374
 Əliyev, İ. 685, 703, 758, 810
 Əliyev, M. 359
 Əliyev, S. 387, 404, 2631
 Əliyev, Ş. 478, 659, 660, 661, 749, 815
 Əliyev, T. 1220, 1221, 1222, 1235
 Əliyev, V. 18, 24, 30, 116, 414, 416, 423, 427, 430, 435, 441, 443, 449, 455,
 459, 465, 472, 481, 494, 498, 501, 503, 811, 812, 1023, 1034,
 1045, 1050, 1052, 1057, 1058, 1062, 1063, 1064, 1067, 1070, 1071,
 1074, 1077, 1084, 1089, 1092, 1389, 1394, 1395
 Əliyev, Y. 1250, 1510, 1514, 1569, 1604, 1651, 1731
 Əliyev, Z. 2615, 2620
 Əliyeva, A. 1180, 1234
 Əliyeva, H. 229
 Əliyeva, M. 1605
 Əliyeva, Z. 2629
 Əlizadə, Ş. 1467
 Əmiraslanova, S. 1412
 Əmirov, Ə. 1460, 1751
 Əmirova, S. 1282
 Ənsərov, V. 990
 Əroğul, Ə. 1144
 Əsədov, M. 859, 901, 915
 Əsədov, N. 521, 522
 Əsədov, T. 239
 Əsgərov, A. 380, 863, 867, 873, 910
 Əsgərov, Ə. 871
 Əvəzoğlu, İ. 1232
 Əzimov, Ə. 15, 673, 675, 676, 678, 679, 681, 682
 Əzizov, E. 369

Əziz Vahid. 2595
 Feyzullayev, Q. 2644
 Fəracəoğlu, K. 518, 1445
 Fəracov, Z. 1303, 1423, 1432, 1433, 1435, 1436, 1437, 1443, 1452, 1789
 Fəracullayev, F. 135
 Fərhadzadə, E. 1705
 Gəttuyev, M. 2585
 Gəncəliyeva, T. 1553
 Gülcəhan, M. 103
 Güləmov, M. 365, 1537, 1771
 Günəş. 330
 Hacıyev, K. 1778, 1796
 Hacıyev, R. 762
 Hacıyev, T. 907, 911, 1100, 1278
 Hacıyeva, A. 929
 Hacıyeva, G. 2618
 Həcər. 248, 1784
 Həmzəyev, Q. 1287
 Hənifəyev, Ə. 1085
 Həsənli, S. 183, 293, 1578
 Həsənov, Ə. 1376
 Həsənov, F. 139, 143, 155, 321
 Həsənov, K. 1361, 1373
 Həsənov, M. 301, 1255, 1257, 1259, 1260, 1261, 1265
 Həsənov, R. 238, 1302, 1346, 1357
 Həsənov, V. 2586, 2594
 Həsənova, X. 1591
 Həsənova, R. 1324
 Həsənova, Z. 677
 Həsənzadə, E. 905, 908
 Hətəmoğlu, Ş. 1678
 Hümbətov, M. 1344, 1347
 Hüseynbəla, S. 1159
 Hüseynqızı, S. 1527
 Hüseynli, İ. 374
 Hüseynli, S. 1169, 1170, 1172, 1173, 1174
 Hüseynli, T. 515, 842, 843, 845, 1104, 1109
 Hüseynoğlu, R. 2587
 Hüseynoğlu, S. 115, 119, 243, 499, 502, 914, 1080, 1096, 1167, 1276, 1696
 Hüseynov, Ə. 1543, 1697
 Hüseynov, C. 936
 Hüseynov, D. 806
 Hüseynov, N. 884
 Hüseynov, O. 783
 Hüseynov, S. 1073

Hüseyinov, Y. 2624, 2632
 Hüseynova, A. 1263
 Hüseynova, Q. 1241
 Hüseynova, M. 1137
 Hüseynova, S. 257, 259, 265, 269, 933
 Xancanov, H. 1369, 1370, 1386
 Xəlil Rza. 827, 2608
 Xəlilov, E. 1142, 1342, 1349
 Xəlilov, İ. 1353
 Xəlilova, G. 1566
 Xəzri, Nəbi. 2588
 Xudayev, Z. 849
 İbrahim, V. 2570, 2621
 İbrahimov, A. 304
 İbrahimov, İ. 885, 1469, 1675
 İbrahimov, S. 302
 İbrahimova, S. 1305, 1307
 İbrahimova, Ş. 126, 506, 759, 793, 794, 916, 917, 1279, 1620
 İdrisoğlu, Ağalar. 638, 640, 657, 860, 895, 1083
 İldırım, U. 412
 İlyash, İ. 1208
 İmaməliyev, A. 16, 1390, 1779
 İmanov, İ. 1195
 İmanov, Q. 823
 İmanov, T. 583
 İmanov, V. 38
 İmanova, R. 644, 1636
 İmranova, A. 1728
 İrzayev, C. 236
 İrzayeva, C. 237
 İsgəndərov, B. 1677
 İsgəndərov, R. 2619, 2625
 İslamov, İ. 712, 713, 714, 716, 1218
 İsmayılqızı, H. 773, 1362
 İsmayılqızı, X. 1154
 İsmayılov, A. 10, 1115, 1594, 1748
 İsmayılov, E. 33, 415, 828, 1296, 1310
 İsmayılov, N. 808
 İsmayılov, R. 1155, 1164, 1176
 İsmayılova, S. 1595
 İsmiyev, C. 899, 918
 Kamilova, S. 1609
 Kazımov, Ə. 235
 Kazımov, F. 1397
 Kəbirli, Ş. 1724

Kəbutər. 788
 Kəngərli, R. 1132, 1149
 Kərimov, A. 1420
 Kərimov, İ. 227
 Kərimov, Q. 446, 450, 475, 580, 581, 590, 592, 595, 601, 606-620, 631, 664,
 1059, 1790
 Kərimov, M. 745, 747, 750
 Kərimov, Ş. 1438, 1439, 1444
 Kərimov, Y. 1211
 Kərimova, S. 1525, 1554
 Köçərli, M. 1069
 Qadiri, E. 798
 Qafaroglu, S. 82, 88, 90, 93, 152, 158, 212, 305, 383, 434, 470, 641, 642, 671,
 680, 687, 693, 700, 729, 738, 740, 774, 784, 791, 792, 803, 805,
 817, 851, 862, 1202, 1204, 1238, 1461, 1642, 1708, 1765
 Qaffarov, N. 1749
 Qalib, Q. 1125
 Qaraca, B. 1725
 Qaraoglu, S. 2651
 Qarayev, S. 855, 856
 Qarayeva, A. 250
 Qarayeva, S. 1504
 Qarshı, Ə. 1804
 Qasimov, E. 1153
 Qasimov, D. 177
 Qasimov, U. 1623
 Qasimzadə, L. 1299
 Qaziyev, E. 691
 Qaziyev, M. 163
 Qədir, A. 711
 Qəhrəmanoglu, R. 122
 Qəhrəmanov, N. 353, 637, 1668, 1671, 1672, 1682, 1684, 1694, 1695, 1700
 1701, 1704,
 Qəhrəmanov, S. 26
 Qəhrəmanova, B. 1565
 Qələndərli, N. 1148
 Qənbərov, S. 1538
 Qodmanlı, Z. 2571-2584
 Qubadlı, Ç. 1777
 Quliyev, C. 921, 922, 923, 925
 837, 840, 846, 854, 889, 891, 893, 894, 896, 897, 967, 981, 1037,
 1047, 1207, 1286, 1300, 1326, 1410, 1459, 1472, 1588, 1611,
 1614, 1631, 1633, 1634, 1637, 1673, 1720, 1727, 1740, 1760
 Quliyev, H. 596, 597, 598, 1790

Quliyev, İ. 852, 853
 Quliyev, M. 668, 1744, 1746
 Quliyev, R. 2647
 Quliyev, S. 4, 81, 83, 89, 92, 95, 141, 144, 145, 159, 160, 197, 200, 202, 213,
 291, 292, 325, 326, 329, 375, 398, 403, 426, 447, 495, 636, 647,
 648, 650, 658, 663, 666, 669, 670, 672, 674, 692, 694, 702, 705,
 715, 728, 736, 757, 772, 778, 789, 799, 807, 814, 822, 824, 835,

 Quliyev, T. 761, 765, 770, 780, 781, 1465
 Quliyeva, X. 260
 Quliyeva, Q. 1539
 Quliyeva, Z. 1530
 Qurbanəliyev, V. 288
 Qurbanov, Ə. 171
 Qurbanova, T. 1243, 1289
 Lazımova, Ş. 1297
 Lələdağ, Ə. 106, 290, 1121, 1544, 1547, 1550, 1599, 1776, 1791, 2589, 2607
 Mahmudov, Ə. 127, 1581, 1805, 2640
 Mahmudov, T. 91
Mahmudova, 1540,1555
 Maqsudov, M. 841
 Maqsudov, R. 487
 Manafov, A. 346, 347, 348, 635
 Mansurzad , A. 1217, 1766, 2641
 Mehdxanlı, Q. 2590, 2591, 2592
 Mehdiyev, K. 1319,1358
 Mehdiyev, M. 708
 Mehdiyev, Ş. 268, 275
 Mehdiyeva, B. 1541
 Mehmanov, İ. 1378
 Mədinova, N. 102
 Məhəmmədqızı, İ. 354
 Məhərrəmov, M. 261, 274
 Məhərrəmov, M. 199, 209, 215, 233, 255
 Məlikov, F. 1500
 Məlikov, Q. 5,6,13,20, 85, 96, 162, 287, 289, 318, 340, 349, 358. 366, 391,
 399, 405, 418, 421, 428, 436, 444, 584, 586, 591, 593, 727,
 838, 864, 935, 939, 945, 947, 948, 963, 966, 968, 971, 972, 975,
 978, 980, 982, 991, 997, 998, 1001, 1002, 1003, 1013, 1033,
 1036, 1136, 1198, 1226, 1231, 1253, 1256, 1290, 1387, 1496,
 1497, 1503, 1518, 1576, 1577, 1646, 1726, 1747, 1773, 2650
 Məlikova, G. 1549
 Məmməd, M. 284
 Məmməd, R. 280

Məmməd, T. 22, 109, 110, 118, 242, 448, 454, 511, 512, 904, 1061, 1227
1237, 1413, 1562, 1758, 1769, 1770, 1774
Məmmədli, B. 1753
Məmmədli, H. 1150
Məmmədli, L. 153
Məmmədov, A. 690
Məmmədov, C. 1393
Məmmədov, E. 279, 929, 1116, 1117, 1118, 1119, 1139, 1163, 1166, 1184
1189, 1192, 1193, 1195, 1799
Məmmədov, Ə. 1368, 1380, 1596
Məmmədov, F. 1262
Məmmədov, X. 1312, 1590
Məmmədov, M. 128, 172, 173, 272, 1128, 2593
Məmmədov, N. 826, 1379, 1552, 1616
Məmmədov, R. 1120, 1122, 1123, 1182, 1183, 1689, 1692, 1693
Məmmədov, S. 785, 787, 1210, 1506, 1546, 1593, 1798
Məmmədov, Ş. 832
Məmmədov, T. 599, 898, 924, 1027, 1103, 1105, 1107, 1269, 1309, 1314
1713, 1716, 1792,
Məmmədov, V. 140, 887, 1660
Məmmədov, Y. 1643, 1644
Məmmədov, Z. 1372
Məmmədova, M. 241, 254, 267, 273
Məmmədova, N. 2612
Məmmədova, T. 2634
Məmmədova, Z. 303
Məmmədžadə, Ə. 1440, 1442, 1449
Məmmədžadə, O. 1409, 1709
Mərdanov, M. 1513
Məstəliyev, K. 1717
Məsud, R. 1458
Məşkur, Ə. 2627
Mətləboğlu, Vüsal. 645
Mikayılov, A. 1360
Mikayılov, Q. 17, 755
Mikayılov, P. 2611
Mir Cəlal. 2642
Mirzə, N. 1612
Mirzəyev, A. 256
Mirzəyev, H. 1681
Mirzəyev, R. 163, 166, 169, 175
Muğanlı, Q. 7, 8, 9, 23, 45, 68, 70, 71, 77, 97, 99, 108, 227, 228, 231, 249, 277,
295, 299, 339, 345, 368, 389, 390, 396, 425, 445, 461, 469, 471,
744, 746, 751, 865, 937, 956, 964, 970, 979, 984, 986, 988, 989,
992, 995, 1005, 1007, 1008, 1010, 1020, 1043, 1051, 1053, 1055,

1056, 1065, 1066, 1078, 1079, 1101, 1108, 1131, 1158, 1186,
 1197, 1205, 1206, 1273, 1291, 1311, 1325, 1338, 1419, 1421,
 1464, 1488, 1494, 1495, 1505, 1509, 1517, 1522, 1531, 1584,
 1601, 1602, 1635, 1639, 1641, 1698, 1729, 1730, 1767, 2605
Murad. 1666
Musayev, R. 689
Musayev, Şakir. 632, 633
Mustafa, M. 582
Mustafayev, X. 136
Müfidzadə, L. 1039
Mükərrəmoğlu, M. 1049
Nağıyev, M. 902, 2645
Namazov, K. 1534, 1543, 1541, 1650
Namazov, N. 364
Neymanov, İ. 1366
Neymanov, V. 1381
Nəbiyev, N. 1280, 1313, 1405, 1793
Nəcəfxanlı, Ə. 104, 105, 146, 161, 211, 217, 222, 297, 298, 328, 333, 356,
 370, 388, 394, 401, 402, 413, 420, 422, 424, 432, 438, 453,
 456, 464, 468, 578, 651, 656, 667, 833, 834, 857, 861, 903,
 973, 1021, 1035, 1152, 1157, 1160, 1175, 1185, 1194, 1251,
 1254, 1272, 1415, 1468, 1508, 1512, 1674, 1699, 1715, 1721
Nəcəfova, R. 100
Nəcəfova, Z. 1617
Nəzərova, X. 334
Nigar. 629, 630
Novruzov, M. 1612
Novruzov, V. 2596, 2630
Nur, Ə. 1520
Oday, R. 324, 742, 743, 1627, 1628, 1785
Orxan, R. 87, 181, 733, 1127, 1267
Ömərov, M. 876, 878, 880, 881
Paşayev, Ə. 1551
Pirquliyeva, M. 1640, 1645, 1647
Pirverdiyev, E. 809, 813
Polikarpov, S. 2637
Ramazanoğlu, R. 1248
Ramazanov, B. 488, 909
Ramiz. 134, 602
Rəhimli, Z. 1476
Rəhimov, F. 1187
Rəhimov, N. 1484
Rəhimov, S. 352, 437, 1040, 1060, 1090, 1293, 1396, 1400
Rəhimzadə, N. 735

Rəsulov, E. 263
 Rəsulov, R. 1732, 1741
 Rəşidov, S. 775, 776
 Rüstəmov, C. 605
 Rüstəmov, M. 1414
 Rzayev, P. 600, 883
 Rzayeva, Ə. 1323
 Sadayovlu, P. 748, 1138
 Sadıxlı, S. 701
 Sadıxov, F. 764
 Sadıxov, R. 207, 214, 221, 226, 232, 234
 Sadıxova, S. 182, 201
 Sadıq, F. 2562
 Sadıqov, B. 1794
 Sadıqov, E. 1737
 Sadıqov, F. 766, 821, 1112
 Sadıqov, H. 131, 1122, 1123, 1182
 Sadıqov, Ş. 466
 Sadıqzadə, R. 189, 999, 1252, 1407
 Salahov, M. 433
 Salahov, R. 1471
 Salamov, N. 497
 Salmanov, M. 174
 Sevil, B. 1607
 Sevinc. 625
 Səfərov, A. 101
 Səfərov, S. 1356, 1367, 1377
 Səfərova, S. 1542
 Səfiyarov, Y. 795, 1687
 Səfiyev, S. 1600, 1603, 1632
 Səfiyev, Z. 505, 816, 858
 Siracəzadə, V. 868, 870, 872, 874, 875, 879
 Sultan, C. 84, 98, 184, 185, 187, 190, 195, 204, 1201, 1489, 1490, 1491,
 1492, 1498, 1558, 1579, 1580, 1630, 1752
 Sultanov, İ. 168
 Sultanova, C. 203, 206, 219, 220, 224, 866, 1016, 1042, 1559, 1560, 1561,
 1582, 1583, 1585, 1586, 1587, 1755, 1757, 1764, 1768, 1772
 Süleymanlı, S. 1382, 1383, 1384
 Süleymanov, M. 492
 Süleymanov, T. 710
 Şəfiyev, S. 113, 194, 327, 335, 341, 355, 372, 378, 452, 462, 510, 653
 Şəmsivari, İ. 1068
 Şərifov, Q. 768
 Şirinov, Ə. 1625
 Tağıyev, Ə. 193, 198

Tağıyev, M. 246, 247
 Tahirova, M. 1615, 1621
 Tapdıqlı, V. 1026, 1797
 Tapdıqov, R. 777, 1763
 Tarıverdiyev, S. 1106
 Tixonov, N. 2638
 Tofiq, M. 245, 754, 1038, 1285, 1288, 1295, 1733
 Turan, S. 1106
 Ünvr, H. 1622
 Vahabzadə, B. 2622, 2623
 Vahidoğlu, Orxan. 623
 Vaqif, İ. 2606
 Vaqifoğlu, İ. 170
 Verdiyeva, E. 1236
 Veysəlli, Ə. 1222, 1304, 1754
 Veysəlli, K. 28, 41, 686, 1072, 1076, 1098, 1213, 1215, 1275, 1281,
 1308, 1365, 1528, 1739
 Veysəlli, Ş. 1775
 Vəlibəyov, R. 1046
 Vəliyev, R. 688
 Vəliyeva, A. 1655
 Vəziroğlu, B. 2, 928, 931, 1481
 Vəzirov, C. 1474
 Vüsal. 585, 886
 Yaqubov, M. 1322
 Yunusov, Seymur. 588
 Yusifoğlu, R. 2617, 2636
 Yusifov, N. 1624
 Yusubov, N. 1337, 1371
 Yusubov, Y. 210
 Zaman, E. 892
 Zamanov, R. 150
 Zeynalov, A. 276, 439, 479, 524, 913, 926
 Zeynalov, D. 1354
 Zeynalov, E. 900, 906
 Zeynalov, H. 1264
 Zeynalova, S. 2604
 Zeynalova, Ş. 2600
 Zöhrab, T. 2597
 Zülfiyev, V. 1228
 Zümrüd. 1475

16.2 Sumqayıtın ədəbi həyatı

Abdullayeva, M. 1819, 1820, 1821

Akif, A. 1823

Cabbarlı, N. 1807

Cəbrayilova, N. 1815

Göyyalı, X. 1822

İlyash, İ. 1824

Muğanlı, Q. 1816

Nəcəfxanlı, Ə. 1813

Sabutay. 1814

Tofiq, M. 1817, 1818

16.3 Sumqayıt yazarlarının əlifba göstəricisi

Ağbaba, A. 1827-1837

Axundzadə, İ. 1825-1826

Asiman, A. 1838-1855

Aslan, M. 1856-1863

Aslanqızı, M. 1864-1867

Azayoğlu, N. 1868-1875

Babayeva, O. 1876-1880

Cahangirov, X. 1882-1891

Cavadlı, M. 1892-1894

Cəlil, C. 1895-1899

Cəmaləddin, G. 1900-1911

Dəlidağlı, N. 1924

Dəmirli, İ. 1912-1918

Dünya, G. 1919-1923

Feyzullayev, Q. 1962

Fərəcova, X. 1947-1961

Gültac, N. 1965-1970

Həsənov, Ə. 1971-1978

Hüseynli, M. 1979-1986

İbrahim, V. 1987-1991

İdrisoğlu, A. 1992-1994

İlyash, İ. 1995-2036

İsrafilzadə, Ə. 2037-2042

Kəbirsoy, Ə. 2043

Qafarlı, Z. 2044-2080; 2226

Qafaroğlu, S. 2081

Qaracallı, F. 2082-2085

Qarayeva, R. 2094

Qayalı, E. 2086-2088

Qədirova, N. 2089-2091; 2095-2098
Qiyas, Ə. 1934-1946
Qiyaslı, Ə. 2092
Qodmanlı, Z. 2093
Lələdağ, Ə. M. 2099-2154
Lətafət. 2155-2156
Mansurzadə, A. 2157-2176
Mehdi, C. 2177-2180
Mehdi, G. 2181-2198
Mehdixanlı, Q. 2199-2212
Mehmanlı, A. 2234
Məmməd, İ. 2213-2218
Məmməd, T. 2219-2225
Məmmədov, E. 2227-2229
Məmmədov, Ə. 2230-2231
Məmmədyarlı, M. 2232-2233
Mir Sabir. 2235-2262
Muğanlı, Q. 2263-2273
Mustafayev, F. 2274-2292
Namaz, M. 2293-2302
Nəcəfxanlı, Ə. 2303-2308
Nəsir oğlu İlqar. 2309
Nəzərli, H. 2310-2313
Nikbin, O. 2314-2315
Oday, R. 2316-2322
Pirquliyeva, M. 2323
Rəsuləli, X. 2324-2338
Sabiroğlu, F. 2339-2345
Sahilə, A. 2362-2365
Sarvan, S. 2346-2361
Səməd, A. 2366-2404
Şahbazov, M. 2405
Şəfəqli, M. 2406-2407
Şəms, R. 2408-2413
Tapdıq, R. 2414-2415
Varis 2416-2427
Veysəlli, Ə. 2428-2496
Yusifqızı, F. 2497
Yusifov, İ. 2498
Yusifov, R. 2499-2540
Yusifov, S. 2541-2550
Zahir, Z. 2551-2552
Zəngilanlı, Ə. 2553-2559

İstifadə olunan ədəbiyyat:

1. *Sumqayıt: Sumqayıt şəhərinin yaranmasının 40 illiyi münasibəsilə tövsiyə ədəbiyyat göstəricisi / Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi*; tərt. ed. N. İ. Zülfüqarova; red. S. Ağayeva. – Sumqayıt: S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana, 1989. – 41 s. 21 sm.
2. *Sumqayıt: dünən, bu gün, sabah : Sumqayıt şəhərinin yaranmasının 45 illiyi münasibəsilə biblioqrafik göstəricisi / Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi*; tərt. ed. N. İ. Zülfüqarova ; R. Həsənova ; red. S. Ağayeva. – Sumqayıt: S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana, 1994. – 79 s. 21 sm.
3. *Sumqayıt danışan tariximizdir : Sumqayıt şəhərinin yaranmasının 50 illiyi münasibəsilə biblioqrafik göstəricisi / Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi*; tərt. ed. R. Həsənova ; red. S. Bəhmənli. – Sumqayıt: S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana, 1999. – 75 s. 30 sm.
4. *Sumqayıtın mədəni həyatı : Sumqayıt şəhərinin yaranmasının 60 illik yubileyi münasibəsilə biblioqrafik göstəricisi / Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi*; tərt. ed. , red. R. Həsənova . – Sumqayıt : S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana, 2009. – 68 s. 30 sm.

KBT 91.9

Tərtibçilər: Rəna Həsənova
Nazxanım Cəfərova
Mətanət Əliyeva

Redaktoru : Əhmədova Yeganə

Tarixini yazan şəhər: bibliografik göstərici /tərt. ed.
R. Həsənova, N.Cəfərova, M. Əliyeva; red. Y. Əhmədova;
Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanası.- Sumqayıt, 2014 - 280 s.

“Tarixini yazan şəhər” adlı bibliografik göstərici Sumqayıtın 65 illik yubileyinə həsr olunmuşdur. Vəsaitdə Sumqayıtın tarixi, iqtisadiyyatı, ictimai-siyasi həyatı və s. sahələri ilə bağlı kitab və dövrü mətbuat materialları toplanmışdır.

Göstərici geniş oxucu kütləsi nəzərdə tutulmuşdur.